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Domnului Comisar Şef al Poliţiei Municipiului Arad  , Chiţu Călin

Domnului Adjunct Şef al Poliţei Municipiului Arad, Comisar șef de poliție Nica Ionuț

Subsemnatul Bodin Florin-Ciprian, domiciliat în Arad, str. Pionierilor. Nr. 51, Bl. 56, Sc. D, Et. III, Ap. 13,
victimă  a  patru  grupuri  infracţionale  care  intenţionat  au  supravegheat  atât  locuinţa  unde  sunt
domiciliat  în apartamentul  întabulat pe mama mea Telepoczki  Elvira cât  şi  sisteme informatice din
apartament, folosind mijloace de la parchet şi dispozitive medicale de la spital sau vamă, precizez căci
am formulat o plângere penală în Septembrie 2014 formulată online prin situl politiaromana.ro cât şi
două petiţii în anii 2015 şi 2016, care au fost analizate de biroul de la I.J.P. Arad al Arad Serviciului
„Criminalitate Informatică” al „Brigadei pentru Combaterea Criminalităţii Organizate Timişoara”. 

Vă trimit prezenta extrasă din sesizări anterioare care au intrat într-un circuit de la I.M.P. la I.J.P. La
care adaug evenimente mai recente după schimbarea locatarilor pe tabelul de cheltuieli ca urmare a
somării uneia din familiile pe care era atunci întabulat apartamentul 17 de deasupra apartamentului 13.
După ce am aflat că agentul şi mijloacele de supraveghere cu care fac hărţuire dar şi disfuncţionalităţi
la sisteme informatice sunt fie de la parchet, din cauza şefului lor care la vizitat pe operatoul care
trebuia să-şi înnoiască actele şi care a venit cu o maşină aro veche de teren AR 18 PNA în 16 Iulie 2015
aşa cum scrie la pagina 30 în prezenta, ori după discuţiile dintre grupul de tineri despre trepiedele
pentru mijloace care conform lor erau de la S.R.I.,  şi  am încercat  să contactez DNA sau PNA prin
forumularul de pe situl web de unde nu am primit vreun răspuns că am fost luat în evidenţă şi nu am
primit răspuns nici de la directorul S.R.I. unde am mai petiţionat înainte de poliţie. Vă prezint în început
un mic rezumat din petiţiile care au urmat împreună cu anumite corecturi şi informaţii  din ultimii ani.

Precizez căci la data plângerii penale ei nu ştiau căci eu folosesc o versiune de BIOS terţă parte
făcută de progratori ruşi care întrece tipul de procesoare care le identifica un sistem de acel tip şi nici
eu nu ştiam până în Octombrie 2014 căci versiunea lor raporta capacitatea HDD-ului mai mică când
sistemul este accesat direct, nici nu puteam justifica unde dispar sau se suprapun datele şi am ales să
pun bănuţi de 50 bani pe EP-ROM-ul de BIOS şi o vreme imi intrau toate datele corect înapoi şi mai
departe se puteau repara celalte prin copiere, şi nu ştiam dacă SRI, sau INTER. POL. ASOC. au agenţi
sau apartamente închiriate  în  blocul  unde sunt domiciliat  ori  la  cele  din jur  şi  că  pentru beneficii
materiale pot aduce de la alte persoane sau apartamente pentru care obţin mjloace cu mandat de 48
ore şi aduce tehnologia de supraveghere tehnică în scara de bloc şi nu ştiam că aceasta nu este de
competenţa I.J.P. ca să-mi explice ori să rezolve, cu toate că neoficial am fost consiliat. Şi nu eram
conştient că au consolă LASER care provoacă găurele care până în 2015 eu le explicam prin muşcături
de lilieci deşi ştiam căci consolele LASER au un fascicol detaşabil dar nu ştiam că aveau nevoie de
acordul  altor  persoane şi  anumite persoane complicitare  pentru al  obţine despre care voi  include
probe  sub  formă  de  poze  în  partea  finală  a  petiţiei  sau  online  într-un  director  unde  descriu
evenimentele care au avut loc când am petiţionat ultima dată în anul 2019 puţin înainte ca să apară
acele persoane şi când eram în discuţii cu ofiţeri de poliţie să-mi preia ca probă un chilot ars cu fascicol
LASER care atunci nu mai aveam probe cu ce compara căci nu am mai fost lovit din perioada trimiterii
plângerii  penale când aveam cameră foto sau cameră video doar foarte rar cu acel  fascicol  ca de
exemplu în anul 2015 când am apelat Servicul Primiri Urgenţe de la Secţia ORL a Spitalului Judeţean
arătând prietenelor  pe FaceBook în  albumul  „Eye Problem” poze cu două găurele  negre în inrisul
ochiului şi înainte de acest an dădeam vina pe lilieci care zburau prin cartier.    
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Referitor la accesarea sistemului informatic ei au o parte din vină şi eu o parte din vină pentru
felul cum am partiţionat cât şi să am folosit un „pach” neoficial la BIOS. Deoarece concepeam conform
CP să existe ordin judecătoresc, la care pot face recurs, pentru supravegherea sistemulelor informatice
şi nu ştiam căci un procuror poate 48 ore conform CPP să dea mandat şi că cineva poate apela pe rând
la mai mulţi procurori să-mi ţină permanet supravegheate sistemele informatice sau locuinţa şi cei care
supravegheau nu au ţinut seama căci chiar de la pornire am făcut prima partiţie la sfârşitul spaţiului
liber, exact acolo unde se pierd 20GB dacă sistemul este accesat la pornire şi astfel o partiţie de 60GB
care făcea „cross-link” dacă datele care trec peste 40GB spaţiu ocupat şi peste doi ani de la ultima
dispoziţie am uitat să las spaţiu liber. Astfel acele date s-au pierdut dacă până la încetarea celor 48 de
ore de supraveghere tehnică nu scanam pentru cross-link la pornire cu scopul ca să arat  efectele
secundare ale Supravegherii Tehnice la care ei l-au influnţat pe comisaruld e poliţie să-mi arate fie că
sistemul este mai vechi, ceea ce nu am acceptat deoarece am un sistem funcţional Compaq cu Intel
Pentium 1 pe care încă merge Linux Ubuntu 2010 care are susţinere sau „support” pe viaţă, şi nici nu
am acceptat explicarea accesărilor directe cu un LNB şi programe specializate ca un anumit virus care
afectează unele processe.  Am luat  totodată decizia  să pun de test  Linux Ubuntu pe partiţia de la
începutul spaţiului liber pentru situri web care le alcătuiesc pe Windows şi mă temeam căci un upgrade
la  o versiune viitoare de Linux ar  putea mări  spaţiul  cu sectoare BAD.  Aşadar partiţia  Windows la
sfârşitul spaţiului liber nu era  compatibilă cu ei care restricţionau neintenţionat 20GB cu acel soft
rootkit şi mijloacele cu care accesau sistemul motiv pentru care m-am pregătit să înlocuiesc pe rând
placa de bază nforce2 care să aibă o versiune mai bună de BIOS pe care merge şi AMD Athlon x64 şi
un hard disk de cel puţin 1TB care să nu se umple de la compilări ale diferitelor versiuni de Apache sau
PHP,  actualizări  la  antivirus,  e-mailuri  descărcate  offline,  sau  de  la  coduri  sursă  clonate  de  la
github.com, sourceforge.net, ş.a. care dacă contribui la multe proiecte pot ocupa un spaţiu forte mare. 

Fişierele scrise în acea zonă le recuperam parţial cu „scandisk.exe” în MS-DOS 7.10 după ce am
alcătuit un rack din tablă care împiedica la ce mijloace aveau să-mi preia ori să-mi controleze sistemul
până intram într-un sistem de operare cu interfaţă grafică şi multitasking cu procese pe care le puteau
prelua pe rând. În timp ce am lucrat la o versiune sudată din fer a rackului aceşti agenţi s-au folosit de
inspectorii de la I.J.P. pentru a impune să am un singur sistem de operare în speranţa să mut partiţia cu
Windows la începutul spaţiului liber unde era Linux, ignorând căci am lucrat în service de calculatoare
unde depanam componente, şi aveau speranţa că voi pune calculatorul la gunoi şi vor putea recupera
datele la fel cum a fost cu HDD-ul WD 2500 Caviar care mi l-au defectat de la scanări şi accesări, fiind
supravegheat între anii 2008-2009 când am fost cercetat deoarece am testat Microsoft Office 2010
descărcat de pe MSDN şi sperau să fie versiunea 2007 care era comercială aşa cum voi menţiona într-o
înşiruire de evenimente mai jos.

Precizez că unii dintre cei care îmi supraveghează locuinţa și mai ales dintre cei care fac gălăgie,
sau  activism  civic,  când  sunt  persecutat,  spun  căci  "preşedintele  actual"  a  primit  informaţii  ca
"preşedintele precedent" și  nu a verificat dacă informaţiile sunt veridice şi persecuţia a continuat şi
totodată alţii spun că „preşedintele precedent” este senator şi are încă putere prea mare. Însumi nu
cred că preşedenţia este vinovată şi nici nu acuz „preşedintele actual” ori „preşedinţii precedenţi” dar
scriu  acestea în  cazul  în  care  au  ajuns  la  preşedenţie  informaţii  despre  mine trimise  de persoane
dezinformate folosite să mă denigreze şi am auzit că au strând semnături în acest sens şi consilierul
prezidenţial nu a dezminţit şi nici nu a conformat orice parte din oetiţia care am scriso la presindecy. 
Voi expune în ordinea importanţei ori cronologic informaţiile.     

În anul 2014 când am formulat online o plângere penală în luna  septembrie, luată în evidenţă
pe 6 Octombrie, după ce la jumătatea lunii August mi-au şters o partiţie pe discul WD 2500 Blue seria
AAJB - 00J3A fabricat în 1 Ianuarie 2010 şi primit de la garanţie prin CompAR SRL în luna Martie 2010,
nu cunoşteam căci P.N.A. avea un agent în scara de bloc deşi am observat căci lua ordin. 
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Acesta emitea o anumită radiaţie care extrage Nitrogen din aer în sistemul informatic unde se răceşte
mult aerul cu un dispozitiv care necesită un bazin care deversează apă, care îl  aduc probabil de la
parchet pentru 48 ore, pentru care lăsau ca pentru maşina de spălat un loc în ţeava de scurgere. 
De acestă dată am intrat în conflict cu operatorul pentru acel produs MSDN cât şi pentru Office 2010
provenit de la un magazin online şi  cinci luni după ce am formulat plângerea am formulat ultima
declaraţie la I.J.P Arad pentru distrugerea coresponenţei prin Windows Live Mail care era inclus în trei
pachete Microsoft diferite şi gratuite şi la care am schimbat partiţia pe care se descărcau mesajele. 

Referitor  la  supravegherea  locuinţei  în  plângerea  formulată  online  în  Septembrie-
Octombrie 2015 am arătat sfera blocurilor din jur unde se cazau cei care îmi supravegheau locuinţa,
temându-se probabil că-i pot identifica în scara de bloc, la blocul 77, 78, 79, şi bl. 57 sc. B, bl. 56 sc. G,
F, şi E, de jur-împrejur scării unde sunt domiciliat. De exemplu la scara E se cazau pe coloana alăturată
scării D de obicei la ap. 14 sau 18 iar la scara D uneori la apartamentele 9, 10, şi la etajul IV în 16, 17,
18, 19, şi temporar în 4 şi 6 de unde nu-mi puteau identifica locuinţa ci doar unele sisteme informatice
fixe sau mobile şi aceştia au fost clasificaţi atunci ca „persoane necunoscute”. 
Trebuie menţionat  căci  nu neapărat  proprietarii  ci  dintre  chiriaşi  care au primit  în gazdă astfel  de
„persoane necunoscute” nu doar că nu mai pot convieţui social cu mine faţă de care consideră că „sunt
vinovaţi” ci au rămas programate având în discuţiile lor „Să ne scăpăm de ăsta de aici!” şi aveau în plan
ca mama mea să-i înfieze şi să moştenească apartamentul. Astfel persoane cu care am grad de rudenie
prin bunici ori care provin din sistem de copii instituţionalizaţi care au murit pe parcursul anilor după
1995-1996 în care conflictul a continuat. 

În primele petiţii,  acea din 28 Iulie 2015 – înregistrată cu nr. 1056505 şi respectiv acea din 5
August 2015 – înregistrată cu nr. 1056525, am relatat o înşiruire de evenimente care au început în
August 1995 când am făcut declaraţii contra propunerii unor prieteni de familie să participăm într-un
grup de gălăgioşi care acum sunt denumiţi „activişti civici” şi care trebuia să facă gălăgie cuiva care va
refuza acte biometrice. Şi unii din aceşti prieteni de familie au renunţat atunci să participe în program
iar apoi au apărut persoane care au încercat fie să mă omoare ori fie să mă interneze într-o secţie de
psihiatrie, abuzând de bani colectaţi de ceilalţi prieteni de familie care erau de bună credinţă, în luna
Februarie a anului 1996 când eram post-operator internat în Secţia de Reanimare a „Spitalului Clinic
Municipal”  din Arad, folosindu-se de o asistentă colegă cu dl.  B.  V. şi  de medicul chirurg C.C.  sau
medicul stagiar sau legal, aşa cum am arătat detaliat în petiţii, şi am primit în urma acelei mite de 200
mărci germane două zile potasiu în perfuzabil după spusele ei „-Din ordinele domnului doctor” la care
s-a spus că sunt alergic în ambele zile după constatarea că am făcut frisoane, deşi până la injectarea
unei anumite substanţe care a colorat înspre verde lichidul nici nu mi s-au înnegrit venele la mână şi
încă eram cald. Probabil fiind încă tânăr nu aveam alergie atât de mare la potasiu dar acea substanţă a
mărit răspândirea şi efectul acestuia.

Prezint câteva precizări despre contextul „glumei cu colegii” din anul 2000. În data de 17 Aprilie
2000 după ce am lucrat în timpul săptămânii pe perioada semestrului de noapte având prea multe zile
scaune apoase şi mal-absorbţie intestinală și fără să cercetez cauza am fost internat prin medicul de
întreprindere, la secţia interne a „Spitalului Clinic Municipal” Arad, moment în care unii colegi de servici
sau facultate probabil  au fost dezinformaţi că am fost internat la secţia de psihiatrie,  deşi medicul
internist care era profesor universitar mi-a recomandat să-mi fac un test psihologic şi când a văzut că
ignor, din cauza că medicul psiholog mi-a spus că am luat primul test care l-am dat în 1999, însă nu am
ştiut cum să explic medicului internist care a insistat neapărat să fac un test psihologic şi a indicat
acelaşi cabinet, probabil fiind influnţat de o a III-a persoană.

În acele zile din acest motiv uneori mai lucram noaptea 12 ore şi dimineaţa reveneam la spital
pentru analize de laborator şi radiologie şi apoi eram învoit să merg la catedra de inginerie textilă la
laboratoare în grupul-textil al „UAV” Arad unde se ţineau atunci cursuri. 
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Probabil  după unele  presiuni  dl.  Dr.  Corlan I.  mi-a  propus să-mi dau testele  psihologice pentru a
demonstra căci sunt normal la doar patru luni după ce am promovat un test psihologic. Acesta mi-a
cerut dumnealui să le poată „închidă gura” pe acest subiect probabil altor persoane. 

După ce m-am externat m-am întors la servici şi într-o dimineaţă în drumul dinspre servici spre
grupul  universitar  textil  pe  malul  râului  am  înaintat  dinspre  cartierul  Micălaca  până  spre  Calea
Romanilor şi la sfârşitul drumului am cercetat dacă este destul de caldă apa ca pe 1 Mai să se deschidă
Ştrandul Arad iar după cursuri am plecat acasă şi seara m-am culcat. Acesta este momentul când eu
îmi amintesc că s-a impregnat în mintea mea dimineaţa ploiasă şi apa rece a râului care am urmărito
până spre acest pod Traian şi apoi am coborât spre grupul universităţii unde am stat puţin până la 8:50
ca să nu deranjez până în pauză. 
Apoi îmi amintesc că aceasta este ziua în care am fost trecut în supraveghere tehnică de cei de la etajul
IV însă putea fi şi două săptămâni mai târziu caz în care nu mai rămânea în mintea mea cum arăta albia
râului dar este sigur că ploua şi în dimineaţa următoare. 
După ce pe parcursul zilei am participat la cursuri fiind ziua din săptămână când nu eram trecut să
merg la servici de noapte şi apoi după cursuri m-am întors acasă. Fiind foarte obosit m-am culcat
imediat şi pe parcursul nopţii am avut supravegheată locuinţa şi m-au analizat nişte tineri cu imaplant
medicianal şi cu o lampă a unui dispozitiv r.x. portabil unde eram în pat şi ce anume visam noaptea şi
anume căci mă gândeam la apă dacă cumva va fi mai caldă în ziua următoare şi inventau scene în care
eram asociat cu copii ţigani care săreau de pe pod în apă. 
Apoi dimineaţa am plecat mai reprede de acasă căci eram mai obosit decât de la servici spre corpul
textil la laborator şi probabil m-am oprit pe drum să-mi iau ceva de mâncare şi am plecat mâncând în
ploaie printre blocurile turn de pe Calea Romanilor. Ajuns în laborator mi-am găsit un loc probabil cu
într-o bancă apoape de uşa laboratorului de unde îl puteam vedea pe colegul Moţ. A. care stătea lângă
uşa care ducea spre WC şi unde era o chiuvetă în timp ce ceilaţi colegi discutau ceva cu o colegă
Costea M. L. Care ia întrebat „-Dar cum să-l întreb?” şi ei i-au răspuns „-Întreabăl direct.” şi ia m-a
întrebat direct: „-Te-ai arunca pentru mine în Mureş?” la care eu nu am răspuns şi a tot aşteptat să spun
ceva. Apoi după ce m-am uitat de ce se foieşte Moț A. şi nu vine i-am zis „-M-am aruncat deja..!” şi ea
m-a întrebat „-Când?” şi eu i-am spus „-Când eram la bazin!” şi ea a întrebat „-La care bazin?” şi eu am
spus „-La Sala Polivalentă.” şi i-am argumentat că acolo am sărit de mai multe ori în apă ca să arat că
ştiu să înot şi în pincipiu erau toţi acolo şi mă puteau vedea. Apoi ea  a răspuns „-Dar nu e tot una.” şi
eu am spus „-Tot una cu ce?” şi apoi a venit de la curăţat pantalonii Moţ A. care chiar a crezut că s-a
produs o tentativă de sinucidere undeva şi eu i-am spus indirect pe şlea că întreaga noapte am fost
ţinut în supraveghere şi ştiau şi ce am mâncat ziua şi dacă poate să facă ceva. La care el m-a întrebat
dacă sunt sigur că vreu să mă dinegreze şi s-a dus imediat, fără să mai rămână la laborator, să propage
la servici unde mamele şi colegele au crezut căci am avut tentativă de sinucidere și amintindu-şi mama
discuţia cu doctorul Corlan I. a vorbit cu un medic psihiatric care mi-a cerut să dau două teste care au
constat în Encefalogramă și Testul lui Leopod Szondi. Şi părea totul tocmit de mama mea s-au colegii
de servici deoarece Moţ A. ştia şi mi-a cerut să merg la ora 4PM la servici să mă întâlnesc cu mama
mea şi apoi să mergem să-l întâlnim pe medic. Menţionez căci primul test îl puteam da în judeţul Arad
doar în Secţia de Psihiatrie a spitalului Clinic Municipal şi nu am acceptat să lipsesc mult de la cursuri şi
să merg la Timişoara unde puteam face encefalograma în sistem de dispensabilitate la un laborator în
afara unui spital. Cu toate că am trecut testele m-am ales cu diagnosticul prezumtiv "Episod Depresiv
Mediu" din cauza concluziei acelei glume cu colegii legat de care nu ştiam ce să spun din cauza că
nu am înţeles atunci cum am fost influenţaţi atât eu noaptea cât și grupul colegial dimineaţa. Pe lângă
aceasta după mulţi ani când din cauza unor altercaţii tot ale acelor vecini de la etajul IV, pe care le voi
explica mai jos mai detaliat, deoarece eram aproape să fim daţi afară din bloc la o şedinţă a asociaţiei
de propietari. 
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Sedinţa, dar, era din cauza unei mici datorii,  pe de o parte, şi a deschiderii prostatei cu un anumit
dispozitiv, pe de altă parte, am preferat la altercaţie să mă internez pentru a scoate informaţii legate de
acel dispozitiv de la unii bolnavi şi m-am ales cu „Depresie Psihotică” în diagnostic chiar dacă la test
nu am avut mulţi indici iar din cauza medicului de familie care mi-a pus în 2005 un alt disgnostic dar
încă nu am avut mulţi indici la test însă am fost în continuu considerat bolnav psihic de unele persoane
din cauza că apărea în fişa medicală  „Tentativă de autoliză” din cauza concluziei acelei glume cu
colegii, însă medicul specialist la care am apelat din nou în 2009 a făcut şi alte observaţii legate de
starea mea de sănătate având alte explicaţii la problemele mele şi a insistat să-mi dau testul psihologic
de mai multe ori şi să mă reabilitez însă mi-a făcut încă observaţii la această concluzie a glumei cu
colegii făcută în anul 2000 care a spus că dacă nu era mă puteam reabilita direct şi astfel a mai durat
câţiva ani.  

Reluând puţin am înşiruit în petiţii evenimente care au legătură cu „relaţiile cu vecini şi colegi de
servici” care au început să se tensioneze spre sfârşitul anului 1999 până cu o zi înainte de gluma cu
colegii din Mai 2000 când s-au reînceput acţiunile contra mea, şi înşiruirea a fost însoţită de dovezi
într-o sesizare din 14 martie 2017 care constau în mai multe acte medicale şi o adeverinţă de la servici
care  arată  bolile  provocate  cu  tehnologia  lor  cu  care  mă  supravegheau  atât  la  servici  cât  şi  la
apartament care au condus la internări la Secţia de Interne a Spitalului Clinic Municipal şi 95 de zile de
conced medical până la ultima internare când am luat în consulatare cu medicul inernist decizia mea să
demisionez la servici şi să continui studiile la Facultatea de inginerie la Universităţii „Aurel Vlaicu” din
Arad.  După ce medicul  specialist  de la  Secţia  de Interne a aflat  că  aşi  putea  renunţa la  servici  şi
deoarece am fost internat 4 kg în grad de malnutriţie de 46 kg şi decizia iniţială a medicului era să mă
externeze la 54 kg ca subponderal deşi era necesar greutate minimă 56 kg la 176 cm înălţime pentru
activitate  fizică,  acesta fiind sub presiuni  de agentul  Casei  de Sănătate Naţională  a  revenit  asupra
deciziei şi am fost de acord să mă externeze la doar 51 kg având în vedere Sesiunea de Examinare din
Septembrie 2000 şi examenele care le aveam ca să mă pot înscrie în anul IV. 
Precizez însă că nu au putut înţelege atât mama mea cât şi vecina P. sau H. Viorica şi nici nu ştiam să le
explic starea mea de sănătate care era doar ameliorată şi cădea financiar pe mama mea să mă susţină
financiar în următorii ani de facultate cam până în anul 2002. Din motivele acestea cât şi să mă revadă
colegii de servici în starea ameliorată post-externat am făcut o încercare să revin la servici la sfârşitul
lunii August după ce medicul de familie a refuzat să-mi prelungească concediul medical peste 120 zile
însă am rezistat doar două zile în secţia de confecţii-încălţăminte unde lucra şi mama mea şi unde era
foarte cald,  ca  într-o saună,  şi  era de lucru la capătul  secţiei,  şi  cu starea mea de sănătate m-am
deshidratat repede căzând înapoi din subponderal sub 50 kg în grad de malnutriţie severă.
După ce am demisionat la servici  până în sesiune am folosit  plaja Râului Mureş să îmi citesc ziua
cursurile sau să conspectez cursuri din diferite cărţi de specialitate sau xeroxate de la colegi şi spre
seară venea mama mea şi mergeam la cumpărături căci acasă aveam supravegheat apartamentul şi
slăbeam de la radiaţii. 

Precizez căci am mai continuat să iau cu acordul medicului capsule cu Omeran care era granulat,
alb, şi uşor radioactiv, şi îmi menţinea stomacul la aceiaşi nivel de radiaţii cu aceleaşi alimente în dietă
şi am absorbţie intestinală bună şi scaun odată la trei zile. Pot prezenta ca probă şi carnetul de sănătate
ori poate confirma mama mea ori medicul specialist. Acest program s-a încheiat după două săptămâni
când am leşinat sub radiaţii dimineaţa când păream supravegheat tehnic dar după ce am căzut lângă
pat au încetat să râdă şi au plecat iar eu m-am suit în pat şi am adornit puţin şi am realuat studierea
meşinilor de metrologie iar după amiază m-am prezentat la primul examen unde nu am rezistat să stau
în picioare şi am leşinat iar aşteptând să intru cu alţi doi colegi, deoarece nu se permitea unul să de-a
examen cu cadrul universitar singur în sală. După acest examen „musafirii” celor de la ap. 17 l-au folosit
pe Petrea să mă întrebe prin perete dacă mai am ani de studii şi să-mi spună că mă lasă în pace. 
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El a condiţionat să mă lase în pace dacă nu mă asociez în următorii ani, cât sunt student, cu persoane
religioase. La care eu m-am gândit că fiind de acord opţional nu pot să mă asociez cu o persoană.
Astfel m-am gândit căci această presiune nu are legătură cu glumele colegiale din Mai 2000 ci cu
serviciul  care l-am făcut când m-am rugat pentru ploaie  şi  m-am consacrat  în curtea din spate a
Spitalului Clinic Municipal. 
Rugăciunea am făcuto la solicitarea unor persoane şi insistenţa unor bătrâni la care le-am ascuns că
există religia iudaică-mesianică şi până la acel serviciu în acel loc nu avem voi doar eu să intru. 
Totdată nu am spus la spital  celor  care au întrebat ce religie am. Pot prezenta ca probe pentru a
demonstra atât recomandarea medicului înainte de acea glumă care includea un test psihologic cât și
diagnosticul  psihologic  original  care  conţine legat  de această  specialitate  doar  „indici  de depresie
uşoară” în Testul  Szondi Leopod, dar și  pentru a demonstra celelalte probleme datorate din cauza
tehnologiei lor care au accentuat unele boli netratate la fiere, și stomac, și rinichi, poze digitale ori copii
xerox ale trei bilete de ieşire din spital din anul 2000 echivalente cu scrisori medicale, care nu le mai
prezint toate în prezenta.

Celelalte scrisori medicale le puteţi găsi într-o copie online a petiţiei din 2017 la:
http://beitdina.net/forum/images/petitions/PlangereFlorinCBodin2017Feb11.doc la care vă pot trimite
parola prin e-mail deoarece conţine multe probleme de sănătate care nu vreau să le fac publice.
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Aici însă le susţin printr-o adeverinţă de la servici din care reies zilele de spitalizare şi conced medical
necesare să ajung de la acea stare de sănătate şi de la rahitism la ameliorat şi subponderal care nu-mi
permitea să lucrez în condiţiile care erau într-o secţie de industrie uşoară vreme de opt ore, însă mi-au
permis să promovez examenele în sesiunea din toamnă şi să continui ultimii doi ani de studii.

Precizez în concluzie, din cauza operatorului care mi-a tot reeditat această secţiune ca să pară că
eu am parte de vină, căci în anul universitar 1999-2000 eram în anul III  de studii  la Facultatea de
Inginerie a Universităţii "Aurel Vlaicu" Arad şi în urma unei glume cu colegii iniţiată printr-o colegă,
care m-a întrebat dacă m-aşi arunca pentru ea în râul Mureş, un coleg Moţ A. m-a degrinat la servici,
în împrejurarea în care înainte de glumă, şi cam la patru luni de la ultimul test psihologic, eram sfătuit
de un domn profesor care lucra ca medic internist şi director de să consult un psiholog şi mama mea a
aplelat la un medic psihiatric, director al secţiei, care mi-a cerut să dau două teste care au constat în
Encefalogramă care am trecuto și Testul lui Leopod Szondi la care am avut „Indici de Depresie Mică”,
și menţionez căci cu toate că am trecut testele m-am ales cu diagnosticul "Episod Depresiv Mediu" din
cauza a două concluzii greşite trase din acea glumă cu colegii şi a modului cum am ajuns la acea
glumă după ce am fost influenţat noaptea când dormeam, deoarece nu era o reacţie normală să rămân
în pat şi să traspir când sunt analizat cu mijloace de supraveghere ci era normal să renunţ la somn, dar
aşa cum am mai menţionat era singura noapte din săptămână când nu am lucrat de noapte şi am
sperat  să  mă odihnesc  să  pot  rămâne treaz  următoarea  noapte  la  servici  când colegul  care  m-a
denigrat probabil a rămans prima datătură în locul meu. Şi totodată din neînţelegerea mamei mele
Telepoczki Elvira a felului cum a redat M. Adrian gluma m-am ales cu nota „Tentativă de autoliză” în
fişa medicală şi în biletul de externare după săptămâna în care dat şi am luat cele două teste şi mai
departe medicii specialişti nu au mai ţinut seama de alte teste pe care le-am dat deoarece credeau că
am avut o tentativă reală şi nu doar o pseudohalucinaţie în somn care se vedea cum mai mulţi tineri
ţigani săreau de pe podul Traian în râu. Precizez că înainte de împrejurare mama lui m-a întrebat dacă
mai este loc şi pentru băiatul ei la postul de pază şi împrejurarea în care eu doream să lucrez muncă de
birou sau de programator din cauza problemelor de sănătate. Bănuiesc totodată căci grupul colegial a
fost influenţat dimineaţa ca să le iasă pasenţele. 
Noaptea erau mai mulţi  în ap. 17 și  probabil cel la care s-au referit cu "Acel Mitică" numit „Hopa
Mitică” de dl. Mereuţă Emil era cineva care folosea apartamentul 17 şi era o aluzie la „Dumitru” care era
numit „Tică”. 
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Ca o paranteză, imediat după schimbarea de proprietari din anul 2016 cu „Acel Domokos”, sau „Acel
Molnar” se refereau la un agen sau operator care le folosea aprtamentul. 
Tânărul  operator  care  supraveghea sistemele  informatice,  a  fost  numit  "Opţional  Petrea"  şi  tânăra
operator pe console „Opţional Ăla”, de cei care apelau înainte la Petrea să le utilizeze locuinţa. 

Am prezentat ca probă, şi pot prezenta iar, pentru a demonstra atât recomandarea medicului
înainte de acea glumă o scrisoare medicală care recomanda un consult psihologic care să mulţumească
pe cei care s-au interesat de mine la Secţia de Interne cât și biletul de externare cu diagnosticul original
„Indici de Depresie Uşoară”, şi care în testul Szondi Leopod se încadrează în maxim patru puncte, dar și
pentru  a  demonstra  celelalte  probleme  datorate  din  cauza  tehnologiei  de  supraveghere  care  au
accentuat unele boli netratate la fiere, și stomac, și rinichi, probe ca poze poze digitale ori copii xerox
ale patru bilete de ieşire din spital din anul 2000 echivalente cu scrisori medicale. Acestea le-am susţin
aici printr-o adeverinţă de la servici din care reiese căci aveam 95 zile de spitalizare şi conced medical,
zile necesare să ajung de la acea stare de sănătate şi să ies din malnutriţie la subponderal care nu-mi
permitea să lucrez opt ore în condiţiile care erau într-o secţie de industrie uşoară pe timp de vară din
cauza  căldurii  similară  cu  o  saună,  însă  starea  de  după  demisie  de  subponderal  mi-a  permis  să
promovez examenele în sesiunea din toamnă şi să continui ultimii doi ani de studii:

Precizez căci în anul IV de studii nu am avut probleme deosebite şi se reflectă în media
generală care este peste media primului an de studii. Acţiunile de supraveghere s-au reluat după 11
Septembrie  2001 când am dat  ultimul  examen necesar  să  mă înscriu  în  anul  V de studii  şi  după
începerea anului am început să fac partea de calculele din proiectul de licenţă şi  mi-am realizat şi
tehnoredactat proiectul acasă atât eu cât şi doi colegi ingineri care aveau îndrumător un alt cadru
universitar şi aveau nevoie de acces la un sistem informatic. 

În acest  context  fiind suspectat  de plagiere  deoarece am tehnoredactat  tot  eu proiectul  de
licenţă - în cazul în care cei care mă monitorizau nu erau conştienţi căci eram totodată tot eu titularul
proiectului - după ce am copiat o formulă dintr-un proiect similar dar am redactato deasupra folosind
editorul de ecuaţii  şi  protecţia muncii  la patru din cinci  utilaje pe care le-am copiat  şi  apoi le-am
corectat  cu  diacrituce  româneşti  ca  să  câştig  mai  mult  timp –  pentru  a  mă putea  pregăti  pentru
examenul scris – şi pierdeam mai mult timp dacă le copiam direct din datele furnizorului utilajului ori
dintr-un manual. Fiind urmărit orice scriam pe sistem am slăbit sub 50 kg de la radiaţiile similare cu
cele din anul 2000, greutatea necesară la 176 cm înălţime pentru a fi subponderal fiind 51 kg şi la fel ca
în anul 2000 aceasta ar necesitat să fiu ţinut sub supraveghere medicală la medicină internă ceea ce
ducea la pierderea examenului de licenţă şi nefiind prima dată în acestă situaţie dar pentru că nu
aveam nevoie de perfuzabil am hotărât să nu mă internez la medicina internă. Aceasta se vede din
poza de pe diploma de inginer unde cu greu puteam să stau drept în faţa obiectivului aparatului foto şi
este făcută în 2002 cam la o lună înainte de examen când deja de la slăbire aveam probleme de
orientare  la  trecerea  de  pietoni.  După  promovarea  examenului  de  licenţă  am  mai  fost  ţinut  în
supraveghere tehnică şi uneori după examen în hărţuire până am dat un interviu pentru ocuparea
locului de muncă când am prezentat un CV directorului. Până aici am fost ţinut în supraveghere tehnică
probabil din anul 2001 când am încercat o colaborare cu Horvat T. prin doamna Petrea S. care nu ştia
încă că mai am doi ani de studii la zi până opţin primul titlu universitar la cinci ani după bacaleoreat.

Am lucrat la „Programator Independent” mai departe din 2001, motiv pentru care eram ţinut
sub supraveghere tehnică, şi la universitate am fost asociat la Facultatea de Ştiinţe Exacte cu Albu C. cu
care sunt amic şi am făcut schimb de informaţii.

Am continuat în petiţii înşiruirea evenimentelor sărind la „colaborarea cu SC. Nega Computer
SRL” din anul 2002 şi anume în petiţia din 19 Mai 2016, înregistrată cu nr. 7230 şi în sesizarea din 22
Mai 2017, înregistrată cu nr. 7553, unde specific că am avut contract de muncă 3 luni la începutul
anului 2003 dar am lucrat 6 luni, şi anume unele persoane cu care am avut relaţie de servici. 
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Am menţionat despre „clauza din contract” care cerea să nu lucrăm în domeniul de activitate al
entităţii 6 luni de la încetarea colaborării, şi nu la încheierea duratei contractului de muncă care în cazul
meu a durat trei luni - la începutul anul 2003. Directorul a făcut clauza gândinduse ca angajaţi să nu
facă schimb de informaţii cu salariaţi de la alte firme concurente. Menţionez că după discuţii între ei la
care nu am fost invitat Eric Mezei şi Monica S. le-au cerut să nu vină la servici la cel puţin unul din
colegii care lucrau cu noi. Astfel unul din colegi H. B. le-a răspuns „-Dacă-i aşa îi spun la patron că
mâine am probleme de rezolvat în familie şi nu pot veni.” Atunci am avut un sentiment ca la facultate în
anul 2000 când colegii vorbeau de mine cu mine în spate, şi se făceau că nu eram de faţă, şi am fost
degrinat printr-o întrebare. Menţionez că H. B.  nu lucra în Service ci se ocupa de magazie,  ţinând
evidenţa componetelor pe Stock şi celălat coleg care a absentat C. C. lucra în spate cu mine în Service. 

Totodată am fost invitat la contabili care au pus sustragerea unei componete de pe stock în
legătură cu „Fraudă fiscală” cu comentariul că „nu se plăteşte pentru ea TVA” cam cu două săptămâni
înainte de acţiunea lor. 

Astfel s-a creat împrejurările să se favorizeze sustragerea unei componente în valoare de cam
150RON şi  apoi  ea  a  împiedicat  ca  clientul  să  vină  în  timpul  orelor  de servici  după componentă
folosind telefonul fix de la birou. S. Monica vorbea cu un prieten, ţinând linia ocupată pentru clientul
real cu un cunoscut de-al ei, şi în paralel a sunat clientul real pe la 1PM şi la minţit că „nu a venit placa
video”,  iar  apoi  a  continuat  să  ţină  linia  ocupată  vorbind cu  celălat  care noi  cum eram obosiţi  şi
creadeam că era tot clientul la telefon, şi în timp ce noi doi asamblam două sisteme, unul cu placă
video identică cu cea aşteptată,  de la  care am rămas  în  săptămânile  următoare cu cutia  goală  în
Service, ne-am restrând peste biroul ei să ascultăm câte complinte făcea clientului iar ea s-a retras la
capătul biroului spre scări. Cu toate că după ora închiderii fiind obosit am luat în vedere posibilitatea
existenţei unui client surogat care a fost informat de componetă probabil prin telefon nu am înţeles
înainte să plece de ce a lăsat placa video în colţul biroului aproape de scări, unde a discutat la telefon
şi mi-a spus: „-Ăsta ne pune să furăm placa video”, deoarece la sediu ami era doar directorul Nesmerak
Gabriel. Apoi directorul a închis cele două uşi de la Service şi nu puteam vedea acea cutie care îmi
amintea ce s-a întâmplat ziua şi m-a rugat la 5:10PM să stau în locul lui, singurul loc de unde se vedea
din stradă când oprea cineva maşina că este cineva jos, şi să nu plec de la birou până se întoarce el. 
Astfel  eu,  fiind  obosit,  chiar  credeam că  este  clientul  real  deoarece  ştia  de  veniera  componentei
întrebând „A venit placa video” care precizez că eram la birou când clientul a plătit în avans suma
întreagă şi vina a căzut pe toţi trei care eram în acea zi la servici deoarece celălalt coleg H.B. a fost
scuzat să lipsească şi colegul C. C. care era vecin cu S. Carol şi o colegă de facultate N. Maria s-a scuzat
că  a  fost  reţinut  la  cursuri  sau  în  sesiune  la  universitate,  şi  ne-a  fost  trasă  suma de  bani  pentru
componetă doar nouă trei care am fost la servici  în acea zi,  suma cât  valora componeta din salar
împărţită la trei persoane. 

Acesta a fost prima dată când am vrut să renunţ să lucrez la o firmă constituită ca „societate
comercială cu răspundere limitată” SRL şi nici acum nu mi-am schimbat părerea deoarece trebuie să fii
asociat în lumea interlopă ca să te lase să trăieşti ca societate comercială – şi eu sunt un om consacrat
religios care atunci am făcut o excepţie să fac muncă laică.    

În luna care urma să demisionez mama mea era post-operator internată la Spitalul Matern din
Arad şi am avut pentru ea o mică datorie de achitat şi în plus am mai intrat în adversitate şi cu Szarvas
Carol care a aflat dintr-o discuţie căci mama mea s-a asociat între 1991-1996 cu dl. Boros Vasile şi
probabil S. Carol ştia de acţiunile lor din 1995-1996 şi doar atunci m-a identificat corect cine eram,
fiindcă atunci când m-a întrebat cu cine m-am mai asociat la laborator de reparaţii am omis firma la
care lucra domnul Boros deoarece doar când avea pauză foarte rar îl mai ajutam şi nu am considerat
relevant faţă de calificarea mea însă putea indetifica incorect alte mici afaceri care le făceau prietenii
domnului Boros în care nu eram implicat deoarece eram încă elev. 

9



Totodată am aflat căci Petrea Dumitru zis şi „Tică” şi P. Simona se aflau în relaţie colegială cu S.
Carol  şi  cei  doi  erau camarazi  la  Subcetate la evenimentele  din Decembrie  1989,  şi  probabil  i-am
povestit cum eu, Bodin Florin-Ciprian, am ajuns cu doi vecini, Swigel Silviu şi Codorean Sabin sub o
boltă de gloanţe trase cu mitraliere peste splaiul de lângă podul Decebal şi lângă Hotel Park pe fondul
retragerii soţilor Ceuşescu din piaţa unde au fost blamaţi şi unde am asistat pe Splai neputincioşi la
moartea dl. Toth Sandor care a fost pus pe zidul de beton de unde a căzut şi şi-a dat ultima suflare în
timp ce noi ne-am sfătuit ce să facem şi am făcut gălăgie cu cei de balcon, ca medicul să revină, şi ca
cel rănit să fie consultat de medic pentru a determina dacă sigur nu avea puls şi dacă medicul avea în
husa de la pantalon pistol ori stetoscop care mă convingea că era medic şi atfel m-am convins. 
I-am spus lui S. Calor că îl cunoşteam pe Petrea de pe strada Liviu Rebreanu denumită atunci Ocska
Terezia unde locuia actuala lui soţie cu sora ei. Nu i-am spus că pentru mine Petrea D. era o persoană
nesuferită din cauza unui pariu care includea actuala lui soţie sau sora prietenului lui cu care era când
au identificto pe P. Simona cum pe fondul unei rafale de vânt şi ploaie s-a demachiat şi s-a uitat la
mine, care am vrut să o ajut cu umbrela, prieten al lui Petrea care acum lucrează la poliţie sau parchet,
Şi ma deranjat că intuia multe dar nu şi că sunt „întâi născut” (Exod 13, Numeri 4) şi că nu mă pot
însura, şi nici ca să nu mă includă într-un pariu care era complet exagerat în cazul meu. Menţionez că
nu ştiam în momentul din 1989 în care tancurile treceau pe pod căci Petrea îşi făcea stagiul acolo şi am
căutat să ne întoarcem mai repede şi întegi acasă, şi că dacă ştiam insistam să mergem în subcetate.

Menţionez căci eu cu încă doi băieţi din scara de bloc am fost dimineaţa la ora 11 la podul
Decebal şi un om a fost împuşcat şi a murit înaintea mea şi ne-am oprit apoi de două ori la acel pod
unde se putea vedea cel mai bine acea ploaie de gloanţe despre care ne-am făcut că erau cărăbuşi. 

Totodată când colegul S. Carol m-a identificat după discuţia de la servici căci că îl cunoşteam pe
dl. Boros ori fie pe Petrea care mi-a devenit vecin din 1995, a avut schimbată expresia facială şi se
frământa. Apoi fiind chemat sus în apartamentul 16 să mă identifice cum am terminat studiile s-au
prefăcut că aveau un hard disc stricat de la o firmă de contabilitate şi mi-au cerut special ca departe să
nu-l duc la firmă dar deoarece eram pe cale să demisionez şi nu prea aveam bani şi din cauza bolii
mamei  care  a  fost  internată  post-operator  la  matern  aveam,  dar,  acasă  aveam  doar  un  Compaq
Prolinea 4/33s cu procesor de 117Mhz dar la care nu permitea firmware-ul care era mai vechi de 1999
să pun decât un hard disc mai mic de 10GB. Menţionez că familia Pentrea nu ştia că nu-mi pot asigura
cerinţele  dietetice  cu  salarul  de  la  servici  şi  că  abia  puteam  cumpăra  câte  o  componentă  lunar.
Totodată sistemul Compaq Desktop 2000 era la familia Işfa unde puteam vedea dacă jumper-ul era
setat corect că HDD-ul lor WD Caviar nu era stricat dar nu puteam scrie pe CD sau DVD o copie de
siguranţă decât la firmă. Şi astfel nu era valabilă cererea soţilor Petrea să-l nu-l în nici un caz la firmă.
Astfel l-am dus la servici unde după orele de servici am făcut excepţie să rămânem şi aşteptându-l pe
dl. Szarvas m-a identificat directorul că făceam copie de siguranţă cupă directoarele HDD-ului, şi a luat
legătura cu ei, şi probabil s-au restrâns cercurile celor care mă identificau pe mine şi apoi indetificau
Nega Computer SRL prin HDD şi apoi pe colegii de la Video Dep SRL, şi probabil de la parchet s-a adus
o presiune şi mai mare asupra mea de care mă puteam scăpa dacă demisionam şi mă reprofilam. 

Astfel după demisie am continuat să lucrez ca „Programator Independent” aşa cum am lucrat
până am  dat interviul şi eventual să-mi ţin promisiunile care le-am făcut la consacrarea din anul 2000
mă gândeam să lucrez în viitor „Cercetător Independent” în „Arheologie Biblică”. 

M-am referit şi la HDD-ul Samsung Puma 20GB cumpărat la sfârşitul anului 2002 cu 200 RON pe
care mă identificau cei care s-au asociat cu unii colegi de la firmă când am demisionat şi când s-a
format al III-lea grup care mă supravegheau şi care încercau să preia afacerea cu calculatoare de la
firmă şi patronul mă considera "cu cuţitul pe la spate" în Septembrie 2003 aşa cum am arătat în sursa
unui e-mail inclus în sesizări, cu cei care mă identificau când am avut problemă, aparent de garanţie, cu
HDD-ul WD 250GB în anul 2009 şi m-am referit la probleme similare de la firmă. 
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Am continuat să înşirui în petiţii căci încercând să mă reprofilez ca „Programator Independet”,
după demisie, din programare în C++ şi ASM în „Programare Web” în PHP şi „Web-Design” şi lucrând
ca voluntar într-un proiect online dar şi la un domeniu privat. Am lucrat la biroul unui prieten de familie
unde am contribuit pentru internet şi curent şi unde nu am fost supravegheaţi tehnic în 2003. 

Precizez că în anul 2003 au accesat direct sistemul informatic în apartamentul în care suntem
domiciliaţi eu şi mama mea Telepoczki Elvira, folosind un LNB mai mare ca un LNC cu convertizor pus
pe un trepied care avea un cablu lung care intra într-o plasă. Analizau acelaşi sistem informatic pe care
mi-am făcut proiectul de diplomă şi care avea iniţial 24MB RAM fără placă de reţea LAN, şi apoi 32MB
RAM cu placă de reţea pe slot ISA pe care am montato cu speranţa că ne leagă internet prin modem
de cablu coaxial până în 29 Decembrie 2004 când am dus sistemul Compaq Deskpro 2000 însă HDD-ul
Samsung Puma nu l-am adus până în 23 Martie 2005 cum am arîtat la pagina 14. 

Eu am administrat sistemele informatice pe care le-au „accesat direct” cu ori fără internet la
servici în anul 2002 şi 2003 şi deja ştiam căci este posibil chiar să blocheze CD-ROM tip audio-player
conectat la o sursă, în timpul depanării, sau testării dacă are butin CD-Play, fără sistem informatic căci
uneori puneam mai mult plumb când le depanam pe o tăbliţă internă care uneori se încălzea de la
micrunde dar rezolva acel aparent defect. Precizez că dacă un CD-ROM era accesat era nevoie mai
puţin voltaj din rezistorul semireglabil de la modului căruciorului LASER iar dacă nu era accesat direct
era nevoie de voltaj  mai  mic şi  unii  clienţi  erau accesaţi  după 30 minute şi  uneori  nu reuşeau să
vizioneze un segment de film comercial şi reveneau. 

Aşa cum am mai menţionat după încetarea colaborării oficiale cu SC. NEGA Computer SRL m-
am asociat cu Işfa Alin la care i-am folosit  biroul,  şi  unde încă uneori în 2004 eram supravegheaţi
tehnic, şi  îmi  salvam corespondenţa pe floppy disc de 1,44 MB cu mesaje pe care apoi le importam cu
Outlook Express până în 2005 când am avut deja internet de acasă şi mi-am revenit în greutate până la
58 kg. 

La sfârşitul anului 2003 am observat persoane străine care desfăşurau activităţi în scara de bloc,
aşa cum am menţionat în petiţii, pe fondul unor întâlniri de rugăciune pentru mama care era externată
post-operator din spital şi avea stări în care transpira până avea toate hainele ude pe care eu le-am pus
tot pe seama supravegherii tehnice şi atunci s-au răzbunat pe mine încât în Decembrie 2003 nu am
mai fost capabil să mă ridic din pat dar nu mi se deschidea deloc prostata şi aveam urină odată la două
zile  şi  scaun săptămânal.  Am precizat  aceasta  deoarece  am avut  în  2014-2016 când am formulat
plângerea penală şi primele petiţii perioade când mi se deschidea prostata de la radiaţie şi eram cu
hainele ude şi uneori era cineva care zicea „-Dăi PEH!” făcând aluzie la arma Zat din filmul „Star Gate”,
dar acesta mă urmărea oriunde în Arad şi mai ales lângă Autogara Mică unde acum este un complex
de manazine şi Kaufland. Totodată la Profi Market unde era intrarea la fosta fabrică UTA am fost radiat
să transpir cum transpira mama mea între anii 2003-2005 şi uneori când mergeam la SC Zeus SRL sau
SC Vigor SRL unde lucra ea, şi un coleg de facultate, scăpam doar dacă mergeam repede şi ocoleam pe
lângă restaurantul chinezesc şi evitam zona stadionului şi chiar în 2020 în pregătirea de toamnă am
venit ud de acolo şi până în cartirul Alfa pe strada C. Victoriei şi Andrei Şaguna şi am avitat să merg
acolo  la  Profi  Market.  Astfel  trag  concluzia  că  după  ieşirea  mamei  mele  din  spital  nu  din  cauza
asocierilor religioase era mama mea radiată până putea stoarce hainele ci o radia de o firmă de pază
de protecţie din spatele stadionului UTA care îi încărca asiatica cu radiaţie atât acasă cât şi la servici. 

Astfel  am  avut  un  prim  atac  sexual  cu  proiecţie  virtuală  de  rezonaţă  magnetică  (MR)  în
Septembrie 2003 după ce m-am lăudat de ziua mea de naştere căci  aveam deja aproape 400 zile
perfect sigilat şi am am încheiat ziua şi am început luna Septembrie cu o noapte în care m-am rugat ca
să primesc „darul deosebiri duhurilor” aşa cum îl numeau diferite persoane creştine sau evrei care
veneau la rugăciune spre sfârşitul lunii la mama mea în apartamentul nostru şid e care m-am lăsat
convins. În urma rugăciunii mele am avut un prim atac sexual spre zori. 
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Deja în Septembrie 2003 fiind fără salariu de două luni am hotărât să arunc din dulap hainele mai rele
care le aveam din cauza că la firma unde am lucrat abia ajungeau banii  să-mi împlinesc „cerinţele
dietetice” şi am continuat să lucrez ca „Programator Independet”. 

În luna Noiembrie 2003 am început să mă bazez pe mama mea financiar şi după discuţii pe e-
mail m-am pregătit să reiau colaborarea cu SC. Nega Computer SRL cerândule oferte de componete şi
sisteme dar nu am mers în acestă lună la sediul social. 
Astfel după şase luni, în 2 Decembrie 2003, într-o zi de Marţi, am fost la sediul firmei şi am plătit un
avans de 90 RON sau 900.001 ROL pentru memorii EDO 4x16 sau 4x32 MB fără să cumpăr ceva. Apoi
în Decembrie am fost afectat de un atac de pureci care probabil proveneau de la firma unde lucra
mama mea, care lucrau cu blană pentru încălţăminte de iarnă şi care îl explic detaliat mai jos. 
Menţionez că la sfârşitul acelui an 2003 mama mea la confruntat pe acest Caia Claudiu de la blocul 57
sc. A, şi nu la mai primit în apartament nici în prezenţa altor persoane cum era Işfa Alin, nici ca amic.  
În acea vreme mai veneau credincioşi şi spioni de la cultele religioase să ne rugăm pentru mama Elvira
Telepoczki care încă nu şi-a revenit fizic dar şi-a reluat activitatea la SC. Zeus SRL unde lucra atunci. 
Când m-am înbolnăvit de la muşcături de pureci am fost imobilizat în pat între 4-5 Decembrie 2003 şi
nu neapărat mâncam hrană. Astfel mama mea la acuzat pe Claudiu că m-a omorât practicând pe mine
„ocus pocus” aducând insecte în casă şi el ea răspuns „-A murit Florin..?” şi apoi când a venit mi-a
povestit şi m-am sculat să-mi de-a un termometru şi aveam doar 38 grade. Atunci mama mea povestit
că avem medic de familie nou şi mi-a indicat unde este clinica denumită „Soterie” şi-am făcut făcut duş
şi-am plecat la consult medical. Atunci am cunoscut medicul de familie Posa E., într-o zi între 8-13
Decembrie  care  iniţial  mi-a  prescris  paracetamol  iar  eu  am refuzat  şi  am cerut  aspirină  clasică  şi
vitamina C pe care le-am cumpărat pe drum. Acasă mama m-a aşteptat cu mâncare fiartă şi cuptorul
era deschis şi eu am aruncat 2-3 aspirine în cuptor şi s-a degajat abur cu acetil saliciric care a intrat în
camera mică deoarece uşa la baie unde spăla mama era închisă. Astfel au murit purecii din cameră care
erau proveniţi pe blana pentru încălţăminte de la firma unde lucra mama mea dar ea s-a răzbunat pe
acel Claudiu.   

Am reluat efectiv colaborarea cu firma în 17 Ianuarie 2004, când au venit cele 4 memorii EDO pe
la care directorul mi le-a procurat cu reducere de -15 RON, şi am mai cumpărat un CD-RW Mitsumi 54x
136 RON şi soft Nero Burnign ROM 73.827 ROL pentru Işfa Alin.

M-am înţeles bine cu fam. Petrea şi eu am avut relaţie de amiciţie cu Adrian şi mama lui până s-
a întors mama mea acasă post operator şi am organizat pentru ea seri de rugăciune şi unde vineau
persoane din diferite culte creştine şi de la mozaici şi să ne identifice şi mie nu-mi plăcea şi uneori
refuzam să particip. Apoi am identificat schimbări în ap. 17 urcându-mă după două pungi de vinete
congelate pentru salată de revelion care le-am păstrat în congelatorul lor şi a, observat să s-a ajuns ca
să facă un separeu din lemn presat şi melaminat alb (PFL), un perete fals, care apoi a devenit o cameră
denumită de copii „camera ascunsă” şi de noul proprietar care a locuit puţin după fam. Petrea a fost
numit „házi colna” (colnă casei).

Am continuat să înşirui în petiţii căci familia Petrea ori cineva, o altă persoană, din bloc a adunat
semnături pe tema că „nu aveam aşa religie ca ei” şi unii din scara de bloc au dorit să ne scoată din
apartament în anul 2004. 

Auzind discuţiile de la etajul IV când m-am urcat de două ori la familia Petrea cu pretextul că-l
caut pe dl. Dumitru şi din cauza peretelui fals doamna Petrea Simona m-a primit doar în bucătărie.
Înainte de Paşti  am ţinut un post  parţial  în care am băut ceai  dar nu am mâncat mâncare câteva
săptămâni şi am stat noaptea undeva pe mal cu pescarii iar ziua am mers la familia Işfa unde am folosit
biroul lui Işfa Alin unde m-am abţinut să mănânc dar poate am băut apă minerală. 
Într-o după amiază am venit de la fam Işfa când se însera şi am observat că mi se pun piedici cu
consolele holonomice să ajung acasă şi am simpţit câmp de rezonanţă magnetică oriunde mergeam. 
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Ajuns ascasă, după hărţuirea cu console holonomice pe drum mai ales scoţând aer din intestinul gros
ceea ce este dureros pentru mine care am fost de două ori operat la intestin, cineva mi-a deschis
prostata. Apoi după ce m-am uşurat am vrut să plec pe mal, după obiceiul meu, şi când să mă încalţ
mi-au deschis iar prostata şi am ales ca să mă încord să reţin radiaţia pe asiatică şi am luat ceva în
mână, cum ar fi cheile apartamentului, şi am ridicat mâna în sus şi radiaţia a crescut încât s-a încălzit
mai întâi mâna iar apoi m-a gâdâlat la faţă, şi deoarece au simulat că se râdeau copii am uitat că pe
drum m-au hărţuit cu ceva proiecţie de rezonaţă magnetică. 

La aceasta m-am dus sus cu gândul să-i prind şi să-i dau de gol ce tehnologie au, deoarece nu
am făcut legătura între consolele cu care m-au hărţuit pe drum, şi concepeam că au cumpărat de la
consignaţia unei tabere NATO mijloace de supraveghere care erau ilegale în România. 

Ajuns la uşa apartamentului cu bocanci de 2 kg cu talpă groasă în picioare am bătut dublu de
mai  multe  ori  şi  nu  s-a  deranjat  nimeni  să-mi  deschidă.  Dorind  să  mă  întorc  spre  scări  m-am
impacientat şi am zis „-Nu scrie? Bate şi ţi se va deschide!” şi m-am întors şi am vrut să pocnesc uşa cu
piciorul dar m-am reţinut fără să ştiu că piesele din parchet nu erau încleiate şi nici  că era simplu
parchet.  Ajuns iar  în faţa uşii  am ridicat uşor piciorul  şi  m-am reţinut şi  apoi am simulat  o bătaie
similară cu bătutul cu degetul dar bocancul fiind greu au căzut acele bucăţi de parchet şi vârful a intrat
fără să mai  pot  scoate piciorul  şi  astfel  m-am răzgândit  însă a  mai  căzut  o piesă când am retras
piciorul. Astfel am put vedea copii care erau în camera mică şi care păreau că se râdeau şi că erau alţii
acolo  care  chiar  se  făceau că  sunt  copii  şi  încă  se  râdeau după ce  copii  au  trecut  pe lângă uşa
apartamentului spre camera mare, şi m-am mirat mult. Mai târziu mi-am amintit că au încercat să ne
ceară acordul să se asociezet în ceva afacere cu bone care cresc fete abandonate de mame şi unii din ei
erau mici de staură şi puteau imita copii.

Astfel am simulat cu ei un conflict ca să fie chemaţi jandarmii dar care nu l-am continuat ca să
cercetăm atunci cu ce arme neconvenţionale m-au lovit, să-mi deschidă prostata, în fiecare noapte la
ora  3AM când veneam odată  pe zi  acasă,  deoarece  din cauza  postului  nu  aveam doar  probleme
urinare, şi totodată în acea seară prima dată au folosit mai multe dispozitive şi am avut o tentativă
eşuată să merg la poliţie deoarece nu mi-am dat seama de care cameră ţinea „supravegherea tehnică”.

Ajunşi doi jandarmi, din care pe unul l-am cunoscut, au reuşit să-i someze pe cei doi care erau
deja poziţionaţi asupra mea ca la Judo şi ne-au separat după ce i-au somat de două ori iar eu nu am
continuat  şi  am ezitat  să  le  explic  despre dispozitivele  cum este cel  pentru deschiderea forţată a
prostatei pentru care am urcat ca să-i dăm de gol.

Deoarece eram aproape să fim daţi afară din bloc la o şedinţă din cauza unei mici datorii şi a
conflictului  pentru  dispozitivele  folosite  la  deschidereai  prostatei,  am  preferat  la  altercaţie  să  mă
internez, ne ţinând seama de jandarmi care spuneau că ei sunt vinovaţi  deoarece jandarmii nu ştiau că
eram supraveghet tehnic şi ziceu că nu e un motiv să mă refugiez în acea secţie de spital unde multă
vreme ar dura să mă reabilitez şi nici aşa nu o să creadă toţi că încă sunt normal. 

Eu doream să mă internez o săptămână pentru a scoate informaţii legate de acel dispozitiv de la
unii bolnavi pe care i-am considerat mai slabi d.p.d.v. psihic dar am dat tot de tineri care socializau cu
mine  şi  cei  bătrâni  fie  erau  informatori  ori  fie  aveau probleme mai  grave  cum ar  fi  „tentativă  de
sinicidere” şi erau mutaţi de la Spitalul Clinic Judeţean cu venele tăiate ţi aveau nevoie de consiliere şi
nu îndrăzneam să vorbesc despre problemele mele de faţă cu ei. Eu am ascuns doctorului că ţineam
post doar cu lichide de mai multe săptămâni şi  după felul cum arătam m-am ales cu disgnosticul
„Depresie Psihotică” înainte să dau un test. Apoi testul l-am făcut în timp ce eram sub influenţa unui
anumit medicament l-am luat doar atunci, în primăvara anului 2004, şi nu l-am pierdut, şi nici nu a
venit vorba să îmi fac grad de handicap. Medicual s-a interesat dacă a avut loc şedinţa de bloc, şi dacă
acele persoane care supravegheau tehnic mai le foloseau apartamentul la etajul IV, şi dacă a plătit
mama datoria şi dacă încă s-au mai întărâtat contra noastră că avem religie diferită.
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Astfel după consultări cu mama şi cu mine doctorul mi-a cerut să mai stau o săptămână după test.
Datoria a plătito mama mea printr-o persoană complicitară din alt judeţ. 

După conflictul cu familia Petrea şi cei care le-au sechestrat apartamentul, crezând că aşa se
scapă de acele persoane care nu ştiam dacă erau infractori, sau erau de la serviciile de securitate ori de
la armată i-am lăsat pe cei de la etajul IV să înţeleagă ce vor legat de acea internare şi am renunţat să
mai ţinem servicii săptămânale de studiu biblic şi rugăciune în apartament şi nu neapărat mese. Apoi
am mutat serviciile de studiu biblic şi de rugăciune săptămânale din anii 2004-2005 la sediul Bisericii
„Emanuel”, la o oră diferită de membrii bisericii, la un apartament din Pţa. Romană vis a vis cu casa
„Boul Roşu” unde mergeam cu tramvaiul sau pe jos. În ultima zi din an am fost cu Işfa Alin să vizităm
colegii de la SC NEGA Computer ocazie când am cumpărat o unitate FDD cu capac negru.

Apoi familia Petrea după ce a ţinut sărbătoarea creştinilor denumită „Crăciun” şi eu fiind singur
nu ma deranjat, de „Anul Nou” din Calendarul Gregorian, probabil ca să ne arate că persoane străine le
mai foloseau apartamentul, s-a făcut rândere pe Işfa Alin şi pe mama mea Telepoczki Elvira. 
După râdere ei  m-au rugat să le dau pace şi  eu m-am coborât  jos şi  i-am identificat  în staţia de
autobus din cartieul Alfa. Mama mea nu m-a putut înţelege de ce nu am acceptat să se facă râdere de
ei şi s-a consultat cu Işfa Alin şi cu  medicul de familie, care ra medic generalist, care mi-a propus să mă
internez încă odată şi mi-a pus în Ianuarie 2005 un alt diagnostic. Apoi i-am lăsat pe cei de la etajul IV,
mai departe, dacă vor să creadă că sunt bolnav psihic.  
La spital am fost lovit cu o armă LASER în fiecare după amiază când spitalul era gol deorece bolnavi
mergeau în sala de mese, şi eu fiind evreu nu neapărat mâncam în sala de mese, şi prin 6 Ianuarie am
ceadat insistenţelor medicului specialist care mi-a cerut să accept un fel de medicament pe care el la
recomandat şi după ce am dat o declaraţie s-a ajuns să iau odată acel medicament. Apoi când trebuia
să merg la scoatere de tratament după cam două ore nu am rezistat la acea lovitură cu LASER ci am
intrat în colaps, am căzut de două ori, şi am avut apoi comoţie cerebrală. Apoi după câteva zile am dat
un test psihologic care nu neapărat l-am căzut. Menţionez, ca o paranteză, că nu am mai dat nici un
test psihologic până în anul 2010 cu care puteam se demonstra că trec testele sau nu.  În 2005 am avut
3 indici cu care mă încadrez la depresie şi medicul specialist a refuzat să-mi recomade să-mi fac grad
de handicap. Dar bine am luat testul cu 5+1 seturi de cărţi în anul 2011 după 6 luni de la cel din 2010.

În anul 2005 la secţia de psihiatrie abia am reuşit să rezist de la efectele secundare provocate de
medicaţia care la externare am continuat să o iau într-o doză din ce în ce mai mică până în anul 2006
când a trebuit să mă opresc complet pentru probleme epidermice netratate care altfel nu se puteau
rezolva căci se trăgeau de la medicaţie.
Ajuns acasă am avut şters HDD-ul de 2,7 GB, provenit de la un coleg, pe sistemului informatic Compaq
Prolinea 4/33, de la bursa de Calculatoare, pe care am instalat de pe trei FDD-uri MS-DOS 6.22 şi de
ftp.microsoft.com şi Windows 3.1 şi-am făcut upgrade la Windows 95 Prerelealise Edition care erau
gratute cu o cheie publică şi am partiţionat separat spaţiul liber şi am recuperat documnetele fie de pe
FDD-uri de 1,44 MB ori fie de pe un CD Cadou care îl scria şi trimite prietenilor Işfa Alin.
Menţionez că după ce mi-am amintit  cum să intalez şi  să operez pe sistem am fost supravegheat
tehnic de o femeie care îmi arăta că am multe greşeli gramaticale într-un anumit document.
În 29 Decembrie 2004 i-am dat o sumă simbolică lui Işfa Alin din cauza memoriilor care au costat mult
ca pentru acel sistem pentru care el mi-a dat altul la schimb, însă HDD-ul de 20GB Samsung Puma era
al meu, să cumpăram de la SC NEGA Computer SRL, pe numele lui Işfa Alin, o carcasă ATX 400W model
Delux tip M9512 şi a placă de bază SIS 735 de la ECS cu memorie, procesor, şi răcitor. Acestea le-am
montat în biroul lui Alin între 5PM şi 8PM şi după ce l-am testat m-am întos acasă cu sistemul Compaq
Deskpro 2000 în care am folosit  HDD-ul de 2,7 GB,  din sistemul  Compaq Prolinea 4/33 care încă
funcţionează, până în 23 Martie 2005.  
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Apoi  cam în Martie  în  2005 am făcut  upgrade la  sistemul  lui  Işfa  Alin  cu placă de bază  nforce2,
memorie DDR 400/PC3500 şi un HDD Maxtor 80GB recuperând HDD-ul de Samsung Puma 20 GB şi
am făcut cerere să ne băgăm conexiune la internet. Am instalat o placă de reţea Realtek PCI în sistemul
Compak Dekpro 2000 şi am instalat Server FTP şi Server IRC (Internet Relay Server) ca să mă joc trivia
pe locahost, şi jocuri logice pentru copii, care să îmi menţină o stare mentală sănătoasă pe perioada
anului din cauza tratamentului care nu credeam că ar ajuta şi mai târziu nu a mai crezut nici mama
mea.  Menţionez  că  pe  sistemul  actializat  nu  am  mai  observat  vreo  activitate  cu  LNB  care  să
încetinească  sistemul  informatic  pe  perioada  verii  anului  2005  până  ne-au  legat  în  luna  August
internetul.

În anul 2006 nu am avut de specificat aproape nimic deoarece mă credeau „bolnav psihic” şi m-
au lăsat să fac orice doream atât în viaţa zilnică cât şi pe sistemele informatice. Astfel am colaborat în
2006 cu Misiunea Exodus, am devenit colaborator phpbb.ro, am preluat portalul Mx-Publisher CMS
care  înainte se  numea Mx-System sau mxBB Portal  sau MX-Portal  ca  să îmi  public  pe un anumit
domeniu în viitorul îndepprtat proiectele de arheologie biblică şi limbi antice la care am început să
lucrez în paralel, şi am început colaborarea la sfârşitul anului cu Misiunea Intercer pentru găzduirea
unui sit care avea moto „apărarea valorilor biblice” (sau creştine). 

În anul 2007 am refuzat ca să gărduiesc acest sit pe domeniu „.ro” care era pe viaţă şi denumirea
era „caleacrestina” iar eu eram credincios mesianic, ca apoi o altă persoană să-l poată cumpăra pe „.ro”
care era de credinţă creştină, şi în orice făceam nu mi se făcea presiuni şi nici batjocuri.  

Am continuat să înşirui în petiţii evenimentele din anul 2007 când aveam peste 60kg în greutate
până după o conferinţă religioasă, în oraşul Cluj, în luna Septembrie. Aici am participat cu mama mea
unde am fost supravegheaţi din momentul în care am ajuns cu trenul în gară şi până la aeroportul din
Cluj când a venit invitatul Raymond Franz, şi apoi cel care ne-a găzduit ne-a dus cu maşina şi am fost
iar supravegheaţi în ziua conferinţei când un amic din Arad a invitat un grup de ateişti printre care era
foşti martori ai lui Iehova. Eu am fost invitat ca traducător la diferite întâlniri private unde nu pot spune
că am fost supravegheaţi tehnic dar după conferinţă s-au ţinut de noi mai multe grupuri de la serviciile
de informaţii şi o sectă Credinţa Adevărată „Martorii lui Iehova” (CAMI) până am luat trenul spre Arad.
Nebunia  a  continuat  pentru  fiecare  participant  la  conferinţă  mai  ales  pentru  cele  două  cadre
universitare care au tradus în timpul înregistrărilor  făcute de mai multe grupuri  din ţări  diferite la
conferinţă. Astfel cei care ne-au urmărit s-au asociat cu cei care ne-au supravegheat în fiecare oraş
unde locuiam şi au încercat să ne inducă cu tehnologia lor diferite stări psihice care asupra mea nu a
avut efect fiind trecut de confruntări cu sisteme de psihopaţi şi sociopaţi din cauza dl. Boroş şi apoi din
cauza dl. Petrea şi a dl. Leuce Dorin şi a unor colegi de facultate şi servici care m-au trădat sau denigrat
pe parcursul timpului dar mi-am făcut grijă legat de dl. Enea Aurel care nu ştia cu ce se confrunta şi era
prins de câteva tinere care încercau să-l abuzeze şi să-l folosească ca căpcăun aşa cum a fost vorbit de
rău după conferinţă când s-a văzut că cei care îl supravegheau îl puteau aduce dintr-o extremă în alta.
Astfel ne-am mai întânlit cât timp dura VISA celor din Ucraina cu ei la Cluj unde a fost chemat şi Aurel
Enea şi aşa i-am propus o colaborare legată de discuţiile de la conferinţă şi l-am invitat la noi în Arad
ca să-l ţin ocupat până spre sfârşitul lunii Decembrie când aceste servicii îşi schimbă oamenii. Această
invitaţie a fost pe fondul în care am discutat multe cu el pe Yahoo Messanger dintre care m-a întrebat
dacă am auzit că o femeie ar putea învia dacă are relaţii intime cu un bărbat după deces şi mi-am
amintit că am auzit mirese care au înviat astfel la morgă. După această discuţie s-a pornit o goană prin
ţară  spre  oraşul  Petroşani  în  care  cei  care  mergeau  sperau  să  o  salveze  pe  ceva  tânără  aflată  în
apartamentul sau grija fraţilor Enea şi mi-am dat seama urmărind discuţiile lui Işfa Alin la telefon şi pe
cei care mă supravegheau tehnic că probabil s-a produs decesul unei femei în acel apartament de
unde îmi vorbea prin Yahoo Messanger şi  au început să mă radieze foarte tare încât  am căzut în
greutate.
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Precizez câteva rânduri despre familia mea şi venirea în România. După eşecul ca să-l scoatem din acel
sistem pe dl. Enea Aurel au continuat presiunile asupra mea şi au început să emită Nitrogen în locuinţă
astfel încât mi s-au subţiat oasele la picioare în zona fluierelor din cauza radiaţiilor şi au început să-mi
taie tendoanele şi pielea şi am slăbit de la 63,5 kg la 54 kg până la sfârşitul anului 2007 când am luat
legătura cu Ministrul Emigrărilor din Israel cerând azil politic pentru caz de persecuţie religioasă în
Israel unde se practica o religie monoteistă ca a mea.  
De  la  minister  au  observat  căci  aveam  nume  ebraic  deoarece  „Bodin”  este  similar  cu  „Iadin”  ca
etimologie şi înţeles şi de la Biroul de Emigrări mi-au propus să i-au legătura cu Agenţia „Aliyah” pe
care i-am contactat prin e-mail şi parcurs doi paşi ca să emigrez cu ei dar pentru aceasta trebuia să am
părinţi iudaici care practicau Iudaismul în perioada când a avut loc Holocaustul în Polonia. 
Familia mamei mele se trăgea din Poprad din sec. XIX, acum este în centrul Slovaciei, cu cel puţin o
generaţie mai devreme şi puteam emigra doar pe cont propriu sau cu o agenţie secundară şi am decis
să amân emigrarea şi să mă lupt cu ei mai departe aici până îmi rezolv problemele. 
Astfel  am  contact  totodată  Serviciul  Român  de  informaţii  (SRI)  care  avea  ca  deviză  „Apărarea
Democraţiei şi Drepturilor Omului” pe care eu conder că mi le-au încălcat. 
 La sfârşitul secolului al XIX-lea, doi din fii  familiei Telepoczki (se citeşte Teleposki în slovacă şi
română şi Teleposzki în maghiară) care au fost crescuţi de un unghi din Haidu venit în sudul Ungariei să
caute servici şi s-au angajat la Gyula Károly care ia propus străbunicului meu să vine în România unde
avea o moşie pe graniţă cu Ungaria. Acesta s-a căsătorit cu o tânără de etnie austriacă din familia
Hetman în anul 1912 şi a avut primul fiu în 1914 şi pe bunicul meu în Octombrie 1915 care a mai avut
un frate mai mic şi  surori. Familia a fost împroprietărită înainte de Gyula Karoly să-şi facă partidul
politic la Szeged şi să devină ministru în Ungaria. În perioada interbelică fraţii Telepoczki au jucat în
echipa în echipa de fotbal din Macea şi în câteva amicale UTA-Seged. Apoi bunicul şi fratele lui mai
mare s-au înrolat în Armata Română la Al II-lea Război Mondial şi bunicul a fost rănit în mână între
Bulgaria şi Republica Moldova şi s-au întors armele contra Germaniei Naziste cei doi au mers în linie
dreptă până la Berlin cu armata.  Fratele  bunicului  care a rămas ca paznic  în Lager la München la
însărcinat să se întoarcă acasă şi să aibă grijă de părinţi. Două surori ale bunicului erau măritate cu
familii de maghiari care locuiau pe chirie la castel care era proprietatea unui doctor din Curtici şi acolo
se aflau părinţii lui bunicul când castelul a fost naţionalizat şi au fost împuscaţi de militari din armată.
Apoi bunicul rămas orfan în România s-a căsătorit cu o femeie de etnie maghiară care a murit. 
Mama mamei mele numită Sida s-a născut din tată român din familia Socaci care a fost soldat în Primul
Război Mondial şi mamă de etnie armeniană din familia Nistor care erau refugiaţi în secolul XIX-lea şi 
au venit la Arad împreună cu familii de sârbi. Aceasta a lucrat la castelul de la Macea câţiva ani prin 
1928 şi apoi a lucrat la Fabrica de Spirt şi Drojdie "Indagara Arad" şi a locuit la Macea la Al II-lea Război 
Mondial. Ea a povestit cum a ascuns tinere fecioare în casă de fascişti pe care ia prostit că are holeră.

La sfârşitul secolului al XIX-lea, străbunicii tatălui au trecut Dunărea şi fiind în pregătire unirea au
trecut cu căruţele pe un drum roman pietruit la nord de Dezna şi Dieci în judeţul Bihor şi s-au aşezat în 
Burda care este cea mai apropiată localitate de Stâna de Vale la graniţă cu judeţul Cluj. Apoi bunicul 
Florea Bodin s-a urcat într-un sat de munte aproape de Meziad numit Cresuia şi s-a asociat cu o tânără 
din familia Buha numită Vorvoara. Numele Bodin însemnă "şef" sau "analist" la fel ca "Iadin" (să 
discerni) şi numele Buha însemnă "rupe ea" şi se referă la moaşă la fel ca "Bucur" adică "rupe pântec". 
De originea ebraică a familiei Buha am aflat de la bunica Telepoczki Sida care a locuit de două ori cu 
bunicul Telepoczki Iosif în satul Cresuia când mămică-mea era împăcată cu tatăl meu şi când aceasta s-
a interesat prin sat în ce condiţii a murit Bodin Iosif care a fost "primul la părinţi" şi "era bolnăvicios de 
mic" şi care "opţional a vrut să se însoare" conform cu răspunsul bunicii către o femeie din Macea care a 
venit să-i spună bunicii să-mi spună să nu mă însor când o să fiu mare. Menţionez că problemele cu 
unchiul au fost când era aproape să mă nasc eu şi el era singurul fiu fără copii.
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Totodată recent am observat când cade în Israel "Ziua Îndrăgostiţilor" numită "Tu bîAv" un mesaj 
parţial în ebraică şi engleză de la o tânără din familia Buha din Statele Unite în timpul citirii porţiunii 
săptămânale din Moise când căutam în cronologie unde se încheie porţiunea şi am observat alte mesaje 
alarmante fie din Ierusalim legate de bombardamente şi fie despre jandarmi în Bucureşti şi fiind pregătit 
să filmez spre asfinţit eclipsa de lună cei de la parchet au văzut în câte m-am băgat şi mi-au blocat 
conexiunea la Facebook Lite şi nu am mai primit mesaje de la acea tânără. 
Acesta este un motiv în plus pentru care urăsc sistemul care îmi supraveghează apartamentul şi 
sistemele informatice şi de comunicaţii.
Precizez căci o supravieţuitoare de la Castel din Macea care îmi este mătuşă a fost omorâtă recent la
Macea după ce mama mea a vizitato şi ia adus câteva haine „second hand”. Totodată ea s-a interesat
înainte să fie vizitată de câţiva tineri dacă ar putea locui în Azilul de Evrei, deoarece ea nu ştia mai
departe de Ungaria de unde se trăgea familia Telepoczki şi a aflat de la mine care ştiam prima dată în
1990 de la bunicul meu care îi era unchi că eram din Polonia. Până atunci nu ştiam nici că neamurile
din Statele Unite au emigrat prin agenţia din Poprad care atunci era în Polonia.

Pe anii 2007-2008 am continuat să-mi administrez siturile unde eram administrator şi nu am
reuşit la început de an să menţin MX-Publisher CMS la zi cu ultima versiune de phpBB 3 din cauza
presiunilor şi a încărcării cu date a sistemul Compaq Deskpro 2000 după ce am instalat Linux Ubuntu
2006 în paralel cu partiţia FAT cu ajutorul unui băiat din diasporă care mi-a spus de Ubuntu Cristian
Edition. În anul 2007, în luna Septembrie am cedat o parte din 500 RON pe care mi ia făcut cadou tatăl
meu Bodin A.  de ziua mea şi  el  mi-a cedat sistemul cu carcasă Delux M9512, fără HDD, apoi am
cumpărat un sistem pentru Alin Işfa de la SC RDC SRL cu Windows Vista. Apoi pentru mine cu bani
primiţi de ziua mea de la tatăl meu şi de la mama mea, la care am mai adăugat şi eu şi mama mea în
2008 am aşteptat placă de bază,  memorii,  hard disc,  la sfatul  celor  de la RCS-RDS Arad licenţă la
Windows OEM, prin Around SRL, un monitor nou Davio CTR PLAT VM7F de la SC Altex SRL cu 270
RON în Aprilie în 2008. În Aprilie astfel eram cu Ubuntu 2010 pornit User Live Session ori împrumutând
hard  discul  Samsung  Puma de  la  sistemul  Compaq Deskpro  2000  pe  care  foloseam până  atunci
Windows 9, şi am avut toate componentele cumpărate în perioada Aprilie-Septembrie 2008 şi am pus
HDD-ul Samsung înapoi. Acesta este sistemul pe care ignorând hard discul WD 2500 Caviar care mi l-
au defectat de la scanări şi accesări directe continue din anul 2009 luna Octombrie când am testat
Microsoft Office 2010 descărcat de pe MSDN.  
Voi continua să înşirui evenimente care au avut loc în anii când m-am adreat poliţiei în paralel. 

Astfel în 2014 am formulat online o „plângere penală” în luna septembrie, luată în evidenţă pe 6
Octombrie 2014, după ce la jumătatea lunii August 2014 mi-au şters de două ori o partiţie pe discul
WD 2500 Blue seria AAJB - 00J3A fabricat în 1 Ianuarie 2010 şi primit de la garanţie prin CompAR SRL
şi l-am primit în luna Martie 2010, fără să fie distrusă complet componenta veche cu datele, şi apoi am
intrat în conflict direct cu aceste grupuri şi cu asociaţii lor din judeţ şi din alte judeţe şi am observat
căci eram supravegheat tehnic. După reinstalare m-am asociat online cu un sit Microsoft Store de unde
am luat două licenţe trialware adăgate în contul meu şi am instalat fără să-mi expire din cauza că tot
îmi ştergeau partiţia şi nici nu mă lăsau să lucrez nici cercetare şi nici programare şi nici ca wikipedist.
După  plângerea  penală  din  2014 au  continuat  să  supravegheze  atât  ce  fac  offline  cât  şi  în  mod
conectat prin internet, e-mailuri, şi prin telefon, iar din 2015 luna Martie m-au restricţionat să folosesc
un client de e-mail, şi din luna August să particip la conferinţe video prin dispozitiv de telecomunicaţii
tip smartphone, ş.a., cum am arătat în petiţii unde am relatat şi din discursurile lor. 

Am continuat  să  înşirui  în  petiţii  evenimentele  din  anul  2008 când s-a  asociat  cu  mine  dl.
Profesor  ing. Raţiu Viorel, care era pensionar, şi amândoi lucram la proiecte de Traducere Biblică din
care dânsul a tradus din limba greacă antică „Textus Criticus” versiunea W-H şi Allan într-o traducere cu
numele „Noul Testament Traducerea Fidelă” şi care la tehnoredactat la un amic comun Işfa Alin. 
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Dactilograful la influenţat să folosească cinci versete din „Testus Receptus” a lui Erasmus şi domnul
profesor  avea  nevoie  să  corecteze  unele  cuvinte  şi  unele  note  şi  un  verset  care  s-a  pierdut  din
neatenţie  la  dictarea de pe  caiet  scris  cu  creonul  în  grădină  unde se retrăgea vara.  Eu  aveam să
pregătesc textul pentru mai multe manuscrise şi să traduc „Vechiul Testament” când voi ajunge la un
nivel mai bun cu limba ebraică şi arameică, aşa cum ne-am gândit noi în acel an. După cam un an de la
pregătirea sistemului informatic am tras concluzia căci familia Petrea ori alţii care locuiau lângă ei s-au
folosit de inspectori de la ceva minister de care nu am auzit, sau ceva autoritate naţională pe lângă
minister, mai ales căci în Decembrie 2008 am fost odată poluat sexual de ceva tehnologie pierzând o zi
de consacrare şi am observat căci la ap. 16 în bloc era o femeie blondă care putea intra când dorea în
ap. 17 şi probabil locuia alături. Precizez căci din anul 2003 şi până în 2008 totodată că am mai avut o
defilare cu rezonaţă magnetică la Secţia de Psihiatrie a Spitalului Clinic Municipal în zorii dimineţii de
după prima ninsoare din Ianuarie 2005 când mă aflam internat din cauza unor neînţelegeri acasă sau
cu medicul de familie aşa cum am mai specificat.  

Aceştia s-au răzbunat în Decembrie 2008 când am utilizat o copie de siguranţă pe DVD să-mi
restaurez situl găzduit cu ajutorul Misiunii „Intercer” unde aveam pe forum imagini şi înregistrări video
postate în urma unui atac cibernetic – spuneau ei că de litinieni dar eu vedeam după adrese IP-uri şi
reclamele la produse Viagra-Cialis că erau de la World Trade Center şi nu am fost afectat de Vineri
până la ieşirea din sabat până Duminică dimineaţa în zori când am îndrăznit să mă culc uitând de la
oboseală că sunt supravegheat tehnic, şi după ziua când am fost defilat prima reacţie era să încerc să
mă descotorosesc de prieteni creştini şi să pun vina pe Cultul Pentiostal pentru că au dat nas serviciilor
de informaţii şi celor de la parchet.

Am continuat să înşirui în petiţii evenimentele din anul 2009 când am testat Microsoft Office
2010 descărcat de pe MSDN în Octombrie 2009 şi cum unul din inspectori probabil  luând mită la
cineva din amicii mei a identificat greşit cu MsOffice2009 cu MsOffice2007 şi după ce mi-au blocat
hard discul pe care aveam multe proiecte de programare şi programare-web şi traducere biblică ş.a. m-
au luat la băşcălie întrebându-mă dacă am dus hard discul Samsung-Puma la SC CompAR SRL unde
băieţii  de  la  Service  au  plâns  că  au  auzit  din  discuţiile  lor  că  eram programator  şi  aveam multe
programe pe HDD. Precizez căci am folosit iar acel hard disk identificat de ei după ce am considerat eu
că mi s-a prăjit plăcuţa la Western Digital 2500 până am primit ca garanţie, după spusele dl. Kiraly
Zoltàn (sau Zolt), un hard disc WD Blue, AAJB-00J3A tot pe PATA fabricat în 1 Ianuarie 2010. aşa cum
am mai specificat          

Am arătat conexiunea dintre familia Matei care mă identifica când lucram la SC Nega Computer
SRL sau când mergeam delegat la SC Around SRL căci treceam prin pţa. Mihai Viteazul şi cunoşteau
căci atât mama era operată la Spitalul Matern Arad dar şi fostul ei al II-lea soţ legitim Miklos Nandor la
sediul de lângă piaţă a spitalui, cu care a stat 3 ani când a divorţat de tatăl meu, şi era, dar, internat la
Spitalul Clinic Municipal Arad. Menţionez căci acesta a mai trăit 3 ani. 
Familiile lor de la etajul 4 după anul 2008, unde l-am văzut şi pe fiul lor căci a intrat cu alţi tineri de
aceiaşi vârstă, dar şi cu Adrian din familia Petrea cu care erau colegi la Colegiu Naţional “Ghiba Birta”
Arad. 
Totodată am arătat cum a murit doamna Matei care s-a redenumit şi Carmen Șerban când a ţinut să 
facă iar cunoştinţă cu mine în staţia de tramvai Alfa de lângă cimitirul Pomenirea şi apoi a uitat şi a 
ţinut iar să facă cunoştinţă în Pţa. Sârbescă şi din spusele ei şi a domnului S. Ioan locuia la blocul P3 de 
pe str. Ioan Raţiu care se află în spate la Profy Market – fosta Arădeanca – într-o noapte de Halloween.

Am continuat să înşirui în petiţii despre sfârşitul acelui an 2015 când se răzbunau căci am apelat
la poliţie şi am fost descurajat să continui o conferinţă săptămânală de rugăciune cu o congregaţie
mesianică din Jersey, NY, şi am prezentat probe constând în capturi de ecran realizate în timpul blocării
unor butoane ori a preluării căii audio. 
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Totodată am înştiinţat prin telefon mobil un ofiţer de la Biroul de Criminalitate Informatică care mi-a
propus atunci să vorbesc legat de accesări directe ale mijloacelor de comunicaţii,  preluare date din
agendă, agendă program de mesajerie, accesare frame Skype de text sau audio/video, accesare directă
cu un LNB a plăcii de sunet - când am luat iniţiativa să sun, şi alte acţiuni similare cu un ofiţer superior,
pentru care am aşteptat să fiu sunat înapoi dar după trecerea în anul 2016 nu doar că nu m-a sunat ci
acel număr de telefon mobil de la poliţie nu mai era alocat. 

Precizez că pe perioada întregului an, imediat după plângerea penală,  am ţinut organele de
cercetare penală informate atât prin telefon cât şi prin precizări şi declaraţii, astfel în 26 Ianuarie 2015
am formulat declaraţia înregistrată cu nr. 1056505 şi în 27 Aprilie 2015 cu nr. 1056515 cât şi mama mea
a formulat o declaraţie la I.J.P. Arad, iar în vara lui 2015 am formulat o petiţie care cuprinde acţiunile lor
până în Iunie 2015, şi înregistrată cu nr. 1056525 în 28 Iulie 2015. Am revenit cu o altă petiţie în Mai
2016 când o familie din Asociaţia de Locatari care locuia în unul din apartamentele despre care am
precizat în Plângerea Penală avea utilizată locuinţa de grupuri infracţionale şi a fost chemată la Biroul
de Ordine Publică unde s-a prezentat cu soţul P.D. şi băiatul P.F.A., şi a renunţat la asocierea cu aceste
grupuri vânzând apartamentul şi P.A. a recunoscut căci sunt vinovaţi faţă de mama mea spunând „-Ce?
Că suntem vinovaţi..!” deşi vinovaţi erau ceilaţi care s-au folosit de ei şi de apartament. 

Menţionez căci (P.F.A.) fiul fostei proprietare a apartamentului 17 din scara de bloc unde locuiesc
eu şi mama mea când mi-a vorbit de ei în ultimul an când au locuit în apartament a spus doar „-Te rog
să nu-i faci probleme la maică-mea (P.S.) din cauza lui ăla”, moment în care mi-am dat seama căci
familia lui ar putea fi sechestrată şi apartamentul folosit în mod abuziv. 
Menţionez căci prima dată am suspectat că familia Petrea ar putea fi nevinovaţi în anul 2010 când într-
o zi am revenit de pe acoperiş unde analizam un apartament de la blocul 79 din podul căruia cineva
supraveghea mai multe apartamente, urmărind luptele dintre noi în blocul 56, şi în momentul în care
am sărit de sus la etajul IV, am lăsat uşa să cadă sus, şi având bocanci s-a speriat domnul P.D. care a
apucato  pe  doamna P.S.  de  mână şi  a  început  să  repete  bâlbâindu-se:  „-Am angajat  un  detectiv
particular” şi când a repetat a treia oară la tras un agent în apartament şi el pe soţia lui.  
Cu acea ocazie eu am putut vedea separeul din „PFL” care făcea să arate apartamentul ca o boxă din
pivniţă şi câteva ţevi din fer negru şi altele vopsite galben şi ceva ţeavă uriaşă cam cât un burlan de
şporhei care duceau la un fel de sobă care era în acel an în camera mică.
Totodată menţionez căci ceilaţi discutau că fostul proprietar (P.D.) dacă chiar este considerat vinovat
probabil  ar putea fi graţiat de Preşedintele României fiind considerat erou fiindcă a dezertat de la
Subcetate în Decembrie 1989, când au fugit soţii Ceuşescu, la câteva ore spre asfinţit şi în lipsa lui s-a
creat un dezechilibru psihic între cadeţii care trăgeau cu mitraliere peste oraş care a condus la discuţii
cu ofiţerii superiori şi la oprirea tragerii. 

Am continuat să înşirui în petiţii că familia Petrea ori cineva, o altă persoană, din bloc a adunat
semnături, după ce prima dată l-am văzut pe Domokos Mihai, şi când să adune semnături tinerii îi
imitau pe cei care adunau semnături pe tema „nu aveam aşa religie ca ei” şi atunci credeam că au
scopul să ne scoată din apartament ca în anul 2004. 

În prima în noaptea de 25 Decembrie 2015 de un “colindător” pe care l-am înregistrat audio.
Colindătorul s-a suit cu un castofon şi părea deghizat şi s-a legat de doi indivizi care pretindeau că
„lucrează la noi” dar nu aveau legitimaţii valabile şi care au scos împreună două foi de semnături când
intenţiona să-i  scotă din  apartamentul  16  şi  17  pe care  le  utilizau  cu  scopul  să  ne supravegheze
apartamentul 13, şi eventual 12, şi eu am înregistrat audio discuţia cu aplicaţia din smartphone cât s-a
putut auzi, din cauza casetofonului celui care pretindea că este colindător. Astfel am salvat înregistrarea
împreună cu alte înregistrări pe un CD sau DVD cu probe prezentate la I.J.P. Arad. 

Am analizat mai multe luni discursul din parcarea blocului 79 „-Te rog să nu-i faci probleme la
maică-mea (P.S.) din cauza lui ăla! 
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Fiul ei îmi amintea că nu îşi puteau utiliza apartamentul şi că erau persoane străine cu mijloacele de
supraveghere în apartamentele 16 şi 17 de care nu se puteau scăpa să le cedeze apartamentul după ce
au fost somaţi de poliţie şi astfel am fost oprecum deschurajat că mă pot scpăpa şi eu de aceştia. 

Prima dată când am identificat pe cineva să adune semnături, fără să-mi spună direct motivul, a
fost din partea apartamentului 16 unde tinerii au adus câteva foi tipărite parţial sau goale pe care am
făcut „Z” înainte să semnez deoarece nu avea sens ce se putea citi pe ele. 

A doua oară când am indentificat pe cineva să adune semnături fără să-mi spună direct motivul
a  fost  plasată  de  mine  în  16  Octombrie  2016,  când  proprietarii  care  au  chiriaşi  vin  să  plătească
cheltuieli, şi când soţii Domokos se pregăteau pentru prima dată să plătească cheltuieli la Asociaţia de
Locatari şi mai înainte au coborât cu o foaie pe la apartamente şi eu am plecat să le semnez crezând că
se branşează separat la gaz, şi nu au sunat ori bătut la noi ci au trecut pe lângă uşă, deşi am lăsat
deschisă uşa, şi ei au coborât pe lângă uşa ap. 13, fără să mă observe că ies să le cer lista pentru a
semna,  şi  s-au salutat  direct cu domnul Veliciu Sorin care la întrebat pe dl.  Domokos Mihai:  “-Cei
aceasta?” apoi dl. Domokos ia arătat lista şi domnul Veliciu a continuat cu “-A..! Continuaţi... acţiunile
domnului Tică..?” la care eu am avut stare de ameţeală din cauza decepţiei şi când mi-am revenit am
notat ce au discutat pe un bon de casă iar apoi m-am retras în birou unde am început să-mi redactez o
primă petiţie în format electronic. Petiţia care a precedat aceste evenimente a fost înregistrată în 19
Mai 2016 cu numărul 7230. 

Menţionez  căci  data  de  16  Octombrie  am  luat  decizia  să  nu  o  mai  salut  pe  cea  de  la
apartamentul  16 şi  pe fiica  ei  preşcolară,  care  încă nu avea problemele fetelor,  iar  dl.  Ursăcheanu
Gheorghe care este preşedintele asociaţiei de locatari spunea la un moment dat că se numeşte Achim
Claudia şi că trăieşte în concubinaj cu un bărbat care nu este soţul ei aşa cum a declarat ofiţerului de la
Poliţia de Sector în anul 2017, şi că dl. Domokos care o cita când strângea semnături şi spunea: "... să
mă scap de ăsta de aicea" domnului Veliciu: "...  să ne scăpăm de ăsta de aicea" şi dl.  Domokos ia
gesticulat cu cotul. Legat cele de la apartamentul 16 eu l-am contrazis pe preşedintele asociaţiei de
proprietari şi el le-a întrebat şi mi-a spus cum se numea atât ea cât şi o tânăra pe care o considera
verişoară. 

Precizez căci până la data când am formulat petiţia nu am fost sigur dacă cei doi se refereau la
mine ori la cel care chiar foloseşte în mod abuziv apartamentele când discuta de cineva numit de cei
de la etajul IV „ăsta de aici” însă după 2015 am auzit că vorbeau despre unul care ar fi sustras ceva
arme  non-convenţionale  pe  care  să  le  recupere  trebuiau  să  se  prefacă  căci  eu  sunt  o  persoană
periculoasă, şi aceasta poate fi o minciună inventată de ei pentru copiii pe care doreau să-i utilizeze,
deoarece  am  citit  cam  la  aceiaşi  dată  pe  internet  un  articol  legat  de  suptragere  arme,  probabil
împreună cu cei care îmi supraveghează apartamentul şi sistemul informatic, din care puteau să se
inspire  şi  totodată  susţineau  că  am probleme cu  asiatica  şi  astfel  mi  se  deschide  prostata  de  la
dispozitivul lor. 

După ce s-a mutat Domokos am observat diferiţi tineri cu care se asocia o tânără care de obicei
era blondă sau vopsită maro care cărau dispozitive pentru console medicale şi pretindeau că erau de la
parchet  şi  pe  tânără  o  numeau  fie  cu  „opţional”  ori  fie  cu  „facultativ”  dar  „obţional  ăsta”  iar  pe
Domokos M. „obţional Petrea”. Precizez căci acea margine a ap. 17 era îngrădită ca o colibă ori colnă
cu perete de P.F.L. Din anul 2004 când eu m-am urcat de două ori la familia Petrea cu pretextul că-l caut
pe dl. Dumitru şi din cauza peretelui fals doamna Petrea Simona m-a primit doar în bucătărie. 
Apoi am simulat cu ei un conflict ca să cheme jandarmii dar care nu l-am continuat ca să cercetăm
atunci  cu  ce  arme m-au lovit  şi  tot  din pretextul  să  discut  despre  acea  tânără violată  în  2015 în
apartamentul 16 care era internată în ceva spital şi  faţă de cei care consideram că îi  sechestra cu
pretextul  să le arat  o poză nocturnă pe camera DSC-W710 şi  i-am vizitat  în 2016 când au primit
permisiunea de la cei care îi sechestra să iasă în casa scărilor. 
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Când  au  ieşit  au  fost  aranjaţi  inclusiv  la  guler  aşa  cum  se  putea  vedea  prin  deschiderea  uşii
apartamentului, în faţa uşii separeului sau colnei de PFL albă în care s-a retras acel angajat care făcea
abuz în servici,  şi pe care l-am identificat cu o persoană străină locuitorilor scării de bloc. Probabil
acesta le-a permis să vândă apartamentul altei familii pe care o puteau utiliza în acelaşi scop. 

Aşa cum am menţionat această persoană s-a retras în apartamentul 16 de exemplu când a fost
vizitat în vara anului 2015 de un „coleg de servici” într-o sâmbătă pe 25 Iulie 2015 care a fost dus de
doi colegi cu o maşină cu nr. AR 18 PNA şi când aşa cum am arătat în petiţie au emis ori deversat
nitrogen lichid încât şi la parter se putea respira foarte greu şi voi detalia acea vizită mai jos după alte
precizări.  

Acea doamnă, cu care nu eram de acord că era Achim Claudia şi pe care eu am numito apoi
„chiriaşa”  iar  preşedintele  a  întrebato  cum se  numeşte  şi  mi-a  spus  că  „Rahela”,  a  organizat  prin
minciuni şi  adunând bani în acest scop prin înşelăciune un grup infracţional format din tineri  care
uneori erau minori şi a fost identificată corect ori incorect cu familia Petrea când le-a folsit bucătăria şi
alte familii din scara de bloc la care le dădea raportul şi probabil le cerea bani folosind acel discurs „...
să ne scăpăm de ăsta de aicea”, care se referea fie la mine ori fie la acel angajat care făcea abuz în
serviciu. 

În acest scop probabil a folosit fals în înscrisuri căci acei tineri au coborât odată având în mână 5
pagini scoase parţial la imprimantă din care nu reieşea care era scopul documentului şi mi-au cerut să
semnez pe 3 din cele 5 pagini iar pe două am refuzat făcând un „Zet” şi tăind spaţiul care nu era
imprimat, iar pe parcursul anilor acei tineri au mai urcat la la etajul IV şi am indetificato că a semnat în
locul meu acele pagini care nu ştiu în ce constau. Pe aceşti trimişi după semnături i-am asociat incorect
în petiţii cu Petrea Florentin Adrian şi prietenul lui Dacian cu care erau cam de aceiaşi vârstă şi care
erau consideraţi de mine copii că erau încă şcolari când s-a declanşat conflictul şi probabil unii din ei
colegi cu copii utilizaţi de ea. Cei care chiar stăteau în apartament erau identificaţi din afară fie cu
„băiatul ei” ori fie de ea cu „soţul meu” şi atunci când îi întrebam cine sunt spuneau „suntem de la
Cultul Penticostal” şi unul din ei a comentat ceva de unchiul lui dacă era asociat oficial cu acest cult. 

Ceilaţi tineri pe care îi cunoştea P. Adrian se adunau la un fel de şezătoare cu ea în apartamentul
17, la un fel de caterincă în bucătărie care consta în îngânarea trupei „Paraziţii” şi executarea unor acte
sexuale pe fondul şi cuvintele din cântece uneori până dimineaţa la ora 5 AM. Menţionez şi că mama
mea uneori stătea cu mâna pe smartphone şi a ameninţat fie să fac eu ceva ori fie sună ea la poliţie.
Menţionez căci  eu m-ai aveam de făcut unele lucrări  la rack-serverul  de fer care l-am terminat în
Ianuarie-Martie 2016 şi în care am colocat până în vara anului 2017 sistemul informatic pentru care am
apelat iniţial la poliţie şi planific să-l cochetez iar după ce montez un peltier de răcire din teflon pe
radiatorul procesorului şi migrez sistemul de operare la Windows 10 sau mai nou şi unele date pe un
hard disc pe port Serial Sil ATA sau pe PATA dar mai mare de 1 TB. Menţionez căci şi în momentul în
care formulam petiţia din luna Noiembrie 2017 ea era ameninţată de un bărbat să spună la poliţie în
cazul că o cheamă să facă declaraţie: „-Spune-le că doar tu le foloseai apartamentul. Nu mai spune de
noi că eram aici!” iar ea răspundea „-Să spun Puii Mei Ce..?”. Precizez căci ca urmare a petiţiei din luna
Mai 2016 familia Petrea s-a prezentat la Biroul de Ordine Publică şi doamnei Petrea Simona căreia i s-a
pus în vedere să respecte normele de convieţuire socială şi ea probabil a declarat căci ei erau vinovaţi.
Aceasta reiese din confruntarea mamei mele cu Petrea Adrian care ne-a căutat înainte să se mute din
apartament să-i explice mamei căci „i-am dat la poliţie” şi eu lucrând la calculator în camera mea mi-a
cerut mama să-mi cer scuze şi înainte să închei ce lucram şi să ies Adrian ia răspuns „Ce că suntem
vinovaţi!” şi eu am dat înapoi să ies din cameră dezamăgit. 

Ei  nu au expus la  poliţie  exact  situaţia cu care se confruntau şi  am continuat să-i  consider
vinovaţi pentru că nu ştiam de cei de la apartamentul 16 cât erau de implicaţi. Menţionez căci până
locuia în bloc familia Petrea, cei care le foloseau apartamentele şantajau organele de cercetare.
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Aceştia spuneau „Cade Petrea” şi ei  spuneau „Ce că Petrea este erou la Revoluţie şi  cine este ăsta
aicea...?”  Apoi jos la I.J.P. Arad s-au bâlbâit la poartă „Opţional apărăm pe cineva care opţional trăgea
în noi la Revoluţie”. 
Menţionez căci după ce nu mai locuia Petrea în scara de bloc, cei care foloseau apartamentele şantajau
organele de cercetare spunând „Cade Simona” şi atât mama cât şi preşedintele asociaţiei de proprietari
spuneau „Lasă că-i amărâtă”, „că-i femeie singură” ceea ce contrazicea mărturisirile ei la dl. preşedinte
al asociaţiei şi la ofiţerul de la Poliţia de Sector care a făcut cercetări la care declara fie că are un soţ ori
fie că stă în concubinaj cu un bărbat care este plecat în Austria. Totodată pentru orice problemă mică
ce a avut s-a agitat întotdeauna întreaga comunitate chiar foşti colegi de gimnaziu cu mine care au
discutat pe stradă de ea folosind diferite pseudonime ale ei şi cuvintele „atunci cade”.

Potrivit  cu tabelul  de la cheltuieli  şi  interfon apartamentul  17 a fost  cumpărat  de Domokos
Robert  şi  Domokos Mihai  şi  fiica  doamnei  Domokos care s-au asociat  în  două-trei  luni  cu  aceste
grupuri infracţionale şi pretindeau că cei vinovaţi le fac tulburare de posesie sau le sechestrează prin
acele „scule” şi acea „házi kolna” care au identificato la „marginile apartamentului” cum ziceau ceilalţi
din bloc ca să ascundă că foloseau jumătate de locuinţă. Aceştia au coborât prin casa scărilor în timp
ce eu făceam langoși cu uşa deschisă spunând în casa scărilor:  "...Ne-au obligat în mod abuziv să
cumpărăm acest apartament în care nu locuim și acel cazan care îl folosesc..." referindu-se fie la ceva
sistem de încălzire pe care la inventat dl. Petrea ori fie la instalaţia lor care produce curent electric să ne
supravegheze locuinţa, fie la ambele. Precizez căci eu frământam aluat pentru langoși și prăjeam cu
uşa deschisă în timp ce coborau cu fiica lor și deşi eu cred că mă minţeau probabil de frică că sunt ceva
dement aşa cum au fost influenţaţi să creadă când s-au mutat ţi vor confirma în cazul că este adevărat
şi vor fi anchetaţi, iar în caz contrar se poate vedea că au minţit la poligraf. Precizez că acele margini
din P.F.L. (placă fibroasă din lemn) alb sunt și ele probă pentru o infracţiune penală numită "Tulburare
de posesie" care se aplică la cine chiar este proprietar în Art. 220 CP referitoare la terenuri şi nu la
„Tulburarea Folosinţei Locuinţei” cu privire la Legea Siguranţei Locuinţelor şi nu cum am fost sfătuit de
la I.J.P. odată să-i dau mai departe şi că le-am văzut prima dată în 31 Decembrie 2003 când separa doar
bucătăria și ultima dată în 8 Mai 2015 când m-am urcat la familia Petrea și nu i-au permis lui P.A.F. să
mă invite înăuntru ci i-au aranjat frumos pe P.S. și P.A.F. și i-a sfătuit cum să mi se adreseze închizând
uşa de P.F.L. după care am discutat cu ei în casa scărilor lângă balostradă. 

Am prezentat în sesizare probe sub formă de poze digitale ori fotocopii pentru a demonstra
schimbarea proprietarilor scrisoarea cu răspunsul de la Poliţia Municipiului Arad cu privire somarea
fam. Petrea care ca urmare s-au mutat în luna August 2016 şi ultimul răspuns cu privire la cei de la
etajul 4, şi tabelele de cheltuieli pe lunile August și Septembrie 2016 care pot fi accesate şi online la
următoarea legătură:  https://app.box.com/s/dfpuy8apy5zl344he4e1py61a4hruwyt   

Precizez căci la sfârşit de săptămână când mai multe persoane străine vizitau scara de bloc cei
de la etajul 4 făceau manevre încercând să de-a vina pe alte persoane pentru acţiunile lor pe care le
desfăşurau la intrarea ori ieşirea acelor persoane insinuând că ar fi tocmiţi de acele persoane. 
De  exemplu  când  intra  cineva  în  ap.  3  deschideau  uşa  la  ap.  16  să  creeze  confuzie  cu  ajutorul
sistemului de iluminare cu senzori şi să pretindă căci persoana cu o anumit automobil a urcat la ei iar
apoi în bucătărie ori apartamentul vecin lor încărcau o sarcină de microunde, ori unde WiFi, cu un fel
de LNC/LNB (Low Noise Converter/Block) ca să mă deranjeze ori să mă spioneze dacă dorm ori stau și
menţionez căci ştiau exact în care parte a patului stăteam ori cu o lampă Roentgen alimentată cu înaltă
tensiune de la un generator care uneori scurgea nitrogen lichefiat. 

Cu toate acestea nu se poate spune că mutarea familiei Moţ în scara de bloc este o coincidenţă
ori dacă are legătură fie cu sprijinirea sau blamarea grupului infracţional. 
Menţionez căci legătura cu grupul infracţional format poate neintenţionat contra mea în anul 2000  din
cauza unor colegi care au început să mă dinegreze este Moţ Adrian care m-a dinegrat mai departe. 
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Acesta a ocupat poziţia de portar la SC. Sonic Prod-Impex SRL după ce a informat grupul colegial din
care făceau parte mama mea şi mama lui despre o glumă pe care am făcuto cu ajutorul unei colege
care a fost rugată de colegii prezenţi să-mi spună ceva în timpul unei ore de laborator la Facultatea de
Inginerie unde eram studenţi aşa cum am menţionat la pagina 4.
Am observat căci tânăra blondă de la apartamentul 16 care după înfăţişare era rudă cu proprietara se
prefăcea că primeşte dispoziţii sau bani de la soţia ori verişoara colegului M.A. deoarece când vizita
aceasta familia Moţ și parca în spate ieşea din apartament declanşând lumina până la etajul III și intra
în apartamentul 17 și dacă dormeam se făcea că mă scanează cu una din sculele de supraveghere,
moment în care am coborât jos și plimbându-mă am văzut cine a venit şi-am făcut poză cu maşina din
spate parcată sub balconul ei ca şi cum ar dori să-mi facă repede unele probleme şi să mă scoată pe
afară unde pot fi văzut şi să justifice repede unii bani care probabil proveneau de la această familie.
Am prezentat captura unei poze care mi-a intrat pe smartphone cu o tânără blondă care îi  utiliza
apartamentul, fără a trage concluzia din cauza că nu ştim data fotografierii dacă este a ei ori a acelei
tinere înrudită cu ea care îi folosea apartamentul deoarece cea identificată cu Achim Claudia îşi tot
vopseşte părul şi poza pare mai veche şi trucată să ascundă vârsta. Apoi am revenit şi am menţionat că
am  identificat  pe  Achim  Claudia  cu  o  domană  mică  în  înălţime,  şi  nu  este  blondă,  ci  care  este
considerată bunică de copilul ei care locuieşte în acelaşi apartament şi progabil reprezintă Asociaţia de
Bone „Achim”.
Am înşiruit  în  petiţii  cum primul grup infracţional  numit  de mine „design format contra mea” s-a
format înaintea despărţirii  mamei de dl.  Boros, şi  după un an bunicul,  Telepoczki Iosif,  care a fost
preluat de fratele mamei şi-a manifestat dorinţa să se mute la noi dar îmi era frică de dl. Petrea D. cum
va reacţiona căci bunicul are limba maternă germana şi va vedea că ne tragem din austrieci ori evrei cât
și mai ales nu eram hotărât să fac un conflict cu unchiul şi să-l aduc la Arad din cauza radiaţia care o
folosea dl. Petrea să ne identifice şi care putea nu lungii ci scurta zilele bunicului care avea 83 de ani, și
am reţinut prin aceasta căci ei urmăreau ce facem acasă.

Am prezentat în petiţii probe contra celor care au făcut abuz în serviciu cu înregistrări audio care
se  găsesc  în  directorul  online:  https://app.box.com/s/5tzrostaybvj6v67hrrh8hyq32s2r8fc şi  care  pot
nega fie căci această tehnologie nu provine de la ei ori fie căci provine de la ei dar nu-mi fac probleme
reale şi probabil o să-mi ceară înregistrări cu Detectorul de Nitrogen pe care mi-a recomandat un ofiţer
de la Poliţia de Sector să-l procur dar nu am găsit la bucată şi la preţ accesibil până la această dată în
2017 însă îl consider util pentru o locuinţă sau un birou. Am probe sub formă de poze în care se pot
vedea iritaţii la picioare ori la faţă fie de la nitrogen ori fie de la razele X care m-au oprit să desfăşor
vreo activitate mai multe ore şi situaţia aceasta s-a repetat la sfârşit de trimestru. Din probe audio de
exemplu poate fi luată cea din 20 Octombrie 2016 când m-am culcat la ora 6:21 AM și am lăsat în
bucătărie smartphone-ul să înregistreze liber audio mp3 și se audă imediat mişcări afară și aceasta
arată căci au fost informaţi că m-am culcat iar după 45 minute apar și alţii care fac agitaţie împreună cu
ei după ce se aud umblări multe la ap. 17 unde erau ofticaţi căci m-am culcat. 

Apoi Vineri, 21 Octombrie, 2016, la ora 7:30 AM am fost radiat iar probabil cu microunde ori
Radiaţii Alfa generate cu un dispozitiv LASER direcţionat în vezica urinară și probabil am avut sigiliul la
o trompă uşor agresat. Acest tip de raţiaţie fierbinte are cel mai rău efect secundar deoarece întreg
corpul se încălzeşte la peste 40 grade şi pielea se deshidratează, şi se fac ruperi la nări, şi urina devine
caldă. Menţionez că în acel an nu aveam un scut turnat din plumb care să-l ţin într-un material cu care
să-l pun între chilot şi cureauă în caz de nevoie.
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Apoi m-am confruntat cu cel denumit incorect "Guvernul" şi cel care îl imita pe David Nagy din
Oradea şi care are maşină albă cu nr. AR XX DUD după care m-am uitat pe afară, și unul din ei se făcea
că este poliţist. Vorbea ca cel care la uimit pe Nesmerak Gabriel în anul 2003 cu o antenă parabolică cu
care trăgea din traficul prin satelit diferite filme și mi-au cerut să setez un PC pe care să se uite la un
film după orele de servici împreună și tehnologia lor care poate fi de la el. Aşa cum am arătat în petiţia
din 2015 acesta a stat toată după amiaza la telefon cu Monica S. și spre seară a spus ceva de genul:
"Cred că ăsta vrea să mă facă să furăm ceva de aicea" şi am specificat ce.

Am prezentat apoi probe sub formă de înregistrări audio recente dar și mai vechi în care se
aude cazanul când scurge azot lichefiat în mod similar cu o maşină de spălat doar că nu face zgomot
exceptând când nitrogenul îngheaţă și fiind greu se aude puternic cum cade în ţeava de scurgere.
Familia care locuia înainte aveau ceva sifon montat din luna Mai care scuipa cu jet azotul. Aceste probe
le-am prezentat  pe disc DVD și le-am inclus ca legături  online la fişiere audio notate aici  cu data
înregistrării şi ultima accesare ori redare:
2016-05-19-17-57-57.mp3496403 2017-01-28 17:23:10
https://app.box.com/s/x9tih12qlzhivi9l07tdm8a5p2wuikl6
Familia care locuieşte acum deversează azotul cum făceau în anul 2015 vechii proprietari:
2016-09-11-15-08-03.mp3605072 2017-01-28 17:34:06
https://app.box.com/s/o5anldo9d0kvma6q49cuvbrueknrr6tq
2015-12-27-13-41-24.mp3
Dovezi recente că folosesc acea instalaţie:
303209 2017-01-28 19:21:42
https://app.box.com/s/fc95f564oc6b0taizs994kxjamvqffj9 
Continui cu instalaţia de generat curent electric probabil pentru Roentgen, care era utiliză iar des din 
luna Martie când soţii Petrea veneau acasă, imediat ce urcau scările, ca de exemplu în 19-05-2016 la 
ora 17:57, iar după  ce a preluat fam. Domokos apartamentul 17 au continuat începând cu 11-09-2016 
la ora 15:08  și 15:27 și când am înregistrat și partajat în acel director menţionat și de câteva ori când 
fie doar credeau ei, ori fie chiar aveam musafiri, cum este Varga Remus despre care am scris în celelalte
petiţii. 
Legătură înregistrări Septembrie 11: https://app.box.com/s/lklptfry64qm9mduervpnuksww7si36y
 Exemplu de dată recentă când am prins puţin cu mobilul cum picură  instalaţia în 22-10-2016 ora 
13:14: https://app.box.com/s/bett4gaecibgnpay4f9b5qzxzyfftb1o
 Apoi în perioada sfârşitului de săptămână 28-30 Octombrie am realizat înregistrări din bucătărie de la
et. III în care o femeie de la bl. 56, sc. E, și cea de la sc. D și etajul 4 - Ap. 16, pe care eu nu am salutat-o
de când au plecat familia Petrea spunând că sunt vinovaţi, numite de ei Cristina şi Georgeta şi Adela şi
Ramona ş.a., și de mine Cosmina, se exteriorizează pe balcon la familia Domokos şi care făcea aluzie la
relaţii intime cu cinci bărbaţi în parcarea din spatele blocului cu scopul supând ea"... să mă scap de ăsta
de aici!". Probabil acestea aveau legătură cu sărbătoarea Halloween cu ocazia căreia cu un an înainte a
murit Carmen Șerban al cărei fiu, Marius Matei, umbla în acel apartament și era coleg cu Petrea Adrian
la Colegiul "Ghiba Birta", aşa cum am menţionat în anumită petiţie şi că avea datorie la cheltuieli şi a
agitat multe grupuri care foloseau apartamentele de la etajul 4 după ce a plecat familia Petrea, şi în 16
Octombrie a certato un bărbat spre dimineaţă căci  mi-a permis să dăinui prea bine: „Îi  permiţi  să
dăinuie prea bine aici!”:  https://app.box.com/s/gkbod6m3sl3g9aey389lyg3acjs7qrm6
Precizez  căci  una din  înregistrări  care  o  aveam online  s-a  pierdut  cu directorul  'Audio'  vechi  în  5
Noiembrie din greşeală și probabil una cu cel şters din greşeală Duminică 29 Ianuarie.
Legătură la directorul nou "Audio":
https://app.box.com/s/5tzrostaybvj6v67hrrh8hyq32s2r8fc
 Legătură directă: https://m.box.com/shared_item/https%3A%2F%2Fapp.box.com%2Fs
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%2F5tzrostaybvj6v67hrrh8hyq32s2r8fc#folder-navigation
La ora 16:30 cea de la apartamentul 16 mi-a făcut un monolog la fereastră înregistrat cu fereastra 
închisă și mobilul fixat pe sita spre balcon. Am realizat numeroase înregistrări audio, în plus la cele de 
mai sus, cu 'VoiceReccFree' pe care le-am urcat online toate într-un director:
https://app.box.com/s/gkbod6m3sl3g9aey389lyg3acjs7qrm6

Menţionez căci am făcut câteva precizări și legături directe la unele înregistrări audio în 
directorul 'Audio' și poate fi accesat prin legătura nouă: 
https://app.box.com/s/5tzrostaybvj6v67hrrh8hyq32s2r8fc
 Din înregistrările audio online din acelaşi director care arată căci folosesc contra mea până în prezent 
acea instalaţie cu acel cazan ş.a. avem ca probă de exemplu pornirea instalaţiei în 14-12-2016 la ora 
19:58. https://app.box.com/s/j4u5uxdjfpsxd7lx0vkk46b3tsqa0ld1

După revelion în 2017 deasupra camerei mici unde mă odihneam, într-o zonă numită de cei de 
la etajul 4 'marginile apartamentului', fiind închisă cu perete din PFL au pătruns băieţii de la RDS şi-au 
cerut voie să intre în timp ce cel de după acest separeu mă urmărea cu r.x. și cu ceva cameră termică 
urmărea sistemele informatice şi nu putea accesa cu LNB căci aveam blocată o placă de reţea PCI la un 
PC, şi aceştia pot fi martori oculari căci au discutat dar nu pe faţă despre acele „scule” de la Parchet.

Umplerea 'cazanului' şi scurgerea de azot lichefiat Marţi 24 Ianuarie 2017 ora 16:07: 
https://app.box.com/s/hshybu6f4sy36vp2a8bxhc1xyry3aou6
Urmează lista directoarelor online cu probe care o actualizez dacă este cazul:
3gpp - https://app.box.com/s/jcoos88ysfb137reb9mce4877ad5kqqf
Acces-Phone - https://app.box.com/s/2hhtp2jrono2ncoz40hpbcrcf9f7uzjc
Anexe - https://app.box.com/s/riwueu58tq2aos3m5ynuq162h2mivhap
Audio - https://app.box.com/s/5tzrostaybvj6v67hrrh8hyq32s2r8fc
Azot - https://app.box.com/s/p40jtbknhev6ldq49vpo3vxd0nu2g6a3
Golani - https://app.box.com/s/u926tdkt9sldd2gbgayv0n2sql4nufky
Miticării (Hărţuire) - https://app.box.com/s/hqtcsy1gflr6lrz23jfikysouue5o6wa
Mp3 - https://app.box.com/s/srobaxlqpcs9f21eugfvafg5245qi90h
Octomber30 - https://app.box.com/s/gkbod6m3sl3g9aey389lyg3acjs7qrm6
Pictures - https://app.box.com/s/jze6ck14rt6a7c74cp8rriewta4x0o9i
September11 - https://app.box.com/s/lklptfry64qm9mduervpnuksww7si36y
Menţionez căci am fost sfătuit de la poliţie să apelez la Unitatea Primiri Urgenţe de la Spitalul Clinic
Judeţean în cazul în care montez şi eu un dop cum se pune în ţeava de scurgere pentru maşina de
spălat şi sunt afectat de substanţe toxice cât şi ulterior la Serviciul Judeţean de Medicină Legală şi căci
am răspuns mai detaliat la pagina 41 unde am amintit şi de conflictul care îl am cu angajaţi ai CNAS.
Apoi Joi 26 Ianuarie 2016 am fost iradiat doar cu dispozitivul cu r.x. portabil fără pulsaţii fiind trezit la
ora 6 AM când se ajungea la pornea dacă nu mă trezeam şi după ce m-am rugat m-am culcat înapoi ca
să cedez mamei mele bucătăria şi holul până pleacă la servici la ora 8 AM şi am observat că de la
radiaţii se face ca scoarţa pielea şi că mă irită şi bucăţi de hârtie igenică rămase s-au îmbinat cu pielea
de la radiaţii  şi cum am avut scaun moale continuu, fiind radiat în acele zile,  cam de Duminică, şi
strâmtorat la trompe cu sigiliu format doar de seara care s-a deschis de la presiune, iar apoi mi-au
făcut strângere cei care ziceau ca sunt de la Cultul Penticostal la trompa dreaptă pretinzând ca există
demoni, şi nu ştiu cert dacă s-a rupt şi acel sigiliu, dar am avut ieşită mică hormonaţie la acea oră şi
ziua anulată ca slujitor religios, cu alte cuvinte nu puteam continua să traduc anumit manuscris biblic în
acea zi  și sa-mi practic meseria pentru care m-am consacrat.
 Apoi Vineri la pregătirea colacilor și chiftelelor de cartofi rotunde pentru o sâmbătă specială de 
început lunii au început să folosească scanerul pe aluat dar nu și pe mine căci probabil ştiau că 
posteam în ajun: https://app.box.com/s/cuuflr6vryyzmdgb4m6ltmqng79xdlt1
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 Şi la ieşirea din sâmbătă: https://app.box.com/s/fdyhd500ug9k3n0zwjpdarwmijp52tah
Apoi iar Sâmbăta după ce dimineaţa m-au tot scanat cu Tungsten după ce am scris dimineaţa un mesaj
cu porţiunea "Boe" din citirea săptămânală și m-am odihnit până la 11 AM după care mi-am revenit
greu să încep serviciul săptămânal au pornit cam de 3 ori instalaţia, probabil generatorul fiind gol de
dimineaţă. Şi prezint ca probă o înregistrare realizată când mâncam la masă și  au scanat în exces
alimentele răcind aerul în cămară: 2017-02-04-14-26-35.mp3 469479 2017-02-04 14:28:48
https://app.box.com/s/2ru6467j7vwo4xrv8evmxmtfr1k60g4k
Apoi în 7 Februarie 2017 la ora 4 AM am fost radiat lung de trei ori și s-a deschis cel puţin o trompă 
fără pornea și am eliminat vata pentru discontinuitate urinară având și prostata aproape deschisă prin 
urină și am ieşit la 4:23 spre centură pentru rugăciune. Ca probă am înregistrarea audio de seara în 
care se aude cum fam. Domokos umple cazanul:
2017-02-06-18-25-18.mp3553035 2017-02-06 18:28:02
https://app.box.com/s/1ndi11u7v1c8p0mmhvj9d8dv7wg15vgp
Aceasta este problema cea mai mare, căci fără Raze X nu ar putea şti unde dorm în pat, nici unde
mănânc la  masă și  ce  mănânc,  nici  nu ar  fi  aerul  plin  de azot și  hainele umede și  deteriorate,  și
mobilierul umflat. Precizez căci la Ziua de Sănătate am fost consultat gratuit şi aveam 57 kg la 176 cm
şi că din vară nu am putut trece de 49 kg în greutate din cauza radiaţiilor chiar dacă în baie aerul nu a
mai fost doar de  câteva ori rece de la încărcare cu azot din deversarea lor și în camera mică de două
ori până în iarnă și aceasta și nu pot ajunge minimul de 57 kg necesare la 176 cm pentru echilibru
phihic-fizic și pentru o activitate zilnică de 7-8 ore de muncă sau intelectuală şi  menţionez căci în
perioada când locuia aici familia Petrea cântăream până la 43 kg în timpul verii când turnau de 3-4 ori
pe zi  din acel  cazan şi  plămânii  îmi erau plini  de azot cât  stăteam acasă şi  iarna cu caloriferul se
evapora repede şi ajungeam să slăbesc până la 47 kg şi vara până la 48.
La aceste probe mai adaug şi altele mai noi care le poate eventual descărca cine prelucrează datele din
aceasta pe un memorez card.
https://app.box.com/s/p40jtbknhev6ldq49vpo3vxd0nu2g6a3
https://app.box.com/s/xpbxfnmzkg6u5ggt0w5srjfgh1uzppnj
Cei care locuiesc acum în ap. 17 au făcut ca colegii lor de la Nemo Express să mă urmărească şi am
înregistrat repede ca cu reportofonul concluziile mimând ce discutau:
https://app.box.com/s/8m68vz7qpo3zequx1d42imtng5162f96
Am creat un Folder „Azot” unde am inclus în 2017 înregistrările scurgerilor: 
https://app.box.com/s/p40jtbknhev6ldq49vpo3vxd0nu2g6a3
https://app.box.com/s/6wht7nciq6mzmbvvt2owjj8bhju7h99s
Apoi înregistrări din Septembrie 2017:
https://app.box.com/s/znj2q4wzxk3wgb8dojarhejutvkkbjtf
Apoi înregistrări din Octombrie 2017:
https://app.box.com/s/pw7ncu4adoqz4d61xvlr17yfnc2g8s7w
Apoi înregistrări din Noiembrie 2017:
https://app.box.com/s/kpxyqktdvstppriftpitc7g7odljl9v1

Am precizat apoi în petiţii o listă cu sistemele informatice care le încă le am în apartament şi le
aveam în Septembrie 2014 şi mai am în apartament un sistem HP Pavilion cu procesor AMD şi cu
licenţă la Windows XP Home Edition OEM HP şi Microsoft Works pe care lucrez la codexuri antice
numit Translations-PC şi un sistem Compaq DX-2400 Dual Core cu licenţă la Windows Vista Business şi
Dowgrade to Windows XP pe care am instalat odată Windows 10 şi planific să-l folosesc la programare
să-mi recompilez PHP când este necesar şi unelte de programare-web la nevoie. 

În înşiruirea colegilor de servici şi cunoscuţilor era şi un anumit Claudiu care în anul 2002 când
am absolvit a cerut ce părere am să se căsătorească cu mama mea, înainte ca ea să fie operată. 
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Aceasta era aproape de un e-mail de la dl. Nesmerak Gabriel în care mă numea „cu cuţitul pe la spate”
că nu ştia ce se întâmpla. Menţionez că la sfârşitul acelui an 2003 mama mea la confruntat pe acest
Caia Claudiu de la blocul 57 sc. A, şi nu la mai primit în apartament nici în prezenţa altor persoane cum
era Işfa Alin, nici ca amic.  
În acea vreme mai veneau credincioşi şi spioni de la cultele religioase să ne rugăm pentru mama Elvira
Telepoczki care încă nu şi-a revenit fizic dar şi-a reluat activitatea la SC. Zeus SRL unde lucra atunci. 
Când m-am înbolnăvit de la muşcături de pureci am fost imobilizat în pat la începutul lunii Decembrie
2003 şi nu neapărat mâncam. Astfel mama mea la acuzat pe Claudiu că m-a omorât practicând pe
mine „ocus pocus” aducând insecte în casă şi el ea răspuns „-A murit Florin..?” şi apoi când a venit mi-a
povestit şi m-am sculat să-mi de-a un termometru şi aveam doar 38 grade. Atunci mama mea povestit
că avem medic de familie nou şi mi-a indicat unde este clinica denumită „Soterie” şi-am făcut făcut duş
şi-am plecat la consult medical. Atunci am cunoscut medicul de familie Posa E. care iniţial mi-a prescris
paracetamol iar eu am refuzat şi am cerut aspirină clasică şi vitamina C pe care le-am cumpărat pe
drum. Acasă mama m-a aşteptat cu mâncare fiartă şi cuptorul era deschis şi eu am aruncat 2-3 aspirine
în cuptor şi s-a degajat abur cu acetil saliciric care a intrat în camera mică deoarece uşa la baie unde
spăla  mama  era  închisă.  Astfel  au  murit  purecii  din  cameră  care  erau  proveniţi  pe  blana  pentru
încălţăminte de la firma unde lucra mama mea dar ea s-a răzbunat pe acel Claudiu.     
Mai menţionez că acea femeie care are copil, denumită de unii şi Rahela de preşedintele de bloc care a
renunţat că este Achim Claudia, la menţionat pe Caia Claudiu când s-a confruntat cu un ţigan dorind
să-i vândă automobilul Volt-Wagen cu nr. Ar 17 CLA interesându-se cât este diferenţa pentru o maşină
ca a lui Sălăjean adică BMW e120 negru fără logo, în urma unei glume făcute pe Facebook în 2015 care
spunea că „fetele” îşi iau un e120 la opţional la 100 de bărbaţi.

Precizez căci cartea care a produs multe cercetări şi despre care s-au prefăcut că cer informaţii
lui Sălăjean  este numită „Sărbători Mesianice” sau „Enciclopedie mesianică despre sărbători” pentru
această carte am realizat şi unele îndrumare şi o carte de reţete şi o carte de cântece care nu sunt
finalizate  dar  la  care rezerv separat  drepturile  de autor  şi  pentru această carte  traduc şi  Biblia  în
proiectul „Biblia Mesianică” care sunt private. Separat lucrez ca cercetăror independent în manuscrise
antice şi fomez un Institut de arheologie biblică „beitdina.net” care mă reţine să merg şi la Ierusalim
unde doresc să deschid un birou să-mi continui activitatea şi să-mi continui studiile la Universitatea din
Ierusalim şi totodată să nu merg plasa goală ca să mă pot descurca acolo. Odată cu acestea vin şi alte
proiecte secundare în limbile în care traducem bilingv şi interlinear cu trasliterare pentru care realizez
un sit  pe internet  şi  se  poate  dona pe  paypal.me/orynider.  Ultimul  proiect  care  este  legat  de un
dicţionar în fiecare limbă planific. Transliterarea demo, adică neterminată, ete introdusă într-o bază de
date  pentru  fiecare  codex  folosit  în  proiect  citibil  în  diferite  alfabete  pe  biblesupport.com  numit
„Aleppo  Transliterated to  English”,  „Peşitta  Transliterată  în  Alfabetul  Românesc”  (PeshittaRO),
„Peshitta  Transliterated to English”  (PeshittaEN),  „Sir  Pesitta  Magyar  Irásban” (Peshitta  HU),  în
2019:  „Das Syrischer Neue Testament” (Die Peschitta)  (Peshitta DE),  ş.a.  Acestea sunt în  format
sqlite3 pentru PC şi smartphone şi care se poate găsit pe sit tastând „aleppo” sau „peshitta” sau „Florin”
în  căsuţa  de  căutare  pe  biblesupport.com.        (http://www.biblesupport.com/index.php?
app=core&module=search&do=user_activity&mid=  31697  0&search_app=downloads )  

Prezint aici cum au fost expuşi operatorii de la PNA. - având în vedere numărul de la maşină a
celui care la numit pe oprator „coleg de servici - colega Monika Selejan, care ia demascat în ziua când
la însoţit pe Sălăjean Marian,  după ce l-au sunat pe dl. Prof. Ing. Raţiu Viorel în legătură cu proiectul lui
Noul Testament „Traducerea Fidelă” traducereafidela.uv.ro care era la mine în calculator în directorul
„e: \ My Documents \ Ratiu” şi avea numărul de telefon fix în Introducere 0257 255555, probabil să
verifice dacă pot comanda un exemplar şi dacă o poate ori nu revendica oricine cât şi dacă acesta este
o persoană reală şi nu o persoană pusă de mine să se facă că este autor. 
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Acesta m-a sunat şi a spus: „-M-au sunat prietenii tăi de pe internet [...] şi au întrebat de un exemplar
de Nou Testament cât costă [...] dar nu au spus apoi că doresc unul.”

Apoi aşa cum am relatat în declaraţie şi petiţii, pe 9 Februarie 2015 când au parcat BMW-ul e120
negru fără siglă în faţa blocului 79 aceasta ia sugerat lui Marian care a dorit să parcheze în faţă la
blocul 79 ca să parcheze în faţa blocului 56 SC. E şi când m-a identificat ia sugerat să parcheze mai
bine în faţa scării D sub balconul unde mă aflam şi le-am făcut cu mâna însă ei s-au făcut că nu mă
văd. Apoi ei au luat mobilul şi s-a auzit că suna sus şi a răspuns Petrea Florentin Adrian care a coborât
şi a scos un mic bileţel alb împăturit şi au început a discuta dând mâna fără să se salute: „-Legat de
cartea  aia  pe care o identifică  toţi  nu provine de la  ei  că  nu conţine standardizările  lor”  şi  „-Am
identificat parola Facebook dar nu am identificat cum se scrie.” şi apoi au dat mâna şi au continuat a
discuta dar nu am ascultat căci l-am sunat pe dl. Raţiu şi mi-a dat numele „Selejan” sau „Selegean”
pentru că nu am înţeles cum se scrie, şi am continuat după ce ei au ajuns m-am agitat şi eu.  

Eu nu am putut să înţeleg atunci până colegul agentului de servici la demascat, pe cel de la
PNA, care la vizitat într-o sâmbătă pe 25 Iulie 2015, aşa cum detaliez în prezenta, când eu încercam să
recuperez CD-ul cu probe de pe partiţia FAT32. 
Partiţia tot îşi schimba mărimea odată cu accesarea sistemului pe partiţia NTFS, aşa cum am arătat în
rezumatul folosit  ca introducere în prezenta, CD pe care l-am mutat şi  o parte din corespondenţa
electronică de pe sistemul informatic cu nforce2 pe care l-am colocat apoi în 2016 şi în 2017 l-am
upgradat la folosind o placă nforce5 pe care ei au blocato iar apoi o placă Asus m2n şi am instalat şi
activat Windows pe un HDD nou de 1TB. Mutarea am făcuto pe fondul vizitei colegului agentului care
era ocupat şi partiţia şi-a revenit la mărimea originală. Apoi în anul 2016 când am finalizat rackul de fer
pentru server am scris un DVD cu probe şi l-am trimis cu o petiţie la I.J.P. Arad şi am făcut o copie
personală fără să analizez toate datele printre care erau o parte din probele prezentate ca poze în
prezenta.

 Menţionez căci eu obişnuiesc să citesc porţiunea săptămânală din Biblie sâmbătă dimineaţa şi
în acel an uneori mergeam la picnic să citesc şi totodată dacă se răcea prea tare de la scurgerile de
nitrogen din cauza dinţilor care erau deja foarte deterioraţi alegeam să ies spre Pădurea Ceala unde
pământul era nisipos şi încălzit dar erau căpuşe de la oi. Astfel pe la ora 14:50 s-a pornit frigiderul şi
am ales să-l scot din priză din cauza să-mi accentua problemele şi l-am lăsat mulţi ani scos deoarece se
făcea rezonanţă mare când era pornit de la sistemele lor de supraveghere şi cu care bănuiam că furau
curent. 

Din 25 Iulie 2015 ora 3PM am ţinut frugiderul oprit  până în vara anului  2020.  Astfel  la ora
3:04PM am identificat instalaţia de răcire fără să am frigiderul pornit dar şi că se tot plimbau prin casă
spre fereastră şi căci se auzea spre geam cum vorbeau între ei de câte ori trecea o maşină ca şi cum se
aplecau să identifice un anumit tip de maşină. 

Astfel în 25 Iulie 2015 la ora 15:10 din cauza că eu credeam că îmi fac presiuni să nu citesc în
apartament din Biblie sau să nu mai reconstitui CD-ul cu probe şi având hainele imprimate cu nitrogen,
deoarece evreii nu aprindem foc sâmbăta, şi nu-mi puteam sâmbăta încălzi hainele (pe termen lung)
punând de exemplu cartofi la copt în cuptor, cu fereastra deschisă, şi am cedat ştiind că afară era peste
40 grade Celsius mai ales că mă pot încălzi la soare şi am coborât jos şi m-am retras spre balatiera
„Homoc”. Acolo eram supravegheat de cineva care mi-a deschis prostata şi după ce mi-am rezolvat
roblemele urinare după un tufiş de arbuşti m-am urcat sus şi am auzit peste autostradă o maşină aro
veche şi am alergat spre blocuri.

 Astfel în 25 Iulie 2015 la ora 15:14 am ajuns la colţul străzii, lângă blocul 51, de unde am văzut
doi poliţişti care se coborau dintr-o maşină tip ARO de teren parcată în faţă la bloc 56 sc. B cu numărul
de înmatriculare AR 18 PNA şi când am ajuns la blocul 55 am văzut un ofiţer suerior care venea dinspre
cei doi spre blocul nostru. 
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Crezând în sinea mea „Aceştia îmi rezolvă cazul...?” am venit repede spre scara de bloc, pentru că
mama mea Telepoczki Elvira nu era acasă, şi am urmărit dacă sună la interfon la Ap. 13 ca să-l salut şi
să-i spun să nu sune că nu esten nimeni sus, cât şi să-i spun că putem vorbi afară că atmosfera densă
cu nitrogen până jos la parter. 
Precizez că uneori nu mă puteam sprijini de perete la intrarea în scara de bloc.

Astfel în 25 Iulie 2015 la ora 15:15 m-am întâlnit la intrarea în scara de bloc cu un ofiţer care
venea dinspre scara B şi pe care l-am întrebat la interfon la ce apartament sună. La aceasta el părea
ofticat şi m-a întrebat cu ce drept îl iau la întrebări şi i-am spus puţin de cazul meu şi că aştept un
organ de cercetări de la Poliţie să vină să dau declaraţii la care el a spus că în bloc locuiesc mai multe
probleme care se confruntă cu diferite probleme şi că el a venit să viziteze un coleg de servici. În primă
fază am crezul căci era iritat că aveam barbă şi părul cu pletele încâlcite de la deversările şi emisiile cu
nitrogen la ora când dorm. După ce acesta a sunat la ap. 16 în timp ce discutam eu m-am făcut colorat
la faţă deoarece nu ştiam până la acea dată ca la acel apartament să locuiască un poliţist ci doar în
2017 s-a întâmplat ca să stea peste noapte acolo un tânăr îmbrăcat jandarm ori cu uniformă de la
Poliţia Locală Arad.   
 Astfel în 25 Iulie 2015 la ora 15:17 m-am urcat sus renunţând să merg spre balta de lângă
Pădurea Ceala şi am urcat sus în speranţa că poliţia face demersuri să-mi rezolve cazul identificând un
ofiţer care urca sus la ap. 16 spunând că vizitează un coleg de servici şi eu eram mirat deoarece ştiam
căci separeul din PFL şi instalaţia cu nitrogen o aveau la ap. 17 dar sistemele informatice tinerii le-au
adus în acel an la ap. 16 aşa cum am arătat în petiţie. Apoi am identificat aerul care devenea tot mai
rarefiat  şi  rece după ce acesta a sunat şi  a intrat  în ap.  16 şi  m-am izolat  după uşă în bucătărie.
Menţionez căci în acel an încă aveam uşă din lemn şi puteam auzi tot ce se discuta în casa scărilor şi la
etajul 4 în unele apartamente cu care aveam şi perete comun. Astfel am auzit cum s-au salutat şi am
stat liniştit la am să să văd dacă din cuvintele lor reiese căci vizita are de a face cu mine. 
Spre dezamăgirea mea discuţia nu era legată de cazul meu ci au discutat dacă avea acte şi ia spus că
poate să-şi facă acte „şi aici de la noi”. Unul din cei doi a întins 500 Euro la celălalt şi nu ştiu dacă
celălalt a acceptat banii dar au discutat de acestă sună încă de două ori şi nu am putut identifica exact
ce anume deoarece era aerul rece şi nu puteam sta bine la masă fără să foşnesc. Precizez căci aveau şi
acolo o instalaţie similară cu cea de la ap. 17, dar nu ştiu dacă o aveau în vara anului 2015 şi nici dacă
avea legătură ori nu acestă vizită, şi am menţionat cum a fost acesta demontată şi elemenţii plini cu
lichid au fost căraţi de 4-5 inşi pe 20 Ianuarie 2016 legaţi cu lanţuri aşa cum am scris în înşiruirea de
evenimente din petiţie.
Efectul vizitei s-a simţit la ora 17:55 când eu eram încă ameţit şi când o femeie a spus:

 Trageţi de la el acuma tot ce are!
 Şi mergem... În Puii Mei de aicea..!

Apoi l-au imitat pe acel rabin bătrân Karoly care are voce aproape identică cu un procuror de la Parchet
care uneori a venit când făceam instalări pe unul din sistemele informatice din locuinţă în zonă.

În 25 Iulie 2015 la ora 20:30 am pornit din MS-DOS 7.10 instalarea la Windows din „C: \CD-
Share\i386\WinNT.EXE” cu scopul să repar instalarea din directorul „Windows”. Pentru că s-a oprit subit
zuruitul din bloc după ce probabil au identificat că instalez acea ediţie care am cumpărato în Aprilie
2008 prin Around şi au oprit acea instalaţie care deranja. Totodată şi eu am oprit procesul de instalare
căci aproape a trecut ziua şi am urmărit serviciul şi am citi porţiunea pentru săptămâna care urma de
pe un alt sistem informatic. Apoi la ora 22 au spus că au încurcat placa mea nforce2 cu ceva placă de
PIII 2CPU pe care am luat-o SH din piaţă de la Obor într-o Duminică de la un ţigan. 

Un alt coleg de-al lor din scara de bloc ia demascat şi-a făcut copilării şi miticării de câte ori
aduceam o sursă de calculator în casă. Precizez căci am casat 15 surse cumpărate la SH din piaţă cu 5
sau 10 RON buc căci am avut nevoie de carcasele lor goale ca sertare pentru un rack-server de fer.
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Menţionez căci am experimentat cu circuitul logic LM 324-339n (NPN) care este în mai multe surse de
sistem tip P4 sau P5 şi-am căutat o modalitate să le ecranez aşa cum am ecranat procesorul Barton
2500+, şi unele plăcuţe compatibile să le păstrez plăci de schimb pentru sursă ca să nu mă includă la
hărţuire şi apoi să mă ţină pe loc doar din cauza unei componente banale şi ieftine. Totodată am căutat
alternative pentru acel regulator de voltaj pe care m-am gândit să-l închid şi într-o cutiuţă de aur.
Menţionez căci un scurt circuit nu se poate realiza prin interceptare-receptare doar de un receptor-
emiţător radio şi nici cu un LNC cu diode de emisie-recepţie gen Wi-Fi ci este nevoie de o lampă cu
Raze X sau radiaţie Beta care să producă o emisie îngustă şi intermitentă fotonică ca radiaţia Gama.
Totodată am realizat un modul de verificare cu 4+1 leduri şi circuit 339n ca fie să verific circuitele
integrate lovite cu acea tehnologie dacă mai merg ori fie să-l identific pe cel care făcea abuz în servici
dacă mai are acces în ap. 17 şi dacă sare să-mi scurtcircuiteze acel regulator de voltaj. Acesta mi-a
scurtcircuitat pe -12V regulatorul şi când a renunţat am fost nevoit să schimb ledurile care proveneau
de la brichete cu lanternă şi erau legate prin rezistenţe de 3,3 k la ieşirile integratului. Acesta mi-a
distrus şi  încărcătorul de la bormaşină când am avut nevoie să dau găuri la sistemul de răcire din
sistemul informatic. 

Totodată a rămas să prezint probe legate de acţionarea frigiderului pe care am descriso în 
aceasta detaliind sâmbăta în care la vizitat pe cel de la ap. 16 un coleg de servici. Menţionez căci 
frigiderul deja face mucegai şi îl mai curăţ din când în când aşteptând ca să se rezolve cazul şi să-l pot 
pune iar în funcţiune. Compresorul l-am umplut cu freon ori l-am schimbat în 17 Mai 2005 cu garanţie 
de 1 an după ce nu a mai fost schimbat de 25 de ani de când era fabricat şi propun ca cineva de la 
poliţie să ia legătura cu instalatorul să vedem cine de la Parchet va cere o sumă de bani să scoată 
frigiderul din baza de date la fel cum se face cu banii marcaţi.
 Prezint probe sub formă de fotografii cu capturi de ecran care conţin unele din mesajele de 
eroare declanşate când o femeie din zona apartamentului 17 spunea “Dăi aia cu Less” cu repetiţii pe 8 
Septembrie 2015 ora 10:29 şi care au accesat cu microunde sau Wi-Fi a sistemului informatic şi anume 
a programului „winword.exe” de la Office 2002 pe sistemul care atunci avea placă de bază nForce2 
identificat unde este în locuinţă prin Roentgen şi era setat cam la 1000 MHz să nu se încălzească de la 
microunde şi de la circulaţia slabă a aerului până am corectat cu dl. prof. ing. Raţiu Viorel.

 
Dsc01923.jpg  Maker Note (Vendor): -  Thumbnail: -  Compression - 6 (JPG), Make – SONY, Model - DSC-W710,  Orientation
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- Top left,  XResolution – 72,  YResolution – 72,  ResolutionUnit – Inch,  DateTime - 2015:09:08 10:29:34,  JpegIFOffset –
12944,  JpegIFByteCount – 8203
Precizez căci nu am fost ajutat de Poliţie să-i identific dacă erau de la Parchet ori dacă s-au folosit de
probleme de licenţă să-mi supravegheze locuinţa personală care este intabulată pe mama mea pentru
care primeau manadat de la procuror de maxim 48 ore.
 
Ignorând cine anume a accesat sistemul informatic din mesajul de eroare se poate vedea că cineva a
încercat  să închidă ori  să blocheze temporar programul  „winword.exe”  în timp ce noi  lucram dar
procesorul Barton 2500+ nu avea facilitatea respectivă. Acesta este tot un abuz în servici pentru că nu
am constituită o firmă şi pe dl profesor l-am ajutat gratuit urmând ca dumnealui să apeleze la un copy-
shop  sau  tipografie  unde  trebuia  să  plătească.  Acestea  nu  constituie  motive  să-mi  supravegheze
locuinţa şi sistemele informatice.

Precizez că aceste probe pot fi luate în considerare împreună cu înregistrările audio cum picură
batinul care produce înaltă tensiune şi nitrogen lichefiat în momentul în care utilizează tehnologia ca să
facă supravegherea locuinţei fie că identifică ce mănânc, fie cine este în baie, şi fie supraveghează şi
perturbă  funcţionarea  unui  sistem  informatic  ori  interceptează  alt  mijloc  de  comunicaţii  gen
smartphone şi  ascunderea  acestora  pe fond de hărţuire  sexuală,  ori  pulsaţii,  ori  deschid prostata,
deranjează la barbă cu razeX, ori balonează intestinele cu consola holonomică folosind unmanipulator,
ori hărţuire sexuală cu un oscilator, ca până rezolvăm probleme urinare sau intestinale să poată accesa
un sistem la care abia îi mai putem prelua controlul. Alte miticării erau cu licenţa Windows de agenţii şi
operatorii care interceptau sistemele cu LNB instalat ca diferite dispozitive pe port USB cu scopul să
ascundă motivele lor prin o formă de hărţuire pretinzând că sunt „de la Cultul Creştin Penticostal”.

 
Dsc01925.jpg,   Maker  Note (Vendor):  -  ,  Thumbnail:  -  ,  Compression  -  6  (JPG),  Make –  SONY,   Model  -  DSC-W710,
Orientation  -  Top  left,  XResolution  –  72,  YResolution  –  72,  ResolutionUnit  –  Inch,  DateTime  -  2015:09:08  12:57:10,
JpegIFOffset – 12944, JpegIFByteCount – 8160

Precizez  că  aceste  probe pe care  le  prezint  nu sunt  de  la  sistemul  informatic  care ar  avea
disfuncţionalităţi, aşa cum insistă dl. Comisar şef de poliţie, şi nici de la unitatea optică ci prezint o
eroare produsă de procesorul Intel Celeron 2400 MHz PAE care este interpretată de kernelul Linux
Ubuntu 2015 care este aceiaşi la instalator şi la interfaţa text Debian ca la o anumită interfaţă grafică
de utlitizator GUI a distribuţiilor din familia Ubuntu. 
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CD-ul sau DVD-ul Linux are un sistem de autoverificare a integrităţii şi sumei valorii numerice a fiecărui
fişier cu MD5 sau SH1 cât şi că acestea au apărut în momente diferite ale procesului de instalare cu
acelaşi mesaj care arată băbeşte că sistemul a fost accesat direct – adică interceptat – la fel ca acel chip
GPS din smartphone RDS care poate fi interceptat cu anumită tehnologie indiferent ce model este. 

Prezint probe sub formă de fotografii cu capturi de ecran care conţin unele din mesajele de
eroare declanşate când familia Petrea a fost alertată de băieţii care stăteau în separeul din PFL. 
Precizez că după instalare am avut modificate DNS-ul şi GW-ul şi IP-ul din fişierul „.conf” pentru a
împiedica ca după repornire să mă mai pot conecta la internet fără să editez iar valorile pentru rooter.
Revenind, cu precizarea anterioră cât şi cu precizarea că ei nu neapărat ştiau că dacă accesează direct
sistem informatic, kernelul trimite un mesaj de eroare, la pasul când încercam să instalez Linux Ubuntu
pe sistemul informatic ASUS P4VBX Celeron 4 şi despre care fiind pachet oficial de la Ubuntu nu se
poate spune că are virus şi astfel prezint pasul din procesul de instalare unde se configurează reţeaua: 

Dsc04858.jpg,  Maker  Note  (Vendor):  -  ,  Thumbnail:  -   ,  Compression  -  6  (JPG),   Make –  SONY,  Model  -  DSC-W710,
Orientation  -  Top  left  XResolution  –  72,  YResolution  –  72,  ResolutionUnit  –  Inch,  DateTime  -  2016:03:01  10:36:51,
JpegIFOffset – 12944, JpegIFByteCount – 8149
Poza: Dsc04859.jpg – Arată accesarea directă după setarea reţelei şi fereastra cu marginea balconului.
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Dacă accesarea directă se face în cazul nostru prin placa de reţea LAN întreruperile IRQ sunt ocupate şi
nu se poate reloca interval  de întreruperi  şi  acces memorie directă DMA şi  kernelul  Linux întră în
panică.   

Dsc04860.jpg – Accesare prin interceptare cu LNB la setarea sau crearea partiţiei. 
Operatorul, care dacă avea mandat de 48 ore făcea abuz în serviciu, a primit avans să mă în creeze
doar împrejurarea în care să-mi formatez complet partiţia, deoarece instalarea a căzut la transferul
fişierelor GRUB sau GRUB-PC fără care făcea imposibil să se poată intra în Linux Ubuntu după ce l-am
instalat, aşa că am pus GRUB for DOS. 
Ei mă acuzau că am schimbat placa de bază, şi nu mai este valabilă licenţa Windows, şi de aceea am
instalat Windows Vista şi am activat prin telefon şi m-au lăsat câteva luni să-mi folosesc acel sistem.
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După jumătate de an am văzut că insistă să-mi analizeze licenţa activată prin telefon la acel sistem care
era Genuine cu MGADIAG şi apoi am renunţat şi am şters partiţia. Însă nu am avut din partea lor,
liberul albitru care ţine de „drepturile omului” să fie alegerea mea dacă folosesc ultima versiune de
Linux şi dacă doresc să am un singur sistem de operare aşa cum mi-a cerut şeful poliţiei din Arad.

Prezint  probe  sub  formă  de  jurnal  de  accesare  şi  jurnal  a  mijloacelor  de  monitorizare  a
sistemului (Unified System Diagnostic Tools) pentru EPoX 2500+ furnizate de producător şi altele de
exemplu din 10 Aprilie 2015 care arată căci au încercat să acceseze un document prin placa de reţea şi
cum a funcţionat sistemul în acea zi:
NTLMLogin-RemConn-Root_Accesare_Tora_Mesianica-FriApr10-09-0658AM2015.txt
<root><item name="gstorage" value="gyeLFSZyNkVw3kjHfcv.4VGS5vG1YAMIUCZrYtj8nd7.U7/1428429587078/" 
ltime="3385810336" htime="30438384" /></root>                                                                                                                 

   _   _   “P5ě_   � Documents E:\My Documents\Florin\BibliaMesianica\Romanian_Messianic_Bible_Tora.doc  `   _   X     
epox-serv       ”Ä-h-1dK¦á
<=ä_Đ ^Ůżßä_˘ű @ôđ-(”Ä-h-1dK¦á
<=ä_Đ ^Ůżßä_˘ű @ôđ-(                                                                                                                                                                
15.28527625) : NTLMLogin resulted in hr = 0x8004100e
(Fri Apr 10 09:04:00 2015.28528640) : NTLMLogin resulted in hr = 0x8004100e
...
(Fri Apr 10 09:07:19 2015.28727281) : NTLMLogin resulted in hr = 0x8004100e

(Fri Apr 10 09:07:20 2015.28728281) : NTLMLogin resulted in

Prezint probe sub formă de capturi de ecran din care se vede cum am fost interceptat pe un mijloc de
comunicaţii numit "Smartphone" care este atât telefon cât și sistem informatic mai ales în 4 Decembrie
când  la  trecerea  zilei  am  fost  invitat  neoficial  la  Poliţia  Municipiului  Arad  şi  aveam  dimineaţa  o
conferinţă de rugăciune cu o congregaţie mesianică din cartierul Jersey, New York:
https://app.box.com/s/2hhtp2jrono2ncoz40hpbcrcf9f7uzjc

Screenshot_2015-10-23-02-46-38.png Screenshot_2015-12-04-03-12-59.png
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Screenshot_2015-11-07-16-59-17.png

Precizez căci aşa fiind condiţiile am plecat pe mal
cu căştile la urechi şi acolo am încercat jos spre apă
să  ader  la  conferinţă  lucru  care  mergea  în
săptămânile  anterioare  în  care  intram  de  pe
smartphone şi doar odată am mai avut placa audio
accesată şi  jos  pe mal am reuşit  să ader reluând
controlul asupra mijlocului de comunicaţii.

Screenshot_2015-12-04-03-25-40.png

Screenshot_2015-12-04-03-32-38.png

Screenshot_2015-12-04-04-49-01.png

Mai sunt şi altele online pe serviciul Box:
https://app.box.com/s/7jhwa1kjz7h22kly8jhu6q9fc
dyryh4h
Am continuat să fiu identificat prin GPS când 
făceam pe smartphone ceva important şi probabil 
opţiunea o captură de ecran cu ce făceam:
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Screenshot_2016-06-12-00-43-20.png

Am creat în 2016 contul Box pe care am inclus 
probe audio cum curge azot lichefiat şi partea 
locuinţei unde locuiam devine un fel de cameră de 
gazare.

Screenshot_2016-06-16-21-54-06.png

Am fost identificat că citesc un psalm din
Westmister Lelingrad Codex.

Includ şi probe cu capturi de ecran mai recente prin
care se observă că încă sunt identificat pe sistemul 
de comunicaţii ce anume comunic prin reţeaua 

Facebook ori prin reţelele de ştiri ori cine mă sună 
ş.a. 

Screenshot_2016-12-23-18-04-40.png

Screenshot_2016-12-30-18-23-21.png

Screenshot_2017-01-09-04-48-27.png
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Screenshot_2017-01-24-22-56-16.png

Precizez căci hotărârea să scriu petiţia nr. 185587 înregistrată la poliţie în 27 Decembrie 2016 și
apoi plângerea penală cu doi ani înainte am făcuto la Marile Sărbătorile de Toamnă când în seara de
ajun în timp ce aranjam coliba de data aceasta în camera mea fiind timpul nefavorabil să culeg destulă
trestie pentru acoperiş să ţină teoretic de ploaie și după aranjarea colibei și alcătuirea buchetului cu 3
specii și un fruct citric conform poruncii biblice, căci am fost iradiat cu ceva diferit, ca până în acea zi și
nu ma apărat nici burtiera de protecţie, și nici nu se încălzea un disc de plumb folosit ca scut cu care
altă  dată  puteam măsura  oarecum radiaţia  când  eram urmărit  cu  acea  tehnologie  și  era  o  armă
neconvenţională nouă pentru mine cu care m-au afectat fizic, mai ales că am mâncat mai mult seara și
hrana a reţinut radiaţiile și abia când m-am culcat la 6AM, şi am fost analizat de la apartamentul 17
până la ora 12:20 când m-am trezit. Bănuiesc că acea armă emitea radiaţie Beta ori Gama care este
firbinte şi similară cu radiaţia r.x. şi diferită de rezonţa magnetică MR. Acestea afectează "Respectul
Vieţii și al Demnităţii Persoanei Umane" conform cu Art. 73 și 74 din Codul Civic mai ales că uneori aşa
cum am specificat în petiţii fie provoca deschiderea prostatei ori fie a unei trompe care este hărţuire
sau vătămare corporală.
 Pentru că problemele cu cea de la apartamentul 16 care după unii s-a pus autoare pe o copie a
cărţii Sărbători Mesianice ori extrase din ea ca carte separată „Sărbătorile Domnului” şi corectată să
coincidă cu traduceri mai vechi ale Bibliei Creştine în patru limbi şi cu cei de la apartamentul 17 au
continuat mai ales în sâmbete să-mi facă şi alte probleme decât supravegherea locuinţei. Am făcut un
index cu o listă de directoare unde se poate accesa online dovezile sub formă de înregistrări audio cu
scurgerea de „azot” şi „nitrogen” lichefiate de la instalaţia cu care îmi supraveghează locuinţa şi fac
interceptare la componentele din sistemele informatice ori alte mijloace de comunicaţii şi fac hărţuire
ducând unele persoane pe care le prostesc că am grad de handicap spunând că nu-şi iau „sculele” de
acolo doar dacă le scoate poliţia susţinând mai departe că sunt bolnav psihic şi pot să-mi facă ce vor
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ei.
Precizez căci la Poliţia Mun. Arad s-a considerat căci unele aspecte cum ar fi constituirea unui

grup  infracţional  care  să  supravegheze  locuinţa  cu  ori  fără  acordul  Parchetului  intră  în  sfera  de
competenţă  a  Serviciului  Pentru  Combaterea  Crimei  Organizate  Arad  iar  aceştia  au  analizat  doar
aspectele  legate de „Criminalitate  Informatică Online”  şi  aspecte legate de funcţionarea sistemului
informatic, motiv pentru care am făcut de exemplu acel modul cu 339n de care l-am menţionat în
prezenta ca să-i  prind cum fac abuz în servici,  un aspect  care nu intra  în sfera de competenţă a
serviciului din Arad şi pentru care încerc să trimit o copie a prezentei la PNA ori DNA.

Precizez căci cei care cauzau disfuncţionalităţi pe fond de miticării pretinzând că îmi blochează
componente ca sursa de P4 şi  aşi pune la gunoi sistemul informatic ca ei să poată prelua hardul,
referindu-se la hard disk-ul cu proiectele mele ori la întreaga carcasă care ar include şi acea sursă de P4
probabil au folosit tehnologia de la Parchet pentru a prostii unii cetăţeni că nu mai merge un sistem
informatic cumpărat cu 2-3 ani în urmă ca să-l pună la gunoi ori pentru a identifica cine se ocupă de
reparaţii şi să facă convenţie cu acea firmă ori persoană pentru ca să împartă suma obţinută în urma
unei intervenţii şi acesta fiind o formă de înşelăciune şi complicitate la înşelăciune. 

Precizez căci atunci când mi-am pierdut răbdarea şi i-am întrebat cine sunt au răspuns „Cultul
Penticostal” la care eu am trimis o petiţie la „Cultul Creştin Penticostal” pentru că nu i-am crezut şi am
redirecţionat petiţia şi la Poliţia Municipiului Arad. Am primit răspuns negativ de la secretariat aşa cum
voi arăta mai jos:
Buna ziua.
Stimate domn,
Cultul Crestin Penticostal din Romania nu are nici o legatura cu grupulde "golani"
 - cum ii numiti, care, sustineti dvs., va supravegheaza locuintadin
 str.Pionierilor, bl. 56, sc. D, et. III, ap. 13, pe dvs. si pe mama dvs.
Cele descrise nu fac obiectul cunoasterii noastresi, cu atat mai putin, 
a implicarii Cultului Crestin Penticostal - BDARintr-un fel sau altul in ceea ce descrieti a fi ocupatia
acestui grup.

Biroul Permanent al Cultului Crestin Penticostal - BDAR
On Wednesday, August 9, 2017, 4:21:35 PM GMT+3, Florin C Bodin <orynider@rdslink.ro> wrote:
Pe 09.08.2017 16:16, Florin C Bodin <orynider@rdslink.ro> a scris:
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Astfel am dat o declaraţie la ofiţerul de la Poliţia de Sector din cauza acelei petiţii în care am menţionat
acţiunile grupului infracţional numit de mine „golani”, adică „poliţişti” în limba ebraică, nu au de face cu
acest cult ci mai degrabă cu un grup de tineri care majoritatea provin din familii dezorganizate şi copii
instituţionalizaţi  înfiaţi  după unele presiuni  de evrei  mozaici  mai în etate şi  care se organizează în
curtea Comunităţii Ebraice unde se fac că sunt iudei iudaici într-o sală mică şi care probabil au fost
folosiţi de unii inspectori pentru a face abuzuri şi am cerut să nu se continue cercetările penale contra
„Cultului Creştin Penticostal” din cauza acelei petiţii  însă voi ţine poliţia şi acest cult informat dacă
aceşti  inspectori  folosesc  în  abuzuri  copii  care  ţin  de  cultul  lor  şi  care  se  organizează  ca  grup
infracţional  folosind  numele  cultului.  Precizez  căci  ofiţerul  a  vizitat  cele  două  familii  de  la
apartamentele menţionate şi că ea a spus că locuieşte acolo cu soţul şi cu copilul ei dar preşedintele de
bloc dl.  Ursăcheanu Gheorghe a spus că ea este Achim Claudia şi  că acela nu este soţul ei ci  un
concubin pentru că nu sunt căsătoriţi. Totodată eu am îndoieli căci copila este copilul ei din cauza că
uneori se reuneşte cu fete de diferite vârste şi copila care urcă cu ea are tot cam aceiaşi înălţime şi
greutate şi o suspectez căci şi-a fabricat o familie falsă faţă de locuitorii din bloc ca să aibă milă de ea
şi să-i poată influenţa şi săi compromită prin aceea că o tolerează de mulţi ani dar şi că îi momeşte să
participe  în  grupul  infracţional  prin  agitaţie  spunând  „Să  ne  scăpăm de  ăsta  de  aici”  şi  apoi  s-a
întâmplat ca după discuţii cu ea alţii din scara de bloc şi scara vecină să-i preia discursul. Totodată
menţionez căci în Noiembrie 2016 a venit prima dată la ea o tânără şcolară având în vedere ora la care
pleacă şi vine şi căci ea ia spus preşedintelui de asociaţie locatari căci este o verişoară şi a trecuto la
cheltuieli de întreţinere.  
 În petiţia adresată Secretariatului Cultului Creştin Penticostal şi procesată de Biroul Permanent al
Cultului Creştin Penticostal Arad am menţionat căci eu sunt credincios iudaic-mesianic după ce am
constatat căci suntem evrei pe fondul unor cercetări de unde provin familiile mamei şi tatălui şi pe
fondul  trecerii  la  „democraţie”,  şi  căci  cercetările  le-am făcut  în  urma tentativei  mamei  şi  a  unui
credincios mozaic să se căsătorească în Martie 1990, şi din dorinţa celor doi să-şi practice mai departe
fiecare religia separat. 

Apoi pentru că am auzit că unii din ei coordonaţi de ceva păstor cu care s-au întâlnit la Biserica 
„Ekklezia” (la fostul Cinema Dacia) au dorit să mă bage în concert şi neştiind ce religie şi religiune am
au dorit apoi să facă convenţie cu cea din ap. 16 şi cu mine să devin ipocrit aşa cum ia făcut pe unii
creştini şi să nu mă mai plâng dacă mai îmi face probleme şi l-au luat pe un tânăr pe care îl cunosc şi
care a fost poştaş în Alfa cu ei ca să inspire încredere şi doi băieţi de 14-15 ani care nu păreau botezaţi.
Apoi am precizez căci eu şi mama mea Telepoczki Elvira am fost introduşi deja în concert în anul 1990
la primul eveniment de acest gen susţinut de Fraţii Groza la Sala Polivalentă din Arad şi la sfârşitul
evenimentului atât eu cât şi mama mea am coborât şi  ne-am predat iar mamei i-au propus să se
boteze şi pe mine m-au considerat prea mic atunci şi nici eu nu le-am spus ce religie aveam eu căci au
spus că putem fi orice religie şi nu credeam că au auzit de mesianici. 

Precizez în acesta căci după două luni de la concert am fost identificat de un rabin mesianic la
casa de pe str. Dornei nr. 63 unde locuiam temporar când am plâns că au luat mezuzot-ul cu poruncile
de pe uşă şi deşi mă considerau prea mic la 14 ani totuşi mi-a propus să merg la magazinul de la
Sinagoga Neologică şi să-mi iau unul care are un bilet integru iar eu m-am dezis ca să merg din cauza
că nu toţi erau iudei ci unii erau spioni şi golani şi mă puteau identifica la acea sinagogă mai ales că am
auzit că fiul dl. Boros Emanuel ar fi murit iradiat cu câţiva ani în acea casă unde locuiam în acel an
slăbind peste 20 kg.

 În petiţia adresată Secretariatului Cultului “Creştin Penticostal” am menţionat pe scurt căci eu
m-am consacrat în urma evenimentelor din anul 2000 când am fost exclus de comunitate pe perioada
verii şi în luna Iulie după ce s-au scris două articole în publicaţia „Calea Credinţei” în care ne cererea să
ne rugăm pentru ploaie pe care ni le-au trimis cu o studentă de la Facultatea de Teologie. 
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La Secţia de Interne a Spitalului Clinic Municipal l-au convins pe un profesor cu care făceau
colegii de clasă de la facultate dansuri artistice, dl. Nistor, care se afla cu piciorul luxat în salon cu mine,
şi care după ce a avut discuţii cu alţi pacienţi m-a rugat să mă rog şi eu pentru ploaie când mă rog
după obiceiul  meu. Pentru că nu eram încă consacrat consideram că este însărcinarea preoţilor să
mijlocească pentru popor şi l-am refuzat de mai multe ori până în acea zi pe dl. Nistor. Astfel ajuns în
locul unde mă rugam consideram că trebuie să fiu preot, ca nu doar să mă prefac că mă rog pentru
ploaie. Deoarece nu am avut relaţii intime am găsit un motiv în plus să fac pasul şi să mă consacru ca
preot,  moment  în  care  înainte  de  ploaie  mi-au venit  în  minte  cum tehno-redactam un proiect  la
facultate ca în somn şi felul cum realizam tehnic o carte cu grafic economic şi imagini cu cele două
cărţi aduse într-o plasă albă în Ierusalim unde le utilizam la Zidul Vestic. După discuţiile ce le-am avut
cu diferite persoane după acea rugăciune părerile  au fost  împărţite.  Eu am hotărât  să-mi continui
studiile şi opţional să am servici pe durata ultimilor ani de studii având în vedere că medicul internist
nu era mulţumit să mă externeze la doar 51 kg ci la 54 kg dar spunea că este destul pentru sesiune.
Cum am realtat în prezenta în anul 2002 am terminat o specializare la Facultatea de Inginerie, apoi mi-
am găsit un loc de muncă, m-am angajat la o firmă, şi din 2003 am avut grijă de mama mea care s-a
operat, urmând să-i slujesc lui Dumnezeu, exact cum am promis lui Dumnezeu în prima rugăciune de
la consacrare  împreună cu altele legate de manuscrise antice şi lucruri care trebuie să le fac în Israel.

Totodată am menţionat şi că m-am botezat în anul 2005 şi împreună cu mine s-a botezat şi
mama mea  Telepoczki  Elvira,  iar  din  anul  2007  am continuat  să-mi  practic  solitar  religia  iudaică-
mesianică pentru un an având convenţie în paralel cu un creştin care a organizat un grup de casă unde
ne întâlneam săptămânal. Apoi după ce acel an a trecut m-am asociat cu mai mulţi rabini mesianici şi
mama a găsit un grup de casă organizat mai mulţi ani de Biserica „Dragostea” din Pârneava în cartierul
Alfa în care au participat şi bătrâni din comitetul bisericii care locuiau în cartier.  

Din răspunsul primit rezultă că nu doar biroul lor din Arad ci chiar Cultul Creştin Penticostal din
România nu are nici o legătură cu grupul de "golani" descris de mine şi nici participări într-un fel sau
altul în ceea ce am descris a fi ocupaţia acestui grup infracţional, totuşi am observat căci în ultimele
luni din anul 2017 am avut iar un poştaş din acest cult religios care poate fi din coincidenţă ori poate fi
folosit în mod conştient ori inconştient de unele grupuri care urmăresc familii de evrei.

Legat de disfuncţionalităţi prezint un raport de scanare cu ClamWin Antivirus recent făcut pe
sistemul pentru traduceri HP-Pavilion la care la data scanării am avut restricţionate programele dacă nu
porneam în modul de siguranţă:

Scan Started Fri Dec 15 00:17:04 2017
-------------------------------------------------------------------------------
WARNING: Can't open file C:\hiberfil.sys: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\pagefile.sys: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\SoftwareDistribution\DataStore\DataStore.edb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\SoftwareDistribution\DataStore\Logs\tmp.edb: Permission denied
C:\WINDOWS\system32\ativvaxx6.14.1.69.dll: moved to 'C:\Documents and Settings\All 
Users\.clamwin\quarantine\ativvaxx6.14.1.69.dll.infected'
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\CatRoot2\tmp.edb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\CatRoot2\00000000-0000-0000-0000-000000000000\catdb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\CatRoot2\127D0A1D-4EF2-11D1-8608-00C04FC295EE\catdb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\CatRoot2\F750E6C3-38EE-11D1-85E5-00C04FC295EE\catdb: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\default: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\SAM: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\SECURITY: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\software: Permission denied
WARNING: Can't open file C:\WINDOWS\system32\config\system: Permission denied
C:\WINDOWS\system32\ativvaxx6.14.1.69.dll: Win.Trojan.Patched-187 FOUND
----------- SCAN SUMMARY -----------
Known viruses: 6364235
Engine version: 0.99.1
Scanned directories: 17382
Scanned files: 156967
Infected files: 1
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Total errors: 3
Data scanned: 36438.60 MB
Data read: 43736.54 MB (ratio 0.83:1)
Time: 26707.484 sec (445 m 7 s)

The following files are Digitally Signed by Microsoft Corporation and may have been incorrectly detected as viruses:
c:\docume~1\orynider\locals~1\temp\clamav-84c1184c1a7076887aa1892c25203981.00000d94.clamtmp: [Win.Worm.Chir-
1902] FALSE POSITIVE FOUND
c:\docume~1\orynider\locals~1\temp\clamav-9142b16e428f1c94482317787734dd30.00000d94.clamtmp: [Win.Worm.Chir-
1902] FALSE POSITIVE FOUND
c:\docume~1\orynider\locals~1\temp\clamav-e9e54e5da6a2c807ab1e8a4686943463.00000d94.clamtmp: [Win.Worm.Chir-
1902] FALSE POSITIVE FOUND
C:\WinDDK\7600.16385.1\Debuggers\kd.exe.vrs: [Win.Trojan.Parite-1578] FALSE POSITIVE FOUND
C:\WinDDK\7600.16385.1\Debuggers\kdbgctrl.exe.vrs: [Win.Trojan.Parite-1572] FALSE POSITIVE FOUND
C:\WinDDK\7600.16385.1\Debuggers\remote.exe.vrs: [Win.Trojan.Parite-1487] FALSE POSITIVE FOUND
Please do not be alarmed and help us by submitting the files identified above as FALSE POSITIVE at 
http://www.clamav.net/sendvirus/
--------------------------------------
Completed

Legat de disfuncţionalităţi prezint un raport de scanare cu ClamWin Antivirus recent făcut pe sistemul
pentru traduceri HP-Pavilion la care la data scanării nu am avut restricţionate programe:

----------- SCAN SUMMARY -----------
Known viruses: 7156553
Engine version: 0.99.4
Scanned directories: 14
Scanned files: 131
Infected files: 0
Data scanned: 17.25 MB
Data read: 8.77 MB (ratio 1.97:1)
Time: 662.485 sec (11 m 2 s)

Scan Started Mon Dec 28 23:59:01 2020
-------------------------------------------------------------------------------
C:\BibleProg\DeBug\PETools\PETools.exe: Win.Malware.Garrun-6870781-0 FOUND
C:\BibleProg\DeBug\PETools\PETools.exe: moved to 'C:\Documents and Settings\All Users\.clamwin\quarantine\PETools.exe.infected'
C:\Documents and Settings\All Users\.clamwin\quarantine\PETools.exe.infected: Win.Malware.Garrun-6870781-0 FOUND
C:\Documents and Settings\All Users\.clamwin\quarantine\PETools.exe.infected not moved/copied since already in quarantine
WARNING: Can't open file \\?\C:\hiberfil.sys: Permission denied
C:\nc\INCOMING\Android\Drivers\nokia_connectivity_cable_driver_eng.msi: Win.Packed.Generic-9776108-0 FOUND
C:\nc\INCOMING\Android\Drivers\nokia_connectivity_cable_driver_eng.msi: moved to 'C:\Documents and Settings\All 
Users\.clamwin\quarantine\nokia_connectivity_cable_driver_eng.msi.infected'
C:\OpenOffice\program\scalc.exe: Win.Virus.Ramnit-7013024-0 FOUND
C:\OpenOffice\program\scalc.exe: moved to 'C:\Documents and Settings\All Users\.clamwin\quarantine\scalc.exe.infected'
C:\OpenOffice\program\sdraw.exe: Win.Virus.Ramnit-7013023-0 FOUND
C:\OpenOffice\program\sdraw.exe: moved to 'C:\Documents and Settings\All Users\.clamwin\quarantine\sdraw.exe.infected'
C:\OpenOffice\program\smath.exe: Win.Virus.Ramnit-7013020-0 FOUND
C:\OpenOffice\program\smath.exe: moved to 'C:\Documents and Settings\All Users\.clamwin\quarantine\smath.exe.infected'
WARNING: Can't open file \\?\C:\pagefile.sys: Permission denied

Menţionez căci aşa cum se poate vedea din raportul de scanare am redenumit fişierele infectate
ativvaxx.dll în ativvaxx6.14.1.9.dll şi cele trei fişiere din Driver Development Kit Debuggers din *.exe în
*.exe.vrs şi am înlocuit driverul  ativvaxx.dll cu o versiune puţin mai veche de pe CD-ul Windows. 
Acesta nu a schimbat felul cum funcţionează sistemul de operare şi încă am cenzurate ce programe să
folosesc însă în Modul de Siguranţă merg orice programe gen Total  Commander,  Process Explorer,
ToolTipToolNT, SQLite Database Browser, ş.a., care nu merg decât în Modul de Siguranţă. Apoi am dus
sistemul  informatic  la  cineva  de  la  blocul  23 şi  acolo  l-au  blocat  la  fel  dar  mergea în  modul  de
siguranţă însă nu s-au întors la bl. 56 Sc. D cei care blocau şi de atunci merge. 
În raportul nou de scanare se văd câteva trei fişiere opţionale de la Open Office că sunt suspecte de
Ramnit-7013024-0 şi mutate cu redenumire a extensiei în carantină.

Menţionez iar cu privire la sistemul informatic din rack căci ultima dată alături de hard discul
WD 2500 (250GB) PATA pe care nu l-am conectat din motive de securitate avea montat şi conectat
HDD-ul WD1200 (120GB) PATA vechi, procurat de la un prieten care stă lângă Teatru de Marionete şi l-
am folosit până înainte să fac Upgrade în luna August, pe care l-am montat şi conectat împreună cu
HDD-ul WD 10EACS (1TB) SATA care încă nu conţine o partiţie cu toate că l-am cumpărat în regim de
„sh” şi pe care menţionez căci l-am verificat împreună cu domnul de la care l-am cumpărat. 
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La fel ca placa de bază care este fabricată doi ani mai târziu şi la care există susţinere şi drivere atât de
la ASRock cât şi de la nVidea unde mai găseam şi pentru nforce2 deoarece pe CD-ul original plăcilor
vechi erau viruşi şi placa video care provin din acelaşi PC la care acest domn a renunţat şi pe care le-am
cumpărat pentru Upgrade de la nforce2 la nforce5 menţinând unităţile DVD şi FDD şi placa de sunet
SB16 PCI şi placa de reţea Gigabit şi TV Tunerul Creatix-Philips care mi-ar permite să mă uit şi la posturi
TV ca înainte să fac Plângerea Penală. Menţionez că tipul de licenţă Microsoft care o am permite să
schimbi 7 componente şi apoi odată să schimbi toate componentele şi iar 7 componente cu condiţia să
nu instalezi  sistemul  doar pe sistemul  informatic  care are  certificatul  de licenţiere.  Menţionez căci
sistemul informatic a funcţionat când l-am colocat în rack-server şi căci am fost blocat în momentul în
care  am dat  să salvez  setările  din BIOS care au rămas cele  implicite  când pui  prima dată baterie
sistemului căci ecranul a îngheţat şi un individ de al etajul 4 a intrat în polemică pe subiectul sistemului
informatic în bucătăria apartamentului 17.

Prezint probe sub formă de fotografii care conţin unii paşi cu setările din BIOS care le făceam
înainte ca familia Domokos a început să discute cu băieţii care stăteau în zona din camera mică din
apartamentul 17 când verificam sistemul informatic cu placa nforce5 care nu se poate spune spune că
are vreun defect şi prezint pasul din procesul de setare unde am realizat aceste poze având temerea
căci vor împiedica cu orice mijloc funcţionarea sistemului informatic:

 ImageDescription - Make - SONY; Model - DSC-W800; Orientation - Top left; XResolution - 350;    YResolution - 350; ResolutionUnit -
Inch; Software -   1.0500; DateTime - 2017:12:17 01:56:25; YCbCrPositioning - Co-Sited; Copyright - Copyright 2009; ExifOffset - 308;
ExposureTime - 1/8 seconds; FNumber - 3.20; ExposureProgram - Normal program; ISOSpeedRatings - 400; ExifVersion - 0230;
DateTimeOriginal  -  2017:12:17  01:56:25;  DateTimeDigitized  -  2017:12:17  01:56:25;  ComponentsConfiguration  -  YcbCr;
CompressedBitsPerPixel  -  3.16  (bits/pixel);  ShutterSpeedValue  -  1/8  seconds;  ApertureValue  -  F  3.20;  ExposureBiasValue  -  0.00;
MaxApertureValue - F 3.20; MeteringMode - Multi-spot; LightSource - Cool white fluorescent; Flash - Not fired; FocalLength - 4.60 mm;
FlashPixVersion – 0100; ColorSpace - sRGB; ExifImageWidth - 640; ExifImageHeight - 480; InteroperabilityOffset - 7472; SensingMethod -
One-chip color area sensor; FileSource - DSC - Digital still  camera;  SceneType - A directly photographed image; CustomRendered -
Normal process;  ExposureMode – Auto;  White  Balance -  Manual;  FocalLengthIn35mmFilm -  26 mm; SceneCaptureType - Standard;
Contrast - Normal; Sharpness - Normal; Maker Note (Vendor): - Thumbnail: - Compression - 6 (JPG); Make - SONY; Model – DSC-W800;
Orientation - Top left; XResolution - 72; YResolution - 72; ResolutionUnit - Inch; JpegIFOffset - 7648; JpegIFByteCount - 10243.
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ImageDescription - Make – SONY; Model – DSC-W800; Orientation - Top left; XResolution – 350; YResolution – 350; ResolutionUnit –
Inch; Software -   1.0500; DateTime - 2017:12:17 02:48:03; YCbCrPositioning – Co-Sited; Copyright - Copyright 2009; ExifOffset – 308;
ExposureTime -  1/15  seconds;  FNumber  –  3.20;  ExposureProgram -  Normal  program;  ISOSpeedRatings  –  400;  ExifVersion  –  0230;
DateTimeOriginal  -  2017:12:17  02:48:03;  DateTimeDigitized  -  2017:12:17  02:48:03;  ComponentsConfiguration  –  YcbCr;
CompressedBitsPerPixel  -  3.27  (bits/pixel);  ShutterSpeedValue  -  1/15  seconds;  ApertureValue  -  F  3.20;  ExposureBiasValue  –  0.00;
MaxApertureValue - F 3.20; MeteringMode – Multi-spot; LightSource - Cool white fluorescent; Flash - Not fired; FocalLength - 4.60 mm;
FlashPixVersion – 0100; ColorSpace – sRGB; ExifImageWidth – 640; ExifImageHeight – 480; InteroperabilityOffset – 7472; SensingMethod -
One-chip color area sensor; FileSource - DSC - Digital still  camera;  SceneType - A directly photographed image; CustomRendered -
Normal process;  ExposureMode – Auto;  White  Balance – Manual;  FocalLengthIn35mmFilm - 26 mm; SceneCaptureType – Standard;
Contrast – Normal; Sharpness – Normal; Maker Note (Vendor): - Thumbnail: - Compression - 6 (JPG); Make – SONY; Model – DSC-W800;

Orientation - Top left; XResolution – 72; YResolution – 72; ResolutionUnit – Inch; JpegIFOffset – 7648; JpegIFByteCount – 10232;
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ImageDescription - Make – SONY; Model – DSC-W800: Orientation - Top left: XResolution – 350: YResolution – 350:
ResolutionUnit – Inch: Software -   1.0500: DateTime - 2017:12:17 02:52:16: YCbCrPositioning – Co-Sited:
Copyright - Copyright 2009: ExifOffset – 308: ExposureTime - 1/30 seconds: FNumber – 3.20: ExposureProgram - Normal program;
ISOSpeedRatings – 250; ExifVersion – 0230; DateTimeOriginal - 2017:12:17 02:52:16; DateTimeDigitized - 2017:12:17 02:52:16;
ComponentsConfiguration – YcbCr; CompressedBitsPerPixel - 3.80 (bits/pixel); ShutterSpeedValue - 1/30 seconds;
ApertureValue - F 3.20; ExposureBiasValue – 0.00; MaxApertureValue - F 3.20; MeteringMode – Multi-spot; LightSource - Cool white fluorescent; Flash - 
Not fired; FocalLength - 4.60 mm; FlashPixVersion – 0100; ColorSpace – sRGB; ExifImageWidth – 640; ExifImageHeight – 480; InteroperabilityOffset – 7472; 
SensingMethod - One-chip color area sensor; FileSource - DSC - Digital still camera; 
SceneType - A directly photographed image; CustomRendered - Normal process; ExposureMode – Auto; White Balance – Manual; 
FocalLengthIn35mmFilm - 26 mm; SceneCaptureType – Standard; Contrast – Normal; Sharpness – Normal; Maker Note (Vendor): - 
Thumbnail: - Compression - 6 (JPG); Make – SONY; Model – DSC-W800; Orientation - Top left; XResolution – 72; YResolution – 72;
ResolutionUnit – Inch; JpegIFOffset – 7648; JpegIFByteCount – 10336.
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Nu ştiam la data petiţionării cert dacă cel care foloseşte mijloace formate din dispozitive sau
programe specializate numite de băieţi „scule”  şi de fete „fiare” sau „astea aicea” este de la Parchetul
din Arad sau de la P.N.A. sau dacă este detectiv de la o firmă privată de pază şi protecţie căci fiul fostei
proprietare (P.F.A.) când mi-a vorbit de ei a spus doar „-Te rog să nu-i faci probleme la maică-mea (P.S.)
din cauza lui ăla” şi s-a uitat înapoi spre balconul apartamentului lor de la etajul 4, moment în care mi-
am dat seama căci familia lui ar putea fi sechestrată şi apartamentul folosit în mod abuziv. 

Totodată unii din prietenii lui au cometat că sunt împrumutate din laborator de la Universitatea
de Vest „Vasile Goldiş” şi că mai departe ar fi fost cumpărate la second hand de cabinete private. Şi
totodată nu s-a întâmplat să care scule mari şi să le ţină doar 48 de ore cât ţine un mandat de la
procuratură conform cu CPP.

Totodată menţionez căci iau făcut comentarii la fostul proprietar (P.D.) cum că dacă chiar este
vinovat probabil ar putea fi graţiat de Preşedintele României aşa cum am menţionat la pagina (3).

Conform Art.  249  din  CP,  atât  cei  menţionaţi  la  pagina  16  care  au  împiedicat  funcţionarea
sistemului, şi apoi reinstalarea sistemului de operare prin diferite mijloace care au produs corupere de
date, cât şi cei care după „upgrade” au împiedicat funcţionarea sistemului prin blocarea blocului video
de pe placa de bază, au făcut „Fraudă Informatică”, prin restricţionarea accesului la aceste date ori
împiedicarea în orice mod a funcţionării unui sistem informatic, în scopul de a obţine un beneficiu
material  pentru  sine  sau  pentru  altul,  adică  nu  au  făcut  acesta  doar  din  răzbunare,  ori  pentru
„Hărţuire” sau „Miticării” (Miticaries) s-au presupunând că placa de bază cu nforce5 ar corupe licenţa la
Windows XP Home OEM care a fost activată totdeauna cu nforce2 şi s-a gândit să-mi facă un bine. 

Aceasta este o poză cu sistemul informatic văzut din spate înainte de test.
Am prezentat mai sus, în pg. (32), poza făcută în momentul în care am salvat setările în BIOS și anume
să se  iniţializeze  mai  întâi  magistrala  PCIE  de pe  placa  de  bază  nforce5  și  în  această  înregistrare
demonstrez  căci  placa  video  mai  funcţionează  în  alt  sistem  informatic,  și  anume  în  Compaq-HP
dx2400, și am argumentat în înregistrare căci placa aceasta are radiator mai galben și ventilator cu logo
"Galaxy" iar modelul din sistemul în care testez are placă cu radiator mai roşu. Precizez căci această
placă am campato de la aceiaşi persoană de la care am cumpărat şi placa de bază și procesorul.

Menţionez căci până la rezolvarea cu placa de bază nforce5 am revenit la nforce2 cu o placă de
lază ASUS M2M şi iau miticării de la ei pe sistemul HP-Pavilion pentru care am prezentat raportul de
scanare în paginile (42-43) de mai sus.

Aici este o înregistrare inclusă ca probă video care demonstrează căci pe sistemul HP-Pavilion
nu neapărat am avut procesul "Process Explorer" cenzurat la 23 Decembrie 2017, data înregistrări și
partajării pe YouTube, în "Modul de Siguranţă" (Safe Mode).  
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Am avut atunci cenzurat "Total Commander" și altele: http://www.youtube.com/watch?v=Vf6dFiOUdjE
Aici este o înregistrare inclusă ca probă video care demonstrează căci pe sistemul HP-Pavilion

nu am avut procese cenzurate la 23 Decembrie 2017,  data înregistrări  și  partajării  pe YouTube,  în
"Modul Normal" (Start Windows Normally), dar am avut cenzurat "Total Commander" și altele:
http://www.youtube.com/watch?v=i_0vr0EEQJY

Am refăcut înregistrările într-un alt bloc din cartierul Alfa unde în „Modul de siguranţă” orice proces se
lansa în execuţie cu fereastră activă: http://www.youtube.com/watch?v=OITEg5NtwFs
Apoi în Modul Normal nu mai porneşte automat „Process Explorer” din „StartUp\taskman.exe” şi nici
„Total Commander” la fel ca la noi în bloc.  https://www.youtube.com/watch?v=OITEg5NtwFs

Menţionez căci apartamentul de deasupra lor are acelaşi nume de familie „Achim” ca familia 
alăturată apartamentului 16 de deasupra mea. 

Totodată am tot scanat pe viruşi şi nu am găsit nici un fişier infectat dar totdeauna am avut un 
fişier care era complet redenumit system32\ ativvaxx 6.14.1.69 .dll  şi nu era folosit de nici un 
driver din cauza că filierul real system32\ ativvaxx.dll nu era virusat.
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Am inclus răspunsul dl. Comisar Şef de Poliţie de la Poliţia Municipiului Arad şi răspunsul dl. Comisar
şef  de  Poliţie  de  la  I.J.P.  Arad  care  nu  considera  de  competenţa  Biroului  de  Combatere  a  Crimei
Organizate să trimită o echipă a brigadei care să dezmembreze acel separeu şi să confişte acele “scule”
de interceptare cu microunde şi de supraveghere a locuinţei cu Raze X şi acel bazin sau reactor care
produce azot şi oxigen în formă lichidă şi-l deversează în scurgerea comună de pe coloana bucătăriei
ori băii şi ne răceşte aerul în casă inducând în plămâni şi haine acele substanţe ori inducându-le prin
radiaţie  direct  asupra plămânilor  provocând ameţeli  de cap ori  dureri  ale  membrelor  prin  care  să
susţină că eu ori mama suntem bolnavi. 
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Totodată  precizez  că  acel  sistem  informatic  pe  care  am  testat  Linux  funcţionează  în  acest
moment cu partiţia de diagnostic deşi nu am mai încercat să folosesc partiţia principală de Windows
Vista tip NTFS ca să evit miticării şi hărţuirea cu licenţa şi nici să mai instalez Linux căci Windows a
funcţionat optim vreme de şase luni timp în care am făcut numeroase capturi de ecran inclusiv cu
activarea  Windows Vista  include  pe  DVD-ul  prezentat,  şi  am pus  pe  albumul  “Computers”  de  pe
Facebook  (Florin-Ciprian  Bodin).  Acolo  am  poze  cu  toate  sistemele  informatice  unde  se  văd
certificatele de licenţiere excluzând părţi din cheia de instalare. Dacă eu pornesc instalarea la Windows
Vista ei opresc instalarea chiar dacă eu nu introduc o cheie care este opţională vreme de 30 de zile
probabil pe motivul că am schimbat placa de bază chiar dacă am activat apoi şi am folosit sistemul 6
luni şi că nu ştiu de ce inspectori aparţine să-mi verifice acasă licenţa şi presupun că de la Parchet caz
în care doresc să-i acuz de abuz în serviciu. Precizez căci acest sistem cu Intel Celeron 4 şi carcasă şi
licenţă Lenovo Singapore îl am în rack până pun înapoi sistemul cu nforce5 numit Development-PC la
care am făcut upgrade dar aşteaptă un hard disc nou pe care să copii partiţiile cu date. Apoi sistemul
pe care lucrez la traduceri  HP-Pavilion denumit Translation-PC şi  care are licenţă la Windows şi la
Microsoft Works şi uneori este accesat şi fie porneşte nivelul 2 la ventilatorul de răcire ori fie se scutură
ca  un  tractor  vechi  dela  hard  discul  accesat  ori  fie  refuză  să  pornească  unele  procese  şi  devine
inoperabil. Am făcut periodic pe acest sistem scanări de viruşi cu ClamWin Antivirus aşa cum se poate
vedea din raportul prezentat mai sus pe pagina 42 şi 43 şi precizez că s-a întâmplat să-mi blocheze
procesele când pornesc normal dar să pot intra în Modul de Siguranţă. Acesta este al treilea sistem
care mi-l includ în miticării împreună cu un sistem Compaq DX-2400 denumit Programing-PC unde am
licenţă la Windows Vista Business la fel ca pe sistemul Lenovo dar unde nu m-au deranjat până acum
doar prin blocarea Windows Defender.
Am inclus în paginile care vor urma răspunsul dl. Comisar Şef de Poliţie de la Poliţia Municipiului Arad
şi al Şefului SCCO dl. Comisar Şef de Poliţie. 
Din  răspunsul  primit  la  petiţia  8016/2017, din  17.11.2017,  nu  rezultă  că  Parchetul  de  pe  lângă
Judecătoria  din  Arad  ori  Ministerul  Afacerilor  Interne  nu  are  nici  o  legătură  cu  grupul  care
supraveghează locuinţa pentru că atunci ar fi negat că locuinţa este supravegheată ori ar fi răspuns că
nu am prezentat suficiente probe legat de supravegherea locuinţei  pentru care am cerut să se facă
cercetări prin petiţia din data menţionată. Totodată în răspuns nu s-a negat că nu s-a făcut abuz în
serviciu ori că nu ştiu cine sunt persoanele care ne supraveghează locuinţa.

Precizez căci la data când am formulat petiţia înregistrată în 17.11.2017 „substanţele nocive”
identificate de Petrea Florentin Adrian şi prietenii lui cu Nitrogen Lichid, aşa cum am arătat în celelalte
petiţii  din 2015,  şi  de mine cu apă amestecată cu gheaţă care rezulta de la instalaţia cu care îmi
supraveghează locuinţa se deversau pe parcursul anilor în principal prin scurgerea de la bucătărie care
la noi trece prin cămară pe lângă ţevile de apă rece şi caldă, unde există o serventină (spirală) pe care
se aude orice este mai greu decât apa cum se loveşte de marginea ţevii, şi menţionez căci înregistrările
audio le-am realizat în apropierea acelei zone a ţevii. Totodată am menţionat preşedintelui asociaţiei
de locatari care este situaţia şi i-am explicat că uneori mă retrag în bucătărie unde pot încălzii şi nu îmi
rămân hainele şi mai ales ciorapii şi încălţările umezite cu acea substanţă care acesta spunea că ar
putea fi de la ceva sistem de climatizare. Am discutat cu acesta căci fam. Petrea aveau o gaură făcută în
acea ţeavă deoarece în acel loc la ei era pusă şi maşina de spălat şi mi-am arătat dorinţa să-mi fac şi eu
o gaură cu dop special care se găseşte în comerţ pentru scurgerea de la maşini de spălat automate şi
să duc probe la un laborator de analize. Menţionez că m-am gândit ca eventual să pun din acel lichid
pe unele fructe mai vechi să văd cum se deteriorează de la acea substanţă şi cât este de nocivă şi să
înregistrez video şi să partajez prietenilor prin Youtube pe internet aşa cum am făcut cu cei care îmi
blochează sistemele informatice pe care i-am numit „Porcii de la Parchet” în descrierea înregistrărilor
video online în care am arătat cum blochează unele programe pe care eu le pornesc una după alta.
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Nu ştiu care sunt aceste instituţii la care în răspunsul primit la petiţia 8016/2017 organele de cercetare
se referă cu „instituţii abilitate de a interveni în astfel de situaţii” mai ales că Nitrogenul se găseşte în
aer ca Azot şi în amestec cu apa din canalizare se diluează şi se evaporă şi nu poluează mediul, însă aşa
cum am precizat poliţiei uneori de la deversările lor atât hainele cât şi peretele rămân infiltrate cu acea
substanţă.  

În răspunsul primit la petiţia 8016/2017 organele de cercetare nu ţin seama căci din anul 2000,
aşa cum am menţionat în unele petiţii din 2015 şi 2016, am unele divergenţe cu angajaţi ai Casei de
Asigurări de Sănătate din România care ar putea să mă identifice la Unitatea de Primire Urgenţe din
cadrul Spitalului Judeţean Arad.  
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Din acest motiv nu m-am consultat oficial cu un medic în ultimii patru ani exceptând o odată în anul
2015 când am apelat la Serviciul de Urgenţe de la Secţia de Oftalmologie pentru un „şpan de flex” care
mi-a intrat în ochi. 
Menţionez căci  fiind trimis de un ofiţer de la poliţie,  care nu mi-a făcut o „notă către medicul  de
familie” dar a cerut să-i prezint o copie după consultul anual pentru a proba căderea în greutate pe
care am menţionato în petiţii începând cu anul 2007, am discutat în trecere cu fostul medic de familie
care spunea că nu se poate proba că am fost radiat cu Raze X prin demonstrarea căderii în greutate
care era 10 kg per an în 2007-2008 şi idem 2008-2009. Menţionez căci după această slăbire am fost
trimis  la  Laboratorul  de  Radiologie  de  medicul  specialist  O.  D.  M.  la  care  i-am descris  cum erau
dimineaţa îmbinate aşternuturile cu acea substanţă toxică similară cu apa numită Nitrogen şi filmul l-
am scanat pentru a avea o copie şi l-am adus la medicul de familie care la adăugat în dosar însă în
ultimii  anii  am  identifica  că  aveam  filmul  acasă.  Precizez  căci  un  domn  doctor  forte  înalt  de  la
laboratorul spitalului menţionat, probabil ştiind căci eram persoană religioasă, ma comparat în glumă
cu un preot rus numit Răsputin. 
Totodată aşi putea folosi filmul realizat în acel an la torace şi plămâni ori un alt film la sinusuri care să le
prezint la Serviciul Judeţean de Medicină Legală pentru a face comparaţie cu un film nou care să-l
realizez. 
Divergenţele cu Casa de Asigurări sunt un motiv pentru care nu neapărat am medic de familie până
reuşesc  să-mi  plătesc  asigurarea  în  Israel  unde  doresc  să  mă  stabilesc,  să-mi  continui  studiile
universitare şi  eventual să-mi fac stagiul civil  sau militar obligatoriu pentru obţinerea cetăţeniei.  În
Israel se cere să demonstreze că au slujit ţara atât femeilor cât şi bărbaţilor in afară de musumani
indeferent dacă nu au obligaţii militare în altă ţară acolo este necesar să mă recrutez iar dacă doresc să
obţin şi cetăţenie permanentă şi nu doar rezidenţial pe perioada studiilor sau eventual a muncii fie la
biroul care planific să-l deschid acolo ori fie ca profesor de arameică în învăţământ ori posibil să lucrez
ocazional la Templu.
Totodată probarea acestor probleme cum este căderea în greutate la subponderal iar apoi grad de
malnutriţie  severă,  cum eram diagnosticat  în  anul  2000 de  dl.  dr.  C.  I.  cât  şi  subţierea  oaselor  şi
deteriorarea dinţilor atât în cazul meu cât şi în cazul mamei mele Telepoczki Elvira fie de tehnologia de
supraveghere cu raze ori fie de la concentraţia de Nitrogen care uneori era mare în aer şi pe alimente
când nu ne aşteptam nu poate fi realizată de Serviciul Judeţean de Medicină Legală. 

Precizez căci ne cauzau şi diferite probleme la masă şi mama mea poate confirma că am ales să
mâncăm fiecare separat pe perioada când avem locuinţa supravegheată tehnic cu console holonomice
şi că mama mea este puternic iritată de la posibilitatea unui proces la o curte judecătorească. 
Totodatå s-ar periclita continuarea lucrărilor de la Institutului de Arheologie Biblică şi să public cărţile
sau îndrumarele care le realizez împreună cu teste pentru ocuparea loculuide muncă, care merg mână
în mână, şi trecute prin consiliul ştiinţific. Ci trebuie să mă lupt în instanţă contra acestor medici şi
contra  cadrelor  militare  din  MAPN vinovate  sau celor  care  le  imită  structurile  de  la  parchete  sau
autorităţi naţionale, ş.a. pentru că mă reţin prin tulburarea funcţionării unor procese ale sistemelor şi
îmi  cauzează  diferite  probleme  de  sănătate  cu  mijloacele  de  supraveghere  primite  în  servici  sau
procurate ilegal sau confecţionate artizanal de unii  clienţi  care le dau beneficii  materiale şi  a altor
probleme recente post plângerii penale. 

Legat de  „Supravegherea tehnică a locuinţei” se poate face conform Art 139 din C.P. dacă
dispune judecătorul pe cineva de drepturi, dacă există o suspiciune rezonabilă cu privire la pregătirea
sau săvârşirea  unei  infracţiuni  dintre  cele  prevăzute  la  alin.  (2),  dacă  măsura  este  proporţional  de
importantă cu importanţa informaţiilor ori probelor, şi dacă probele nu ar putea fi obţinute în alt mod
sau obţinerea lor ar presupune dificultăţi deosebite ce ar prejudicia ancheta ori există un pericol pentru
siguranţa persoanelor sau a unor bunuri de valoare (c). 
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Menţionez căci cei de la anumit parchet au accesat unele sisteme informatice care funcţionau în
locuinţă din stradă ori parcare aşa cum am arătat în plângerea penală din anul 2014, dar în 2015 chiar
sistemul mamei a fost accesat după ce am creat o confuzie făcând rocada între plăcile de bază care
atunci erau ambele nforce2 şi ei probabil identificau o anumită componentă de pe placa de bază, şi i-
au dezactivat  un controler IDE pentru HDD ori DVD pe PATA (Port  Paralel ATA) care după 2 ani a
funcţionat deoarece nici eu nu am analizat exact care era placa şi probabil nici ei, şi au blocat repararea
ori  reinstalarea  sistemului  de  operare  Windows  XP  Profesional  OEM  2CPU,  şi  inspectorii  au  fost
denigraţi de doi tineri care au lovit din parcare cu unde mecanice sau acustice sistemul informatic cu
scuza căci nici cei de la parchet nu aveau ordin judecătoresc şi ca urmare a unei sesizări făcută de mine
mama a fost chemată la sediul Inspectoratului Judeţean de Poliţie unde a depus o declaraţie prin care
a confirmat o parte din precizările mele din plângere.

Ca urmare a eşecului lor, eu am schimbat parola Facebook, şi a intervenit familia Selejan să preia
noua parolă, aşa cum am menţionat, şi apoi mi-a venit ideea ca opţional să folosesc doar alfabetul latin
pentru a  scrie parola şi ca urmare a rămas mai departe vulnerabilă doar parola furnizorului RDS şi cei
de la parchet ori un detectiv particular sau operator de la PNA a continuat să-mi „cureţe” e-mail-urile
conform unei operatoare RDS, care m-a întrebat ce client de e-amil folosesc când m-am plâns prin
telefon că cineva îmi şterge mesajele, prin programul de Linux numit Thunderbird. Astfel nu am putu
negocia cu cei de la RDS să modifice parola să meargă în UTF-8 la conexiunea bazei de date şi în meta
tag-ul HTML ca să pot folosi alt alfabet să-mi scriu parola însă au adoptat altă strategie. Ca urmare a
securizării  adresei  SMPT de  la  RDSLink  am dezactivat  fizic  legând  la  masă  antena router-ului  din
locuinţă pe care îl identifică furnizorul de internet. Apoi am constatat că îmi accesează direct sistemul
informatic mai slab Compaq-Deskpro 2000 probabil preluând una din plăcile de reţea, căci până la
data prezentei trebuie să montez două plăci de reţea ca să-mi meargă internetul prin una pe orice
sistem din intranet (Local Area Network), însă la acest sistem nu am slot liber deoacere am o placă de
reţea pe PCI am şi adaptor USB pe PCI cât şi placă de sunet Creative SB plus Gravis Ultrasound pe ISA
şi placă video NVidea Riva TNT2 pe PCI, şi mi-au blocat complet sistemul faţă de Rooter. 

Menţionez căci pe sistemul Compaq-Desktop 2000 nu mai pot porni doar Ubuntu 2010 şi MS-
DOS 7.10 şi Windows porneşte doar în Modul de Siguranţă din ziua în care îmi blochează o placă de
reţea şi astfel nu pot intra în reţeaua „Undernet” unde am un canal „#Bibliuta”, pentru proiectele online
legate de manuscrise antice, decât prin alte mijloace de comunicaţii. Astfel m-au constrâns să folosesc
un PC care consumă mai mult de 200W, cât consuma acel Compaq, care să-l ţin deschis non-stop, şi
anume un HP Pavilon cu placă de bază Amethist şi prosesor AMD Athlon x64.

Revenind la Art. 139 din CP, domnul Domokos Mihai, ori Domokos Robert şi înaintea lui Achim
Ioan care se făcea că imită mai multe persoane printre care pe Szarvas Carol – fost coleg de servici şi
ortac la revoluţie cu fostul proprietar P.D., din apartamentul 17 sau 16, a invocat aceasta şi anume că
„presupune dificultăţi deosebite” în rack-ul de fer să-mi supravegheze sistemul din stradă ori parcare şi
miza să obţină un câştig financiar spunând „am cumpărat degeaba apartamentul” ţinând în suspans
organele  de cercetare şi  inspectorii  din  luna August  2017 când am procurat  componentele  să fac
Upgrade de la nforce2 la nforce5 şi până la sfârşitul lunii Noiembrie când am avut banii necesari să-mi
procur o altă placă ASUS M2M şi HDD WD de 1TB pe PATA pe care am instalt acelaşi Windows XP
Home OEM. Iar apoi în 2018 am procurat un HDD pe SATA (Port  Sil Serial  ATA) pentru un sistem
domestic mai uşor Compaq DX-2400, care nu se încălzeşte în rackul de fer, şi care l-am primtit pentru
mama mea Telepoczki Elvira de la un prieten de familie fără HDD. 

Totodată  m-a descurajat  să-mi  folosesc  camera,  să  dorm ci  să  o  folosesc  ca  birou,  aceiaşi
cameră unde ţin rack-ul de fer, prin hărţuire cu ajutorul unor cetăţeni sau copii, băieţi minori sau fete,
care intră pentru informare la apartamentul 16 şi care decideau pentru mine câte ore să dorm şi până
la ce oră să dorm folosind mijloacele numite incorect „sculele” din acel perimetru separat cu PFN. 
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Astfel dl. Domokos mi-a cauzat temere căci situaţia stării de sănătate se va agrava de la radiaţii mai
ales că de mai multe ori am căzut de la 50 la 47kg şi de la 47 la 45 kg ca de exemplu cu ocazia
posturilor lunii noi când aceştia au premeditat să pună slăbirea mea în greutate pe seama postului
total fără apă şi care se vedea din Postul Esterei la care aveam 47kg atât înainte cât şi după post. 
Acest fapt în care hotărăsc ei până la ce oră să dorm şi să emită nitrogen din aer pe alimentele încălzite
ca să se răcească şi apoi pe alimentele reci să emită impresia vocii lor ca să se facă că sunt demoni a
determinat ca mama mea să mănânce în camera ei şi ca eu, care ma cerinţe dietetice mai stricte, să
mănânc în bucătărie şi s-a continuat până în anul 2021 când am formulat prezenta, uneori întreţinând
ambianţa cu unităţi mobile din maşini care parchează în parcarea din sfera blocurilor menţionate în
plângerea penală din 2014.

55



Noul cod penal, care a intrat în vigoare de la 1 Octombrie 2011, prevede infracţiunea de hărţuire, pe 
care o defineşte prin: Fapta celui care, în mod repetat, urmăreşte fără drept sau fără un interes 
legitim, o persoană ori îi supraveghează locuinţa, locul de muncă sau alte locuri frecventate de 
către aceasta, cauzându-i astfel o stare de temere:
Conform Art. 208 din C.P. (1) Fapta celui care, în mod repetat, urmăreşte, fără drept sau fără un interes 
legitim, o persoană ori îi supraveghează locuinţa, locul de muncă sau alte locuri frecventate de către 
aceasta, cauzându-i astfel o stare de temere, se pedepseşte cu închisoare de la 3 la 6 luni sau cu 
amendă. 

Acest articol referitor la Legea cu Privire la Siguranţa Persoanei nu se aplică la supravegherea
locuinţei  sau  sistemelor  informatice  cu  mijloace  specializate  ci  Legera  cu  Privire  la  Sigunraţa
Locuinţelor şi  Legea cu Privire la Siguranţa Datelor şi are circumstanţe agravante dacă mijloacele
sunt  fabricate  de  persoana  care  supraveghează  şi  este  calificată  dacă  paticipă  mai  mult  de  două
persoane pedeapsa crescând până la 12 ani şi persoana vinovadă devine restricţioantă să folosească
mijloace specializete în perioada următoare ispăşirii pedepsei.

Precizez căci la jumătatea lunii noiembrie 2016 era prima dată la noi în scara de bloc o tânără
care se urca la apartamentul menţionat a salutat politicos cu “Bună Ziua” şi am salutat înapoi probabil
neştiind că sunt în conflict cu familiile lor. Însă în Martie 2020 nu am răspuns salutului tinerii vopsită
blond care îmi supraveghează locuinţa în această lună şi care nu poate fi considerată copil.
Menţionez că mijloacele de supraveghere ajung la îndemâna altor locuitori  din scara de bloc şi se
ajunge la abuz la fel ca în anul 2004 când m-am urcat sus la apartamentul 17 ca să-i iau la întrebări
legate de dschiderea prostatei, şi aşa cum am menţionat, copii se jucau în zona aceea unde era acel
separeu din PFL alb şi cei care foloseau mijoacele se râdeau continuu, atât pe cum mie mi se umplea
iar şi iar vezica şi se deschidea prostata cât şi când m-am urcat la ei. 

Tot astfel şi în 18 Noiembrie 2017 la ora 3 AM anumită tânără cu părul maro şi puţin mai înaltă
pe care după ce le-a întrebat preşedintele asociaţiei de propietari cum se numesc şi ne-am întâlnit mi-
a spus că „Lorena” şi că într-un fel sunt verişoare, a intrat în apartamentul 17 şi a venit în camera mică
şi a făcut uz de acea tehnologie care era ţintită spre mine în pat şi eu m-am trezit din somn observând
că mi s-a deschis prostata, deoarece alţii care supravegheau blocul sau zona blocului au observat subit
mişcări bruşte în locuinţă precum am sărit din pat şi ca urmare a radierii am alergat să urinez la WC.
Întors în pat am spus o binecuvântare ca să mă culc înapoi în speranţa că nu îmi trece complet somnul
şi nu am analizat cine anume ma radiat la acea oră cu razeX. 

Apoi tânăra a luat o altă “sculă” din acea cameră şi a ţintito spre mine exclamând puternic: “-Puii
Mei astea aicea..? Analizăm fluidele la băieţi!” 

În urma poziţionării aparatului din trepied spre tavanul camerei unde dormeam, adică spre capul
meu, a început să mă mănânce spre frunte, spre barbă cât şi părul pe cap, şi am sărit din pat, şi era
echivalent ca şi de la un pistol cu sare când m-am uitat în oglindă, şi m-am întors crezând că era un
accident mărirea la maxim a intensităţii curentului în lampă şi m-am aşezat pe marginea patului şi
tânăra s-a impacientat că ma văzut că nu-mi pasă şi tot mai important este somnul meu şi a dat din
nou cu lampa dispozitivului r.x. portabil, şi când am văzut că era intenţionat am fugit direct jos în faţa
blocului  unde de  nevi  am dat  cu  piciorul  în  mai  multe  obiecte  cum ar  fi  în  gard  şi  în  marginea
trotuarului, şi în numărul de la maşina lor AR 17 CLA, şi am plecat inervat în spatele blocului să văd
dacă era lumină la apartamentul 16 de unde a venit la 3AM. Acestea pot fi verificate prin confruntare
cu poligraful  prin care să fiu întâi  verificat  eu,  şi  apoi  tânăra,  cât  şi  acea persoană care ar  fi  fost
responsabilă de acele mijloace specializate în acea noapte şi care este vinovată şi care ia dat o palmă la
tânără la 10AM şi ia arătat cât să fie permis maxim intensitatea, la care eu am intart puţin în joc şi am
rămas în pat deoarece nu am ajuns direct la sânge ca la 3AM, şi apoi aceasta nu s-a mai întâmplat în
perioada următoare la acea intestitate mare ca într-o secundă să-mi curgă sânge. 
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Legat  de  „Tulburarea  Folosinţei  Locuinţei”  pentru  care  mama  mea  poate  face  plângere
prealabilă, intabularea fiind pe numele ei, spre deosebire de „Legea cu privire la Siguranţa Datelor”
pentru care mă pot adresa eu care sunt autor a datelor respective:  
Conform propunerii de modificare a Legii nr. 61/1991 de către Ministerul Afacerilor Interne (MAI) Art.
2 pct. 25, 26 sau 27 cu privire la deranjarea vecinilor şi Art.9 (1) Fapta  persoanei  care,  fiind  avertizată
să  înceteze activităţile contravenţionale prevăzute la Art.2 pct. 25, 26 sau 27, continuă să săvârşească
aceste  activităţi  şi  prin  aceasta  tulbură  folosinţa  locuinţei  locatarilor  dintr-un  imobil  constituie
infracţiune şi se pedepseşte cu închisoare de la 3 luni la 2 ani. 
Precizez căci tinerii care au făcut deranj în scara de bloc şi pentru ei a fost chemată la „Biroul de Ordine
Publică” familia Petrea se cazau la apartamentul 16 şi apoi foloseau apartamentul 17 învecinat probabil
din cauza unei tinere care atunci era preşcolară şi stătea acolo în gazdă cât şi din cauza chiriaşei care
intra în cercul lor să-i iniţializeze sexual în timp ce eu lucram la instalaţia electrică din rack şi fiind
ocupat nu m-au deranjat ci pe mama mea care stătea cu degetele pe smartphone să sune la 112 şi pe
care abia am calmato când au deranjato. Precizez că familia Petrea care se considerau vinovaţi nu se
aflau în scara de bloc în acea perioadă din an ci trimiteau băiatul lunar. 

Precizez având în vedere Legea nr. 61/1991 căci după ce familia Petrea a fost chemată la Biroul
de  Ordine  Publică,  aşa  cum am menţionat  mai  sus,  a  încetat  activităţile  contravenţionale  cedând
apartamentul  celorlaţi  din  grupul  infracţional  care  prin  minciună şi  înşelăciune  au obţinut  această
tehnologie de supraveghere a locuinţei cu razeX şi cu LNB de interceptare a sistemelor informatice
deversând ori generând uneori Nitrogen din aer şi spunând că nu pot identifica altfel ce lucrez pe
sisteme, sau alteori fac hărţuire prin modificarea aerului, şi a hainelor, şi uneori a plămânilor şi altor
organe şi în acest fel mai departe să tulbure folosinţa locuinţei şi funcţionarea sistemelor informatice şi
mă menţină în stare de subnutriţie sub 51 kg - subnutriţie severă. 
Precizez  căci  nu  deţin  informaţii  ori  probe  sigure  că  familia  Petrea  a  ţinut  legătura  cu  grupul
infracţional ori au oferit diferite sume de bani celor care folosesc fie cu acordul proprietarilor ori fie în
mod abuziv locuinţa şi care sunt fie de la Parchet ori fie şi de la anumit minister, şi menţionez căci cei
din apartamentele învecinate 16 şi 18 întreţineau această instalaţie până s-a mutat familia Domokos şi
acesta a fost momentul când am avut certitudinea căci cei de la apartamentul 16 erau implicaţi şi
menţionez căci  nu au supravegheat  sisteme informatice până noii  proprietari  au avut  tentativa să
adune semnături de la diferite apartamente din scara de bloc şi poate din scara vecină. 
Menţionez căci am avut suspiciunea prima dată că unii vecini au ţinut legat de mine legătura cu familia
Petrea când cineva de la scara E a blocului de locuinţe ma identificat într-o dimineaţă că duceam să
îngrop o pasăre pe care am îngrijito vara şi a murit în urma radierii cu razeX şi a sunat imediat familia
Petrea pe acel vecin care se ocupa de un magazin.

Precizez căci Legea cu privire la “Infracţiuni contra siguranţei şi integrităţii sistemelor şi datelor
informatice”,  Art. 360 Accesul ilegal la un sistem informatic,  săvârşită în scopul obţinerii de date
informatice cf. cu alin. (2),  face aluzie la “Accesul direct la un sistem informatic” prin intermediul unor
proceduri, dispozitive sau programe specializate, restricţionat sau interzis pentru anumite categorii de
utilizatori.  Menţionez căci  am făcut un rack de fer pentru server prin care cei  care deţin astfel  de
tehnologie cu LNB să constate singuri că am interzis accesul direct la sistemul informatic colocat în acel
rack - server de fer şi ca să nu poată invoca căci am permis ca proprietarul locuinţei care are perete
comun cu biroul meu să acceseze cu orice mijloc sistemul.

Totodată plângerile penale şi petiţiile formulate începând cu anul 2014 sunt o dovadă căci am
interzis accesul la sistemul informatic, nu doar prin placa de reţea ori prin internet unde pot alege la
cine să dau acces, ci prin mijloace sau programe specializate prin care pot accesa direct orice date şi
pot să blocheze orice sistem informatic folosind un câmp MR sau să tulbure folosirea unui sistem
folosind un LNB.
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Până  la  data  plângerii  penale  prin  accesarea  clandestină  a  puterii  de  calcul  s-a  împiedicat
funcţionarea unui sistem informatic, aşa cum am arătat în capturile ori pozele de ecran trimise la I.J.P.
Arad pe CD-ul cu probe, paguba suferită fiind tulburarea operabilităţii şi eficienţei în editarea cărţii
Sărbători  Mesianice  pe  care  am  redactato  polyglot  în  limbile  engleză,  şi  spaniolă,  şi  română  şi
inoperabilitatea s-a produs doar în limba română ceea ce arată căci nu a existat un beneficiu material
de exemplu sub formă de mită de exemplu de la Cultul Creştin Penticostal ori de la un membru sau un
grup de membri dintr-un cult de stat la procuror pentru a emite unmandat de 48 ore pentru accesarea
procesele  sistemului  şi  pentru a  impiedica  continuarea adăugării  de secţiuni  la  versiunea în  limba
română sau împiedicarea adăugării sau înlocuirii de fotografii digitale pe măsură ce sunt cumpărate de
la o asociaţie de fotografi artişti. Astfel, dacă sistemul informatic era suprasolicitat datorită preluării
controlului temporar asupra procesului şi procesorul se supraîncălzea şi uneori pornea alarma de la
senzor şi  se închidea,  iar  altă dată am intart  benevol  în hibernare până se răcea radiatorul  de pe
procesor, dar de obicei după ce agentul ceda controlul puteam continua de exemplu să tastez încă o
frază ori să refrazez o frază scrisă până făceam o mică pauză la care agentul presupunea că-i cedez
controlul şi apoi se întâmpla că uitam o parte din fraza pe care trebuia să o scriu până operatorul ceva
controlul. Prin această conduită ca utilizator nu mai puteam beneficia de operabilitate la propriul birou
aşa cum aşi fi beneficiat în lipsa conduitei agentului faţă de documentul în limba română. 

În cazul când sistemul devenea inoperabil de exemplu când expandam diferite secţiuni ale cărţii
mele ca de exemplu din categoria “Sabate” capitolul “Sabatul Săptămânal” folosind un document scris
de mine cu câţiva ani în urmă ca răspuns unui amic (sursă:  http://www.academia.edu/8902289/Adrev
%C4%83rul_despre_Sabat_The_True_about_Shabbat) pe care am dorit să-l includ temporar ca rezumat
ca să nu-mi mănânce multă memorie RAM şi să nu devină inoperabil sistemul informatic urmând ca
după terminarea altor secţiuni să-l includ complet şi  un îndrumar inspirat dintr-un seder liturgic în
limba engleză, povenit de la rabinul meu din Israel, pe care am început să-l redactez bilingv în limba
ebraică şi alte trei limbi interliniare la ebraică pe care din acelaşi motiv nu l-am inclus întreg lăsând
doar titlu “Exemplu de Îndrumar Mesianic pentru Ziua Sabatului” şi pagina de după titlu goală până
când pot  împiedica operatorii  să-mi  perturbeze funcţionarea sistemului  informatic.  Pentru a putea
opera liniştit trebuie împiedicată accesarea accidentală de la nivelul străzii şi făcut plângere penală sau
plângere prealabilă adresată poliţiei sau parchetului pe lângă judecătorie. Dacă aici există concurs cu
infracţiunea de perturbare a funcţionării unui sistem informatic, Art. 363 C.P.  în cazul Upgrade-ului de
la  nforce2 la  nforce5 începând cu  salvarea setărilor  din BIOS s-a produs împiedicarea  completă a
funcţionării sistemului. Menţionez căci explicaţia pe care agentul o dădea organelor de cercetare era
căci  sistemul  informatic  nu  este  competitiv  fiind  doar  cu  o  placă  nforce2  şi  procesor  cu  set  de
instrucţiuni CMOV, MMX (+), 3DNow! (+), SSE (PAE) şi fără SSE2, SSE3, x86-64, ş.a., comparativ cu un sistem mai
nou,  în  exemplu acesta  cu  sistemul  HP Pavilion  la  care am inclus  raportul  de scanare  şi  care  are
memorii DDR1 şi procesor Single Core faţă de sistemul cu nforce5 care are memorii DDR2 şi procesor
Dual Core după cum se vede în pozele prezentate. Astfel inclusiv mamei mele ia fost indusă ideea căci
sistemul cu nforce2 este prea vechi şi ca să demonstrez contrariul i-am donat după Upgrade mamei
placa nforce2 “EP 8RDA3I+ SATA + IEE 1394” şi încă funcţionează la fel de bine ca placa ei EP 8RDA3I. 

Prin mijloacele ori programele specializate cu care era supravegheat sistemul informatic nforce
la data plângerii penale din anul 2014 s-a perturbat grav funcţionarea sistemului, astfel încât în timpul
identificării cu respectivele mijloace şi dispozitive specializate, prin modificarea tipului de hard disc care
era în loc de WD 2500 era WD 2300, dar întrucât la acea dată nu am identificat că acesta era motivul
ştergerii sau deteriorării datelor informatice sau a restricţionării accesului la date informatice pe un
segment de 20GB, am realizat poze din BIOS special ca să-mi servească ca probe şi am aşteptat ca
organele de cercetare să analizeze perturbarea funcţionării, fie să determine accesând sistemele de la
apartamentele aflate la maxim 50m de sistemul meu şi de rackul de fer.
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Astfel am pus deteriorarea datelor pe seama accesării sistemului informatic din cauza miticăriei ori
hărţuirii cu fişierul “System” la care eu făceam periodic copii de siguranţă pe o altă partiţie împreună cu
“Software”, “Security”, ş.a., din cauza unor programe care nu se puteau dezinstala fără să rămână urme
în “Windows Registry” cât  şi  să reinstalez întreaga partiţie  “Windows” şi  să restaurez un “registry”
convenabil  din  copia  de  siguranţă  care  deranja  unii  operatori  care  accesau  fişierul  “System”  şi
produceau, aşa cum am arătat în pozele prezentate ca capturi de ecran, restricţionarea accesului la
acest  fişier  prin  “cross-link”  şi  apoi  puteam  să-l  recuperez  pentru  a  analiza  modificările  lor  cu
programul “scandisk.exe” de la MS-DOS 7.10 ori un program similar pe Windows x86, care producea
un fişier log prezentat pe CD-ul cu probe şi pe care îl mai utilizam pentru stick şi memory-card, ş.a.    

Precizez legat de împiedicarea funcţionării unui sistem informatic căci au făcut primul pas şi în
cazul  sistemului  HP-Compaq dx2400 pe care din acest  motiv nu am încetat  să-l  mai  folosesc  din
momentul în care mi-au blocat Windows Defender pe Windows Vista excepţie fiind pe 21 August 2017
când browserele Firefox şi Maxthon care le aveam pe sistemul HP-Pavilion nu funcţionau exigent pe
situl NASA ca să pot urmării eclipsa totală de soare în timpul căreia am ignorat serviciul Windows
Defender şi inoperabilităţile care probabil le-au cauzat ori nu. 
Menţionez căci acest sistem informatic HP-Compaq este destul de competitiv să-mi dezvolt pagina
web pe care planific să o folosesc cu Banc Post pentru a primi donaţii şi  a finanţa atât cele două
proiecte de transliterare şi traducere, primul la Vechiul Testament (Lelingrad Codex, ş.a.) şi al doilea la
Noul Testament (Peshitta Arameică, ş.a.) dar am nevoie de celălalt sistem care are o carcasă mai solidă
şi inclusă în rack este mai sigură pentru a împiedica ca pentru un beneficiu material în plus salariului
diferiţi agenţi să obţină atât parolele de la găzduitor (FTP, CPannel, ş.a.) cât şi la resursele de donaţii
prin bancă când dezvolt situl folosind portalul Mx-Publisher pe care l-am dezvoltat până în anul 2014
în colaborare cu  Echipa phpBB şi comunitatea phpBB România în principal sub licenţă GNU GPL 2.0 şi
3.0 şi altă licenţă pentru unele resurse opţionale. 

Menţionez căci decizia de securizare a unei carcase am luat-o în urma deteriorărilor de date din
August-Septembrie 2014 care a fost  prima tentativă de “Frauda informatică” sesizată organelor de
cercetare printr-o plângere penală, şi decizia să-mi fac un “rack de fer” am luat-o în urma tentativei de
“fraudă Informatică” din anul 2015 adică legea cu privire la “Fraude comise prin sisteme informatice
şi mijloace de plată electronice” Art. 249  şi anume când două săptămâni au împiedicat în orice mod
funcţionarea unui sistem informatic al mamei mele Elvira Telepoczki aflat în camera ei care a pierdut un
grup de rugăciune din reţeaua Facebook şi care părea un atac din partea unui cult religios care nu-i
convenea probabil căci mama mea nu era membră în vreun cult religios, însă nu a fost aşa căci a urmat
tentativa de “infracţiune contra confidenţialităţii şi integrităţii datelor şi sistemelor informatice” adică
încălcarea  legii 161/2003 când după ce au verificat unele cărţi în format electronic sustrase de pe
sistemul informatic din camera mea şi apoi prin telefon au verificat dacă dl. profesor Raţiu Viorel care
este autorul uneia dintre cărţi şi dacă este persoană reală, au furat parola mea Facebook prin P.F.A. cam
după o oră după ce l-au sunat pe dl. Profesor, aşa cum am declarat la poliţie atât eu cât şi mama mea.
Precizez cu privire la Grupul Facebook nu am dovezi dacă s-a furat ori nu parola Facebook a mamei şi
nu cunosc informaţii despre existenţa acestui grup doar din spusele mamei pe care am mai întrebato
seara  de  ce  stă  mult  pe  internet.  Precizez  căci  eu  personal  nu  cunoşteam  cine  sunt  cei  care
supraveghează sistemul informatic însă P.F.A, care aparent era folosit de aceştia ori el s-a folosit de ei
pentru a trimite biletul cu parola d-lui. Sălăjean şi P.F.A. ştia şi putea fi interogat la “Biroul Criminalitate
Informatică” şi puteam fi confruntaţi inclusiv cu poligraful atât eu, Bodin Florin Ciprian, cât şi Petrea
Florentin Adrian, cât şi dl. Profesor Raţiu Viorel şi Sălăjean Adrian şi colega de serviciu a mea Monica S.
care l-a însoţit cu maşina BMW e-120 negru şi-au fost consideraţi “prietenii mei de pe internet”.
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Sfera de competenţă la care mă refer în plângere este la „Supravegherea Locuinţei” şi „Siguranţa
Datelor” „Frauda informatică” dar şi altele ca „Siguraţa Persoanei” şi „Hărţuirea”. 
Am precizat la pagina 16 căci Monica S. împreună  Selejean Marian au fost numiţi la telefon "prietenii
tăi de pe internet" de dl. prof. ing. Raţiu Viorel după ce l-au sunat legat de traducerea lui biblică numită
"Noul Testament Traducerea Fidela" și au venit imediat ce am fost sunat de dl. profesor cu un BMW e-
120 negru și parcând sub fereastra camerei mele, unde dorm dar unde am şi biroul şi rack-ul de server,
şi din parcare l-au sunat pe Petrea F. Adrian care s-a făcut că poate obţine un beneficiu material pentru
cei  care  le  foloseau  probabil  abuziv  locuinţa  sau  punând  sechestru  pe  locuinţă  și  puteau  accesa
sistemele informatice ale vecinilor în acest scop.
Precizez căci fiind proprietari fam. Petrea au renunţat la locuinţă după ce au fost somaţi la Biroul de
Ordine Publică mai ales căci situaţia cu cei care le utilizau locuinţa nu era controlabilă de ei cât şi mai
târziu au dezis să răspundă şi cei de la Biroul Permanent al Cultului Creştin Penticostal ţi au scris legat
de aceste grupuri de golani căci nu erau controlaţi sau organizaţi de biroul cultului lor. 
Precizez căci i-am identificat pe cei vinovaţi și pe copii care i-au denigrat prin colegul lor de la PNA
care, aşa cum am menţionat la înşiruirea evenimentelor de la pagina 16 şi 17 a fost adus cu o maşină
tip ARO cu numărul AR 18 PNA, unde la pagina 17 am relatat cum la vizitat conform explicaţiei care
mi-a dato pe un coleg de servici de la apartamentul 16 și prin colegii lui Petrea F. Adrian care l-au
susţinut ca să nu se asocieze cu copii celei de la apartamentul 16 care au făcut acel deranj cu muzică
hip-hop şi injurii din apartamentul 17 pe perioade lungi ale nopţilor de toamnă ale anilor 2015 și 2016
când Petrea Adrian Florentin era trimis doar să plătească cheltuielile şi mai vorbea cu preşedintele de
bloc despre gălăgioşi.
Continui precizările prin a menţiona căci colega ori verişoara celei de la apartamentul 16 despre care
am scris la pagina 43 căci a spus „Puii mei astea aicea putem analiza fluidele la băieţi...” după care am
fost ţintit cu raze x în timp ce dormeam şi am nevoit să cobor la ora 3 dimineaţa din scara de bloc, căci
a coborât în 13 August 2018 într-o maşină BMW albastru închis parcată sub fereastra apartamentului
meu exact în locul unde în 2015 a parcat Sălăjean Marian. Spre surprinderea mea l-am văzut în 14
August  2018 pe un „amic de-al meu de pe internet” aşa cum au fost numiţi incorect Marian şi Monica
S. cu care în realitate eram cândva într-un fel colegi de servici dar pe Chizdian Daniel îl cunoşteam prin
Roro Romeo care era prieten comun prin Nesmerak Claudiu care este frate cu patronul de la Nega
Computer şi cu care am colaborat când am terminat Facultatea de Inginerie în 2002.
 O să includ două pagini din petiţia din 21 Octombrie 2015 formulată cu scris de mână, şi anume
pagina 12 şi 13 unde l-am pus ca suspect pentru furt de identitate pe Chizdian Daniel despre care
credeam atunci că are legătură cu cazul.
În acest context înşirui câteva episoade cu noii  dar şi  vechii  mei aşa numiţi  "vecini" ori  "amici" ori
"securităţii"...
Luni 13 August 2018 l-am observat pe Chizdian Daniel despre care am adus probe în petiţia din 2015,
căci parca noaptea în faţa ferestrei camerei mele unde am atenţie deosebită din cauza că acel loc în
parcare îl folosesc cei care îmi accesează sistemul informatic colocat în rackul de fer. Astfel am observat
o tânără de la ap. 16 căci stătea cu el spre miezul nopţii în maşină. 
Prezint ca probe poze precizând căci Marţi 14 August 2015 am reuşit să fotografiez maşina acestuia un
BMW negru cu nr. HD 73 MCD parcat pe locul unde au parcat Sălăjean Daniel și Monica S. în Februarie
2015 aşa cum am specificat înainte de aceste două pagini 12 şi 13 ale petiţiei din Octombrie 2015
incluse mai sus la paginile 46 şi 47 din prezenta. Miercuri 15 August 2018 am fost iar analizat de la
apartamentul 17 cu o tehnologie care îmi provoca transpiraţie și nu am putut dormi până spre miezul
zilei şi m-am trezit cu părul transpirat puternic şi încâlcit.
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Sâmbătă 18 August 2018 la ora 0 am închis calculatorul Translation-PC din bucătărie deoarece am luat
de la ei blestemăţii şi calculatorul tura la maxim ventilatorul şi nu puteam să mă rog. După repornire
am dat în programul e-Sword unde de obicei pregătesc Vineri sau Sâmbătă porţiunea săptămânală şi
nu intra bine Biblia menţionată. Apoi am intrat în programul DB Browser cu care am importato şi în
care mergea la fel de bine ca în Notepad++ unde am creato şi am verificat bazele de date căci erau
salvate seara şi nu intra deloc tabele "Bible" dar intra "Details" însă am verificat de două ori până la
asfinţit căci merge în DB Browser versiunea SQL3 şi la ora 23 am încercat în Notepad++ versiunea SQL
şi mergea. Nu aveam nevoie să citesc în limba Punjabă porţiunea săptămânală dar am fost curios căci
maşina lui Chizdian Daniel era parcată jos în faţa ferestrei. La ora 1:00 AM m-am mutat în camera mică
unde am auzit vorbiri de la apartamentul 16 sau 17 unde spuneau "De mai mult trebuia să spun că nu
noi blocăm, că ei blochează, o să vadă el când pleacă el de aicea. -Că..? Că..? şi acolo pe drum unde el
visează să pregătească porţiunea asta pe mobil... şi să partajeze, că şi acolo îl blochează... -Că le dai tu
să blocheze sau nu?". Menţionez căci am reuşit să traduc din limba arameică porţiunea şi am partajato
în acea dimineaţă dar Biblia în limba Punjabă nu am reuşit  până Luni  20 august să o partajez pe
biblesupport.com unde colaborez cu alţi autori.
Am făcut o sesizare care părea altceva şi acum pare legat de cultul acesta numit Penticostal şi uneori
îmi făceu observaţii când treceam pe lângă gospodăria lor:

 https://app.box.com/s/gl2vkvk5hqbjss7ikfd5vwy9ymrgelk5 
Către Poliţia Municipiului Arad,

Sâmbătă, 27 Ianuarie 2018, la ora 20:30 am urmărit spre Penny Market Alfa, pe str. Mihail Kogălniceanu colţ cu str.
Oituz. 
Menţionez căci în vară am făcut poze la Pădurea Ceala cu copaci tăiaţi fie legal ori fie ilegal şi apoi în toamna anului
2017 am pozat  câteva lemne tăiate în curtea casei  de la colţul  menţionat  şi  căci  spuneau că erau obţinute din
resturile de la pădure care s-au vândut pentru foc şi nu le-am spus nimic dar pozele de la pădure le-am pus în grupul
Facebook numit "Pădurea Ceala". Menţionez căci am fost coleg de salon în vara anului  2000 cu bunicul celor care
locuiesc la acea casă nouă când am ajuns de mai multe ori internat la Spitalul Clinic Municipal unde mai mulţi bărbaţi
mi-au cerut să mă rog şi eu pentru ploaie iar fiind religia mesianică căutam să mă consacru şi să renunţ la căsătorie
şi aşa după m-am rugat s-au asociat multe persoane contra mea încât am renunţat la servici şi am continuat studiile
la Universitatea Aurel Vlaicu. Atunci am avut prima tangenţă cu acea familie.
Am plecat la ora 20:30 spre strada Oituz şi la colţ cu str. Clujului am fost somat de câţiva copii ai ţiganilor care nu au
continuat să mă urmărească şi am mers astfel printre blocuri pe lângă firma S.C. Gaby SRL. Apoi am ajuns prin
spate la market unde am cumpărat patru chifle simple tip Macromex şi am ieşit pe acelaşi drum simţind căci cineva
mă urmărea. Astfel m-am oprit pe drum şi m-am uitat spre sudul străzii Oituz de unde veneau acei copii spre firma
DOK însă maşina albă de transport era parcată în direcţia opusă şi au tras cu spatele spre acele locuri de parcare
unde există un nuc la care primăria curând a mutat gardul deoarece este domeniul administrativ şi a mutat asociaţia
de locatari de la blocul învecinat gardul până la casa ţiganilor. Menţionez căci la prima casă menţionată s-a extins
proprietatea după moartea bunicilor sau peroanelor vârstnice care locuiau într-o casă mică acum demolată. 
După ce am fugit pe lângă blocurile ANL m-au făcut hoţ şi au continuat urmărirea ieşind în faţa din sens opus, adică
dinspre cimitirul Pomenirea (vest) când am ajuns în faţa blocului 56, sc. D, unde sunt domiciliat la et. III, Ap. 13 unde
este proprietatea mamei.
Cel mai mic de înălţime a apărut în faţa mea fie pe jos ori fie cu o maşină mică albastră sau neagră şi cel mai înalt a
coborât din maşina de transport albă şi când primul ma prins de glugă am strigat sus la mama, Telepoczki Elvira, să
cheme poliţia însă ea nu a reacţionat.  După ce le-am spus căci am pierdut pe drum o chiflă din cauza lor şi ei
pretindeau că la acea casă pe lângă care am trecut  prin parcare spre acel  nuc direct de la magazin,  primul  a
revendicat căci locuieşte la acea casă, fie cea de lângă nuc ori fie cea vis-a-vis de market şi că ieri cineva le-a trecut
proprietatea şi că au de la Poliţie acte căci le-a furat cineva ceva şi apoi mi-a dat drumul.
La ora 21:11 a coborât jos o femeie din scara de bloc fie unde locuiesc fie alături şi le-a plătit o sumă de bani. După
ce au plecat aceasta a strigat căci i-am recunoscut şi că au contractele reziliate, aşa cum făcea cineva care a plătit
de obicei sâmbăta nu numai ţigani să mă radieze din exteriorul blocului de locuinţe cu o instalaţie r.x. portabilă cu
care mă pot identifică şi unde sunt în bloc şi este legat de un caz care îl am la IJP Arad din luna Octombrie a anului
2014 care are legătură cu Frauda Informatică, şi Supravegherea Locuinţei de vecini de la etajul IV sau/şi II şi legat de
care  am primit  un  răspuns de  la  Poliţia  Mun.  Arad  căci  ultima petiţie  conţine  aspecte  acre  reies  căci  sunt  de
competenţa Serviciului pentru Combaterea Crimei Organizate Arad la care a fost înaintată. 
Am în  vedere INFRACŢIUNI  CONTRA LIBERTĂŢII  PERSOANEI Art.  193 Ameninţarea şi  complicitate la grupul
infracţional cu care mă confrunt din anul 2014 pe str. Pionierilor.
Arad, 27 Ianuarie 2018                                   ing. dpl. Florin Ciprian Bodin 
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Mai menţionez căci exact în acel loc au tras şi o dubiţă de muncitori forestieri în Februarie 2018 şi
discutau cum ar putea săi se lege de mine dar s-au retras fără să-mi spună nimic. Totodată pe acea
stradă Oituz în vara anului 2018 s-a asfaltat şi în acel loc unde încearcă acea familie să-mi interzică să
trec din drumul dinspre market Peny au lăsat un petic de asfalt care ar arăta căci oricine poate trece pe
acolo  în  drum spre  blocuri.  Precizez  căci  nu  am putut  verifica  dacă  acea  familie  sunt  credincioşi
penticostali.
 

Prez
Prezint  şi  legat  de vizita  lui  Chizdian  Daniel  la  Arad prezint  ca  probe capturi  de  ecran legate de
colaborarea mea cu el prin Skype cât şi poze cu maşina din parcare cu număr de Hunedoara. Precizez
căci când l-am blocat pe Skype am fost surprins că avea un nume asemănător cu un prieten Dan
Daniel  care  foloseşte  pentru  socializare  cu  familia  lui  reţeaua FaceBook şi  în  paranteză  avea  id-ul
„(chidian.daniel)” care la o căutare pe Google l-am găsit cu proces de divorţ pe situl Judecătoriei din
Hunedoara şi am văzut că acesta este numele lui real.

 Prezint ca probă că avea atunci cont Facebook următoarea captură de ecran:
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După ce am cerut sfatul dl. Rabin David Nagy din Oradea, l-am blocat pe Chizdian şi prezint ca probă
următoarea captură:

65



Filename – DSC00579.JPG ImageDescription - Make – SONY Model - DSC-W800
Orientation - Top left XResolution – 350 YResolution – 350 ResolutionUnit - Inch
Software -   1.0500 DateTime - 2018:08:15 05:20:50 YCbCrPositioning - Co-Sited
Copyright - Copyright 2009 ExifOffset – 308 ExposureTime - 1/2.5 seconds FNumber - 3.20
ExposureProgram - Normal program ISOSpeedRatings – 200 ExifVersion - 0230
DateTimeOriginal - 2018:08:15 05:20:50 DateTimeDigitized - 2018:08:15 05:20:50
ComponentsConfiguration – YcbCr CompressedBitsPerPixel - 3.58 (bits/pixel)
ShutterSpeedValue - 2 seconds ApertureValue - F 3.20
ExposureBiasValue - -2.00 MaxApertureValue - F 3.20
MeteringMode – Multi-spot LightSource - Auto
Flash – Fired FocalLength - 4.60 mm FlashPixVersion – 0100 ColorSpace – sRGB ExifImageWidth - 640
ExifImageHeight – 480 InteroperabilityOffset – 7472 SensingMethod - One-chip color area sensor
FileSource - DSC - Digital still camera SceneType - A directly photographed image CustomRendered -
Normal process  ExposureMode – Auto White Balance – Auto FocalLengthIn35mmFilm - 26 mm
SceneCaptureType – Standard Contrast – Normal Sharpness – Normal Maker Note (Vendor): - 

Thumbnail: - Compression - 6 (JPG)
Make – SONY Model - DSC-W800
Orientation - Top left XResolution - 72
YResolution – 72 ResolutionUnit - Inch
JpegIFOffset – 7648 JpegIFByteCount - 9947

66



În imaginea de sus este maşina cu care a venit prima dată Chizdian Daniel şi anume când s-a cazat în
bloc, o maşină similară cu a lui Sălăjan Marian care este organ juridiciar şi citind despre el în ziarele
locale din Oradea şi Timişoara cât şi profilul firmei lor am văzut că este recuperator.  

În parcare erau totodată şi maşinile dl. Domokos Mihai şi ale lui Domokos Robert, şi prezint ca probă
poză cu maşina folosită de soţia doamna Domokos şi fiica odată de fiica dumneaei:

Precizez căci fiind în vizită la PNŢ în Arad am auzit căci au acolo Domokos şi că tatăl sau unchiul lor
este arestat din alte motive decât cazul meu însă cei la Parchet pot pune sechestru pe apartamentul lor
şi să-l folosească împreună cu PNA pentru am-i supraveghea locuinţa la cererea unor preşedinţi de cult
sau secretari de stat ai Ministerului Cultelor pe motivul că am acestă religie iudaică-mesianică care
suntem persecutaţi  din 1880 de Cultul  Mozaic prin rabinul  şef  al  Ungariei  numit Liechtenstein din
cauza a două servici religioase numite Sidur ca cele din cartea Sărbători Mesianice care atunci au ajuns
la noi din Chişinău de la Iosif Rabinovici şi persecuţia a continuat prin scrisori trimise de rabin care
credea în mod greşit  că ne vom creştina având numele lui Mesia în servicii  dar şi  citate din Noul
Testament,  deoarece  nu ne-am creştinat  până astăzi  şi  nici  nu  am căzut  înapoi  din  Mesianism în
Mozaism.
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Prezint ca probă şi poză cu maşina dl. Domokos Robert în spate care arată că toată lumea bună era în
scara de bloc şi la acea oră eram radiat puternic şi nu puteam dormi.

Menţionez căci am fost restricţionat în 22 August 2018 pe grupul Biblia Mesianică şi nu mi-am putut
redistribui propriile mesaje după ce am trimis un mesaj în care menţionez că strâng bani pentru un nou
domeniu şi ma ajutata mama mea să plătesc pentru domeniu pe care am pus o pagină în construcţie
cu un prim buton de donaţii pentru domeniu şi găzduire care trebuie plătite anual. Astăzi pot distribui
orice în grup.
Prezint ca probă o mostră la Noul Testament care am trimis-o pe grup împreună cu prima pagină care
am editato după ce am apelat la Poliţie în anul 2014:
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Precizez căci am folosit în prima fază de editare a cărţii citate din Biblia Sinodală. Prezint o pagină din
ediţie care arată la unul din versete asemănare cu textul Societăţii Biblice Britanice numită incorect
Biblia Cornilescu şi legat de acest gen de versete m-au acuzat aceste organe juridiciare că le-am copiat
din acea Biblie despre care am insistat  reprezentantului  legal  de la societate că nu am nevoie  de
permisiuni  pentru interliniarul la care lucram pe beitdina.net/peshitta şi  acesta a insistat  că nu am
nevoie de permisiune scrisă pentru textul arameic care este deja pe domeniul public pe câteva situri de
unde îl pot extrage legal. Prezint astfel o captură de când am formulat plângerea penală şi nu aveam
fonturi  de la o ediţie mai nouă de Windows sau Office căci am reinstalat partiţia care îşi  schimba
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mărimea:

Pentru a compara cu documentele care le am online probabil am doar beitdina.net/aleppo la data
prezentei şi nu am director pentru Codex Lelingrad care îl utilizam la data plângerii penale.
Menţionez căci în discuţia care urmează în imaginea de mai jos prietenii mei din coloana care atunci
intra în stânga ecranului puteau urmării discuţia prin notificări şi unii din ei fiind evrei cunoşteau multe
limbi chiar limba română în care am fost insultat. Prezint ca probă prima discuţie cu Chizdian Daniel pe
grupul Biblia Mesianică:
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Mai departe Daniel foloseşte un vocabular similar cu fetele de la apartamentul 16 care l-au numit pe
Papă „Păpoi” şi pe maică-mea „Mămoi” şi pe vecinul de la parter dl. Moţ „Băboi”.

Acestea din pozele prezentate sunt discuţiile care le-am continuat pe Skype unde a continuat să mă
insulte şi l-am banat, aşa cum se vede din capturile de la pg. 51, iar apoi am cercetat să văd cine este în
viaţa reală.

Precizez căci şi acum când scriu aceste cuvinte sunt tot transpirat din cauza tehnologiei cu care îmi
supraveghează apartamentul cei de la Parchet şi că Chizdian Daniel era bine informat în ce condiţii mă
chinuiam să stau la calculator şi să am răbdare la răspunsurile lui. Această situaţie nu a fot continuu aşa
ci mai ales atunci când eram analizat de organe juridiciare care foloseau locuinţa de protocol de la
etajul 4 şi faţă de care încercau să mă denigreze ci care locuiesc acolo. 

Menţionez că sistemul informatic menţionat în petiţie are acum o placă de bază Asus M2N cu nForce2
ca cea originală şi funcţionează cu HDD-ul de 1TB şi deocamdată cu acel Windows XP cumpărat de la
SC. Around SRL şi aşteaptă bani pentru licenţe de MS Windows 10 şi MS Office 2010-2016 în paralel cu
domeniul şi găzduire web pentru care aştept să mi se facă donaţii online.

Menţionez că motivul pentru care m-am motivat să scriu iar sesizări, şi anume acum este ceva
dispozitiv R.X. Portabil cu care mă ţintesc la maxilar şi care îmi înrăutăţeşte starea de sănătate prin
aceea că pe lângă că am dinţii tociţi de la sculele lor mi se mişcă şi jumătate de maxilar, stare din care
aşi putea să-mi revin în 2-3 zile dacă ar înceta cu radiaţiile sau dacă aşi sta mai mult pe afară unde am
probleme atât cu familia de lângă market-ul Peny cât şi cu diferiţi tineri care cu care nu am intrat în
altercaţii din cauza altor tineri care am văzut că au apărut din scările de bloc de mai mai multe ori şi
probabil fiind de aceiaşi vârstă i-au putut identifica.

Fac câteva menţiuni  despre relaţia  cu agentul  P.N.A.  sâmbăta.  Fiind evreu nu mi  se permite
sâmbăta să fac doar un număr de paşi şi  nu mi se permite să fac cumpărături şi  nici  să lucrez în
programare  ci  doar  să  traduc  o  mică  porţiune  care  oricum se  citeşte  şi  se  traduce  în  sinagogile
mesianice şi astfel în fiecare sâmbătă cam cu 1-2 ore înainte de asfinţit am observat neputincios că dau
drumul la acea instalaţie şi că dacă citesc poţiunea din Moise, Profeţi, şi Noul Testament dimineaţa
aceştia aşteaptă până la serviciul de Hafdalah când iau legătură cu cineva de la blocul de vis a vis care
este 78 sau 79 uneori folosindu-l pe Mărăuţă Valeriu de la apartamentul 9 ca delegat care să le aducă
ceva cum ar fi un beneficiu material şi discută cu aceia care se prefac că sunt antisemiţi că m-au scăpat
de sub control. Dacă aceasta se întâmplă dimineaţa atunci după citirea din Profeţi mă grăbesc de la
frigul care se imprimă pe haine prin Nitrogen şi apoi mă acopăr pe marginea patului cu plapumă şi
pătură până la asfinţit şi apoi ies la cumpărături şi îmi aerez hainele. Voi relata câteva date la începutul
anului 2019 când şi-au reluat acţiunile persecutoare de sâmbătă.

După 3 Ianuarie 2019, agenţii de la et. IV trag în mine cu o armă cu care îmi crapă dinţii și odată la
două  zile  mi-au  cauzat  probleme sexuale  după  ce  cam cu  30  zile  înainte  m-au  defilat  în  timpul
sărbătorilor cu mijloacele cu care îmi supraveghează locuinţa și sistemele informatice.

Am apelat la poliţie din 2014 și în loc să rezolve cazul s-a agitat mai multă lume și unii agitatori spun
că poliţiştii lucrează și la golanii de lângă sinagoga neologică și cei care folosesc apartamente în bloc
unde cei care supraveghează apartamente sunt întrebaţi uneori de la care poliţie sunt și răspunde
cineva care locuieşte acolo spunând că au cumpărat apartament aici și chiar sunt proprietari.
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 Au instalaţia cu razeX cu care analizează unde suntem în casă și LNC cu microunde cu care analizează
ce fac pe un sistem informatic PC, smartphone ș.a.  și în plus folosesc și conexiuni biometrice prin
anumit tip de chip să mă analizeze. Uneori mă lovesc în maxilar cu RX și uneori eu ori mama facem
mici exeme pe piele unde ţin mult acel aparat.

 Ofiţerul cu care am discutat în sediul poliţiei și am dat o declaraţie spunea că trimit pe cineva să
verifice instalaţia lui Petrea, apoi familia lor au fost chemaţi la poliţie și mama mi-a cerut să-mi cer
scuze  iar  băiatul  lor  a  spus  "Ce..?  Că  suntem  vinovaţi",  când  a  coborât  la  noi,  înainte  să  vândă
apartamentul.  După  ce  s-au  mutat,  cel  de  lângă  ei  dădea  raportul  seara  la  ap.  10  dacă  ne  face
"atmosferă" dar cazanul cu apă grea pentru care i-am reclamat nu l-au umplut până s-au mutat noii
proprietari pe care i-am identificat că au adunat semnături și nu i-am salutat împreună cu cea de lângă
ei să nu pretindă că-mi sunt prieteni când îi solicită golanii de la Casa cu Lacăt. 

Sunt puternic afectate unele haine, pantofi ș.a. cele purtate în această perioadă, apoi părul acum îl am
castaniu de la azot maro mai deschis, și dulapul de la bunica trebuie remontat când se opresc și uneori
după ce toarnă lichidul se răceşte până la etajul 1 peretele care rămâne încărcat cu nitrogen. 

Menţionez că am fost ciufulit de ţigani „preotul ăla cu pată maro”.

Înşirui câteva episoade cu noii dar şi vechii mei aşa numiţi "vecini" ori "amici" ori "agenţi PNA"...
Luni 13 August 2018 l-am observat pe Chizdian Daniel despre care am adus probe în petiţia din Aprilie
2015 căci parca noaptea în faţa ferestrei camerei mele unde am atenţie deosebită din cauza că acel loc
în parcare îl  folosesc cei  care îmi accesează sistemul informatic colocat în rackul  de fer.  Astfel am
observat o tânără de la ap. 16 căci stătea cu el spre miezul nopţii în maşină. Prezint ca probe poze
precizând căci Marţi 14 August 2015 am reuşit să fotografiez maşina acestuia un BMW negru cu nr. HD
73 MCD parcat pe locul unde au parcat Sălăjan Marian și Monica S. în Februarie 2015 când i-am acuzat
de 'Fraudă Informaţională' și au apelat la cei din ap. 17 să afle parola FaceBook. MCD este de la Mihai
Chizdian Daniel care foloseşte ap. 12 unde locuia un angajat ANAF.  Miercuri 15 August 2018 am fost
iar analizat de la apartamentul 17 cu o tehnologie care îmi provoca transpiraţie și nu am putut dormi
până spre miezul zilei. Între timp maşina BMW a început să fie folosită de un cetăţean evreu-rom care a
închiriat ori cumpărat ap. 12 lângă noi.

Sâmbătă 18 August 2018 la ora 0 am închis calculatorul Translation-PC din bucătărie deoarece
am luat de la ei blestemăţii şi calculatorul tura la maxim ventilatorul şi nu puteam să mă rog de la
zgomot. După repornire am dat în programul e-Sword unde de obicei pregătesc Vineri sau Sâmbătă
porţiunea săptămânală şi nu intra bine Biblia menţionată. Apoi am intrat în programul DB Browser cu
care am importato şi în care mergea la fel de bine ca în Notepad++ unde am creato şi am verificat
bazele  de date căci  erau salvate seara şi  nu intra  deloc  tabele  "Bible"  dar  intra  "Details"  însă am
verificat de două ori până la asfinţit căci merge în DB Browser versiunea SQL3 şi la ora 23 am încercat
în  Notepad++ versiunea  SQL  şi  mergea.  Nu  aveam nevoie  să  citesc  în  limba  Punjabă  porţiunea
săptămânală dar am fost curios căci maşina lui Chizdian Daniel era parcată jos în faţa ferestrei. La ora
1:00 AM m-am mutat  în  camera mică unde am auzit  vorbiri  de la  apartamentul  16 sau 17 unde
spuneau "De mai mult trebuia să spun că nu noi blocăm, că ei blochează, o să vadă el când pleacă el
de aicea. -Că? Că şi acolo pe drum unde el visează să pregătească porţiunea asta pe mobil...  şi să
partajeze, că şi acolo îl blochează... că le dai tu să blocheze sau nu".
https://app.box.com/s/9e6ql0wpl0gs3o7wco6xm4ug7r9qn4h1

În luna Octombrie după ce am primit de la Poliţia de Municipiu două răspunsuri prin poştă în care
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promiteau să înainteze cazul (nr. 6712/04.09.2018) la Serviciul BCCO de către Comisarul Șef de Poliţie,
Troiac Ștefan, de unde nu am primit răspuns ci am primit de două ori răspuns tot de la Poliţia de
Municipiu. Ca urmare aceştia din bloc 56, sc. D au fost ameninţaţi verbal Duminică, 6 Noiembrie, de
către indivizi de la blocul 79 sau 80 legat de serviciul liturgic iudaic-mesianic săptămânal, să pornească
instalaţia căci altfel "face ce vrea aici" referindu-se la mine.

Astfel după zece luni de când am găurit acea ţeavă au recidivat și au început un fel de răzbunare în
care uneori am înghiţit părţi din dinţi.
Menţionez căci în toamna anului 2018 nu am avut nici  o persoană exceptând poştaşul care aduce
pensia mamei care să intre în apartamentul nostru.

Totodată nu ştiu dacă instalaţia este omologată sau dacă este de la parchet ori de la o morgă ori de la
un laborator medical dar dl. Domokos Mihai are rude medici și la PNȚ Arad mi s-a spus că dl. Domokos
Robert este deţinut acolo și ceilalţi care au folosit în Iulie 2018 apartamentul să-mi radieze o familie de
34 melci măr tailandezi au făcut discuţii în casa scărilor spunând râzând că "Opţional avem sechestru
pe locuinţă de la parchet". Menţionez că atunci am pozat dinţii cum s-au topit stând lângă acvariul cu
melci pe care le-am partajat în acelaşi album pe Facebook. Am auzi după unele presiuni pe care le-am
făcut  ulterior  atacurilor  sexuale  am auzito  de  doamna Domokos  spunând că  „-Departe  lucrăm la
parchet”.
Precizez căci am făcut o poziţie din pozele făcute în începutul lunii Iunie în care se văd dinţii cât erau
atunci de mari și unde mai aveam dinţi și căci pe lângă o poză comparativă în cavitatea bucală pot face
un film la un laborator de radiologie din care să se vadă cât am jocul la articulaţiile maxilarului de jos.

Am și poze recente cu Chizdian Daniel în parcare apropierea maşinii lui noi și în una din poze se pot
vedea cele trei tinere care locuiesc alături nouă în apartamentul 12. Această precizare este din cauza
tinerelor care din mai multe apartamente folosesc implante biometrice cu care doar mă deranjează fără
să mă vatăme fizic ireversibil. 

Menţionez căci nu ştiam că persoana care este găzduită în 2014-2015 în apartamentul 16 este de la
PNA și am informat greşit organele de cercetări penale căci sunt de la armată și au scopul să-l apere
pe  Petrea  Dumitru  care  era  considerat  erou  pentru  că  a  dezertat  în  timpul  evenimentelor  din
Decembrie 1989 și menţionez căci nu cunosc motivul pentru care ne supraveghează locuinţa nici în
perioada 1996-2000 și nici între 11.09.2001-2002 și din 01.09.2003 până în prezent. 

Am observat că nu am fost supravegheat din vara anului 2002 când am lucrat pe convenţie la Nega
Computer S.R.L. și aceiaşi perioadă a anului 2003 după ce doar trei luni am lucrat cu contract de muncă
la începutul anului.
Menţionez căci în această perioadă am avut curent la maxilar, unde lucram în service, și mi s-a inflamat
maxilarul și mi-au lăcrimat ochii și căci după care patronul ma identificat și ma trimis acasă, au avut în
apartamentul 17 doi tineri care s-au deconspirat când m-am rugat și durerea a încetat imediat ce au
oprit radiaţia sau oscilaţiile. Aceasta este singura zi în care am avut supravegheată locuinţa în perioada
colaborării cu Nega Computer S.R.L. Ca urmare am făcut un tratament cu 21 de ampiciline forte și la
încheierea tratamentului patronul a cerut să-mi fac un test "exaltat" din salivă și un test de urină care
au fost  negative din cauza antibioticelor.  Menţionez că sunt  alergic  la peniciline,  la  potasiu,  și  la
nistatină, dar oarecum tolerez ampicilina în funcţie de starea mucoasei de la stomac căci în anul 2000
am avut ulcer duodenal.
Menţionez căci la Sonic Prodimpex S.R.L. am fost probabil supravegheat în 1998-1999 de la casa de
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peste drum și că nu mă puteau supraveghea la U.A.V. decât prin colegi din cauza campusului care era
împărţit în multe corpuri. Apoi la trecerea în anul 2000 nu mă aflam în relaţii de amiciţie prea bune cu
tânăra care locuia peste drum pe strada Lipova unde lucram și apoi au înscenat noaptea sau dimineaţa
diferite situaţii cu tinerii care locuiau în zonă pe care le-a identificat și patronul Iancu Dorel care locuia
totodată în acea zonă unde ordinea publică era deranjată de acei tineri înainte de cele 90 de zile de
conced medical în care m-am tratat la secţia de Medicină Internă și am prezentat poliţiei dovezi.
Am menţionat acestea deoarece la Poliţia Municipiului Arad au sugerat că cu un loc de muncă în altă
locaţie decât unde locuiesc ar face să nu mai fiu supravegheat fie la domiciliu ori fie acasă cât și să arat
căci este posibil să fiu supravegheat permanent atât eu cât și persoane cu care am avut relaţii  de
servici, relaţii de amiciţie, vecini, familie, ș.a. de la tentativa de omor din Februarie 1996 despre care am
făcut precizări în petiţia trimisă la I.J,P. Arad și disponibilă online la legătura prezentată mai sus. 

Menţionez legat de vecini căci prin afirmaţia domnului Veliciu Sorin care a spus "A! Deci continuaţi
acţiunile domnului Tică?" am înţeles că lista cu semnături nu era designată să semnez eu ori mama
mea. 
Precizez căci pot identifica vârsta cât și genul persoanelor care intră în apartamentul 17 după tocuri,
greutate, după sărituri - dacă este copil, și că fata chiriaşei de la apartamentul 16 care este elevă a fost
somată de sociologi în anul 2018 că poate face şcoală de corecţie dacă foloseşte un anumit dispozitiv
să mă defileze și mamei ei i s-a pus în vedere că nu mă poate folosi pentru ași educa sexual copilul ori
pentru divertisment și  li  s-a  explicat  că nu am ajutor social,  nici  grad de handicap,  cât  și  căci  de
aproape opt ani am testele psihologice promovate.

Menţionez că au abuzat-o și pe mama mea, Telepoczki Elvira, cu mijloacele de la parchet și că ea a
preferat să se prefacă că este răcită, și precizez că se aud paşi la uşă de la ap. 16 la 17 și apoi paşii prin
tavan când o acţionează fie să tuşească fie să urineze ori ambele, și mai ales că nu se poate ţine să se
uşureze şi aceştia uneori se amuză când ne acţionează în acelaşi timp pe amândoi. Totodată menţionez
căci după ce a trecut aşa zisa răceală a mamei mele aceasta părea uşor contra mea şi nu-mi permitea
să am acţiuni  contra lor  folosind apoi expresia „-Nu te răzbuna pe ei.”  din care reiese că totuşi îi
considera vinovaţi ori că le-a preluat cuvântările. 
 
"Abuz în serviciu" este calificată fapta ca pentru un "beneficiu material" angajaţii de la PNA au lăsat
mijloacele denumite de ei "scule" pentru a-mi cauza probleme de sănătate mie și altora supravegheaţi.

Duminică, 27 Ianuarie 2018, am făcut înregistrare audio în care se aude pe de o parte cum deversează
lichid care nu-mi amintesc exact dacă îl numesc „geil” sau îl denumesc „emulsie”, pe fondul căreia se
aude cum mă rog cuvintele de pe „mezuza” (Binecuvântări,  Deut. 6:5-11, Isaia 6:3, Matei 6:9-13) şi
mama care îmi cerea să mă rog mai încet deoarece asculta Biblia Audio. Apoi am anulat să merg în
piaţa de animale exotice  şi  să cumpăr o pereche de xipo roşii  după ce familia  Domokos nu doar
supraveghea apartamentul  ci  a deversat  spray toxic  susţinând că cresc insecte în  unul  din acvarii,
probabil unde am încălzitor şi se vede mai bine cu un gen de cameră termică. La ora 12:30 am avut
astfel blocată o placă de reţea la „Translation-PC” şi am fost nevoit să mă spăl pe cap şi să deschid uşa
la apartament în timp ce mama mea era nervoasă şi nega că se simte spray toxic. Pentru că nu au
folosit „mijloacele” de pe trepiede să mă defileze nu am avut intenţia să ies pe „casa scărilor” şi să-i
scuip şi să le întorc „ochi pentru ochi, dintele pentru dinte, pumn pentru pumn şi picior pentru picior”
cum cere Profe. Moise ci am făcut eforturi să scot mirosul toxic din apartament. Astfel ei, după obiceiul
lor  când îmi  fac ceva rău,  au ieşit  împreună.  Familia  Leonte s-a întors  de la  plimbarea motanului
„Tomiţă” şi era exact la etajul III. Aceştia deschid un monolog în limbaj ardelenesc: -Ce să facem..? Ăsta
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nu-nţelege aici! Mâine trebuie să mergem şi să le dăm iară că „ăsta (opţional) nu-i normal la cap...”
chiar dacă nu avem acte. Ne-au chemat iară să le dăm declaraţii. 

Menţionez că aveam miros de lapte praf sau glet pe haine şi pe faţă în timp ce am scris aceste
cuvinte şi că copii pe care îi utilizează de la etajul IV erau în apartamentul 17 şi probabil agentul de la
PNA în apartamentul alăturat şi le spunea ce să facă din apartamentul 16. Probabil, tot acesta a trimis
familia Domokos de acasă la ora 13:30.

Prezint ca probe pentru luna Ianuarie două poze cu parcarea din faţa ferestrei camerei mele în
care putem să-l identificăm pe chiriaşul de la ap. 12 în 5 Ianuarie şi 15 Ianuarie cu trei fete:

Acţiunile lor au continuat în 28 Ianuarie începând cu ora 16:03 când colegul vostru de la parchet mi-a
blocat browser-ul în mod similar cum bloca Windows Live Mail în Martie 2015 şi după ce am intrat în
serviciul „E-mail Anywere” pe care îl folosesc pe cele două sisteme informatice suplimentare şi văzând
că sistemul informatic a devenit inoperabil am făcut o poză la ecran din care se poate vedea căci tab-ul
a devenit inactiv având o culoare albă, apoi am continuat să fac poze pe care le pot prezenta ca probe
la poliţie ori la parchet cum am mâncat şi am urmărit două persoane dubioase în parcare care mergeau
legaţi unul de altul iar cel cu chipiu s-a ascuns într-o dubă albă parcată sub fereastră şi care nu ştiu
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dacă au de aface cu cazul meu, şi o poză la ora 17:15 în care agentul ori cel de la parchet care îmi
supraveghea  sistemele  şi  locuinţa  probabil  a  fost  înlocuit  de un alt  coleg  de-al  lui  de serviciu  şi
programul „Mozilla Firefox” dă eroare când este lăsat cu mesajul „Firefox has stoped working” într-o
fereastră mică. 

Precizez că era a treia oară din data se 4 Ianuarie când am primit acel mesaj de eroare pe sisteme
informatice diferite şi am avut pregătită din acces motiv camera special să fac o poză şi să capturez un
moment în care ăi îmi fac interdicţii.

Apoi am lucrat de la ora 17:15 până dimineaţa la ora 5:00 la extensia „orynider/custom_headernfo” de
pe github.com la „language/he/hisquotes/common.php” care conţinea la acea dată 11 citate de Mesia
din Evanghelia după Ioan şi unul din Faptele Apostolilor 5:9 din Arameică-Syriacă puse pe curat în sec II
e.n. de transliterat şi de tradus în fiecare limbă din pachet şi respectiv din extensie. 

Şi din cauza acţiunilor lor până în 31 Ianuarie au rămas netraduse ultimele trei însă am început cu
primul verset în „sy-lat/wlcodex/common.php” pe care l-am rescris în limba arameică şi alfabetul ebraic
şi când termin câte un citat din cele cinci cărţi ale lui Moise am făcut notă să le transliterez în alfabetul
latin, din cauza că eram inapt de lucrări religioase.

În 29 Ianuarie 2019 la ora 5AM m-am culcat şi după 30 minute am fost abuzat sexual cu un anumit
dispozitiv moment în care am sărit din pat şi fugit la fereastră unde a ieşit din parcare acea maşină de
transport  albă care nu ştiu dacă are de aface cu cazul  meu deoarece am păţit  la fel  în dimineaţa
următoare şi acea maşină nu era în parcare însă am mers pe pistă greşită în loc să bănui vecinii ori
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angajaţii parchetului din vecini.

În 30 Ianuarie 2019 m-am culcat la ora 1 AM după m-am rugat de miezul nopţii şi am mâncat, apoi m-
am trezit la ora 2 AM simţind impresiunile psihice ale unei tinere de 9-10 ani care era pusă să-mi facă
pornea şi m-am bucurat că m-am trezit la timp şi nu aveam mărite glandele genitale şi că nu era tare
transpirat şi m-am rugat după tradiţia ebraică şi porunca din Deuteronom sau Davarim (Cuvinte) 6:5-11
şi apoi m-am spălat pe faţă cu hipoclorit parfumat să scot efectul de la radiaţii şi am observat că nu
mai am avut dinţii pulsaţi cu dispozitiv r.x. portabil, cu un impuls numit de mine „ţăcăneli”. Aceasta
după ce am primit notificare că mi-aţi luat în evidenţă sesizarea.

Apoi în 30 Ianuarie 2019 am fost agresat la ora 4:00 AM de doi tineri care m-au strâns intestinele cu
presiune mare probabil ştiind că în România am fost inapt de stagiul militar pe timp de pace din cauza
a două operaţii chirurgicale la 2 ani şi 6 luni şi alta la 19 ani şi 6 luni tot de ocluzii intestinale, şi cea din
urmă în urma nerespectării recomandărilor medicale să nu fac efort fizic şi idem am fost strâns la ora 8
AM. Precizez că am mai fost agresat cu acea tehnologie în 31/1 Ianuarie 2013 înainte să apelez la
poliţie cu un an şi cunoşteam efectele nefaste acelei tehnologii şi altfel am simulat că mă culc.

Apoi la ora 4:30 AM am fost luat la batjocură de o persoană numită de mine „Porco Dio” adică „Zeul
Porc”  deoarece ea imită  pe „Achim Ioan” şi  pe „Szarvas Carol”  pretinzând că  este  demon.  Acestă
persoană  ma  defilat  în  30  Ianuarie  2019  la  ora  4:30  în  timp  ce  mi-am  schimbat  tamponul  de
discontinuitate urinară pe care l-am analizat la lumină în baie la ora 2:30 când am urinat şi cu toate că
era de multe zile şi s-a impregnat de la mâini cu culoare cenuşie încă ritualic era curat. Astfel în timp ce
am schimbat acest tampon de discontinuitate urinară pe întuneric în spatele uşii camerei mici unde nu
se putea vedea de la blocul vecin şi în baie în caz că sunt defilat să nu continue să mă analizeze cu mai
multe tehnologii şi să nu mă acuze că mă defilez şi că nu sunt preot consacrat, ceea ce prevenea să mă
angajez la Templul din Ierusalim care se construieşte anul viitor, lucru care părea din 4 Ianuarie să facă
parte programul de denigrare al colegilor dumneavoastră din B.C.C.O. care se reunesc cu cei de la
parchet şi cu cei de la Jandarmerie la I.J.P. Arad şi cu care am avut multe conflicte începând cu anul
2009 când am început colaborarea cu Aaron Schiff cu care încă colaborez pe facebook, şi pe care o
parte le-am prezentat mai sus. 
Astfel mi-am amintit replici la salutări la I.J.P. Arad de genul „Noi îl denigrăm şi el ne salută” şi „Departe
să apărăm pe cineva care opţional trăgea în noi la Revoluţie” pe care le-am luat în anul 2015 primăvara
când aşteptam să intru în audienţă la un inspector şi am predat telefonul mobil la poartă.

Lacul îngheţat înainte de zori.
La ora 8:30 am simţit iar presiuni şi am constatat iar că am tamponul impregnat cu ceva „tahor” (impur
solid) însă nu au renunţat la presiuni până la ora 11:00 AM când l-am înlocuit cu un tampon nou
împletit din bumbac pe care l-am folosit până în dimineaţa următoare.
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Decizia am luat-o după ce la ora 10:20 am surprins un băiat cam de 20 ani cu jachetă maro şi sac
albastru în spate că coboară scările de la etajul IV şi apoi traversează drumul în pas alergător, şi pot
include poza la probă dacă demonstrează ceva. Menţionez căci întreagă zi am avut dureri în zona
buzunarului stând şi mă gândesc la glumele celor de etnie maghiară care probabil au ţinut ţintită ceva
tehnologie cu r.x. întreaga zi pe mine în partea stângă şi menţionez căci Domokos este nume de etnie
maghiară dar şi că durerea persista în zona din afara oraşului un am stat şi m-am rugat dimineaţa la
ora 5:30-6 AM şi după amiază.

Băiatul care a coborât de a etajul IV în poza originală.
Apoi în 31 Ianuarie 2019 la ora 6AM cel  de la parchet a folosito pe fiica doamnei Domokos care
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probabil este colegă de servici  la ceva orfelinat sau Casă de Copii  şi probabil colegă de servici cu
chiriaşa doamnei Achim Claudia care se numeşte fie Rahela, fie Cristina, şi acea tânără Loredana ori
„Lorena” care spunea „Puii mei astea aicia! Analizăm fluidele al băieţi” şi ma confundat cu ceva copil, cu
care poate face ce vrea ea, aşa cum am menţionat mai sus, agresându-mă cu acele „scule” din acele
trepiede cu care îmi supraveghează locuinţa şi pe care am văzuto cu acel jandarm blond care m-a
numit „Axinte” în anul 2009. Una din aceste chiriaşe are o tânără de 9 ani pe care am auzito spunând că
a lăsato să mă abuzeze cu tehnologia biometrică „să-i pap pe p...” şi se plângea că acum nu o lasă nici
să mă identifice, dar pe înregistrare a fost că m-a apărat şi cu acesta că în anul 2005 într-un fel m-am
făcut  că  sunt  bolnav psihic  lăsându-i  să  creadă ce  vor,  acestea  nu ştiam că  tinerele  le  cunoşteau
deoarece am cedat într-un fel cu acesta la presiuni cam prin 6 Ianuarie când am avut apoi comoţie
cerebrală şi am continuat neştiind ce să fac să mă prefac în acel an şi apoi nu am mai dat nici teste
psihologice până în anul 2010 cu care puteam demonstra contrariul, când am avut 3 indici cu care mă
încadrez la depresie şi am luat testul cu 5+1 seturi de cărţi în anul 2011 când cu cele 6 seturi nu am
avut indici deoarece am ales că îndrăgesc câte un bolnav epileptic şi un isteric şi că urăsc câte un
bolnav homosexual şi câte un maniac (mitocan) în fiecare set.
Aşadar în 31 Ianuarie 2019 la ora 6AM am fost surprins că dorm de cei menţionaţi mai sus şi au repetat
schemele  din  dimineaţa  precedentă  30  Ianuarie  ora  2AM ca  să  devieze  phihic  o  tânără  aflată  în
program de reeducare sexuală şi psihică care nu a avut succese să facă pornea cu acea tehnologie
biometrică nici atât ca cu o dimineaţă înainte şi atunci ca să o poată folosi contra altora s-au gândit să
mă abuzeze  ei  şi  să  facă  în  aşa  fel  încât  să  cadă vina  pe  ea  şi  să-i  producă acelaşi  complex  de
simptologii psihice care să o devieze să facă rău aproapelui restul vieţii având remuşcări şi neştiind căci
am avut probleme din cauza lor în ultimele 24 de ore ceea ce împiedică să am sigile bine coagulate.
Astfel eu m-am trezit şi neştiind ce se întâmplă m-am rugat la fereastră după tradiţia ebraică în timp ce
ei au continuat atacul sexual şi apoi am intrat la baie să urinez şi să văd cum stau şi am constatat căci
tamponul de discontinuitate era tot „tahor” (impur solid) după care a intervenit persoana denumită
„Porco Dio” şi a scos cu anumită tehnologie cu care am fost agresat prima dată în Decembrie 2008
când prima dată i-am văzut că au utilizat apartamentul 16, hormonaţie incoloră pe canalul sexual şi am
aruncat al doilea tampon care era împletit temporar în 3 minute şi nu reuşit să-l folosesc. 
Apoi am auzit paşii a două femei şi un copil şi care au certat copilul cum să ţină acel aparat spre mine
care între timp am împletit încă un tampon din care am rumpt puţin căci copilul s-a împotrivit şi au
reuşit să defileze de tot iar ori căci nu mai era lichid la trompe pe care să-l scoată şi a ieşit  doar
presiune de aer şi am avut un fel de zgâriere pe canalul urinar mai sus de prostată.
La ora 7:20 AM am dorit dă ies în casa scărilor şi m-am ascuns înapoi după uşă în timp ce au coborât
acea  tânără cu aspect  de turcoaică de care  am scris  mai  sus căci  probabil  este  colegă undeva la
serviciul social sau la ceva orfelinat cu cea de la apartenentul 16 de unde provin acele fete. Astfel m-
am abţinut să scuip pe ele deoarece o consider pe acea tânără bolnavă psihic sub controlul  unor
mitocani de tânără şi nu ştiu ce efect fiziologic  şi psihic are saliva unui bărbat dezolat asupra unei
femei tinere.
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La ora 7:30 m-am îmbrăcat şi am coborât să ies în afara oraşului acceptând căci am pierdut încă o zi de
lucru şi afară era domnul Domokos Mihai, probabil fiul lui Domokos Robert  de care am scris mai sus, şi
care avea acel gen de căciulă de lână pentru care am fost numit de un jandarm „Axinte” şi care s-a
urcat în bloc iar apoi a pornit maşina argintie cu nr. AR XX RAE folosită de femeile care m-au mai
defilat. 

De exemplu în 28.11.2018 la ora 3:30-3:49AM când apoi le-a fost buşită maşina de cineva care ia părut
rău  căci  religia  lor  practică  acest  gen  de  persecuţie  şi  nu  am mai  făcut  plângere  la  organele  de
cercetare. Apoi am făcut poză cu maşina idem ca în 28 Noiembrie cum iese din parcare maşina ca
persoanele care conduc maşina să nu aibă în cazul unui proces alibi.

Sâmbătă, 2 Februarie 2019, la ora 16:50 a intrat o persoană din apartamentul 16 în apartamentul 17 în
timp ce mâncam pâine tip calach de sabat cu gem de piersici, făcut de mama, la masă în bucătărie şi
această persoană ma pălit cu un anumit dispozitiv care m-a afectat puţin prostata cauzând tremurări la
picioare şi în acel moment nu am analizat dacă mi-a generat probleme sexuale căci d.p.d.v. al ţineri
sabatului sunt tot acolo cu ziua următoare care este mai puţin importantă faţă de sâmbătă şi deci
aveam timp până duminică la ora 17:30 să analizez problemele d.p.d.v. sexual şi ritualic-cuşer.

Menţionez căci abia Duminică, în 10 Februarie 2019, am îndrăznit să-mi repopulez acvariul cu o
pereche de xipo roşii şi apoi după ce s-au adaptat în 17 le-am cumpărat mai multă hrană uscată din
piaţa de animale exotice. Apoi mămică-mea m-a descurajat prevestind cu 12 ore înainte căci îmi vor
crea iar probleme, şi spunând: „-Te rog să-mi promiţi că nu te răzbuni mâine pe ei, pe maşina lor, pe
cutia lor poştală.”. Astfel ea a admis căci ei se vor face vinovaţi de acţiunile lor după ce i-am povestit că
m-au atacat dimineaţa cu o armă LASER. Astfel eu am încercat să-mi lansez seara două extensii pe
phpbb.com şi anume „orynider\custom_headernfo” şi „orynider\pafiledb” pentru care am creat note de
lansare şi în zori le-am publicat în forumul „Extension in Developent” şi pe github.com şi în paralel am
actualizat modulele „mx_kb” şi „mx_pafiledb” pe mxpcms.sourceforge.net pentru ultima subversiune de
php5.  Apoi  dimineaţa  m-am  culcat  şi  am  dormit  cam  4-5  ore  până  cineva  a  luat  acea  armă
neconvenţională  din trepied şi  m-a defilat  în  paralele  deschizându-mi prostata şi  eu am urinat  cu
spumă la exact 12 ore de la discuţia cu mămică-mea. Totodată menţionez căci cel de la parchet a
chemat  tânăra  din  apartamentul  16  să-i  arate  probabil  că  şi-a  atins  scopul  pentru  care  a  primit
beneficiu material în timp ce eu căutam o franjă din pachetul de  vată tip „zig-zag” ca să alcătuiesc un
nou tampon de discontinuitate urinară de care am nevoie în urma sondei urinare pe care am avuto
post-operator şic are îmi ia câteva minute să o împletesc bi-săptămânal dacă nu am probleme sexuale.
Astfel am pierdut ziua de Duminică şi Luni din cauza lor dar am lucrat noaptea şi ziua de Marţi ca să
scriu  şi  să  corectez  o  parte  din  prezenta.   Menţionez  căci  intenţionam  să  lucrez  mai  departe  la
„orynider\pafiledb” ori la un modul „mx_publisher” care l-am scris să-mi public pe beitdina.net într-un
fel de librărie virtuală atât module biblice ca cele de pe biblesupport.com cât şi la fiecare articol în
fiecare limbă opţiune de rezervare copie în format tipărit, un modul necesar să pot deschide neoficial
situl web care am insucces să îl finalizez.
  Menţionez căci şi Duminică, în 24 Februarie 2019, am fost supravegheat şi radiat în timpul somnului şi
la ora 10 AM când m-am trezit am fost puţin „tahor” astfel încât am închis sistemele informatice şi m-
am retras să fac cumpărături până la ora 2 PM când am fost accesat de cei care se fac că sunt draci şi
nu au renunţat să mă „integreze” cum spun ei în religia lor. Aceştia nu ţin seama căci nici  că sunt
iudaic-mesianic de la 13 ani şi nici că m-am consacrat ca preot sau cohen, fiind întâi născut, în anul
2000 pe fondul unei rugăciuni pentru ploaie cum am precizat mai sus. Apoi Duminică seara s-a umplut
parcarea cu maşini mici şi au fost repopulate apartamentele menţionate mai sus şi locul din parcare
menţionat. Menţionez căci în seara după ce am trimis sesizarea a apărut o altă maşină în parcare în faţa
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ferestrei mele în locul maşinii negre a lui Chizdian însă în zilele următoare am auzit pe copilul familiei
care stă acum pe chirie la ap. 12 menţionând numele acestuia.  

Apoi Luni, 25 Februarie 2019 la ora 15:30 am fost ţinut sub supraveghere atât eu cât şi mămică-
mea în timp ce am intrat în camera ei să mă laud că în sfârşit nu mai am probleme sexuale şi mă pot
apuca de lucru la calculator şi despre ce alimente să fac cumpărături pentru seară şi am observat că
ascultă Biblia audio de pe YouTube.com direct şi aşi putea să îi instalez o copie dramă audio pe scard şi
în timp ce discutam cu ea afară ne făceau comentarii şi am fost defilat prin presiune la care m-am
împiedicat şi am scăpat un obiect din fer jos şi în drum spre WC unde mă mă pregăteam să-mi schimb
tamponul de discontinuitate urinară cineva aparent de la etajul IV şi ap. 17 a menţionat ceva „taxă de
protecţie” şi pretindea că are nevoie bani pentru cei din stradă să nu mă supravegheze şi să nu mă
defileze, însă menţionez căci atunci când s-a mutat familia Petrea şi fam Domokos nu a locuit o lună
aici  au fost  cel  de la  ap.  18 şi  chiriaşa de la  ap.  16 care porneau acel  sistem numit  incorect  „de
ambianţă” prin care îmi supraveghează apartamentul de la distanţă şi nu era nimeni de la PNA în
August 2016 care să folosească acele mijloace ori „scule” care când le-au văzut băieţii dela RCS-RDS în
Ianuarie 2016 au plâns şi apoi acea tânără denumită corect ori incorect „Lorena” spunea „-Puii mei
astea aicea.... Analizăm fluidele la băieţi.”
  Apoi Luni seara la ora 9:45 am ieşit să merg la market să-mi cumpăr banane pentru dieta intestinală şi
în paralel a dat să iasă un individ din apartamentul 17 şi să intre în apartamentul 16. Precizez că eu
lucram la modulul „modules/mx_publisher” fără de care nu se poate deschide situl beitdina.net fiind
modulul de librărie virtuală din care se poate obţine un articol sau o carte. S-a auzit  agentul care
spunea: „-Încă puţin şi dau pe ăsta să-l defilez aicea... -Ce, Ce? Pe cine sau pe care? -Mai dau pe ăsta
care încă lucră şi după obiceiul lui ne stinge calculatoarele şi iese afară de aicea şi pot şi eu să plec să-
mi văd de treaba mea şi am liber o zi”. Apoi am simţit radiaţie rece dinspre etajul IV de unde am simţit
şi o mică strâmtorare când stăteam la birou şi mai multe maşini de unde îi imitau pe cei de la etajul IV
mergeau pe afară şi cineva a plătit o sumă de bani la cine mi-a redat exact ce a spus agentul P.N.A.  
  Apoi Marţi 26 Februarie 2019 la ora 18 cineva din familia Domokos recunoştea ori pretindea într-o
discuţie care se auzea că se folosesc de cazul meu ca să mi se facă rău şi ca să-şi poată revendica
apartamentul de la parchet, şi după voce era doamna care a coborât cu Domokos Mihai la dl. Veliciu S.
să adune semnături pentru a continua, cum spunea el, „acţiunile” domnului „Tică”. Apoi cineva de la
parchet a analizat ce am scris în petiţie şi a strigat la cei de la etajul IV şi le-a spus: „-Nu ar pretinde că
şi sculele tale medicale şi instalaţia cu r.x. este de la parchet şi apoi nu este că voi o comisie de medici
sau ce sunteţi vreţi să-l folosiţi la ceva experiment şi pretindeţi că are acte că are grad de handicap şi
apoi nu are?” Şi cel dela etajul IV a spus: „-Sunt de la noi de la parchet sculele şi instalaţia cu r.x. ..!” Şi
au continuat să argumenteze sau să se certe legat de instalaţia r.x. portabilă. Între timp mi-au blocat
sistemul informatic pe cum salvam prezenta şi am făcut două capturări ale ecranului şi m-am mutat la
birou  lângă  rackul  de  fer  dar  însă  unde  era  concentraţie  mai  mare  de  Nitrogen  şi  îmi  provoca
somnolenţă. Totodată în bucătărie am fost strâmtorat la intestine și glandele genitale înainte să fie
sistemul blocat şi am tastat o parte din discuţia lor.  
  Apoi Miercuri 27 Februarie 2019 la ora 14:30 cineva de la etajul IV mi-a făcut strângere la intestine în
timp ce mă pregăteam să macin boabe de grâu parţial expandate prin legănare pe foc după care am
avut scaun aproape moale şi încă nu am avut malabsorţie intestinală.
   Apoi Miercuri seara stând la birou am simţit pişcături mici pe piele la gât mai sus de genunchi şi am
sărit sus abandonând lucrul la modulul „modules/mx-publisher” pe acea zi şi am coborât jos unde am
realizat poze din care pot arăta că familia Domokos sau chiriaşa care locuieşte cu cel de la P.N.A. ţineau
lumina pornită în hol şi lumina mult mai intensă lumina din balcon ca un far pe mare prin care aparent
doreau să invoce superiorităţi faţă de ceilalţi. Menţionez că au şi sistem de alarmă şi uneori pornesc un
fel de girofaruri ca la pompieri şi sună alarmă în acelaşi balcon ca şi cum ar fi ceva firmă de pază şi
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protecţie sau ca şi cum ar fi un penitenciar de maximă siguranţă şi eu aşi fi ceva deţinut periculos care
locuiesc sub ei. Spre ora 22 seara m-am întors de la o mică plimbare şi am revenit la birou continuând
dezvoltarea modulului „modules/mx-publisher” şi deodată am luat ameninţări de la un bărbat care a
pornit  un  dispozitiv,  acţionând  un  întrerupător  electro-mecanic  analogic  ca  cele  de  la  cuptoare
electrice, care mia emis pe cap o radiaţie fierbinte care m-a încetinit până în zori ca să să lucrez la
modul şi dacă îmi protejam capul se difuziona pe ambii ochi care s-au colorat diferit de mai multe ori
în noapte şi am preferat astfel să nu-mi apăr fruntea. Apoi în zori m-am culcat şi la amiază m-am trezit
şi m-am rugat şi am mâncat şi m-am culcat înapoi, fără să adorm, până la ora 13 când cineva a închis
acel aparat şi a spus „-Gata.” După voce era bărbat şi părea să invoce superiorităţi faţă de mine care
sunt simplu inginer şic  are am avut mai multe intervenţii  chirurgicale în zona intestinelor în urma
cărora am rămas „inapt de efort fizic” şi „inapt de stagiu miliar pe timp de pace” şi sunt apt doar de
muncă de birou când am greutatea minimă la înălţimea mea aşa cum am precizat mai sus în prezenta.

Prima imagine pe care o prezint şi în care apar draperiile şi lumina roşie obscură de laborator
foto moştenită de Domokos de la fam. Petrea am făcuto când eram coborât să-mi fac o poză cu
anunţul de pe maşina Opel Metalizat care conţine numerele de telefon ale familiei Domokos, imagine
care nu am prezentato pentru că conţine date personale.

Date Imagine: ImageDescription - Make - SONY; Model – DSC-W800; Orientation - Top left; XResolution - 350; YResolution - 350; ResolutionUnit – Inch; Software -   1.0500
DateTime - 2017:12:23 00:12:29; YCbCrPositioning - Co-Sited; Copyright - Copyright 2009
ExifOffset - 308; ExposureTime - 1/3 seconds; FNumber - 4.10; ExposureProgram - Normal program; ISOSpeedRatings - 800; ExifVersion - 0230; DateTimeOriginal - 2017:12:23 00:12:29;
DateTimeDigitized - 2017:12:23 00:12:29; ComponentsConfiguration - YcbCr;
CompressedBitsPerPixel - 3.09 (bits/pixel); ShutterSpeedValue - 1/3 seconds;
ApertureValue - F 4.10; ExposureBiasValue - -2.00; MaxApertureValue - F 3.20; 
MeteringMode - Multi-spot; LightSource - Daylight; Flash - Not fired; FocalLength - 7.40 mm;
FlashPixVersion - 0100; ColorSpace - sRGB; ExifImageWidth - 640; ExifImageHeight - 480;
InteroperabilityOffset - 7472; SensingMethod - One-chip color area sensor;
FileSource - DSC - Digital still camera; SceneType - A directly photographed image;
CustomRendered - Normal process; ExposureMode - Auto; 
White Balance - Manual; FocalLengthIn35mmFilm - 42 mm; SceneCaptureType - Standard
Contrast - Normal; Sharpness - Normal; Maker Note (Vendor): - 
Thumbnail: - Compression - 6 (JPG); Make - SONY; Model - DSC-W800
Orientation - Top left; XResolution - 72; YResolution - 72; ResolutionUnit - Inch; JpegIFOffset - 7648;
JpegIFByteCount - 10715; 

Cealaltă imagine am făcuto când am fost pişcat cu un aparat r.x portabil şi am coborât jos să văd dacă şi în faţa blocului
sunt acţionat şi dacă se expune cineva la apartamentul 17 căci este acolo ori au lumina închisă şi acţionează pe ascuns. 

Date Imagine: ImageDescription - Make - SONY; Model - DSC-W800; Orientation - Top left; 
XResolution - 350; YResolution – 350; ResolutionUnit – Inch; Software -   1.0500; 
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DateTime - 2019:02:27 19:54:00; YCbCrPositioning - Co-Sited
Copyright - Copyright 2009; ExifOffset - 308; ExposureTime - 1/3 seconds;
FNumber - 3.20; ExposureProgram - Normal program; ISOSpeedRatings - 800;
ExifVersion - 0230; DateTimeOriginal - 2019:02:27 19:54:00; DateTimeDigitized - 2019:02:27 19:54:00;
ComponentsConfiguration – YcbCr; CompressedBitsPerPixel - 3.45 (bits/pixel);
ShutterSpeedValue - 1/3 seconds; ApertureValue - F 3.20; ExposureBiasValue - 0.00;
MaxApertureValue - F 3.20; MeteringMode - Multi-spot; LightSource - Daylight; Flash - Not fired;
FocalLength - 4.60 mm; FlashPixVersion - 0100; ColorSpace - sRGB; ExifImageWidth – 640;
ExifImageHeight - 480; InteroperabilityOffset - 7472; SensingMethod - One-chip color area sensor
FileSource - DSC - Digital still camera; SceneType - A directly photographed image; 
CustomRendered - Normal process; ExposureMode - Auto; White Balance - Manual;
FocalLengthIn35mmFilm - 26 mm; SceneCaptureType – Standard; Contrast - Normal; 
Sharpness – Normal;

Maker Note (Vendor): - Thumbnail: - Compression - 6 (JPG); Make - SONY; Model – DSC-W800;
Orientation - Top left; XResolution - 72; YResolution - 72; ResolutionUnit - Inch; JpegIFOffset - 7648;
JpegIFByteCount - 10079;

Vedere Balcon, imediat după poza precedentă.
Joi,  28 Februarie 2019 la ora 3 PM pe cum scriam aceste cuvinte am simţit  pişcături  cu o  emisie
röetgen probabil cu un dispozitiv r.x. portabil pe care îl au în acel apartament luminat ca un laborator
medical şi încă mă analizau la ora 4:20 P.M. făcând să-mi treacă pofta de mâncare. Apoi Vineri m-am
pregătit pentru Sâmbătă şi nu am lucrat la birou şi nici nu am scris nimic la tastatură şi nu mi-au cauzat
nici o vătămare. 

Sâmbătă, 2 Martie 2019, m-am culcat aproximativ la ora 0:00 şi m-am trezit la ora 1:20 crezând
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că este dimineaţă şi văzând că era întuneric afară am decis să mai stau puţin în pat şi apoi să mă rog
de deşteptare, cum se cere în Deuteronom cap. 6, şi în timp ce m-am ridicat din pat am fost lovit cu
instalaţia cu care ei mi-au deschis prostata şi trompele - căci am avut spumă în urină.
Apoi am tradus o porţiune de patru versete din evanghelia după Romani din Arameică-Siriacă care nu
erau prea mult la starea mea şi la ora 7 AM m-am culcat până la ora 1 PM după ora României când am
făcut iar rugăciunea de deşteptare şi am recitat Psalmul 1 şi apoi am continuat serviciul săptămânal în
bucătărie. Apoi la ora 13:50 au turnat emulsie în chiuvetă și m-au radiat cu raze plămânii şi mi-a fost
greu să fac părţile din serviciu pentru cazan sau cantor.
Spre seară am auzit că se râdea cu cei de la ap. 16 tânăra cu aspect de turcoaică care în 30 Ianuarie ora
2AM a adus ca să devieze psihic o tânără aflată în program de reeducare sexuală. 

Duminică, 3 Martie 2019, între orele 12-13 am dormit de amiază şi am fost radiat de trei ori de
cei care supravegheau locuinţa totodată mămica mea a acuzat dureri de spate pe fondul cărora s-a
împiedicat şi a căzut iar apoi la ora 14:15 am încercat să mă ridic din pat şi am fost lovit cu emisie
röetgen în piciorul drept fiind în imposibilitate să mă ridic din pat şi am luat o unitate DVD LG de PC
aflată în zona patului şi o tablă de 0,5 mm din fer şi suprapunându-le pe sub coapsă am reuşit să
atenuez durerea şi să-mi mut piciorul în pat şi de afară doi agenţi de la o firmă de pază şi protecţie
care erau în parcare au spus, probabil imitând pe cel din ap. 16: „-Pe departe că îl putem prosti că aşa
cum şi-a pus alea pe el nu mai simte ...” apoi au spus ceva de genul „... şi departe că ar apela la noi să îl
apărăm, ar zice departe cel de sus.” Menţionez că am mai fost urmărit  de servici  de pază care au
renunţat să-mi facă probleme când au aflat căci pe de o parte nu am venitul minim să plătesc asigurare
medicală pe un an iar pe de alta că vreau să mă asociez cu Casa de Asigurări din Israel unde voi locui
când voi începe să-mi public proiectele care anul acesta le putem deja vedea pe situl beitdina.net însă
ei au discutat de familia Domokos care după cum am explicat mai sus şi-au amenajat apartamentul ca
un cabinet ori laborator medical şi voi prezenta poze cum era şi cum este ca probe.  

Duminică, 10 Martie 2019, între orele 5-6AM ora de iarnă și 6-7AM ora camerei  am citit adresa lui
Chizdian Daniel, online, în cartea de telefoane. 

Apoi am avut sistemul informatic accesat prin desfacerea taburilor de la Mozilla Firefox în procese 
separate care au epuizat memoria RAM de 1GB devenind inoperabil și am închis sistemul să-l protejez 
și m-am culcat. 
Am prezentat o poză cum nu am mai avut accesat direct sistemul de DNA de la ora 20:10 ţi 21:10 după
fusul camerei foto, ora la care am început să mă bag în programare la „long night”.

88



Poza  în  care  am capturat  ecranul  sistemului  colocat  în  rack-ul  de  fer  arată  ceea ce  am căutat  în
dimineaţa zilei când s-a făcut iar agitaţie contra mea în întreg cartierul şi eveniment după care am fost
urmărit în săptămâna care începea, şi conţine adresa lui Lichidian Daniel din Hunedoara, cel care apare
în pozele făcute până în 25 Februarie.
 
Duminică, 10 Martie 2019, la ora locală 11:50 și ora camerei 12:50 am avut un coşmar cu copii răi care
mă hărţuiau pe fondul iradierii cu radiaţie Alpha în zona glandelor genitale și pe cum m-am trezit am
simţit o ardere tot mai mare pe discul de plumb care îl aveam între haine. 

Apoi pe cum m-am apropiat de fereastră să încep serviciul de rugăciune am observat afară pe chiriaşa
de la ap. 16 cu fata ei care urca în maşina cu nr. AR 16 CLA și pe cum o maşină de teren maro-metalizat
se apropia de parcare și totodată cei care şantajează persoane din culte religioase au început să se facă
că sunt draci pe pantaloni spre genunchi și mi-am amintit de sistemul pe care l-am pornit la sfârşitul
rugăciunii căci am obiceiul să îl las în hibernare când nu sunt ritualic curat și nu pot sta la birou și să nu
înţeleagă cel sau cea care se prefăceau că sunt draci că nu sunt perfect sigilat şi să mă ia la hărţuiri.
Apoi am mâncat pâine frântă la masă în bucătărie și  la ora 2PM când am urinat m-am mirat căci
tamponul de discontinuitate urinară era doar îmbibat de urină și l-am schimbat. Apoi după rugăciunea
de seară am revenit la birou și am fost pulsat cu instalaţie r.x. portabilă ca un junghi ori ca o lamă de
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„cutter” pe lângă piciorul drept spre trompă și am verificat tamponul carea avea o dungă de 3x5mm
tahor pe partea tamponată. Precizez căci  pulsarea era dinspre acelaşi etaj III  ori  etajul IV de unde
încercau și să mi se adreseze însă am preferat să ies afară din clădire şi astfel am dat hibernare la
ambele sisteme pe care am lucrat la acea oră până Luni, 11 Martie 2019 la ora 4PM.

În fotografia  realizată în  11 Martie  2019 la  ora 13:25 ţi  prezentată aici  apar  mai  multe  persoane,
probabil enoriaşi catolici având în considerare crucea de la pantalonii uneia din tinere, care se urcă în
maşina cu nr. Ar 17 CLA. În imaginea următoare maşina este parcată deja înapoi la ora 19:20.

Miercuri, 13 Martie 2019, m-am culcat la ora 7AM și m-am trezit după ora 12 pe fondul unor
ţăcăneli cu dispozitiv r.x. portabil probabil pentru că nu m-am rugat de amiază. Apoi m-am rugat la
12:45 după ora Ungariei și după ce am mâncat am transferat date pe github.com cu ce am lucrat între
11PM și 6AM. 

La ora 3PM am avut iar ţăcăneli care mi-au deschis prostata și am observat tamponul de 
discontinuitate urinară căci era tahor adică impur și puţin transpirat și am ieşit să mă rog în afara 
oraşului. La întoarce am fost identificat din sfera blocurilor 75-78 cu instalaţie r.x. și l-am văzut pe 
Mărăuţă Valeriu căci făcea negocieri la blocul 77 de unde a trecut strada.
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Menţionez căci Mărăuţă Emil și Petrea Dumitru au bătut palma înainte de Paşti în anul 2015 aşa

cum am precizat în petiţia menţionată mai sus. După ce l-am pozat pe drum și salutat pe Valeriu m-am
întors spre bl. 77 sc. B  unde doi inşi discutau dacă ei sau eu suntem mai tari la o confruntate. Atunci 3
maşini mici negre s-au retras la spălătoria de pe strada Pionierilor.

Întors acasă am aşteptat asfinţitul să-mi pot găti și am rugat pe mămica mea să-mi de-a din pire
de cartofi căci ea şi-a gătit la cea oră când se întâmplau toate. Apoi când s-a urcat cel ce verifica
instalaţia de gaze s-a coborât un ofiţer de la inspectorat care m-a salutat și imediat ce s-a depărtat de
bloc ma usturat prostata și am urcat sus. 

În  timp ce am urinat  cei  din ap.  17 au făcut  o exercitare  de forţă  făcând două și  apoi  cu
ameninţări încă una găurele cât muşcătura unui liliac în piele la nivelul epidermei pe cum am urinat.
Apoi am coborât jos unde am fost mai departe urmărit la ora 7PM. Precizez căci mai departe am simţit
pişcături şi am avut senzaţie de frică să merg la WC şi să-mi tamponez soluţie cu albastru de metilen să
nu-mi înmulţească „găurelele” pe piele. Înainte de ora 10PM am fost după 6x2L apă de masă la Market
„Carrefour” şi la întoarcere l-am întâlnit pe Domokos Mihai care a încercat să mă salute pe cum intram
în apartament ca şi cum nu ar fi vinovat de perforările care mi le-a făcut cel de la PNA şi ap. 16.  

Menţionez căci în folderul online pe box ori pe beitdina.net/forum/images/?dir=petitions am
poze în care pot apărea maşini pe care scrie „Poliţia Locală”. Legat de acestea precizez căci cei de la
apartamentul 17 de câte ori au fost vizitaţi de ofiţeri de poliţie s-au încurajat probabil sub influenţa
„vindem gogoşi la poliţişti” şi m-au tratat ca pe un gunoi făcându-mi ameninţări mai mari după ce
aceştia coborau şi păreau mai siguri pe ei continuând acţiunile de abuz în serviciu cu acele mijloace
cum este acum arma aceea LASER.

Voi prezenta probe sub formă de imagini ori documente scanate care să demonstreze căderea
în greutate începând cu anul 2007 când am apelat la ministerul de Imigrări din Israel şi până la acea
dată  aveam  între  58-63  kg  conform  cântăririlor  anuale  care  le  făceam  în  cadrul  programului  de
investigaţii anuale la Centrul Medical “Soteria” Adresa: Arad, Str. Goga Octavian nr. 41; Telefon: 0257
256775, 0257 256763; iar după aceea dată am slăbit 10 kg în 2008 şi încă 10 kg în 2009 ajungând la 43-
47 kg de la vară la iarnă şi doi ani după ce mi-am luat testele psihologice începând cu anul 2013 când
am avut an terminal cu solicitarea de ajutor social şi grad de handicap şi am renunţat la asocierea cu o
Casă de Asigurări de Sănătate şi la medicul de familie unde atunci se cerea să am asigurare medicală
am urcat între 47-51 kg fiind mai bine integrat pe plan psihic şi fizic. Precizez că cei de la centrul
medical  mi-au cerut  o notă de la poliţie  ca să-mi de-a o adeverinţă cu cântăririle  anuale din anii
menţionaţi.
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Aceste investigaţii prezentate în imagine, ignorând data care nu a fost schimbată de operatori, s-au
realizat la Expo-SĂNĂTATE 2016 ediţia a patra, eveniment organizat de  Asociaţia de Sănătate, Educaţie
şi  Familie,  în  incinta  Teatrului  clasic  “Ioan  Slavici”  în  26  Mai  2016.  Telefon  0740  116  172,  email:
ghenghea.sebastian@gmail.com, Clubul de Sănătate persoană de contact Ghenghea Sebastian.
Conform Investigaţiilor aveam vârsta 39 ani (şi 9 luni), înălţime 176 cm, şi greutate 50 kg (subponderal).
Menţionez căci la încorporare îmi corespundea în 1997 înălţimea şi greutatea şi aveam nevoie de 56 kg
înainte să-mi analizeze operaţiile chirurgicale intestinale şi starea post-operator medicul specialist de la
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Medicina Legală.
Prezint poze sub formă de imagini realizate cu camera DSC W-800 care arată cum au afectat

cavitatea  bucală  şi  maxilarul  instalaţiile  cu  r.x.  portabil  cu  care  mă  pot  supraveghea  prin  pereţii
apartamentului comparând cu decalcifierea caselor familiei de melci exotici care sunt o specie de melci
tailandezi care cresc în plantaţii de orez şi care s-au înmulţit în acvariul pe care l-am avut în cameră şi
despre care familia Domokos spuneau că sunt insecte:

Dsc07666.jpg 30-04-2018

Melcii la câteva ore de la desprinderea din coconul de ouă.

DSC07750.jpg 14-05-2018

Melcii la două săptămâni de la desprinderea din coconul de ouă.
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În imaginea de mai sus prezint cum arătau cei doi melci adulţi după razele din 30-06-2018  şi este
salvată de camera foto cu numele Dsc00080.jpg.

Deoarece nu mai  putem face nimic pentru melcii  din imagini  prezint  aceste  poze ca probe
pentru a arăta cu ce fel de tehnologie am apartamentul supravegheat.

În poza de mai jos prezint cum arătau dinţii mei după lupta pentru melci în care încercam să
feresc acvariul de radiaţii folosind diferite obiecte de fer:

.
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Apoi prezint o probă tot sub formă de imagine în care se vede cum arată dinţii după ce se
dizolvă de la radiaţia aparatului r.x. Portabil:

Apoi prezint imagini care vor arăta cum mi-au distrus dinţii cu radiaţie mai departe.

DSC00662.jpg din 28-08-2018

 Imaginea de mai jos DSC01637.jpg este din 24-01-2019 şi arată cum mi-au deteriorat în trei 
săptămâni dinţii în luna Ianuarie când am apelat iar la poliţie şi îmi era teamă să nu renunţe la mine 
dacă o văd:
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Apoi pentru Februarie DSC01913.jpg 06-03-2019
Apoi DSC08057.jpg din 18.03.2019 de Postul Esterei din care se vede că nu-mi puteam deschide

gura mult de la iradiere.  Apoi am prezintat două imagini DSC01783.jpg (dreapta) şi DSC01778.jpg
(stânga) din 18-02-2019 care arată cum mi-au perforat urechea cu LASER, pe unde a intrat şi a ieşit
blastul. Înlocuiesc aceste poze cu altele recente din 2020 care arată că folosesc acelaşi fascicol asupra
mea ca de exemplu Dsc00950.jpg care am făcuto în 03.02.2020 cu scopul să fac o imagine scalară cu o
ureche pentru cartea „Manual de Limba Arameică” şi pe care atunci nu am putut să o utilizez deoarece
urechea era prea roşie de la dispozitivul r.x. Portabil care l-au utilizat în luna Februarie asupra mea dar
am observat apoi în Martie când am partajat câteva poze pe Facebook căci apăreau cele două găurele
care se pot vedea ţi pe un chilot care l-am fotografiat şi l-am introdus ca probă sub formăpoză la
poliţie în luna august 2019 însă nu au solicitat chilotul şi nu aveau o pungă electrostatică în care să
colecteze probe când au venit la noi să vorbim de probe:

Mai departe în 18 Martie au dat drumul la instalaţie la ora 5PM şi la ora 5:05 am ieşit la plimbare căci
se auzeau în mine sunete ca creaturile din filmul „ Jurassic Park” după ce mi-au ţintit pancreasul şi
splina. 
Menţionez că am făcut cu o zi înainte convenţie cu doamna Domokos că nu-i salivez sau „strănut cu
precipitaţii” pe maşina lor personală din parcare dacă nu mă defilează sexual şi că aceasta a recidivat
după jumătate de zi, ori agentul de la PNA a recidivat fără să mă defileze sexual ci golind pancreasul,
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ceea ce d.p.d.v. biblic nu creează salivă ce poate defila alt om, însă chiar după ce aceasta a parcat
maşina şi a urcat. Apoi la ora 5:06 am coborât la plimbare şi am ridicat răspunsul pentru ultima petiţie
din 25 Februarie de la Oficiul 3 din Arad. Întors acasă iar m-au lovit la pancreas în timp ce am scris
acestea. Marţi la ora 21 am fost urmărit de cetăţeni romi care aveau legătură cu un mozaic probabil de
etnie romă în timpul intrării în a III-a zi a postului Esterei, numit Tanit Eşter, şi aceştia au avut două
tentative de defilare înainte de această oră şi una după ce am venit de la market Peny şi am vrut să mă
pun pe pat fiind deshidratat de la post şi umblând cu paşi micuţi ca vârstnicii şi având urină pe canal au
reuşit să-mi scoată câţiva stropi de urină spre ora 22 adică 9PM.

Fac câteva modificări  la partea de încheiere faţă de Petiţia din 20 Marie 2019 şi  adaug aici
continuări ale evenimentele celor care folosesc apartamentul 16 şi 17.
Vineri, 22 Martie 2019, m-am culcat la ora 7AM și nu am adormit căci am fost pulsat și radiat și m-am
coborât jos la ora 9:30 și acel sistem s-a oprit în timp ce a intervenit o firmă de pază și protecţie care
încerca să-şi facă reclamă și am pozat parcarea la ora 9:33. Apoi au venit la ora 11:30 doi inşi îmbrăcaţi
în negru cu o maşină bej deschis al cărui număr nu l-am putut identifica deoarece cineva îmi falsa
camera, cu tehnologie cum are SRI, destructurând justiţia și încălcându-mi drepturile omului. Insul sau
insa  care  stătea  pe  scaunul  din  faţă  în  dreapta  şoferului  avea  pete  depixelate  în  zona  capului
persoanelor și paletă de culori alb-negru pe umeri, și probabil ceva similar în jurul numărului AR 17
LOL pe care probabil l-au luat din una din petiţiile pe care le-am scris cu pixul în anul 2015 când îmi
făceam rackul și a urcat la etajul IV în apartamentul 17 deasupra mea unde eu eram în bucătărie și încă
eram perfect sigilat în urma celor trei zile de Postul Esterei fără lichide și fără hrană de Duminică seara
și până Miercuri seara în ajun de Purim (Sorți). Apoi am simţit o pulsaţie ca o suptură pe canale fără să-
mi facă pornea nici să-mi deschidă prostata. Am fost în baie în temere că pierd sâmbăta și voi fi inapt
de muncă în următoarea săptămână. Tamponul de discontinuitate urinară era perfect curat însă aveam
ceva deranjant pe canal care la tamponare cu hârtie igienică îmbibată cu hipoclorit și apă s-a dovedit a
fi hormonaţie incoloră însă am tuşit și mi s-a rupt flegma care era verde. Când a coborât insul ori insa
am ieşit din apartament să văd oftalmic dacă avea haine negre și apoi am ieşit pe balcon de unde am
făcut pozele pe care judecând că două imagini au aceiaşi oră şi aşadar mi le-au falsat însă le includ ca
probe deoarece  pe  un sistem informatic  pot  totuşi  să  fie  identificate  unele  elemente din poze  şi
probabil proprietarul sau proprietara automobilului dacă se dovedeşte căci nu este falsat numărul va
spune că a împrumutat cuiva automobilul. La ora 14 când scriam aceste cuvinte se făceau manevre pe
stradă se auzeau claxonări și menţionarea unui anumit ins denumit 'Baruh'.

Dsc08100.jpg La ora 9:56/10:56 AR 17 CLA parcată.
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Dsc08101.jpg ora 11:33/12:33 Poza care nu pare falsată la ora prezentei.

Dsc08102.jpg idem 11:33/12:33.
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Dsc08103.jpg 11:34/12:34 Maşina iese din parcare de lângă locul fam. Domokos.

Dsc08104.jpg 12:38/13:38 O altă maşină cu o femei şofer în negru parcată după ce s-a eliberat locul.
Prezint ca probă şi imagini cu afişarea pozelor pe cameră:
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Fac câteva modificări la partea de încheiere faţă de Petiţia din 23 Martie 2019 şi adaug aici
continuări ale evenimentele celor care folosesc apartamentul 16 şi 17.
În 22 Martie la ora 1PM mi-au accesat sistemul informatic HP-Pavilion denumit Translation-PC şi am
primit eroarea clasică descrisă de mine în petiţie inclusiv la instalarea Linux Ubuntu cu instalatorul
Debian „IRQL_NOT_LESS_OR_EQUAL”.
Apoi  la  ora  23:30  mi-au  ţăcănit  pereţii  din  bucătărie  cu  dispozitivul  r.x.  portabil  și  mi-au  stricat
monitorul Philips, cumpărat în iarnă, în timp ce scriam porţiunea săptămânală 'Țeu' aducă "Poruncă"
pentru prietenii de pe Facebook care a rămas parţial finalizată și partajată aşa cum era.
Apoi  cei  de  la  etajul  IV  aşteptau să  ies  afară  ca  să  mute  trepiedul  cu  fascicolul  r.x.  de  deasupra
monitorului probabil temporar într-un apartament vecin și afară cei de la parchet foloseau ceva ţigan
ciufulit de ei 'Petcu' să facă manevre cu o maşină de transport albastră și două maşini mici. 
Includ ca probă un clip YouTube în care se vede cum merge monitorul  la rezoluţie joasă după ce
dimineaţa de Sâmbătă a fost radiat de pe trepiedul de la etajul IV, când seara de Sâmbătă este uşor
radiat cu un câmp Röetgen de cei de la parchet după ce pun mâna deasupra lui şi îi fac curioşi:
http://www.youtube.com/watch?v=SZf9-LXUmJI&feature=share
Astfel ca chiriaşa de la apartamentul 16 și noi la apartamentul 13, ș.a., să nu ne scăpăm de agentul de
la parchet am fost băgat în mizeriile lor și au mutat pe acea tânără brunetă care era asociată cu un an
înainte cu cei de la Nemo Express și a adus acea minoră în anul 2019, și pe Domokos Mihai, cum am
relatat mai sus, să stea în bucătărie cu acel dispozitiv și să se prefacă că sunt doar ei vinovaţi și planul
de securitate de la parchet este benefic. Duminică, 24 Martie 2019 la ora 8AM în ap. 17 au golit la baie
emulsia instalaţiei r.x. portabilă după care cineva a coborât la o maşină argintie unde a pus o servietă
dreptunghiulară în portbagaj și a plecat. Domokos și cei de afară au disputat la ora 17:10 dacă au la
mână pe unii judecători și se lăuda legat de aceasta.

Mai fac câteva modificări la partea de încheiere legat de femeia sau femeile cu maşină bej sau roşiatică
care au mai venit după o săptămână cu o oră înainte. 
Precizez în caz că pozele digitale originale vor arăta ca în captura făcută cu SmartPhone-ul totodată
placa video pe sisteme informatice folosite de organele de cercetări ori la o firmă care imprimă pe
hârtie fotografică este hoaxată de aceleaşi instituţii ale statului însă pe Facebook am trimis pozele în
albumul  „Neighborehood”  (Cartier)  la  utilizatorul  „Florin-Ciprian  Bodin”  ori  pe  scurt  „OryNider”  şi
pozele se afişează corect pe majoritatea sistemelor informatice şi sisteme mobile fără trucaje.

Întreaga săptămână nu am lucrat nimic pe sistemele informatice și am căutat pe internet să-mi cumpăr

100

http://www.youtube.com/watch?v=SZf9-LXUmJI&feature=share


un alt monitor pentru Translation-PC plus am discutat cu mămica mea legat de un laptop și i-am spus
că ași cumpăra din Ierusalim ca să am acolo asistenţă la un magazin sau atelier local însă acolo găseam
modele vechi maxim i3.  Miercuri, 27 Martie am observat diferite persoane care au vizitat apartamentul
17 și care discutau de religia mea iudaică-mesianică și am observat căci tinerele din apartamentul 16
aveau permanent pe cineva acasă. Joi, 28 Martie au venit doi tineri în apartamentele dimensionate și
atât agentul PNA cât și Domokos Mihai le-au dat lecţii de supraveghere și au încercat să aibă un dialog
cu mine. La ora 18:10 am fost puternic scanat cu dispozitiv r.x. portabil la trompa stângă și la intestine
și am luat ameninţări de la un agent care susţinea că am grad de handicap psihic fiind probabil minţit
de cei de la etajul IV. La ora 18:20 se simţea un nivel crescut de nitrogen în camera mică care îmi
provoca somn.
Vineri, 29 Martie la ora 5:45 Domokos Mihai a turnat emulsie la baie și a plecat pe jos căci maşina lor
nu era în parcare și tinerele la apartamentul 16 erau acasă. La ora 11:30 a venit plauzibil analizând
aspectul o doamnă mai în vârstă și cu părul maro și deteriorat îmbrăcată aproape la fel ca tânăra din
cealaltă săptămână și nu s-a auzit să intre în apartamentul 17, ca o săptămână înainte, ci s-a auzit că
cineva a trântit uşa la apartamentul 16 și am reuşit să o pozez când a coborât în parcare fără să-mi
trucheze cineva imaginea pe cameră. 
Am inclus  ca  probe legat  de  AR 17  LOL  şi  conducătoarea  poze  în  subfolderul  „Golani”  la  aceiaşi
legătură de la Dsc08210.jpg până la Dsc08214.jpg.

La ora 11PM stând pe marginea patului în camera mică am fost lovit cu dispozitiv r.x. portabil din 
apartamentul 9 și la ora 11:17 mi-a spus: "-După cum vezi și faci încercări să vezi de unde, sunt în puii 
mei jos acuma. Diferă banii de unde și cum intră. Pentru... Dă tu acuma pe el, numa încet să nu-l 
defilezi." și am fost lovit de la apartamentul 17. Nu reiese căci acesta a venit să le de-a bani să-mi facă 
rău sau bine. Pot prezenta ca probă și o poză de Marţi, 10 Ianuarie 2017 ora 10:30 când aceasta avea 
parcată maşina în parcare şi includ aici o miniatură:
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Apoi mi-a luat cineva poziţia GPS pe smartphone din parcare. La ora 4:30 am fost radiat la intestine 
până la 5:30 și am avut scaun și vânturi din presiunile care le-au făcut fără să le solicit ori să semnez 
pentru a le permite. Dimineaţa la 6AM se auzeau vorbiri de la ceva comisie care critica ce am mâncat 
eu și ce au făcut ei până la 7AM. 
Duminică, 31 Martie au apărut iar fetele care folosesc tehnologia biometrică pentru a face pornea și 
abia m-am odihnit atât eu cât și mămica mea care mă acuza pe mine că nu se poate odini și am 
identificat o nouă maşină nouă cu iniţialele lui Daniel (Leader) Chizdian cu număr de Hunedoara, un 
Opel-Astra argintiu, cu nr. HD 18 DLC. Includ la probă o poză în folderul „Golani” Dsc08242.jpg

Spre seară au discutat câţiva care mă identificau de afară de ceva dispozitiv de urmărire gen cârtiţă
care ar fi ascuns în ceva monitor. Menţionez căci cu o zi înainte am contrazis pe Facebook un domn
numit "Leder" care susţinea că s-a discutat într-o adunare ONU legat de ceva chip biometric într-un
mesaj conspiraţionist în această vreme la care după intervenţia lui Chizdian i-am cerut să-mi de o
legătură pe „wikiquotes”, unde mă identific ca „FlorinCB”.
Luni, 1 Aprilie 2019 la ora 15:10 am pozat cum intră în bloc doamna Domokos. În poză se vede în prim
plan maşina Ford Argintiu cu nr. AR 08 RAE culoarea Moondust Silver (Metallic) parcată. Marţi, 2 Aprilie
2019 la ora 0:30, după ora de vară, am fost lovit cu LASER și defilat în timp ce dormeam la marginea
patului, cu radiaţie α sau β şi aveam sub saltea trei table metalice de sisteme informatice.
În acest timp se auzea că vorbea exprimându-se greu un ţigan care fie era fie se făcea că era cadru al
armatei şi era identificat de persoane din scara de bloc ca agent PNA. După aceasta am ieşit să mă rog
în afara oraşului și la întoarcere diferite persoane încercau să ia asupra lor vinovăţia pentru starea mea
ca să ascundă identitatea atacatorului care a primit de la ei un beneficiu material. 
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La ora 3:32, întors în oraş după ce m-am rugat pentru ploaie, am observat maşina BH 17 WOA în locul
maşinii lui Chizdian Daniel în faţa ferestrei mele, și la ora 3:46 după încă un serviciu de rugăciuni am
pozat din depărtare blocul de unde se vede lumina pornită la apartamentul 17, și apoi la ora 4AM am
pozat parcarea goală după ce doamna Domokos a plecat. Am mai fost uşor defilat la ora 7PM în timp
ce vorbeam cu un amic pescar lângă poligonul militar și am fost urmărit de serviciul social printr-un
chip biometric și totodată am simţit împunsături fiind analizat cu r.x. 
Miercuri, 3 Aprilie 2019, de la 5AM am fost acţionat la intestine de 3 ori până la ora 7:30, aceasta după
vizita lui  Chizdian Daniel  care le-a adus bani.  Totodată au blocat  serverul  MYSQL și  mi-au resetat
Mozilla Firefox să nu pot lucra la modulul mx_publisher și astfel am actualizat Windows Defender pe
ambele sisteme și m-am culcat iar ei au continuat să-mi saboteze actualizarea de definiţiile de viruşi.
Apoi  am  lucrat  pe  ambele  sisteme,  am  făcut  o  listă  de  cuvinte  pentru  fişierul  de  limbă  pentru
transliterarea Codexului Khaborius în engleză și română și afişarea codexului în alt alfabet sau altă
limbă însă m-au blocat la unirea coloanei striguri cu coloana valori care mi-au ieşit în fişiere separate și
am încercat să le unesc cu Linux Tools pentru Windows.
Joi, 4 Aprilie 2019 am reuşit să dorm pentru prima dată fără să fiu pulsat cu r.x. ori radiat cu tehnologie
biometrică până după ora 10AM și când m-am trezit făceau desfiletări cu bormaşina. Apoi au venit
instalatorii să restaureze ţevile în apartamentul 17, și după ce m-am trezit și m-am rugat și am acţionat
tastatura și monitorul din bucătărie, au intrat cei doi tineri mai mici decât agentul PNA și instalatorii ia
întrebat cine sunt și de ce analizează pe cel de la etajul III și ei le-au răspuns: "-Suntem de la SRI și dacă
doriţi vă pot arăta legitimaţie, avem dincoace." și se referea la apartamentul 16 unde se aflau până am
tastat ceva la tastatură.
La ora 11:37 în timp ce au închis apa în conducta de încălzire au lăsat uşa apartamentului deschisă și
am realizat o poză în care se vede că au frigider sau ceva asemănător la intrarea în apartament.

Apoi la ora 11:57 am fotografiat ţevile pentru calorifere și gaz care lasă să înţelegem că probabil vor
muta aragazul din balcon și vor monta un calorifer.
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Precizez căci ideea să scriu inclusiv o petiţie adresată la SRI a fost după ce am intrat căutând pe Google
despre „interceptări” şi am găsit un fel de petiţie care nu este clar dacă este adresată Serviciului Român
de Informaţii însă unde sunt acuzaţi că au astfel de tehnologie cum a fost acuzată şi doamna Cosmina
Kovesi că a folosit când era şefă la DNA ca să acceseze direct unele sisteme ale unor instituţii publice
care au diferite baze de date. Acestă petiţie se găseşte online la legătura:
https://www.apti.ro/sites/default/files/Scrisoare%20publica%20impotriva%20proiectului%20SRI%20de
%20supraveghere%20generalizata_0.pdf

La ora 17 am avut cu tinerii un episod de miticării legate de antivirus. Am făcut o poză la 17:06
din care rezultă că tinerii încercau să nege că am actualizat fişierele de definiţii la Windows Defender în
03.04.2019.

Am realizat mai multe manevre pe sistemul informatic și probabil când am făcut rugăciunea de miezul 
nopţii tinerii au fost scoşi din apartamentul 17 de proprietari sau de ceva oameni religioşi care mi-au 
analizat rugăciunea care probabil a fost pe ton mai nepotrivit pentru acea oră. Am realizat o poză cu 
data 5.04.2019 și ora 0:19 care arată că antivirusul funcţionează normal care să o prezint ca probă la 
anumită cameră de la IJP Arad.
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La ora 12:30AM cei doi tineri revin și îmi blochează browserul Mozilla Firefox și Chrome pentru
două zile. Astfel am realizat poze la ora 0:31, 0:41, care dovedesc accesările lor. Apoi la ora 0:51 am
folosit un program de programare web numit  Kompozer cu care am deschis beitdina.net și am dat
modifică la legătura de pe biblesupport.com deoarece am crezut că în luna Aprilie au un agent nou pe
care l-au prostit că nu sunt eu autorul acelor module biblice, dacă agentul este de la PNA ca să-l poată
utiliza contra mea, și dacă agentul este un antreprenor local asociat cu organe juridiciare, adică un
recuperator care poate crede că poate scoate bani pe module cu manuscrise antice, ca să nu încerce să
mă elimine pentru ca să vândă anumit proiect beitdina.net și să mă deterioreze mai mult cu dispozitive
r.x. și apoi să afle că proiectele sunt deja publice și nu poate câştiga nimic. Am făcut astfel o poză cu
Kompozer în care se văd modulele pentru Biblia Transliterată la care sunt autor şi anume la ora 0:51.
Sâmbătă, 6 Aprilie 2019, după ce am terminat seara postul ajunului lunii biblice Aviv (Spic) sau a lunii
babilonice  Nisan (Berbec) s-au văzut efectele multor lupte cu ei care mi-au ţăcănit cam de cinci ori
splina care a urcat toxinele în stomac și mi-a provocat ca o otravă căderi de păr. Astfel am făcut poze
cu fire din părul căzute la ora 10:46 și 10:50. 
La ora 16:11 am fotografiat maşina lui Chizdian Daniel cu nr. HD 18 DLC lângă maşina familiei Achim cu
nr. AR 17 CLA.
Apoi la ora 19:26 am fotografiat pe familia Domokos care conduceau un bărbat în parcare.
Sus tinerii au continuat să saboteze browserele chiar și Kompozer până seara. Apoi am observat că
foloseau Windows Defender să blocheze Mozilla Firefox și am făcut o fotografie la ecran la ora 22:10. 

Duminică,  7 Aprilie  2019 la ora 3PM am făcut  mai  multe  poze la ecran în  care să arat  cum sunt
accesate cele două browsere. 
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Apoi la ora 4:50PM am instalat browserul Opera ultima versiune pentru Windows 98 pe care apoi l-am
actualizat cu ultima versiune pentru Windows XP și Vista care s-a lansat în paralel ca proces separat și
era disfuncţional ca celelalte browsere și a început să funcţioneze în timp ce am pozat ecranul. Apoi
toate procesele au funcţionat normal pe Programing-PC.
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Atât  Duminică  cât  și  Luni,  8  Aprilie  2019,  am  identificat  pe  una  din  fetele  tinere  care  stă  în
apartamentul 16 căci a fost adusă cu o maşină care avea insignă de la Inter Pol sub parbriz.
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 Astfel am pozat la ora 18:32 un Mercedes crem, cu număr AR 61 MOS și la ora 18:37 un Woltz Vagen
negru, cu număr AR 12 MKZ care aveau în comun acea insignă însă la acea dată nu aveam poliţişti cu
maşină parcată care să locuiască pe chirie în scara de bloc.

Marţi, 9 Aprilie 2019, la ora 2PM, a venit cu Fiat Puncto roşu sau bej care are numărul AR 17 LOL dl.
Merăuță Emil care şi-a lăsat basca și cămaşa în spate. Am realizat o poză la ora 14:07 în care se văd

109



obiectele  vestimentare  ale  domnului  Merăuță  Emil  care  locuieşte  la  apartamentul  9  în  scara  D  a
blocului 56 sub apartamentul 13 și apoi 17.

Precizez căci poliţia m-a urmărit în timp ce am scris aceste rânduri şi au comentat „-Ne-a dat
şeful  că  dacă  cu  acestea  la  asta  vrea  să  ajungă  că  'Îi  supraveghem  locuinţa  sau  sistemele
informatice' răspunsul o să fie '-NU! Nu putem să-i rezolvăm cazul. Pentru acestea avem nevoie
de organele competente şi anume religia de stat. Cu alte cuvinte trebuie să apeleze la „Ministrul
Culturii”  însă  eu  am  văzut  căci  cultele  religioase  au  statut  separat  şi  mai  departe  persoane
independente care încercau să facă un grup de evrei mesianici în Arad cât şi organe juridiciare ca cele
menţionate  în  prezenta  au  atras  fonduri  din  ţară  şi  din  statele  Unite  ale  Americii  şi  au  alimentat
conflictul.  Totodată  unii  medici  psihologi  ori  psihiatri  cât  şi  persoane  de  la  direcţia  socială  au
dezinformat unele persoane cu privire la statutul meu social folosind un limbaj de cartier de genul „are
sau nu are” fără să specifice dacă se referă la un anumit „tratament” ori „ajutor social” ori „şomaj” ori
statutul de „propriu angajat”.

Precizez căci d.p.d.v organizatoric cultele religioase sunt autonome faţă de stat şi se bucură de
sprijinul acestuia dar nu au un ministru ci fiecare are un secretar de stat ori „preşedinte de cult” care nu
poate împiedica poliţia de la inspectorat sau Ministerul Afacerilor Interne să-mi rezolve cazul sau să
facă cercetări. Aşi dori să ştiu cine sunt „organele competente” care ar fi blocat cercetările şi înlăturarea
tehnologiei de supraveghere de la P.N.A. din scara de bloc. 

Precizez căci nu sunt asociat nici eu şi din alte motive nici părinţii mei cu nici unul din cultele
religioase din România şi caut să-mi continui studiile în Israel şi să-mi fac asigurare de sănătate în
Ierusalim imediat ce înregistrez Institutul „Beit Dina” şi atât statutul social de „propriu angajat” cât şi
bugetul personal îmi permite de exemplu să plătesc primele luni dintr-un anumit an. Dacă poliţia sau
PNA vor lua acele mijloace planific să înlocuiesc acel monitor care a costat puţin însă nu sunt dispus să
împrumut monitoare de la vecini şi  prieteni şi ca pe toate să le distrugă cu acea lampă r.x. ori  cu
fascicolul LASER cu care uneori mă ameninţă pe mine deoarece pentru mine acum este important să
lucrez la situl web şi când este „live” să atrag fonduri pentru fiecare proiect şi abia atunci am nevoie de
un sistem pentru manipulare baze de date şi traduceri separat însă acel sistem îl folosesc pentru a
transfera date pe github.com aşa cum am mai arătat mai sus. 

Menţionez căci în răspunsul de la Inspectoratul de poliţie dl. comisar şef Tămaş Marcu nu s-a
referit în vreun fel la mijloacele de la PNA ori la arestarea agentului PNA sau agenţilor SRI, Inter Pol, ş.a.
care îmi supraveghează locuinţa pentru abuz în serviciu şi conform Codului Penal să fie restricţionaţi să
mai  aibă acces la acest  gen de mijloace însă nici  nu a  negat acestea şi  mi s-a cerut  să apelez la
Medicina Legală fără să-mi indice direct ce instituţie este vinovată.

Precizez căci am adresat o petiţie  în care am inclus 3 pagini adiţonale ce conţin probe cu privire
la inoperabilităşi ale funcţionării sistemelor informatice la camera 306 şi 322 în 10 Aprilie 2019 la care
nu am primit răspuns < http://beitdina.net/forum/images/petitions/PetitieSCCOFlorinCBodin.doc > aşi
dori să imi recomandaţi o altă cameră unde există un inspector ce poate analiza petiţia căci acele
probleme şi probe sunt de competenţa SCCO şi în aceasta nu am inclus doar unele care au în comun
doar apartamentele de unde am supravegheată locuinţa cu supravegherea sistemelor informatice şi nu
au nimic în comun cu abuzurile în serviciu şi acţiunile familiilor de la apartementele menţionate care
vor să le ascundă după acţiunile unor agenţi PNA sau International Police A. (INTERPOL) ş.a.

Totodată am redenumit online <PetitieIJPFlorinCBodin.doc> în <PetitieIJPFlorinCBodin10Aprilie.doc>
pentru a face loc la noua petiţie în director.
 
Continui cu o înşiruire de evenimente care au scopul să arat căci lucrurile nu s-au soluţionat de la sine,
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ca în cazul familiei Petrea care au fost somaţi de poliţie şi s-au mutat, ci acţiunile celor menţionat au
continuat. 

Astfel Luni, 8 Aprilie 2019, am identificat pe una din fetele tinere care stă în apartamentul 16 căci a fost
adusă cu o mașină care avea insignă de la InterPol prinsă cu ventuze sub parbriz.
 
Astfel  am  pozat  la  ora  18:32  în  parcarea  din  spate  unde  sunt  apartamentele  17  şi  19  dar  şi
apartamentul 12 unde stau cei care probabil sunt rude cu dl. Chizdian, un Mercedes crem cu număr AR
61 MOS și în faţă între scara A şi B a aceluiaşi bloc la ora 18:37 un Woltz Vagen negru, cu număr AR 12
MKZ care aveau în comun acea insignă.

Marți, 9 Aprilie 2019, la ora 2PM, a venit cu Fordul roșu sau bej care are numărul AR 17 LOL dl. Merăuță
Emil care și-a lăsat basca și cămașa sub parbrizul din spate când a urcat la etajul II. Am realizat o poză
la  ora  14:07  în  care  se  văd  obiectele  vestimentare  ale  domnului  Merăuță  Emil  care  locuiește  la
apartamentul 9 în scara D a blocului 56 sub apartamentul 13 și apoi 17.
Aşa cum se poate vedea din petiţiile celelate nu mai îmi aminteam de această maşină cui aparţinea
deoarece uneori era parcată la colţul străzii Barbu Lăutaru şi strada Clujului şi chiar dacă îl agreez pe dl.
Mereuţă era prea târziu să scot referirile şi probele din petiţii  deoarece deja erau incluse în petiţia
adresată preşedenţiei de unde a luat legătura cu mine un consilier prezidenţial care a citit petiţia şi
probabil a citito şi domnul Claus Iohanis. Totodată menţionez că nu se poate constata căci în cele două
săptămâni erau două femei diferite care s-au urcat din maşină să aducă bani la apartamentele de la
etajul IV deoarece prima poză a fost trucată de băieţii de la SRI.

Joi,  11 Aprilie  2019 la  11AM m-am trezit  când a plecat  mămica  mea de acasă și  s-a  auzit  că  au
deconectat un întrerupător analogic. La ora 11:48 s-a conectat iar acel întrerupător în timp ce m-am
rugat ca cantorii serviciul zilnic care eu l-am ales din serviciul liturgic iudaic-mesianic. 
La ora 6PM am observat căderi mari de păr și o mașină AR 61 AMB care stătea lângă spălătoria de pe
strada Pionierilor și una pe Calea Bodrogului și apoi lângă corpul școlii Generală 3 lângă cartierul de
blocuri. La ora 7PM mi-am revenit cât să-mi pot nota.
Sâmbătă am alcătuit porțiunea săptămânală pentru prietenii de pe Facebook și pentru un subdomeniu
și apoi m-am culcat la 6AM. După două ore am fost defilat de cineva din apartamentul 17, probabil să-
mi strice săptămâna patimilor, și am ieșit la aer deoarece eram prea obosit și aveam acid din stomac în
gură. Apoi am revenit să fac serviciul și citirea și m-am întors la picnic unde am mâncat un pachet de
biscuiți in cauza acidului de la stomac. Apoi după serviciul de Hafdalah am fost urmărit în drum spre
Peny Market Alfa și înapoi.

Luni, 15 Aprilie 2019 la ora 5AM cei de la etajul IV se sfătuiau cu Botârcă Ioan denumit de ei "Nelu"
legat de mine și acesta mă făcea bolnav psihic și discuta dacă poate sau nu să intervină și i-au amintit
că nu am grad de handicap și că am petiții contra lor la mai multe ministere și acesta a refuzat să
intervină.

Precizez căci pe perioada sărbătorilor m-am trezit în presiuni la glandele genitale de la mijloacele lor
cum stăteam la marginea patului care s-au încheiat prin aceea că mi-au deschis prostata și am fost
defilat Sâmbătă, 13 Aprilie, la ora 8AM, după ce am tradus din Moise și Noul Testament Arameic câte o
porţiune de Sabat HeGadol și Florii și am dormit doar două ore de la 6AM; Luni în 15 la ora 1PM și
Marți  în 16 la  ora 11AM aproape de rugăciune în timp ce citeam știrile  și  ei  mă acuzau că i-am
blestemat pe catolici din cauza bisericii Notre Dame însă eu le-am răspuns că i-am blestemat așa pe
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cei care au adunat bani contra mea. Idem în săptămâna paștilor Luni 22 și Marți 23 am fost defilat
după amiază.

Sâmbătă, 20 Aprilie de dimineața am fost radiat la glandele genitale și amorțit la picioare în blocul 56
sc.  D dar și  în câmp aproape de o baltă învecinată cu Cimitirul Pomenirea și  din drumul zonei cu
pământ arendat de lângă podul centurii care trece pe lângă satul Ceala. După amiază am văzuto pe
soția lui Botârcă căci vorbea de mine și apoi se râdeau cu o tânără care a venit cu mașină neagră AR 21
ABH și a parcat lângă blocul 60 între 3:30 și 4PM. Apoi seara a venit acea tânără cu aspect turcesc care
zice că Domokos îi este socru cu un băiat cu opelul argintiu a cărui poze le-am mai inclus ca probe și
au rămas la apartamentul 17 câteva zile în care am fost analizat cu dispozitive r.x. atât de la etajul IV cât
și din mașini și am pozat câteva mașini care au continuat să mă urmărească spre cazarma militară din
nordul cimitirului Pomenirea.
Duminică, 28 Aprilie 2019, am ieșit să mă rog la marginea cartierului, și la ora 6AM m-am întors de la
plimbare și m-am culcat și la ora 8AM cineva la apartamentul 17 era indignat că nu fac serviciul de
dimineață și m-a pulsat cu LASER și am urinat cum stăteam culcat pe marginea patului și de la căldură
nu am identificat că era urină, mai ales că am urinat spre ora 6AM, și mi-am spălat toate hainele chiar
manșetele de la bluză și m-am retras în afara orașului întreaga zi. Întreaga săptămână au folosit atât de
la etajul IV cât și din mașini dispozitive cu care mi-au deschis prostata astfel încât Vineri în 3 Mai 2019
am urinat cu ceva praf alb ca glucoza în urină și Sâmbătă spre Duminică mi-au deschis prostata și la
mizul nopții a mai ieșit şi spumă cu urina care prima dată a fost iar transparentă însă pe de altă parte
spuma putea fi de la defilare ușoară dar nu se vedea deloc vreo urmă de pastă care noi o numim
„tahor” pe tamponul de discontinuitate urinară.
Au continuat zilnic să-mi supravegheze locuința și după ce dădeau mai tare pe mine cu sculele lor era
cineva care îi dirija din stradă. Astfel Joi, 9 Mai 2019, la ora 12 am fost radiat după ce m-am rugat și am
cinat și m-am întors la birou unde am editat pachetul de steaguri pentru limbi unul de afară a spus
unuia din ap. 17: "-Mișcă de acolo! -Ce? -Îi predăm apartamentul celui ce... (chiar stă acolo.) -Punete și
fă curat. -Vine acuma. -Da?"
La ora 14:50 a coborât din apartament o tânără blondă care discuta cu o femeie și altă tânără venite cu
un VW combi gri AR 42 MCW căci ele sau căci eu iau bani dintr-un fond de caritate. Apoi a urcat tânără
și a urcat acea femeie mai în etate identificată de mine ca doamna Domokos.
La ora 15:30 am ieșit pe mal la Fabrica de Ciment veche deoarece cineva mi-a făcut presiuni căci în
toamnă între „Postul lui Gadalia” şi „Postul de Iom Chippur” un tânăr ciufulit de ei „Uită-te la mine” a
fost omorât şi ars lângă un perete vechi de beton armat pe care este cronată caricatura acestuia cu
grafiti alb şi albastru şi despre care am spus unor ţigani care mânau cu maşini negre de pe strada
Pionierilor spre strada Hunedoarei că „-Nu este important pentru mine”, ca urmare a răspunsului de
mai  sus trimis  de Biroul  Permanent al  Cultului  Creştin  Penticostal,  sperând să nu îl  omoare ca pe
mătuşa mea Toth Mariska care este supravieţuitoare de la Naţionalizarea Castelului Macea şi pe care au
omorâto după ce le-am făcut presiuni insistând că „Este importantă pentru mine”.  După ce am meditat
la evenimentele acestea am observat că m-au urmărit și după ce m-am întors în direcţia cartirului Alfa
mi-au deschis prostata pe malului râului Mureş de unde am venit repede spre casă unde au ajuns
înaintea mea şi au discutat cu cineva la etajul IV că mă preiau ei. Ajuns acasă am continuat lucrul și la
ora 18:30 mi-au deschis iar prostata. 

Marţi, 14 Mai 2019, la ora 8PM am făcut o pauză în editarea pachetului de steaguri lingvistice și în
timpul unui somn de 15 minute am fost defilat de cei care îmi supravegheau locuinţa și eram „tahor” și
au continuat să mă iradieze în timp ce am mers la cumpărături.

Miercuri, 15 Mai 2019, la ora 6AM mi-au deschis prostata de 3 ori. Apoi am dormit de amiază și
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la  ora 5PM am fost  defilat  după ce m-am culcat  înapoi  pentru 10 minute și  au continuat  să mă
agreseze cu r.x. în afara oraşului și am decis să trec pe dietă vegară.
Apoi zilnic mi-au deschis prostata chiar de 7 ori în o oră, mai ales dacă lucram la sistemul informatic,
până  Vineri,  24  Mai  2019  când  la  ora  2AM am avut  iar  camera  neutilizabilă  ca  birou  din  cauza
nitrogenului din aer care-mi producea ameţeli de cap, după ce trăgeam aer în piept prin inspirare,
lângă rackul de fer, acestea erau pe fondul celor care făceau modificări geo-climatice. Precizez că unele
procese erau inoperabile cum este Mozilla Firefox care era deschis la pagina cu coduri ISO pentru limbi
pe care le utilizăm pentru codul steagului fiecărei limbi, probabil ca să nu pot lucra la pachet.

Sâmbătă două femei au utilizat apartamentul 17 și au abuzat sexual agentul nou. Apoi la 6AM
dimineaţa au făcut aparent glume că avortează un făt cu aluzie la ceva lamă cu care se poate răzui un
sistem și la ora 8AM au plecat la ceva spital probabil matern cu o maşină personală făcând iar glumă:
"-Încă dăinuieşte până fierbe cucta", plecând spre bucătărie și apoi coborând. Era un limbaj ambigu
prin care făcea aluzie totodată la mine și la făt.

Marţi, 28 Mai 2019, la 1 PM a venit un nou agent la apartamentul 17 care după amiază a pornit
instalaţia cu care accesează direct sistemele informatice în  timp ce angajaţi ai RCS-RDS au montat
rootere în scara de bloc. Eu am fost puternic radiat în bucătărie și am avut dureri de cap în timp ce mi-
am verificat rooter-ul, care îl folosesc şi ca switch, dacă merge bine.

Joi, 30 Mai 2019, la ora 3AM s-a auzit că fierbe o cuctă și la ora 3:15 nu am putut sta în camera
mică de miros de ouă fierte stricate fugind în bucătărie m-am asigurat că este deschisă fereastra să
iasă aburul care ieşea prin masca ţevilor dintre etaje care are deschidere jos în boxa fam. Merăuță care
locuieşte la apartamentul 9. Apoi la ora 5AM o femeie tânără s-a certat cu una mai în etate și apoi a
coborât.  Am inclus  poze  mai  sus  în  care  balconul  familiei  Domokos  este  aranjat  ca  un laborator
medical.

Precizez legat de aceste secţiuni ale familiei Domokos, în preajma alegerilor, căci cei care mi-au
supravegheat locuinţa cu tehnologie biometrică stăteau liniştii și nu au avut vreo reacţie ci pretindeau
că înţeleg prin mine ce se întâmplă la etajul IV și prin ce se vede în balcon.
La ora 6AM agentul a început iar să-mi deschidă prostata și la ora 6:45AM cei care îmi supravegheau
locuinţa au început să-mi facă gălăgie.

Precizez că cei care mi-au supravegheat locuinţa cu tehnologie biometrică stăteau liniştii și nu
au avut vreo reacţie ci pretindeau că înţeleg prin mine ce se întâmplă la etajul IV și prin ce se vede în
balcon.
La ora 6AM agentul a început iar să-mi deschidă prostata și la ora 6:45AM cei care îmi supravegheau
locuinţa au început să-mi facă gălăgie.

Vineri, 31 Mai 2019, la ora 12AM în timp ce dormeam am simţit usturimi la glandele genitale și
dureri în cerul gurii și m-am ridicat greu după peste o oră de somn și am grăbit spre WC unde mi s-a
deschis prostata dar și tamponul de discontinuitate urinară avea hormonaţie (tamae) pe el. Apoi m-am
rugat cu 10 minute întârziere căci Domokos argumenta că trebuie să încheiem rugăciunea la 12 fix și
nu să începem ca pretext să-i agite pe agenţi contra mea. Apoi am ieşit  conform cu Deuteronom
23:10-14 în afara oraşului unde m-am rugat și m-am întors căci era cineva care a sărit gardul în cimitir
deoarece eu mă rugam pe dolma unde era calea de întoarcere și probabil aşa ma evitat.

Duminică, 2 Iunie 2019, am fost urmărit între 3-5 AM de cineva care m-a pulsat la inimă și eu ţin
camera DSC în buzunarul stâng și am mutato după amiază în cel drept. După rugăciunea de amiază am
lucrat la birou și de odată am transpirat și m-a durut abdomenul și s-a auzit că unul din cei care mă
supravegheau era indignat că încă lucrez și  după ce m-am spălat până la brâu de transpiraţie am
constatat  că nu eram perfect sigilat și am ieşit în afara oraşului și am pus camera în buzunarul stâng.
Ieşit la baltă am făcut poze cu camera foto și un film cu smartphone-ul care avea slabă bateria și spaţiu
puţin. Ajuns acasă am constatat că cineva a ţinut ţinta pe camera Sony și  uneori  nu pornea până
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dimineaţa.
Marţi, 4 Iunie 2019, la ora 1:30 PM am ieşit la plimbare ca urmare a multor pulsaţii în zona inimii

și pe drumul de întoarcere unul din consilierii locali a folosit sistemul de modificări bio-climatice să se
de-a drept Dumnezeu și să emită injurii în nor pe cum amplifica norul. Cu câteva zile înainte s-au certat
un consilier care reprezenta Municipalitatea din Arad cu alt consilier câte ore pe zi a folosit sistemul de
generat ploaie și mi-au transmis și mie să se dea mari. La ora 1:40 PM m-am retras într-o scară de bloc
peste drum de blocul 50 și am pozat grindina pe care doi operatori au generato spunând "-Ce că pot
genera ce vreme vreau cu sculele astea", și fiind preluaţi parţial prin amplificare în nor și parţial prin cei
care mă supravegheau care i-au preluat cu tehnologia biometrică mai departe redând ce au mai vorbit.
Acestea s-au întâmplat de început lunii Silvan sau Cuptor pe care am pozato Miercuri, 5 Iunie 2019, la
ora 10 PM.
Au continuat să mă pulseze în zona inimii şi-am auzit că s-au vorbit să mă forţeze să îmi fac asigurare
medicală și eu am încercat să le arat căci am nevoie de un statut social gen "propriu angajat" ca să pot
justifica plătirea asigurării medicale și că am citit pe situl unei case de asigurări medicale asociată cu
două clinici din Ierusalim unde planific să-mi fac asigurare deoarece aici continui studiile câţiva ani în
limbi semitice și/sau arheologie.
Era incert dacă făceau aşa pentru a face un client Casei de Asigurări de Sănătate sau pentru a crea
conflicte sociale și pentru a atrage fonduri de la Uniunea Europeană pentru rezolvarea lor.

Vineri, 4 Iunie 2019, m-am culcat la ora 7AM în timp ce Mereuță Valeriu vorbea de ceva bani
primiţi "să nu fie defilat sâmbătă" și nu am adormit decât o oră căci am fost pulsat și radiat și ud de la
genunchi în  jos și la ora 8AM m-am trezit când cineva mi-a deschis prostata cu un dispozitiv și cineva
ma defilat în timp ce m-am trezit și am m-am grăbit să urinez. În acest timp se auzea un domn cu voce
ca Timotei Faur că vorbea cu Chizdian Daniel și cu Buta Octavian încercând să revendice un atac sexual
probabil ca să se de-a de gol cei vinovaţi. Eu mi-am făcut o pâine arabă și m-am coborât jos la ora 8:30
și între timp a intervenit și o firmă de pază și protecţie care încerca să identifice ce s-a întâmplat și la
ieşire din oraş m-am întâlnit cu Gheorghe Ursăcheanu. Apoi au venit cei de la apartamentul 12 care s-
au depărtat cu maşina.

Luni,  17  Iulie  2019,  am  lucrat  câteva  ore  dimineaţa  să-mi  aranjez  fişierele  derivate  dintr-o
extensie "translatetitle" într-o extensie "translateaddkey" care este designată ca panou pentru extensii
de traducere cum este "translatetitle" însă nu am terminat să aranjez toate fişierele ca schelet complet
și nici nu am început să fac partea logică a extensiei.
Apoi la 7AM m-am culcat și m-am trezit de două ori să intonez Deuteronom 6:5-7 și la ora 14:30
cineva m-a tăiat cu LASER la câţiva milimetrii mai sus de unde urinăm și cineva mi-a deschis prostata
auzindu-se discuţii între ţigani care aveau în vorbiri și să vadă dacă sunt defilat. Astfel am fost la WC și
păşeam sigilat, prima dată a curs sânge, apoi a curs urină, și apoi a ieşit puţină hormonaţie pe fondul
unui atac sexual și nu am putut determina dacă defilarea s-a produs în somn și pot aplica Deuteronom
23:10-16 ori nu. Astfel pe de o parte îl  consider vinovat pe Domokos care după cum se vede este
medic de femei și foloseşte acele scule pentru a face ciubuc ducând tineri acasă și pe de altă parte
erau fanatici religioşi de la Cultul Creştin Penticostal care au legătură cu Ministerul Apărării Naţionale
care  mi-au încălcat  "Drepturile  Omului"  și  "conştiinţa  de sine"  și  m-au emasculat  uşor  în  timp ce
urinam. Am revenit după plimbare "la iarbă verde" acasă unde am urinat de două ori și la 6:10PM am
avut cicatrizată rana făcută cu LASER care avea culoare mov.

Vineri,  21  Iunie  2019,  am  terminat  o  sesiune  de  lucru  la  extensia  "Translator"  și
"TranslateAddKey" care derivă din extensie și m-am culcat la ora 7AM căci la market era prea devreme
să fac cumpărături pentru sabat. La ora 10:30 o tânără se uita cu "sculele" lui Domokos la mine în timp
ce eu mă visam și m-am întors cu faţa spre tavan, întingând ea mâna și acționând dispozitivul s-a
ridicat și a plecat cu paşi grei, s-a întors spre "scule" ori spre o altă persoană de lângă "scule" și a plecat
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direct spre apartamentul 16 fără să mai oprească.
La ora 10:35 am urinat și la 10:45 am coborât și am ieşit la picnic până la amiază și după amiază idem
am ieşit până la asfinţit şi am dis-continuat extensia deoarece cheile de limbă se pot adăuga cu un
editor gen Notepad++ şi nu mai am avut condiţiile de lucru liniştit la birou şi am amânat să mai public
şi „traslatetitle”.

Vineri, 21 Iunie 2019 m-am culcat la ora 9AM după ce am lucrat de seara la github.com/Mx-
Publisher/famfamfam_flags și la ora 11AM m-am trezit pe fondul unei contracţii și am fost radiat la
prostată și m-am ridicat din pat și fugit spre WC să urinez.

 Apoi mi-am făcut un tampon de discontinuitate urinară și m-am întors să mă rog lângă fereastră unde
am fost identificat că sunt evreu și un băiat a ieşit spre fereastră la apartamentul 16 și a strigat la cineva
jos în acelaşi loc din parcare spunând: "-Scoate-mă de aici!" atunci până a coborât el am scos camera
DSC și am pozat o maşină argintie sau albă, Dacia, cu nr. AR 14 RUS din care s-a coborât un tânăr și
apoi s-a urcat împreună cu acel băiat. Astfel am pierdut încă o zi de lucru tot într-o Vineri înainte să-mi
fac colacul tradiţional de sabat ori să-mi gătesc pe două zile.

Marţi, 2 Iulie 2019 la ora 11PM când urmăream online eclipsa de soare din Argentina și Peru am
fost pişcat cu instalaţie r.x. portabilă în special la mâini să nu pot ţine SmartPhone-ul. Vineri, 5 Iunie
2019, la ora 1PM m-am rugat după ora Ungariei de amiază și până Duminică la ora 1AM am fost
analizat la mustaţă și barbă cu tehnologie biometrică ca să-mi facă fire albe și apoi am ieşit în parcare
unde mi-au generat ambele probleme în timp ce mi-am notat.

Miercuri, 10 Iulie 2019, la ora 8AM au emis gaz lacrimogen în baie și camera mică și în bucătărie.
Apoi  la  ora  11AM  au  tot  blocat  sistemul  informatic  pe  cum  făceam  o  pictogramă  simbolică  cu
descendenţe în Inkscape și făceau miticării legat de editarea unui manual de limba arameică pentru
clasa I. La ora 9PM au discutat că sunt persoană restricţionată, a doua oară după anul 2014 când am
făcut plângerea penală. Seara la ora 11:45PM au repetat acţiunile de dimineaţă. Precizez că substanţele
emise dintr-un tub sau flacon cu substanţa pus în faţa unei lămpi r.x. prin perete, metodă prin care mi-
au omorât melcii  din acvariu  cu o vară înainte,  până acum nu au ajuns la concentraţie  cât  să  fie
considerate nocive ci am avut doar ochi roşii şi greţuri şi am fost nevoit să acopăr mâncarea preparată
şi pâinile arabe pe cum le făceam în bucătărie.   

Precizez căci agentul PNA are doar anumite momente din zi când intră şi după ce el se întoarce
în apartamentul 16 intră cei care permanent îmi supraveghează locuinţa şi odată cu plecarea agentului

115



intenţionat  încep să-mi  facă  gălăgie  cei  care  sunt  activişti.  Totodată am observat  că  jumătate din
proprietari sunt contra mea şi mă confrunt cu totul alte probleme când pleacă aceşti activişti şi vin alţii
în locul lor care uneori vorbesc limba maghiară (ungurească). Precizez că unele grupuri de activişti , fie
susţinători ai meu sau a celor antisemiţi, trimit o persoană în apartamentul 17 sau 16 mai ales în zilele
de Vineri şi fac convenţie cu ei, aşa cum se exprimă ei „pentru el”, aşa cum a trimis familia Mereuţă şi
fam. Rus, şi intenţionat ca să pierd ziua pregătirii sabatului, care pentru noi de etnie primară ebraică
este foarte importantă, şi  cei de la etajul IV acceptă intenţionat în această zi  a săptămânii  să facă
înţelegere sau convenţie ca să ia bani şantajaţi din două tabere. 

Precizez că cei care mi-au supravegheat locuinţa cu tehnologie biometrică cât şi cei de la etajul
IV au primit de nenumărate ori beneficii materiale de la fam. Mereuţă şi cel puţin odată de la fam. Rus
ca să fiu defilat cu LASER-ul lor provenit de la ceva cabinet medical sau de planificare familiară căci
colegul votru de la PNA nu are nevoie de LASER să supravegheze locuinţa şi vă rog să specificaţi într-
un răspuns viitor dacă am nevoie de acte medicale să certific parcarea temporară a acelei maşini roşii
intenţionat în locul unde parchează BMW-ul familiei Mereuţă şi apoi Dacia albă intenţionat în locul
unde parchează Chizdian Daniel şi unde a parcat Sălăjan Marian sfătuit intenţionat de Monica S. cu
care eram colegi de servici. Menţionez că cel care a preluat cu soţia lui apartamentul de la Chizdian au
o maşină VolzWagen negru cu număr similar cu „Dan Daniel” lui anume: „DD 879 RD”.

Aşi dori să fie amendaţi cei care mint că am grad de handicap şi agită persoane mai multe
instituţii medicale şi cadre medicale care uneori îşi pierd întreaga zi până le spune cineva că nu am
grad de handicap şi pleacă fiind conştienţi că nu am nici cu Casa de Asigurări de Sănătate şi că nu-mi
pot nici revendica organele. Uneori se ajunge cu ei până la cum am făcut o glumă cu colegii în anul
2000 de la care unii m-au considerat sinucigaş. Se vorbea şi că nu ia la poliţie în considerare declaraţii
sau sesizări pe care unii le-au formulat la sediul I.J.P. Arad şi prin internet legate de cazul meu din cauza
unor persoane care fac minciuni. 

Legat de slăbirile care mi le provoacă cu mijloacele de supraveghere începând cu anii 2007-2008
când am slăbit de două ori 10 kg cu mici reveniri în perioada de vară dintre cele două ierni. Aceste
slăbiri au legătură cu felul cum radiază cu diferite mijloace în peretele abdominal ori în părţile din
intestine care au ieşit din perete în perioada următoare ultimei intervenţii chirurgicale dând hrana afară
înainte să ajung la absorbţie intestinală. Precizez că în urma slăbirii de la 63 kg la 54 şi apoi la 44 nu mi-
am revenit înapoi la greutate normală, adică 56 kg cât să mă pot integra în muncă de birou ci doar
spre maxim 51 cât sunt subponderal şi nu rahitic şi acţiunea lor de a mă radia nu încetat până în anul
acesta 2019 ca să puteţi spune că au trecut 30 de zile de la săvârşirea infracţiunii.  

Uneori pot să-mi canalizeze anumite alimente care ei consideră că nu le pot absorbi cum este
sosul de roşii fiert din „Passata de Pomodoro” sau biscuiţi populari cu lapte fiert care în alţi  ani le
mâncam zilnic în perioade diferite din an. Dacă le fac multe comentarii că am malabsorţie intestinală
ajung să am scaun odată la 3 zile conform recomandărilor medicale ca urmare a internărilor din anul
2000 şi să recuperez spre 50 kg în greutate cât să fiu subponderal şi să fiu uşor deplasabil. În perioada
ultimilor ani folosesc un scut din Pb să mă apăr în zona intestinelor de radiaţii care se încălzeşte când
mă radiază cu o anumită tehnologie şi care se răceşte cu altă tehnologie ori cu inversor pe puntea de
diode a lămpii aşa cum am scris mai sus. Ce acte medicale doriţi să vă prezint sau cum să certific
problemele intestinele pe care mi le fac ? Sau că m-am trezit în câmp magnetic puternic la 4 AM?

Joi, 18 Iulie 2019, după ce am avut probleme cu dieta de la că a cumpărat mama lapte și de la
rahitism și problemele mele intestinale și apoi deoarece era Nitrogen emis în camera mică am lucrat
aşadar doar de la ora 5AM până la 7AM, și apoi m-am culcat și după o oră cineva care imita pe Szarvas
Carol comenta pe cum băieţii cu blindatul îmi analizau intestinele când dormeam. Valeriu Mărăuță
discuta totodată cu cei de afară să de-a mai tare cu r.x. ca să nu cadă pe el și că discută cu ei în scris să
îmi pot nota ce va mai spune. 

116



Nu l-am mai auzit nici pe cel denumit "Carol Mic" de fetele de la etajul IV până seara când a
căzut brizgăială pe mine și se dădea tată al fetei ei de la apartamentul 16 și am fost analizat dacă sunt
sigilat, și nu am mai avut de la 8AM alte lichide. Am avut dimineaţa hormonaţie de la mâncărimea ce
mi-au făcuto cu dispozitivul r.x. cu care m-au tot analizat și cum după o oră de somn părea ireal că
trebuie să mă trezesc greu și  am reuşit să urinez și apoi să mă rog în bucătărie și să-mi fac o lipie
(pâine arabă) și să iau cu mine merinde.

Vineri după ora 9AM am ieşit să tăbăresc la iarbă verde în afara oraşului și să urmăresc cine îmi
iese  în  cale  departe  de  familia  Merăuță  şi  Domokos  și  odată  cu  mine  a  coborât  și  cel  de  la
apartamentul 12 cu indicativul "DD" care a plecat cu maşina. Aşadar seara la 8PM m-a analizat acel
"Carol Mic" care probabil este tatăl acelei fete de la etajul IV și zicea cu tehnologia biometrică că se
urcă sus și ia sculele lui și am avut cu el un dialog prin activiştii care au conexiuni biometrice care
funcţionează asemănător cu implantul medical înfiletat în maxilar care îl are armata şi unele servicii căci
eu nu am acceptat să am conexiuni biometrice și astfel nu mă puteau auzi cu vocea mea și m-au
analizat după vocea celui care a redat cuvintele mele. 

Fac  câteva  precizări  necesare  ca  urmare  a  decesului  unei  persoane despre care  am scris  în
primele  petiţii  şi  anume  despre  felul  cum  a  fost  atras  într-un  sistem  de  medici  care  l-au  ţinut
dependent apoi de diferite tratamente care le făcea anual la boli interne, diabet şi nu în ultimul rând la
psihiatrie deoarece a terminat doar o şcoală specială.

Cu toate că  acesta era folosit de serviciul social şi diferite departamente ale primăriei să mă
identifice  cel  puţin  odată  pe  an  acasă  cei  care  au  continuat  acţiunile  domnului  Petrea  nu  ştia  şi
observând că am musafiri se dădea mai mult în spectacolul lor de intimidare şi turnau imediat cum
intra şi saluta, ca şi cum ar intra un infractor în apartament, şi imediat se răcea aerul şi eu crezând că
aşa fac deoarece este şi el o persoană supravegheată la domiciliu l-am întrebat şi el nega că aşa este la
el acasă unde locuia cu fratele lui. Precizez acestea aici deoarece este cronologic vremea când probabil
acesta a decedat şi când în calendarul biblic cade începutul celor Trei Săptămâni de Travaliu cu un post,
cu ocazia cărora şi vecinul de la apartamentul 15 şi-a revendicat locuinţa somând pe cei acre stăteau
pe chirie să-şi găsească alt apartament.

Miercuri,  24 Iulie,  de dimineaţă m-au analizat  cu tehnologia biometrică și  am tot transpirat
întreaga zi și apoi între 3-4PM am plecat la cumpărături să compensez patru scaune bine formate și
moi  cu  boabe de  năut  de înainte  de  Postul  Lunii  a  IV-a,  de sâmbătă,  care  nu erau absorbite.  La
întoarcere era un copil în apartamentul 16 și 17 care a fost pus să umble repede prin apartament de cei
care îmi supraveghează locuinţa când cineva a folosit o lampă să mă defileze.
Apoi atmosfera s-a schimbat și am ieşit în afara oraşului la plimbare și rugăciune și am intrat la market
în drum spre casă. După asfinţit am luat radiaţii la orice pas care-l făceam prin apartament. Precizez că
au avut în total trei tentative de defilare în acea săptămână și că la a doua am avut puţin ieşit din sigil
dar nu cât să am nevoie de apă de curăţire sau un serviciu religios să mă re-integrez la munca care o
am la birou.
Sâmbătă,  27  Iulie  2019,  am  avut  acţiuni  civice  prin  care  am  reuşit  să  înregistrez  audio  serviciul
săptămânal cu citirile săptămânii pe care în amurg le-am partajat în cronologie pe FaceBook.
Apoi am continuat scrierea manualului de limba arameică și ei au reluat ostilităţile și din oră în oră mi-
au deschis prostata și m-au radiat să schimb cămaşa până spre Luni, 29 Iulie 2019. Întreaga dimineaţă
m-au analizat în timp ce dormeam și la ora 1PM m-am rugat și m-au lăsat până la ora 3:30PM când au
continuat cu radiaţiile în timp ce muncitorii veneau de la schimbul 1 și eu am început o sesiune de
lucru  la  manualul  de  arameică.  Marţi,  30  Iulie  2019  am avut  ca  un  câmp de forţă  întreaga zi  în
apropiere mai mare de blocurile 78-79 dinspre staţia de taxi spre 56-57. La ora 11:16PM cineva mi-a
deschis aproape a zecea oară prostata și turna apă la apartamentul 16 după amiază la baie și seara la
bucătărie. A apărut Chizdian Daniel, sau cineva care îl copia, cu o maină neagră pe locul fam. Paraoan
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care au plătit în 27 Iul. cheltuielile însă cu nr. B 111 VSD care era prima dată parcată aici și se auzea un
Hunedorean că dădea indicaţii la ceva copii sau femei.
Fetele din apartamentul 16 au redenumit dispozitivul cu care mi-a deschis prostata spunând „opţional
recunosc că am lăsat aici aparatul de pişări” și se comporta ca o femeie jandarmi dimineaţa ieşind din
apartamentul 17.
Apoi am fost radiat la ora 8:30PM și am fugit jos blestemând familia Domokos care are acele scule care
seamănă cu cele ale armatei și jandarmilor. Apoi atmosfera s-a schimbat și am ieşit în afara oraşului la
plimbare și rugăciune și am intrat la market în drum spre casă unde am cumpărat spaghetti pentru
mâine şi biscuiţi pentru noapte. După asfinţit am luat radiaţii la orice pas care-l făceam prin cartier
până la un trăsnet dublu care a avut loc deasupra cartierului. Precizez că ajuns acasă m-au lovit la
maxim cu acel „aparat de pişări” până nu am mai putut sta drept şi eram tot ud în spate şi aveam
mărgele de apă în jurul frunţii şi căci cu o zi înainte mama mea Telepoczki Elvira m-a certat acuzându-
mă că de aceea sunt aşa slab (nu că îmi deschid ei prostata ci) că nu mănânc. 

Cearta cu ei este legată de manual. Aceasta a fost a doua zi în care nu am reuşit să lucrez doar
două ore la acest Manual de Limba Arameică pentru Clasă Pregătitoare şi Clasa I pe care sper să-l
termin până în luna septembrie când începe şcoala căci altfel va fi amânat pe anul următor. Precizez că
nu s-a realizat până acum nici un manual pentru această limbă de clasa I dar se predă în comunitatea
siriacă  din  Armenia  şi  Siria  şi  preşedintele  Assad  a  transmis  un  mesaj  în  anul  2008  în  care  şi-a
manifestat dorinţa să reitereze limba strămoşilor ca limbă oficială în Siria pe care îl voi traduce pentru
manual în fiecare limbă în care se va realiza manualul.

Cearta cu ei aici pare deja legată de postul care urmează cu premeditare dinainte. În pregătirea
postului lunii noi Av la ora 9PM când am plecat aşadar la cumpărături să iau o pauză la abuzurile lor și
încercau a VI-a oară să-mi deschidă prostata cu un dispozitiv aflat într-o maşină în drum spre casă au
reuşit aşadar doar când am ajuns acasă şi apoi la VII-a orară la ora 11:25PM când am observat o
mulţime  de  copii  care  umblau  prin  apartamentul  17  şi  care  încercau  să-şi  găsească  locul  prin
apartament evitând anumită persoană care îi restricţiona. Joi, 1 August 2019, la ora 1:30PM a intervenit
cel denumit "Carol Mic" care ma chinuit până la ora 2PM și a aflat că ţineam postul Iezerit Aaron he
Cohen, Plângerea lui Aaron Preotul. După amiază mi-au deschis iar prostata şi era Nitrogen la et. III. Şi
m-au defilat la ora 7PM când un domn Teo prieten cu Boroş Vasile îl imita pe cel sau cea care m-a
defilat 

Nu aţi luat măsuri legat de intervenţiile familiei Merăuță care le-am anunţat la câteva zile şi nu
am primit răspuns în 30 zile ci în 3 luni deşi am inclus probele cu maşina lor şi persoana complice legat
de un beneficiu material pentru cei de la apartamentul 16 şi dacă nu au găsit pe nimeni au trimis
beneficiul  direct  la  apartamentul  17,  însă  acel  care  supraveghea  locuinţa  în  fiecare  zi  de  Vineri
menţionat a spus că este dator pentru ceilalţi care au dat bani să mă defileze odată şi apoi nu va mai
da, ci  mă va lăsa să-mi ţin sabatul începând de Vineri seara. Astfel am avut anulată pregătirea de
Sâmbătă care constă să-mi gătesc supă de morcovi şi să-mi fac un colac tradiţional. 

Pregătirea de sâmbătă am avuto anulată mai multe săptămâni  la  rând ceea ce a  condus la
slăbirea mea în greutate mai mult sub 50 kg de la o săptămână la alta, căci sâmbăta nu putem nici găti
şi nici face cumpărături. Astfel am mâncat doar câte o conservă de năut de la Peny Market care nu am
mestecato bine după care am fost radiat la intestine şi chinuit cu r.x. la maxilar şi mâncare răcită mult
cu alt dispozitiv care emite nitrogenul din aer de către cei de la et. IV şi de către cei pe teren căci au
rămas boabe de năut întregi neabsorbite în peretele intestinal mai multe zile.   

Răspunsul de la IJP Arad, era la o săptămână după ce s-a aflat despre moartea lui Varga Remus,
dar nimeni mie nu mi-a spus direct căci despre el era vorba şi totodată a căzut în timpul postului lunii
noi. Astfel fiind văzut fugărit în post spre poştă răspunsul de la poliţie a generat comentarii pe drum
dinspre poştă: "-Nu! Niciodată nu o să accepte să-i trimită somaţie ca în cazul familiei Petrea doar dacă
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certifică că acelea ce i-au făcut sunt probleme reale și chiar aşa au trecut trei luni de la săvârşirea faptei
excepţie fiind cele legate de preluarea tehnologiei moderne care se întâmplă și acum". Precizez că cea
care locuieşte la apartamentul 16 a primit cadou de la cea care mă identifica cu o lună înainte din bloc
şi ca urmare a cadoului a apărut acea denumire „aparat de pişaţii” care oarecum îi face amuzanţi pe cei
care îmi deschid prostata. Menţionez căci având un post în săptămâna aceasta nu se cade să merg să
certific căderea în greutate cauzată de acel dispozitiv care deschide prostata denumit de fete "aparat
de pişaţii" cu care am fost puternic afectat de la 50 kg până la 47 kg cu două zile înainte de post.
Dacă merg în post ori după post medicul ar da vina pe post și nu m-ar crede că am avut problemele
înainte s-au m-ar întreba dacă azi am mâncat înainte să ne dezlegăm la post însă eram inapt să stau şi
să lucrez la birou înainte de post de la slăbire căci este necesar să lucrez cam 3 ore la o imagine
vectorială SVG pe care o creez cu programul InkScape.

Legat de „preluarea tehnologiei moderne” precizez căci conform CP urmărirea unei persoane
dacă produce temere persoanei se pedepseşte și acele scule ale medicului de femei menţionate îmi
produc nesiguranţă și dorm cu temere că mă vatămă fie în somn ori fie când mă ridic din pat din ziua
când băieţii de la cablu au montat internetul prin fibră la apartamentul 16, şi s-au alertat, aşa cum am
specificat, acestea fiind după ce s-a mutat Domokos în-loc la Petrea.
Mai precizez că „Metode speciale de supraveghere sau cercetare” din Art. 141 „Autorizarea unor
măsuri  de supraveghere tehnică  de către  procuror”  (1)  Procurorul  poate autoriza,  pe o  durată de
maximum  48  de  ore,  măsurile  de  supraveghere  tehnică...”  în  anumite  condiţii  conform  CPP  însă
procurorul a ales din cauza mijloacelor care le deţin la etajul IV să folosească apartamente la un alt etaj
mai jos pentru supravegherea tehnică când am început „Manualul de Limba Arameică” din cauza unei
persoane  care  a  descărcat  legal  de  pe  FaceBook.com/OryNider sau  pe  de  situl
free.beitdina.net/forum/images/?dir=aramaic o  mostră  a  cărţii  și  a  declarat  că  este  deţinător  a
drepturilor de autor. Precizez că am fost abuzat cu acel dispozitiv al Jandarmeriei după ce procurorul a
încetat supravegherea tehnică și bunicul celei de la apartamentul 16 a făcut represalii să nu termin
cartea  până  la  1  Septembrie  pentru  că  Ministerul  Învăţământului  nu  are  nevoie  de  aprobări  din
Comunitatea Evreiască unde nu se vorbeşte și nici nu se predă limba arameică ci este nevoie de 5 şcoli
primare sau 5 profesori care să o predea la început de an şcolar. Astfel nu am ţinut eu seama căci mi
poate lua mai mult de o lună să redactez manualul  şi  nici  de cei care mă încetinesc deoarece nu
consideram că un manual de clasa I poate intra în sfera de interese a cuiva. 

Joi seara am terminat desenul unei biciclete când s-a auzit un băiat care ia întrebat cât costă și
apoi a dat cu acel dispozitiv 30 secunde cum închideam sistemul informatic și apoi când am urinat și
mi-a deschis aparent trompa după cum se vedea în tamponul de vată. Au fost cam de 6 ori per zi
deschiderile prostatei și doar la ora 10:35PM m-am dezlegat la post. 
Vineri, 2 August 2019 nu am avut emisie de Nitrogen până la ora 7:30PM când un vecin a claxonat în
mod repetat în parcare căci m-a văzut că fărâm cocă la guguştiuci pe balcon.
Imediat a venit acasă familia Domokos care au făcut scurgeri și au reuşit să producă răcirea aerului pe
cum se cocea colacul de sabat în cuptorul închis. 
M-au lăsat fizic în pace și am avut scaun normal Luni și nu am mai avut două zile, apoi Miercuri, 7
August  2019  la  ora  10  AM  m-am  culcat  căci  sistemul  informatic  pe  care  lucram  la  manual  era
inoperaţional. La ora 12 a venit poştaşul și apoi m-am culcat până la 5PM când am început să transpir
și mi-am gătit o lipie să mă ajute la digestie și la ora 8PM am avut scaun moale. Apoi am fost la
cumpărături și am cumpărat 1kg făină albă. 

Vineri, 2 August 2019 la ora 10PM mi-au forţat prima dată în săptămână prostata. Apoi Joi, 8
August ora 1:40 mi-au deschis iar prostata și am coborât jos și la ora 1:34AM unul care mă identifica a
spus "gata am terminat cu tot ce fac aicea" și s-a oprit un zgomot mare de la un întrerupător spre bl.
56 sc. A sau 77 și am auzit mai bine cu urechile dar încă mă radiau la intestine. Şi la 1:40 idem s-a oprit
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dinspre strada Clujului gălăgia și radiaţia a continuat doar în zona operaţiei din 1996 și încă îmi făcea
deranj la prostată când umblam încet cu spatele drept. 
În total mi-au deschis prostata de 7 ori până Joi dimineaţa, apoi am mai lucrat două ore la Manualul de
Arameică și m-am culcat spre 8AM. Apoi am dormit 5 ore dimineaţa și de două ori 3 ore după amiază
și seara mi-am făcut cumpărături și pâine pentru sabat. 
La ora 10PM au început idem ca în noaptea precedentă și mi-au deschis de 3 ori prostata și nu am mai
avut simţuri să observ când vine urina și am coborât în parcare unde erau doi cu maşini mici care m-au
ofticat puţin la prostată și mai tare la intestine și la ficat spre Vineri, 9 August 2019, ora 2:30AM când
unul din ei aparent a dat să mă defileze vis a vis de bl. 56, sc. G sau F și am urcat sus și imediat mi-a
deschis subit prostata cel de la et. IV și nu am putut vedea decât ca untura de gâscă în tamponul de
discontinuitate urinară și putea fi  inclusiv clor-parfum cu urină. Astfel am dat hibernare la sistemul
informatic și după 3AM am vrut să plec în afara oraşului spre aeroport blestemându-i cu religia lor.
Precizez că produceau până atingeau prostata o defilare repetată de-a lungul canalului urinar tot mai
aproape  de  prostată  până  se  deschidea.  Precizez  că  puneau  în  discuţie  nivelul  meu  de  studii  și
construirea Templului în Ierusalim unde spuneau că aşi putea fi oficial încadrat în muncă ca preot.
La ora 4:50AM mi-a deschis iar acea persoană prostata în timp ce căutam să pregătesc cuvântul vulpe
pentru acest Manual de Arameică și să fac o imagine svg. Au continuat să mă supravegheze și să-mi
facă comentarii și la 7:50AM mi-a deschis iar prostata și am avut spumă în apa de la WC însă putea
arunca  mămica  ceva  dimineaţa  și  nu  eram  sigur  că  sunt  defilat  dar  eram  prea  deranjat  de  la
deschiderea prostatei să lucrez eficient şi era sfârşit de săptămână. În această săptămână, totodată, am
aflat de un unchi Florea căci era internat la Secţia de Oncologie însă mama mea nu mi-a cerut să-l
vizitez. 

Începând de Vineri, 9 August 2019, mama mea a devenit vânătă la faţă și îşi făcea morfină sau
piafen sau ketonal injectabil, în timp ce afară reprezentanţi ai unor culte religioase din Creştinism se
certau pentru ea cu ceva medici și totodată familia Mereuţă făceau comentarii legate de maică-mea.
Am observat Sâmbăta că mi s-a scămoşat lenjeria și am simţit furnicături atât dinspre etajul de jos cât
și umblări dinspre etajul de sus când mama mea reuşea să se ridice din pat şi mergea spre fereastră
idem ei mergeau spre fereastră şi când revenea în pat idem ei trăgeau sculele spre locul deasupra
patului  ei.  Acestea au intervenit  în săptămâna când vecinul  de la  apartamentul  15 şi-a  revendicat
locuinţa care este exact lângă patul mamei mele și unde am văzut intrând un tânăr cu un fel de LNC cu
stativ dar fără reflector aşa cum au unele microfoane şi am coborât jos să văd ce anume se lucrează şi
alături de camera ei şi am văzut mai mulţi muncitori care renovau apartamentul şi închideau balconul
cu schelet de aluminiu şi de gălăgie mama mea rămânea trează şi consideram că era bine căci nu o
trăgea patul şi aveam de la gălăgie şi eu scuze să tot intru şi să o întreb dacă mai are nevoie de ceva şi
să devin inervat pentru cei care supravegheau camera ei.
Sâmbătă seara în ajun postului lunii a V-a o tânără prin apartamentul 17 mi-a deschis prostata la ora
9PM  și în zori la 5AM şi alţii căutau din stradă să mă identifice.
La ora 12AM mi-au deschis prostata prima dată după ce am încheiat ziua de post Duminică seara și m-
am rugat cu întârziere 4 minute și au continuat de 20 ori spre răsăritul soarelui ca un fel de răzbunare
atât acasă cât și în apropierea oraşului unde am ieşit să mă rog Luni și Marţi în zori. Astfel m-am oprit
să lucrez la „custom headernfo” unde echipa phpbb.com mi-a făcut recomandări şi la manual din cauza
stării de rău şi am ieşit la ore fixe dimineţile.
În aceste două zori am aflat că au omorât un alt tânăr care avea legătură cu un băiat mulatru cu buze
fine de 16 ani pe care l-au legat între Postul lui Gamalia și Iom Kippur în pom pe mal lângă fabrica
veche de ciment unde i-au ars carcasa cu coloana și coastele pe un fel de grătar care provoca un miros
insuportabil. Erau alţii care vorbeau de ardere şi spuneau că a ars împreună totodată şi-un câine și-un
porc şi din cauza mirosului care la arderea animalelor este plăcut disputau că erau animale.
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Fiind ieşit noaptea la plimbare prin aer curat am auzit multe comentarii mai ales că erau tineri la
magazinul „Profi” de la colţul străzii unde tot vorbeau de mine şi am aflat că au mai omorât de arunci
doi băieţi care unu se însoţea cu cel de 16 și aveau legătură cu fostul Cămin Social şi că cel care a murit
şi opţional avea trupul deteriorat a fost luat la ochi răi deoarece de la el s-ar fi răspândit salutul „Fii
curajos!” care probabil l-a dat şi lui Varga Remus.

Comentariile au culminat Marţi, 13 August 2019, în urma vizitei unor prieteni de familie din jud.
Cluj care au confirmat că Varga Remus ar fi decedat în 21-22 Iulie 2019, unul din băieţii menţionaţi în
petiţiile mai vechi din 2015 și 2016 care a fost aşadar martor la botezul meu și a mamei mele în acel loc
aproape de fabrica veche de ciment şi care a tot fost inclus în fatalităţi de persoane complicitate.

Miercuri în zori mi-au urmărit comentariile pe internet și cineva care îmi supraveghea locuinţa a
spus: "Nu numai de la el sau care sunt consideraţi bolnavi psihici ci de la oricine are activată opţiunea
de donator de organe în cardul de sănătate".  Apoi cineva a răspuns că s-ar obţine la jumătate de preţ
în cazul în care în unele ţări s-ar afla că unele organele provin de la Varga Remus, făcând aluzie la
diferitele legi ale unor state americane. Precizez căci în Statele Unite există anumite Asociaţii Caritabile
conduse de femei evreice ori de văduve tinere ale unor evrei care şi-au păstrat numele de familie care
au sit pe internet de unde se pot procura organe gratuite de la persoane considerate retardate mintal
şi care sunt încadrate în grad de handicap cu diagnosticul „retard psihic” în engleză „mentaly retarded”
despre care l-am avertizat  pe Varga Remus cu mai  mulţi  ani  în  urmă încă când nu avea operaţie
chirurgicală la pancreas şi mai putea lucra să măture în scări de bloc.  Între comentariile lor mai apărea
o persoană din cele şase care le-am menţionat despre care spuneau că o ţin opţional pentru cultivat
organe şi că cu anumită tehnologie cineva identifica o asistentă care scotea şi storcea în chiuvetă. Trei
săptămâni mai târziu am aflat că unui unchi care avea doar un picior i s-a mai amputat un picior şi
probabil în această noapte acest unchi era la chirurgie intensivă.   

Am avut pornit frigiderul în acea dimineaţă și am făcut 2KWh consum în 6 ore și poze la contor
cu camera Sony și am oprit frigiderul la 11:14AM. În această perioadă în care funcţiona compresorul de
la frigider se tot declanşa sistemul de răcire la sistemul informatic din bucătărie denumit Translation-PC
care a devenit inoperabil în acea zi. Idem nu am putut lucra cu frigiderul pornit nici pe sistemul de la
birou care era inoperabil şi anume browserul Firefox și programul InkScape.
Joi  15 August am început cu contracţii  intestinale și  manevre să-mi scoată afară mazărea fină din
conservă tocată după amiază și  mâncată după imediat  după ce am avut scaun cu speranţă să nu
observe medicii care-mi supravegheau locuinţa ce și când am mâncat. La ora 3:20 mi-au deschis a II-a
oară prostata. Între timp mi-au strâmtorat iar intestinele și după doar 12 ore am avut scaun semi-
absorbit. La ora 3:30 încă era inoperabil sistemul la birou și nu puteam utiliza Google Mail prin web
până la ora 5AM când am scris un mesaj. Apoi mi-au deschis prostata când am terminat și opţional am
verificat mesajul și la 5:30 și 5:40 aşa una peste alta să-mi facă stare de rău şi la 3:15PM. Precizez că
după cum îmi  deschid  prostata se  pare că  au fost  plătiţi  odată la  oră însă iau ciubucuri  şi  de la
susţinătorii mei şi uneori îmi deschid de 4-5 ori per zi  şi mă deshidratez mai puţin. Precizez că în
celelalte zile am avut scaun bine format odată la două zile.
Vineri, 16 August 2019, până la ora 11:45 au introdus tineri în apartamentul 17 și de afară au dat ordin
începeţi să emiteţi până la nivelul să-l faceţi inconştient. Am continuat să lucrez la manual puţin ameţit
din cauza concentraţiei de nitrogen emisă până înainte asfinţit, aproape de rugăciunea de ajun.

Precizez că membri din acea familie care chiar locuiesc în apartamentul 17 chiar cred că sunt
retardat mintal şi rare ori când vin la apartament chiar concep să ia sculele celor care supraveghează
apartamentul  şi  sistemele informatice şi  să facă abuz fie  de mine,  fie  de una din tinerele care se
asociază cu ei la ceva cabinet de planificare familiară sau la Spitalul Matern şi lasă impresia că vor să se
scape de mine şi anume să nu fiu acasă când folosesc apartamentul în domeniul lor de activitate. Am
auzit despre aceasta discuţii cu jandarmi care urcau sus în care domnul Domokos Mihai mă acuza că
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muncesc la domiciliu şi  încerca să-şi acopere unele activităţi  obţinând prin discuţii  permisiunea să
lucreze şi ei totodată la domiciliu.

În  săptămâna  care  a  urmat  am  fost  prea  afectat  sentimental  deoarece  mi-au  murit  mulţi
cunoscuţi şi rude şi eram prea slăbit fizic să pot lucra la birou. 
De menţionat este căci Miercuri 21 August 2019 a reapărut în parcare maşina argintie cu iniţialele lui
Chizdian Daniel nr. HD 21 DLC pe care am fotografiato. Am fotografiat şi o maşină care mă urmărea
prin cimitirul Pomenirea căci m-am plimbat aproape de autostrada care trece pe lângă cimitir.  Am
fotografiat şi greutatea care o aveam în această săptămână în care nu am lucrat: 

Sâmbătă, 24 August 2019, am reluat locul la birou pentru pregătirea textului şi traducerea versetelor
necesare porţiunii săptămânale care o partajez prin Facebook şi odată cu mine la birou au reapărut şi
cei din populaţia ostilă care mi-au deschis prostata de 4 ori până la ora 11:20 când cineva de la etajul
IV ma lovit cu un accelerator de particule. Am mai scris în petiţii despre un accelerator de particule care
îl ţineau într-un apartament din scara de bloc şi despre care întreba Valeriu Mereuţă dacă să spună că
la omologat tatăl lui care lucra la Uzina Electrică sau ce să spună dacă întreabă cineva.
La ora 4:40PM fiind puternic afectat de la radiaţii le-am spus: 
„-Nu este nici un ordin judecătoresc să-mi supravegheaţi locuinţa”. 
Un şef al baroului, cum la etichetat Mereuţă, a răspuns: 
„-Cine eşti tu aici să subliniezi?” 
Apoi o creştină adventistă sau evreică se făcea că-mi revendică Manualul de Arameică.
La ora 5PM m-au lovit cu o lampă r.x. înroşindu-mă la faţă după urinare și au continuat în spatele
blocului şi urcat înapoi sus una din fete umbla de data acesta după mine şi nu după mama mea şi mă
pişca cu o lampă r.x. pretinzând că acea lampă care abia înroşea pielea era dispozitivul cu care m-au
lovit în intestine. Duminica mi-am luat zi de somn să-mi revin cât să pot sta în picioare.

Precizez că jandarmi sau poliţişti discutau pe stradă dacă am bani suficienţi să cumpăr nu unul ci
şapte dispozitive care deschid prostata numite de fete „aparate de pişaţii” şi de mine „dispozitive de
deshidratare” şi au ajuns la concluzia că nu mi-ar ajunge banii şi dacă mi le-ar da cu 7 lei adică cu 50
RON toate şi  nu cu 100RON cât discutau că ar costa plata găzduirii  pentru domeniul  beitdina.net
pentru care bănuiau că am bani şi apoi au spus să mă lase în pace căci trebuie să justific la mama mea
şi acea sumă şi o să se afle că ei le-au sustras să mă incrimineze pe mine şi-au mai spus că nu mi s-ar
merita să iau şapte ca să le pozez şi să le pun în petiţie şi să partajez pe internet.

Luni, 27 August 2019 la ora 8:30PM m-a identificat o dubă a  Jandarmeriei cu nr. MAI 45027
între Autogara Mică și Lidl și m-a acţionat să-mi deschidă prostata cu insucces.
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Marţi, 27 August 2009, la ora 10:30AM am fost lovit cu accelerator de particule și am slăbit încă
1kg faţă cum deja eram şi a văzut și mama mea când m-a cântărit.
Miercuri, 28 August 2019, la ora 2AM am fost lovit cu accelerator de particule la intensitate maximă
când mă plimbam pe lângă blocul 79 și minimă în spatele blocului 56 scara E.
La ora 9:30AM m-am trezit într-un câmp de radiaţii și am barat spatele cu o tablă de fer să pot mânca.
Au auzit că intenţionez să apelez la un medic legist și au discutat de mine. Eu am încercat să mănânc
mai mult să-mi menţin greutatea de 46 kg care am avuto sâmbătă după ce m-au ţintit cu acceleratorul
de particule să nu fie considerate vinovate multe persoane care mă afectează de obicei doar cu cădere
în greutate și care vor să scoată nevinovaţi pe cei de sâmbătă.
În această zi s-au înverşunat mai mult cei la care am făcut aluzie la medicul legist și am ajuns ca în
toamnă la scaun apos şi am chemat-o pe mama mea ca martor la cântăriri ţi am făcut poze.
Joi, 29 August 2019, am fost la medicul legist care a dat telefon la poliţie și după consultări a spus că
nu poate atesta simplă cădere în greutate ci mi-a recomandat să apelez la un medic internist ori la
medicul de familie. Precizez că nu am mai desenat nici o imagine vectorializată în Inkscape de la un
măr deshidratat desenat vectorial Vineri 30 August pe care m-am gândit să-l refac și am cumpărat un
măr Golden de la Market să-l fotografiez cu eticheta albastră şi să-l vectorizez Joi 5 Septembrie și am
avut mai departe supravegheate locuinţa și sistemele informatice în această săptămână fără să lucrez la
manual.
Urmărind de Sâmbătă am observat  săptămâna aceasta că ar fi agent de la parchet cel care este mai
tânăr și înainte de alegerile Euro-Parlamentare a fost numit "băiatul ei" de alte persoane. Am auzit că
întreţinea relaţii  intime cu una din fetele de la etajul  IV și  am observat că în acel  timp nu aveam
inoperabilităţi şi puteam pregăti textul pentru porţiunea săptămânală care o partajez pe Facebook.

Duminică,  1  Septembrie,  sistemul  era  încă  operabil  şi  am  tradus  pentru  situl  nou
beitdina.net/peshitta în patru limbi primul capitol din Matei. 

Luni, 2 Septembrie 2019, la ora 5:30PM cineva a dat ordin la cel de la et. IV să-și mute sculele în
celălalt apartament până se urcă cu cineva.

Luni, 2 Septembrie 2019, între 1PM și 2PM sistemul iar a devenit operabil și-am tradus în limba
germană 17 versete din Matei capitolul 1 și am avut sistemul inoperabil vreme de 10 ore în care din oră
în oră mi-au deschis  prostata.  La ora 11PM am continuat traducerea și  am partajato în directorul
peshitta.

Marţi, 3 Septembrie, la ora 1AM m-am uitat în Noul Testament în Romani și am observat că
traducerea este prea extinsă faţă de arameică și am continuat cu transliterare a aceluiaşi capitolul în
alfabetul rus căci am făcut limba rusă în gimnaziu.
Întreaga zi mi-au deschis prostata din oră în oră și eu fiind de 45 kg la 176cm cam 11kg sub minimul
necesar nu am mai putut lucra decât să corectez în cele cinci limbi în care am tradus deja capitolul. 

Miercuri, 4 Septembrie 2019, am dormit mai mult și la ora 2PM am început să traduc acelaşi
capitol în limba rusă și la ora 6PM am terminat 17 versete pe care le-am partajat în director online. Am
avut doar de 6 ori deschisă prostata până la ora 7PM când am început să gătesc o pâine arameană
nimită „griţan” sau lipie.
În timp ce frământam am fost sunat și anunţat căci ar fi murit Marţi un verişor primar cu mama care
era infirm căci ia fost amputat un picior în anul 1996 când am fost operat și eu, a doua oară, la aceiaşi
secţie a Spitalului Clinic Municipal. Apoi am continuat pregătirea pentru următoarea zi în timp ce am
anunţato pe mama mea şi familia de deces după care mi-au deschis la VII-a orară în acea zi prostata.

Vineri,  6  Septembrie  2019,  în  ziua  care  a  avut  loc  înmormântarea  mi-au  deschis  prostata
dimineaţa în zori când am fost să mă rog la nord de cimitirul Pomenirea unde opţional m-au încurcat
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cu un boschetar ca la magazinul Lidle. Apoi după amiază intenţionat mi-au deschis prostata ca să mă
trezesc căci aveam 6 ore de somn şi dacă mă acţionau transpiram în pat prea mult. În timp ce scriam
petiţia mi-au accesat sistemul informatic Translation-PC şi-au creat un buffer din memoria RAM prin
care au analizat ce scriam aici şi am avut inoperabilităţi ale sistemului informatic pe care am scris şi nu
„probleme de funcţionare” aşa cum aţi înţeles din petiţiile cu numerele 6689 din 06.08.2019, 6687 din
07.08.2019 şi nr. 6727 din 22.08.2019, ca de exemplu în acest rând cifra „8” nu s-a tastat în „22.08.2019”
ci după ce a dispărut cursorul din fereastra „Open Office Writer” şi am continuat să tastez din tastatură
pe linia care scriam a apărut doar „22.0.2019”. Aceasta este o inoperabilitate pe care am încercat să o
explic la inspectorul de poliţie de la biroul 306-314 unde aţi tot trimis spre soluţionare petiţiile despre
care spuneaţi că nu este de competenţa Biroului de Ordine Publică. În urma inoperabilităţilor cauzate
prin accesarea directă a sistemului informatic pe care am scris aceste rânduri an avut mai multe blocaje
în care textul apărea cu întârziere pe linia unde scriam şi totodată se pornea scurt sistemul de răcire în
a II-a şi-a III-a treaptă de ventilare.
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Astfel în Octombrie 2014 am explicat că pentru prima dată programul pe care editam folosind un
procesor de text se bloca la versiunea în limba română a unei cărţi Sărbători Mesianice care o puteam
edita  în  limbile  engleză  şi  spaniolă  şi  care  am  prezentato  inspectorului  de  poliţie  pe  un  sistem

informatic la unul din birourile menţionat şi am testat ambele variante în limba engleză dar şi în limba
română şi  puteam insera orice poză fără disfuncţionalităţi,  ceea ce rezulta căci  versiunea în  limba
română a cărţii nu avea nici un virus sau macro cu virus şi nici cod „visual basic script” cu virus care să
împiedice reîmprospătarea pozelor actualizate  după corectarea numelor localităţilor pe o porţiune
dintr-o hartă NASA cu denumirea din fiecare limbă menţionată. Menţionez încă odată căci în anul 2014
nu ştiam căci un procuror poate dispune supravegherea tehnică a unui sistem informatic pentru 48 de
ore conform C.P. Şi că era de competenţa inspectorului de poliţie care lucra şi la Parchetul pe Lângă
Judecătoria din Arad să-mi explice şi nu neapărat nu mi-a explicat însă în răspunsurile primite de la I.J.P.
va-ţi referit la probleme care necesită „depanarea” unuia sau mai multor sisteme informatice care le
utilizez şi acum aţi menţionat dacă „componentele calculatorului mai sunt compatibile” cu privire la
acel sistem din racul de server, şi nici nu aţi menţionat de probleme de siguranţă naţională care le-ar
putea invoca alte persoane decât un procuror.
Ignorând  problemele  cu  prostata  dar  nu  şi  cele  cu  emisia  de  nitrogen  putem  lua  de  exemplu
evenimentele de Miercuri, 4 Septembrie 2019, când am dormit mai mult și la ora 2PM am continuat să
traduc acelaşi capitol în limba rusă până la ora 6PM când sistemul informatic a devenit inoperabil şi în
inoperabilităţi  am reuşit  cu greu să termin 17 versete pe care le-am partajat  pe noul domeniu în
directorul online:  http://www.beitdina.net/peshitta/
Legătură directă: http://www.beitdina.net/peshitta/ru/Mat_01.html
Menţionez că această carte a fost secţionată în medievalism diferit la evrei şi diferit la creştini şi că aici
creştinii au un titlu de capitol care nu exista în manuscrisul din anul 160 care la copiat acum un mileniu
episcopul armenian Khaboris şi nici asociatul „Societăţii Biblice Britanice şi pentru Limbi Străine” nu la
adăugat în anul 1900 când a fost restaurat codexul să reziste la munca acestuia de reeditare a textului
care s-a încheiat în 1905 şi care acum este Domeniul Public. Astfel probabil unele persoane au fost
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deranjate că nu am adăugat un titlu când am ajuns la versetul 18 sau de diferenţa textuală care o are
faţă de textul grec.
Apoi Joi, 5 Septembrie 2019 la ora 2AM am continuat să traduc acelaşi capitol în limba rusă cu:
ܢ ܐ� ܡܢ

ܛܢܐ ܢܛ ܬ � ܒܛ ܚܢܛ ܟ 
ܛ
ܢ ܫܬܛ ܘܛܢ� ܐܫ ܦ  ܘܬܛ ܢܛ ܐ� ܢܫܫܬܛ

ܐ
ܠ ܕ  ܦ � ܥܢܛ ܘܣܫ ܗ� ܠܝܢܛ ܡܗ ܡ� ܐܫ ܪܝܢܛ ܬ � ܡܢܛ ܘܐ ܐ� ܗܘ

ܐ
ܝܪ ܗ ܕ � ܡܟ 

ܛ
ܢ ܐ� ܟܛ

ܢܐܐ� ܗܘܐ ܢܛ ܟ 
ܐ� ܗܐ ܚܐ ܥ� ܡܫܝܢ

ܫܘܛ ܝܢ ܝܢ� ܕܛ ܗ ܗ� ܕܛ ܗ ܠܕܛ ܝܢܛ
ܐ ܀ ܫܐ ܕ 

ܩܘܛ ܐ ܕܛ ܚܐ ܪܘܛ

Mat 1:18 Иēлдę·х дęин д·Йщуơа Мщйхāе хāкēнāе хуāе ќēд м·кęирāе хūуāт Мēриēм еìмę·х л·Иēусìф
аēд·лāе нì·щтēут·фуơн еìщтēкхēт бēҭнāе мīн Руơхāе д·Куơдщāе ܀

Его  рождение,  однако,  из  Йщуоа  Мзщихэ  (Христос)  настоящим когда  де-помолвлен  это  был
Мерием Его Мать, из Иозеф, пока они не собираются вместе найден беременным от Святого
Духа.   
În limba română acesta vine:
Mat 1:18 iēlđę·hî đęin đî·Ięşūoa Mâşyiĥāe hācēnāe huāe cēd mî·cyirāe huāt Mēriēm eęmę·hî lî·Iēusęƒ
aēd·lāe nę·şâṭēuṭ·fūon eęşṭēcâĥēt ɓāṯnāe mēn Rūoĥāe đî·Qūodşāe.
Naşterea-I, aşadar, de Ieşua Mâşiḥae, astfel, când de-logodit era Meriēm, mama-I, lui Ieusef, până-nu
vor veni împreună, găsită însărcinată din Duh de Sfinţire.
În limba greacă acest verset a fost tradus:

Mat  1:18  του

G3588  
Iar,  Acum

  
 δε

G1161  de,  lui   
 ιησου

G2424  IESOU   
 χριστου

G5547  CHRISTOU   
 η

G3588  DE

γεννησις

G1083  NAŞTERE  
 ουτως

G3779  ASTFEL  
 ην

G2258 [G5713]  ÎN  
 μνηστευθεισης

G3423 [G5685]  LOGODNĂ

γαρ

G1063
 της

G3588  PENTRU   
 μητρος

G3384
 αυτου

G846  MAMA  EI/LOR   
 μαριας

G3137
 τω

G3588  MARIAS  LUI

ιωσηφ

G2501  IUOSEF,   
 πριν

G4250
 η

G2228  PRIN  DE   
 συνελθειν

G4905  [G5629]
 αυτους

G846  ÎMPREUNĂ  EI

ευρεθη

G2147 [G5681]  GĂSITĂ  
 εν

G1722  ÎN  
 γαστρι

G1064
 εχουσα

G2192 [G5723]  PÂNTEC AFLAT  
 εκ

G1537  DIN

πνευματος

G4151 DUHUL  
 αγιου

G40 SFÂNT.  

Acum, despre Iisus Hristos naştere astfel:  în logodnă,  Maria,  mama Lui,  lui  Iosif  fără să fi  fost  ei
înainte împreună, s-a aflat având în pântece sarcină din Duhul Sfânt.

După cum se vede şi eu am folosit aceiaşi formulare de evitare a termenului „nę·şâṭēuṭ·fūon”
care însemnă „vor împreuna ei” ca traducătorii care au preluat de la ucenici şi au tradus în limba greacă
termenul după ce Tatian a terminat Evangheliile Armonice în anul 160 e.n. şi probabil cei care m-au
urmărit au identificat în textul tradus în limba rusă şi m-au considerat ipocrit şi au accesat sistemul
informatic la o intensitate mai mare să fie inoperabil şi să-mi emită nitrogen cât să ameţesc de cap
sprijinit de birou. 
Precizez căci acest nitrogen este ca un duş rece şi necesită schimbarea hainelor şi uscarea hainelor care
se ating direct de condensul de pe piele şi uneori ameţelile îmi trec doar dacă cobor în afara clădirii. 
Soluţia mea ca să am un sistem informatic şi în bucătărie este din cauza aragazului pe care pot găti
ceva când îmi supraveghează sistemul din rack şi camera devine nelocuibilă.

Totodată  am fost  blocat  când traduceam versetul  23  în  mai  multe  limbi  când ajungeam la
cuvântul „ɓâtūol·ṭāe” care însemnă fecioară şi în profetul Isaia este „ama” adică tânără şi la cuvântul
„Aemenuo Ẹiyl” care este interpretat diferit în limba greacă.
 Mat 1:23  đî·hāe ɓâtūol·ṭāe ṭę·vâṯēn uî·ty·elēd ɓyrāe uî·nę·qrūon Şâmę·hî Aēmēnūo·eiyl đî·męṭ·ṭērâġēm
Aēmē·nî Eēlāhē·nî .
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De iată fecioară va concepe şi va naşte fiu şi să cheme Nume-I ‘Aemenuo Ẹiyl‘ de de-vor interpreta:
Popor-Nouă, Dumnezeu-Nouă.

Menţionez căci la o anumită depărtare de oraş la balta din nord de Cimitirul Pomenirea unde ies
dimineaţa să mă rog şi uneori înainte să cadă bruma doarme un boschetar la marginea râpei sunt
acţionat de agenţi care mă deosebesc de boschetar şi îmi cunosc problemele intestinale deoarece îmi
face vânturi şi dacă am în mână o pâine sau un fruct sau altceva de mâncat acest agent îmi deschide
prostata şi trebuie să renunţ să mănânc sau să binecuvânt acea pâine sau fruct căci uit să-mi iau cu
mine apă de masă cu care aşi putea să mă spăl pe mâini. Menţionez şi căci majoritatea boschetarilor
sunt asistaţi social şi sunt tunşi scurt.

Îmi reiau înşiruirea de evenimente cu ziua de Luni, 9 Septembrie 2019, spre ora 1AM traduceam
versetul 17 din Matei capitolul 1 din aramaică în maghiară. Mi-au acţionat 15 secunde prostata și m-au
defilat și astfel am încetat să mai lucrez la birou în acea zi.
Apoi au făcut ironii cei care mă susţineau și speculaţii dacă Domokos Mihai este sau nu este vinovat.

Miercuri, 21 Septembrie am pornit sistemul informatic înainte de miezul nopţii dar am fost tot
acţionat la intestine până la 4AM. Apoi am tradus două versete până la 6AM. Apoi după ce m-am
culcat s-au auzit ţigani care făceau gălăgie mare și la 11:30AM o tânără a folosit un implant medicinal
biometric să îmi facă porneea. 

Apoi după rugăciunea de amiază m-am culcat și am reuşit să dorm câteva ore după care m-am
trezit şi-am început direct să lucrez şi-am încheiat traducerea celorlalte versete mi-am partajat capitolul
1 din Matei în peshitta/hu online. Apoi în timp ce m-am ridicat de la birou m-au acţionat și mi-au
deschis prostata și m-au defilat uşor. Apoi mi-am schimbat tamponul de discontinuitate urinară și m-
am rugat de asfinţit și apoi am ieşit la plimbare pe înserat să-mi notez cele întâmplate. Menţionez că
încă se auzeau ţigani pe drum în ieşire și în intrare la întoarcere în cartier la ora 9PM dar și la 9:30PM
când am terminat să-mi notez şi că am fost defilat prima dată în toamnă după peste două luni în care
au avut doar tentative să mă defileze pe fondul slăbirii  în greutate şi  aşa cum am auzit  s-a oferit
beneficiu material celor care trebuia să mă defileze să nu intru mai mult în rahitism şi să nu pierd zile
mai multe de lucru.

Joi, 12 Septembrie 2019, la ora 7PM m-am întors la birou după ce în zori am partajat capitolul în
franceză în directorul  peshitta/fr  online.  Imediat s-a făcut agitaţie și  s-a răcit  aerul în cameră și  la
bucătărie se scurgea apă.
Am ieşit de la birou și nu s-a mai accentuat concentraţia de nitrogen până la ora 7:30PM când au tras
în mine cu accelerator de particule. Apoi am ieşit la plimbare ca de obicei seara. Precizez că eram
supravegheat  din stradă la  7:35PM și  făceau minciuni  că  am grad de handicap să obstrucţioneze
justiţia. Apoi au blocat programul writer.exe de la Open Office la pagina 34 a manualului înainte de
LESSON 7 din 22 care este consoana Z sau "zain" în limba arameică după o pictură indiană din sec. XIX
reprodusă de mine în Inkscape. La ora 11:45PM am început să recâştig controlul asupra unor procese
repornind „Desktop Window Manager”  (dwm.exe).
Apoi am tradus și în limba spaniolă castiliană și aveam  nevoie de icoane cu steaguri pentru dialectele
spaniole și am continuat în săptămâna următoare.

Luni,  16  Septembrie  2019,  am  partajat  capitolul  în  spaniolă  în  directorul  beitdina.net/peshitta/?
dir=es_es online. Imediat s-a făcut agitaţie și s-a răcit aerul în cameră însă la bucătărie nu se scurgea
apă și am avut dureri abdominale care apăreau când stăteam la birou să continui lucru și întreaga zi de
Marți am lucrat la 14 steguleţe până Miercuri la amiază în aceleaşi condiţii.
În paralel am actualizat proiectul autoindex.sf.net pe github.com/BeitDina/AutoIndex să-mi indexeze
directoarele  traducerilor  cu  icoana  steagului  fiecărei  limbi  folosind  proiectul  github.com/Mx-
Publisher/famfamfam_flags care l-am actualizat în aceiaşi zi.
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Miercuri,  18 Septembrie 2019, la ora 1:30AM am auzit  pe unul din puii  unei familii  de guguştiuci,
bolnav prin înecare cu seminţe întregi, de două săptămâni, că striga și până am cerut voie mamei mele
să ies era aproape rece de la ploaie cum era subdezvoltat căci nu doream să moară în cuib.
Când l-am adus și l-am îngrijit am fost atacat cu un accelerator de particule cu care mi s-a deschis
splina de vreo două ori și cum stăteam la birou, de la dezechilibru chimic, până în zori mi-au căzut
multe fire de păr din  barbă care ajungeau pe mouse și tastatură.
Dimineaţa un bărbat care se prefăcea că este demon și imita un actor care a jucat rolul lui Bela în
serialul "La Bloc" a deranjat puiul care a murit și l-am adus într-o zonă exterioară oraşului în zori la ora
6:30AM. Când m-am întors lângă Profi Alfa era o autoutilitară însă nu era ce am crezut eu.
La ora 12:30 după serviciul zilnic am mâncat și am dormit până la 5:30PM când mi-au deschis prostata
și m-au defilat după doar cinci ore de somn care sunt insuficiente unui om în rahitism.

Apoi am fost iar defilat după asfinţit și am tot repetat serviciul de seară şi am lăsat un sistem
informatic închis fiind prea afectat la tractul intestinal dar şi afectat sexual şi nu  mai se putea să lucrez
la vreun proiect şi nici să mai stau la birou şi precizez că petiţia am continua să o scriu suspendat de
durere şi căldură internă de la radiaţii. 

Apoi  la  ora  11PM am fost  atacat  cu  acceleratorul  de  particule  și  au  început  să-mi  aereze
continuu vezica urinară în timp ce îmi notam ce fac.
Presupun că au fost invitaţi  la poliţie  ori  la parchet cei  care supraveghează apartamentul  şi  că au
început răzbunare. 

Menţionez căci am făcut precizări la pagina 117 legate de locuitorii de la apartamentul 17 şi
jandarmi care le folosesc apartamentul împreună cu agentul sau agenta de la parchet legat de care
aştept mai departe sfaturi ce să fac legat de ei şi precizări la pagina 118 legate de anumite dispozitive
în miniatură care seamănă cu cele folosite de autoutilitare şi acea dubă a cu nr. MAI 45027 în care erau
acei jandarmi pe care nu intenţionez să-i dau mai departe şi care m-au confundat cu un boschetar şi
care nu au legătură cu sistemele informatice şi legat de care aştept răspuns. 

Duminică, 22 Septembrie 2019, am lucrat până la ora 4:35 PM și apoi am lăsat sistemele pornite
și m-am culcat fiind treaz de la 9:30PM după doar două ore de somn. Apoi la ora 6:30PM după două
ore de somn m-am trezit pe fondul vocii fetelor de la et. IV care spuneau: 
"-Dă mai departe tot mai sus pe el să simtă că-i defilat că altfel crede că a visat ceva și doarme mai
departe! Şi pierde toată ziua de lucru... Ziua următoare." Şi am simţit ceva fierbinte pe mine și m-am
dus la WC și înainte să urinez am văzut că eram defilat și fiind obosit m-am rugat și mi-am copt o lipie
şi-am ieşit în apropierea cartierului până la 7:20PM.
La ora 3PM și la 9PM au deversat emulsie în scurgerea de la bucătărie și s-a răcit aerul foarte mult
înăuntru și  am discutat  cu mama că este frig și posibil  să îngheţe afară și eu am aprobat și  spre
surprinderea mea am coborât afară la ora 9:15PM și era destul de cald.

Miercuri,  25  Septembrie  2019  la  ora  12:10AM  m-am  trezit  subit  căci  un  grup  de  creştini
adventişti  de ziua a şaptea făceau discuţii  și  cereau unei alte persoane să mă lovească cu oscilaţii
electro-magnetice direcţionate înspre glandele genitale pe cum mă ridicam din pat. Mi-am dat seama
când soţia celui care era procuror s-a consultat cu el căci erau adventişti. 
Apoi  am făcut  în  timpul  supravegherii  serviciul  zilnic  până la  12:25AM și  mi-am notat  căci  m-am
confruntat cu ei.

Dimineaţa la ora 5:45AM unul la apartamentul 17 deasupra biroului, unde lucram la transliterare
în alfabetul grec, a dat cu piciorul aşa cum se sare în groapa cu nisip la sport şi-a spus: 
-Mai trăieşte și cel denumit opţional incorect 'tatăl lui'? Atunci tot acolo am fi cu ce facem aici.

Vineri, 27 Septembrie 2019, fiind ultimule zile din an în calendarul ebraic m-am pregătit de Ziua
Răsuflării Şofatului şi am neglijat lucrările care le aveam şi au început să facă răzbunări contra mea căci
întreaga săptămână am lucrat doar la transliterare în alfabetul grec şi eram indecis încă cum să închei.
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Astfel  de la ora 3AM au început să tragă în mine cu acceleratorul  de particule  până la  ora 6AM.
Precizez  că  ultima  cântărire  făcută  seara  era  mai  proastă  căci  aveam doar  46,5kg  conform pozei
realizate şi 47,5 pe un cântar bun şi am nevoie minim 50 să pot lucra muncă uşoară cu jumătate de
normă adică 3 ore per zi.

Mai menţionez că diferite persoane opresc maşinile ţiganilor asociaţi cu cei de la etajul IV şi le
oferă beneficii materiale şi că aceştia spun că aduc banii înapoi la parchet şi că uneori le intră unii bani
în plus care provin de la colegi de facultate de-ai mei sau vecini care dau bani să nu fiu abuzat aşa rău
cu tehnologia biometrică sau cu „sculele lor” numite de fete fie „fiare”, sau fie „astea aici”, fie „aparate
de pişaţii” ş.a. şi las să determinaţi dacă aceştia sunt jandarmi sau agenţi de la parchet şi dacă fac ori
nu abuz în serviciu. Menţionez că o femeie de la jandarmi care provine de la Căminul Social Alfa m-a
aşteptat  odată jos  în parcare când trăgeam salivă să mă răzbun pe Domokos şi-a încercat  să  mă
oprească şi că ştia de la cineva din blocul 79 că m-a defilat acesta.

Duminică, 29 Septembrie 2019 la ora 1AM am fost defilat cu LASER în timp ce dormeam şi după ce am
spălat chilotul am identificat urmele de la fascicol care erau identice cu urmele făcute când m-au găurit
în apropiere de canalul urinar aşa cum am menţionat mai sus şi am observat că am uitat scutul care-l

pun de obicei în burtieră pe marginea biroului.   
Captură cu Smartphone la poza făcută cu camera Sony în zona arsă cu LASER.
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Poza originală făcută cu camera Sony în zona arsă cu LASER pe chilotul spălat şi clătit cu clor parfumat.

  Filename - DSC00008.jpg
ImageDescription - 

Make - SONY
Model - DSC-W800

Orientation - Top left
XResolution - 350
YResolution - 350

ResolutionUnit - Inch
Software -   1.0500

DateTime - 2019:09:29 01:27:59
YCbCrPositioning - Co-Sited
Copyright - Copyright 2009

ExifOffset - 308
ExposureTime - 1/30 seconds

FNumber - 8.00

ExposureProgram - Normal
program

ISOSpeedRatings - 100
ExifVersion - 0230

DateTimeOriginal - 2019:09:29
01:27:59

DateTimeDigitized - 2019:09:29
01:27:59

InteroperabilityOffset - 7472
SensingMethod - One-chip color

area sensor
FileSource - DSC - Digital still

camera
SceneType - A directly
photographed image

CustomRendered - Normal
process

ExposureMode - Auto
White Balance - Auto

FocalLengthIn35mmFilm - 26 mm
SceneCaptureType - Standard

Contrast - Normal
Sharpness - Normal

Joi, 3 Octombrie 2019, la ora 5AM, s-a auzit cuvântând unul denumit "Guvernul" pe fondul vocii cărui
cineva mi-a deschis prostata. După ce am urinat m-am întors în pat şi-am spus o binecuvântare și în
timp ce m-am acoperit, fetele care mă identificau cu chip biometric propagau melodia americană "In
the Navy" și am început să adorm când o radiaţie puternică mi-a cauzat usturime și m-am tresărit și
eram uşor defilat, dacă nu eram pe mână de ceva uns cum e margarina, şi-am înlocuit tamponul de
discontinuitate urinară şi-am pozat ferestrele la apartamentul 17 deasupra mea. 
Se observă lumină la bucătărie și camera mică deasupra camerelor unde am intrat înainte să cobor jos,
ca să nu poată spune familia lor că nu erau acasă sau să aibă alt alibi şi am urcat să urc pozele în
directorul web „/petitions/Golani” în „www.beitdina.net/forum/images/” pe care puteţi verifica aceste
poze care nu le-am mai inclus aici. Astfel am mai pierdut o zi de lucru între sărbătorile de toamnă când
putea lucra. Este prima dată când nu am văzut maşina familiei  lor jos și  am fost defilat însă acest
Domokos  Mihai  are  obiceiul  să  meargă  și  cu  autobus  și  nu  neapărat  suspectez  fetele  de  la
apartamentul 16 care au cheie. La ora 5:54 am făcut poze care demonstrează că la apartamentul 17 era
lumină dar nu se vede clar ce maşini erau parcate, nici personale şi nici de la Interpol.

Sâmbătă, 5 Octombrie 2019, dimineaţa la ora 3AM am fost trezit de câţiva ţigani care aveau cu ei o
tânără care avea implant și încerca să-mi facă porneea și era direcţionat pe mine un oscilator de câmp
electro-magnetic, care nu era mai dăunător decât acceleratorul de particule, și m-am dus să mă rog în
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bucătărie. 
Şi apoi m-am culcat înapoi până la 5AM când iar era direcţionat acel câmp și după ce m-am rugat și
câţiva vecini s-au agitat că aud rugăciuni în ebraică şi am putut dormi până la ora 10AM când au
început iar cu oscilatorul și două tinere cu implant dentar infiletabil. Am făcut apoi serviciul săptămânal
până la 1PM și după amiază au continuat să-mi supravegheze locuinţa și mi-au deschis prostata odată
la două ore.

Joi, 10 Octombrie 2019 după Ziua Ispăşirii, Iom Chipur, am fost lovit cu accelerator de particule
de la 6AM când m-am culcat până la 11AM și încă de două ori până la 1PM apoi o tânără a vorbit cu
un domn, probabil Domokos, și acesta nega că el ia cerut să folosească acele scule și ia cerut să le lase
jos. Apoi afară s-a făcut un scandal în care ceva tânără spunea că nu a fost lăsată să declare că m-a
defilat, probabil în postul lunii noi, şi nu când a intervenit cel cu melodia „In the Navy”, ci în ajun de Roș
HaȘanah, cum am specificat mai sus, şi se plângea la mai multe persoane că i s-a cerut să scrie că a
avut relaţii intime cu persoana despre care declara şi nu că la defilat cu un dispozitiv sau că ia deschis
prostata.

Precizez iar, şi aici, căci m-am consacrat în anul 2000 cam la 24 ani după legea sau manualul
întâilor născuţi care pe larg avem cerinţele în Numeri capitolul 4 și nu permite căsătoria înainte de
plătirea a cinci şekeli de arginţi la Sanctuar cum era la Tabernacolul sau Templul din Ierusalim care
acum nu e construit și ,ai declar că am avut antecedent un unchi Iosif Bodin care a murit la 40 de ani
când s-a răzgândit în 1976 şi-a încercat să aibă copii cu a femeie din sat și căci din cauza lui am aflat
de această lege după o ceartă în familie înainte să am 5 ani și apoi de la bunica care se ocupa de mine
între 1981-1983, când părinţii erau în divorţ, numită Telepoczki Sida care a luat legătura cu sinagoga
printr-o familie din satul Macea și  m-a instruit  că unchiul  meu când a murit  opţional a vrut să se
însoare și că era cum se spunea la ţară "jidan" folosind două femei din sat cu care prefăcea că dispută
acestea şi apoi acestea fiind amintite se uitau la mine pe perioadă îndelungată şi a mai folosit o mătuşă
din familia Hetman când am împlinit 6 ani cam la 6 luni de când a început acţiunile ei legate de mine
care au continuat până la 7 ani când a obţinut mama, Telepoczki Elvira custodia mea ca minor şi m-am
mutat la ea. Precizez că am mai avut un unchi care a rămas din acelaşi motiv necăsătorit şi care umbla
la sinagogă şi s-a mutat în Arad înaintea mea şi mai sunt şi ate persoane în comunitatea evreiască care
au preferat să înfieze copii instituţionalizaţi după au auzit de cazuri ca ale unchiului meu dar nu am
putut face la fel căci doresc să mă respecializez în lingvistică şi arheologie la Universitatea din Ierusalim
conform domeniului în care profesez în prezent pe situl beitdina.net şi altele. 

Duminică, 13 Octombrie la ora 7PM am făcut serviciul de ajun de Festival Sucot (Colibi) și apoi 
am cinat prima seară în coliba făcută în colţul biroului. Apoi am mâncat vinete prăjite cu colăcel și ouă 
cu ardei roşii, pentru că prima zi nu se permite să facem cumpărături şi nu mai era muştar, și restul din 
colac cu cremă de cacao și alune. 
Apoi când m-am înclinat şi-am luat napolitane s-a auzit cel are voce ca Bela din "La Bloc" și femeia de
la ap. 17 a imitato pe cea de la ap. 19 și m-a defilat cu un dispozitiv înainte să mă aşez înapoi cu
napolitana.  Imediat i-am spus mamei mele fiind sub ameninţare cu lămpile r.x. am ieşit afară să-mi
notez. La întoarcere agentul Interpol era în maşină cu pantaloni și chipiu cu camuflaj de pădure.
Precizez  căci  la  începutul  Marilor  Sărbători  de  Toamnă  cu  apropierea  cărora  au  venit  cei  de  la
„International  Police  Association”  am  avut  becuri  ţăcănite  cu  r.x.  şi  anume:  3  în  camera  mare  la
candelabru, 1 în bucătărie,  1 în baie pe care l-am înlocuit cu cel din camera mică cu o „lampă cu
halogen” care mi-au lăsato până în Decembrie, şi idem pe Casa Scărilor când am coborât dimineaţa nu
s-a mai aprins la etajul III şi apoi după amiaza nici la II şi nici la etajul I, dar, toate 3 pe partea unde
stăm noi şi cei de la etajul IV deasupra noastră.
În ziua când au ţăcănit becurile pe Casa Scărilor am fost lovit la urcare şi coborâre cu lampă r.x. cu care 
mă înţepau adânc mai ales la glandele genitale care uneori nu durea aşa tare dacă mă lăsam în jos sau 
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dacă suprapuneam degete la picioare să falsez înălţimea şi nu am fost defilat pe Casa Scărilor.
În cele opt zile de festival Colibi (Sucot) nu am mai fost deranjat când cinam două mese în

coliba amenajată în camera mea zilnic până s-a încheiat ziua mare a sărbătorii numită Hoşanah Raba și
era spre asfinţit ultima zi numită Şemini sau a VIII-a când seara am tradus și  citit ultima porţiune din
Moise de Şimhat Torah.
 Luni, 21 Octombrie 2019 la ora 18:30 am terminat citirea pentru ziua de sărbătoare când persoane
necunoscute au intrat în apartamentul 17 și au tras cu LASER în mine și mi-a pleznit puternic urinarea.
Apoi am fost la cumpărături și  la întoarcere cam la 10:05 PM am fost plesnit de mai multe ori  la
prostată căci găteam și a trebuit să mut de pe foc oala cu ceai și cratiţa cu pâine arabă și să fug la WC
făcând manevre să nu mi se deschidă prostata și am constatat căci tamponul de discontinuitate urinară
era defilat de dispozitiv și erau două urme de LASER pe piele chiar unde iese urina ca două ciupituri și
ca cele două arderi din imaginea chilotului prezentată în petiţie.
După amiază am fost vizitat de doi comisari de poliţie care încercau să mă convingă faţă de mama mea
să nu-i dau mai departe pe cei de la etajul IV ci să le prezint probe legate de cei care mă urmăresc pe
stradă. 
Aşa cum am relatat pe un blog, ştiam de „sculele” care deschid prostata de la vârsta de 2 ani când în  
1978 am fost identificat de cei de la o anumită divizie căci ştiam să citesc capitalele lumii pe aparatul 
de radio „Camelia” şi ca să se convingă căci mă ascundeam în casă singur ca să ascult „Europa Liberă” 
şi să mă dezic de recrutare în Armata Română şi deoarece în băteam joc de ei cu replica că am „doi 
ani” şi nu „douăzeci” cum se exprimau ei au decis să-mi aplice radiaţii la prostată momindu-mă să mă 
urc pe pat unde ajungeam la ceas cu întrebarea „cât este ceasul?”. Precizez căci la 20 de ani m-am 
operat la intestine a doua oară din cauza unui efort fizic pe fondul încorporării unor colegi de liceu 
seral şi că oamenii din sat aveau obiceiul să apeleze la clarvăzători. Când m-am îmbolnăvit în 1978 cu 
apendicele, bunica mea nu m-a dus la doctor de frica unei divizii a armatei care nu credeau că aveam 
doar doi ani şi am ajuns ca apendicele să se agraveze din caza încălzirilor intestinale care erau efect 
secundar al deschiderilor de prostată şi împingerea intenţionată a unor impurităţi în apendice. Doar în 
1979 cineva ia sfătuit pe bunici să nu mă ducă la psiholog ci să cheme o salvare la dispensarul din sat 
de unde am fost adus la secţia de Chirurgie Infantilă împreună cu mama mea care ma asistat vreme de 
trei săptămâni în care am fost ţinut cu gheaţă pe burtă până s-a aprobat deschiderea secţiei şi după 
care la operarea apendicelui perforat au rezolvat şi o ocluzie intestinală cu cute. Post-operator sătenii o
acuzau pe bunica de neglijenţă pentru că nu ar fi strecurat laptele de vacă şi erau acele impurităţi care 
erau considerate atunci fire de păr sau de la pisica la care mi s-a creat o mică alergie să nu mănânc de 
unde a băut acesta lapte.
Am observat aceiaşi atitudine uneori la mama mea ca atitudinea bunicii care ar fi apelat la medici înloc 
de poliţie sau armată pentru a justifica un abuz. 

De exemplu altă dată pentru a nu mă înscrie în clasa I la şase ani căci era în divorţ deşi am fost
identificat că ştiam să citesc la textul oftalmic deoarece nu am căzut de acord cu medicul care a numit
poza unei maşinuţe „maşină” şi acolo scris „Automobil” şi am preferat să citesc. 

Am precizat acestea deoarece nu m-am mai asociat cu medici în ultimii şapte ani din cauza
problemelor contemporane menţionate mai sus care sunt legate de includerea abuzivă pe listă de
donatori de organe şi altele.

În afară de aceste precizări putem observa căci ne aflăm în prag de alegeri prezidenţiale cam la 
trei săptămâni când se întâmplă cele menţionate şi cu ocazia de diferite alegeri sunt mai multe 
persoane care au conceput să facă batjocură sau diferite presiuni şi necazuri cum mai putem observa 
în prezenta ori alte petiţii sau sesizări făcute poliţiei.
Acestea fiind abuzuri şi hărţuiri şi miticării făcute pe fondul supravegherii locuinţei şi sistemelor 

132



informatice şi alte infracţiuni extrase din CP şi menţionate la paginile 49-52 fără de care aceste 
supravegheri nu m-am face să mă simt ca într-un lagăr de concentrare nazist în ţara aceasta şi nu m-ar 
motiva permanent să-i dau mai departe în instanţă judecătorească ori la Curtea de Casaţie şi Justiţie pe
cei vinovaţi de aceste supravegheri care par inofensive. 

Joi, 24 Octombrie 2019, la ora 6:30 au oprit două maşini roşii mici pe marginea drumului şi-un
băiat, cam de 16 ani - de vârsta recrutării, a ieşit la fereastra balconului lui Merăuță de la etajul II, la
apartamentul 9 și le-a fluturat mâinile spunând să plece repede de aici și apoi au făcut vorbiri în limba
maghiară.
Cei de la etajul IV au observat și au uitat că-ci recent am fost abuzat cu LASER și au crezut că iau
momeala și aşi ignora ca cei de la IV să-şi menţină dispozitivele care îmi ameninţă viaţa.
Am precizat în petiţia din 2015 căci cei de la etajul IV în Noiembrie 2015 când s-au asigurat că dorm
spuneau "-Sigur doarme?" şi o tânără a răspuns "-Judecând după sinusurile lui ..." acesta este suficientă
ca probă audio căci puteau vedea cu o lampă r.x. cum anume stăteam pe marginea patului cât şi că
puteau vedea nasul că-l aveam rupt spre sinusuri şi  având în vedere că înregistrarea prezentată la
poliţie are peste 5 ore se poate determina după maşinile care mai trec pe stradă şi alte zgomote că
smartphone-ul era plasat pe pervaz şi nu este relevant dacă dispozitivul r.x. îl au în scara de bloc de
zeci de ani ci doar pentru a arăta că mă puteau vedea când dorm. 
Există vreo lege să ţin un telefon mobil pornit să înregistreze noaptea orice zgomote din locuinţa unde
sunt  domiciliat  care  includ  zgomote  din  stradă  şi  discuţii  din  vecini  ca  acesta,  sau  de  ce  nu
demonstrează aceasta că puteau vedea prin structura fer-beton dintre etaje cu acea lampă că probabil
mă prefăceam că dorm fiind la marginea patului?
Mai pot prezenta ca probă o poză 3d făcută cam de la etajul IV şi proiectată deasupra unui teren de
sport de lângă pădurea Ceala în timpul lansării taloanelor chinezeşti în 2015 în care sunt filmat cu
cameră r.x. în timp ce dorm de la etajul IV şi proiectat 3d la miezul pe bolta cerului la care am realizat
poză cu camera Sony, care arată căci la un an după ce am făcut plângerea penală la I.J.P. Arad am fost
filmat noaptea de la etajul IV şi căci au mijloacele să-mi supravegheze locuinţa.
Acestea pot fi prezentate de Judecătorie împreună cu un chilot care este ars cu fascicol LASER, pe care
l-am pozat şi am indicat unde exact este ars într-o poză făcută pe ecranul camerei photo Sony.
Pot demonstra că acea lampă r.x. cu care atunci vedeau sinusurile mele nu mai este în scara de bloc D
sau E astăzi, sau că cipul medicinal care este folosit astăzi pentru demonologii nu poate fi folosit să
observe degradarea oaselor de la lămpi r.x. şi alte mijloace de supraveghere?

Tinerii de Joi, 24 Octombrie, mi-au amintit de noaptea dintre Miercuri, 25 Noiembrie 2015, şi Joi
26 când am obţinut proba audio care demonstrează că mijloacele de supraveghere permit prin plafon
observatorilor  să-mi  observe  sinusurile,  adică  că  aveam  nasul  rupt  şi  tamponat  pe  plapumă  şi
considrau că era motiv de râdere. 

După data plângerii penale şi până în anul 2019 sunt diferite probe cum sunt şi înregistrările
audio care arătau variaţii cum funcţiona instalaţia care scurgea apă şi emitea nitrogen care o parte din
întrezăririle  audio  cuprinde  foştii  proprietari  şi  o  parte  actualii  proprietari  şi  care  demonstrează
continuarea acţiunilor foştilor proprietari de actualii proprietari la care s-a referit domnul Veliciu Sorin
pe care l-am citat în prezenta când acest Domokos strângea prima dată semnături, şi domnul Veliciu
le-a numit „acţiunile domnului Tică”.

Probabil tinerii erau neglijenţi neştiind căci în CP „supravegherea locuinţei” care nu ţine doar 48
ore  cu  acordul  unui  procuror  ci  acele  mijloace  sunt  folosite  ilegal  pe  o  perioadă  îndelungată  se
pedepseşte  până  la  12  ani  de  lipsire  de  libertate.  Încă  la  data  prezentei  tinerii  care  intră  din
apartamentul 16 în 17 primesc ordin de la diferite persoane din stradă să iasă ori să coboare imediat
jos, ş.a.
Am aflat de la ofiţeri de poliţie care doreau să le prezint probe altele decât cele de pe camera Sony sau
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chilotul ciuruit cu LASER căci sunt mulţi poliţişti care au sigle „International Police Association” dar apoi
nu aveau număr de înmatriculare ci doar un abţibild pe care îl pot şi eu imprima pe un autocolant.

Joi, 24 Octombrie 2019, la ora 6:30 au oprit două maşini roşii mici pe marginea drumului şi-un
băiat, cam de 16 ani - de vârsta recrutării, a ieşit la fereastra balconului lui Merăuță de la etajul II, la
apartamentul 9 și le-a fluturat mâinile spunând să plece repede de aici și apoi au făcut vorbiri în limba
maghiară.
Cei de la etajul IV au observat și au uitat că-ci recent am fost abuzat cu LASER și au crezut că iau
momeală și aşi ignora ca cei de la IV să-şi menţină dispozitivele care îmi ameninţă viaţa şi condiţiile de
muncă la materialele didactice şi traducerile manuscriselor antice.
Am făcut o cerere în care am solicitat la I.J.P. Arad să-mi de-a o copie după înregistrarea audio 3gpp de
200MB care era prezentată pe CD sau DVD cu o copie convertită în mp3 ceva mai mică dar tot de
peste 5 ore, la care nu am primit răspuns măcar prin internet. Pe acesta se aude în început după ce am
făcut rugăciunea de miezul nopţii şi m-am retras în camera mică căci cei de la etajul IV în Noiembrie
2015 s-au asigurat  că  dorm şi  spuneau "-Sigur  doarme?"  şi  o  tânără  a  răspuns  "-Judecând după
sinusurile lui ...". Aceasta este suficientă ca probă audio căci puteau vedea doar cu o lampă r.x. Sau cu o
cameră termică cum anume stăteam pe marginea patului şi totodată puteau vedea nasul că-l aveam
rupt spre sinusuri şi având în vedere că înregistrarea prezentată la poliţie are peste 5 ore se poate
determina după maşinile  care mai  trec pe stradă şi  alte zgomote că smartphone-ul  era  plasat  pe
pervaz şi nu este relevant dacă dispozitivul r.x. îl au în scara de bloc de zeci de ani ci doar pentru a
arăta că mă puteau vedea când dorm. 
Mai pot prezenta ca probă o poză 3d făcută cam de la etajul IV şi proiectată deasupra unui teren de
sport de lângă pădurea Ceala în timpul lansării taloanelor chinezeşti în 2015 în care sunt filmat cu
cameră r.x. în timp ce dorm de la etajul IV şi proiectat 3d la miezul nopţii pe bolta cerului la care am
realizat poză cu camera Sony, care arată căci la aproape un an după ce am făcut plângerea penală la
I.J.P. Arad le-a fost permis să mă filmeze sau pozeze noaptea de la etajul IV şi căci au mijloacele să-mi
supravegheze locuinţa, şi s-a ajuns ca în aceea noapte până la 3AM să-mi văd nasul rupt în proiecţia de
pe bolta cerească.
Acestea pot fi prezentate de Judecătorie împreună cu chilotul care este ars cu fascicol LASER, pe care l-
am pozat şi am indicat unde exact este ars într-o poză făcută pe ecranul camerei foto Sony în zona
postavului care a fost un moment descoperită când ma-m balansat să mă ridic din pat şi scutul mi-a
alunecat spre stânga iar ei cu LASER-ul erau poziţionaţi la etaj deasupra spatelui meu.

În  urma  eşecului  să  prezint  proba  şi  a  lispei  altor  imagini  care  să  arate  lovitura  dublă  a
fascicolului LASER care ca urmare a plângerii penale nu a mai fost folosită doar foarte rar contra mea şi
de acest Domokos Mihai doar în zona urinară şi mai ales a cererii să-mi de-a o copie a înregistrării .
3gpp de 200MB de la poliţie. 
Cineva la anunţat pe cel care a simulat actul sexual la ap. 16 cu scopul să mă influenţeze cu chipul
medicianl fiind persoană religioasă şi fiind înregistrare audio necuvincioasă să şterg acea probă de pe
smartphone căci am solicitat acea probă poliţiei şi a venit personal cu o maşină Opel arginstiu AR 20
YRU sau YRL legate de care vă includ câteva poze şi prima aici:
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În aceişi zi a mai apărut o persoană necunoscută care seamănă cu un unghi evreu.
Miercuri, 30 Octombrie, la ora 2:40 a venit repede, conform paşilor, Domokos Mihai, care s-a

aplecat, s-au a lăsat un aparat greu, și a pornit un întrerupător mecanic, ca la un cuptor electric, și a
început să-mi oscileze mâna stângă cum stăteam la calculator, oscilaţia fiind poziţionată spre vârfurile
degetelor.
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La ora 8:30 m-am culcat şi la ora 12:00 am fost lovit cu radiaţie în glandele genitale și m-am
sculat subit şi-am alergat la WC pe fondul unei contracţii şi-am constatat că am fost defilat şi după mai
multe luni an constatat că am rămas cu pete negricioase unde mi-a topit pielea. Menţionez căci la ora
12 am fost hărţuit sexual de multe ori cu acuzaţia că nu mă rog la timp și că s-a schimbat recent fusul
orar.

Apoi unul în stradă din prietenii lui Nesmerak Gabriel care era patron, prieten al lui care era
taximetrist şi acum este poliţist a făcut comentarii din maşină şi o tânără încerca să o imite pe soţia
patronului. Apoi eu m-am rugat de amiază şi am comunicat indexul la Eneltel și tânăra continua să o
imite. Apoi s-a făcut gălăgie în timp ce mă străduiam să împlinesc Deuteronom 24 care cere să-mi spăl
hainele la asfinţit şi eram supravegheat din stradă.

Joi, 14 Noiembrie 2019 am lucrat la birou până la ora 6 AM, apoi m-am rugat și m-am culcat. La
ora 7 AM cei din apartamentul 17 au poziţionat un dispozitiv oscilator și l-au pornit și am poziţionat
totodată o tablă de fer cam de 3mm grosime lângă mine. La ora 7:15 m-am trezit de la o radiaţie
fierbinte în timp ce se închidea uşa la apartamentul 17 și s-a deschis și închis la apartamentul 16 și m-
am grăbit  spre WC unde am constatat  că erau mai  multe  lichide pe tamponul  de discontinuitate
urinară care era verificat  seara când de trei  ori  mi-a fost  brusc deschisă prostata,  și  am schimbat
tamponul. Afară era vreme ploioasă și am rămas înăuntru până la asfinţit.

Marți,  3  Decembrie  2019  în  timpul  somnului  la  ora  11:30PM am fost  radiat  și  am avut  o
contracţie după care m-am rugat și mi-am schimbat tamponul de discontinuitate urinară, m-am rugat
de miezul nopţii și am mâncat lipie cu mere şi scorţişoară blestemându-i după religiile lor și am pus
sistemele în hibernare căci unul imita pe cineva care tot zicea "dă-i teft" și mă deranja când lucram la
manualul de arameică pentru clasa I și eram la Lesson 10 care este consoana "iod". Nu am identificat
arsuri de la LASER ca în luna August pe chilot și bănuiesc că foloseau lampă r.x. Pentru că după ce l-am
blestemat nu am mai putut în mod real lucra direct la manual consider că nu pentru mine era acest
„dă-i teft” ci era pentru cei de la etajul IV deasupra mea care de atunci au împiedicat să pornesc ultima
versiune a cărţii care conţine un număr mai mare de cuvinte arameice cu transliterare şi poze dar şi
litera „yod”.

Astfel în perioada Iulie-Decembrie 2019 am făcut 10 consoane „Lesson” din 24 şi 44 de salvări
ale documentului "Manual_Aramaic_[data]_ro-ro.doc" cât şi mostră în limba română şi engleză pentru
situl beitdina.net şi academia.edu şi în săptămâna 16-22 Decembrie care precedă sărbătorile de iarnă
nu am mai reuşit să lucrez la manualul şcolar din cauza celor care fie au blocat procesele de gen
"Office Suite" ori fie m-au radiat la prostată şi la intestine sau m-au defilat acţionând mai îndelung
dispozitivul.

Miercuri, 18 Decembrie 2019 la ora 5PM au apărut ţiganii care se consideră membri în MAPN şi
vorbesc de ranguri în armată şi am avut din trei direcţii emisii direcţionate pe prostată şi intestine mai
ales dacă stăteam la birou unde am mai simţit radiaţii dar nu şi când stăteam în picioare ori în drum
spre Market şi înapoi. Apoi am mai lucrat până în zori și m-am culcat și când m-am trezit la 11AM o
tânără mă acţiona cu emisia unui implant medical biometric și după ce m-am rugat de amiază cu o
emisie beta LASER mi-au deschis de mai multe ori prostata să mă oprească din rugăciune şi la WC au
mărit intensitatea și până mi-am desfăcut hainele am fost defilat și transpirat pe fondul zilei mamei
mele Elvira Telepoczki pe care nu am putut să o felicit până seara.

Luni, 23 Martie 2019, a doua zi de Festival Hag heChanuchah (de Dedicări) am fost la ora 7PM
după 12L apă de izvor şi un zahăr, și după ce am aranjat flacoanele de apă de 2L care nu erau ambalate
şi am dus de la uşă punga spartă cu zahăr care era cu ele într-o pungă spartă am simţit la lăsarea
greutăţii o usturime mare care a persistat până spre 7:40PM și cineva la etajul IV a făcut salturi ca paşi
de dans deasupra mea, ca şi cum cineva ar acţiona persoana de la IV, pe cum mergeam la WC să văd
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dacă se deschide prostata şi din mai multe direcţii au emis nivele mai mari de radiaţii pe care le-au
poziţionat pe mine ca la o execuţie şi pe tamponul de discontinuitate urinară s-au văzut urme de
defilare ca de la melc, care noi, evreii consacraţi sau care mâncăm cuşer, avem foarte rar, avem cam
odată la 5-6 ani.

Ca urmare a defilării  sexuale  am decis  să discontinuu lucrarea de traducere a Bibliei  de pe
www.beitdina.net/peshitta/ care era din Evanghelia lui Ioan în limba Arameică, la care am lucrat în trei
limbi în care am transliterat şi am început să traduc şi ei spuneau celor din stradă „Cât valorează ce
face ăsta aici?” şi se plângeau că nu au primit nici un ban şi spuneau „Nu mai e rentabil să ţineam
apartamentul...!” şi „Putem oricând să-l oprim sau să-l defilăm pe ăsta aici.” acestea au fost după ce mai
multe zile după ce am început sărbătorile de iarnă şi nu le-a convenit dieta mea care conţinea cartofi şi
mi-au lovit mai departe cu LASER dinţii de sus. 

Ca  urmare  a  mai  multor  probleme  sexuale  pe  fond  de  hărţuire  de  către  fetele  de  la
apartamentul 16 care folosesc la anumite momente din zi şi noapte apartamentul 17 cât şi din urma
nenumăratelor  deschideri  ale  prostatei  am  discontinuat  lucrarea  de  traducere  a  Bibliei  de  pe
www.beitdina.net/peshitta/ care era din Evanghelia lui Ioan în limba arameică, la care am lucrat în trei
limbi  şi  Manualul  de Limba Arameică la  care  am reuşit  doar  10 consoane cu exerciţii  până în  20
Decembrie dar nu am reluat lucrul la ultimele 14 consoane şi exerciţii, şi am continuat cu un modul
biblic cu abreviere DSS în colaborare cu un alt autor pe care l-am publicat pe situl acestuia dar şi pe
biblesupport.com și  totodată traducerea unor capitole  în beitdina.net/aleppo/ cu scopul să traduc
psalmii ca interlinear cercetând şi DSS când traduc şi carte separată şi care au culminat cu introducerea
în scara de bloc a unei instalaţii r.x. portabile mai puternică care mi-a făcut ruperi în zona urinară cu
lampa r.x. într-o Vineri, 24 Ianuarie 2020.

Cei care supraveghează locuinţa și Vineri în 7 Februarie 2020 au devenit ofensivi și m-au ars cu
lampa unui dispozitiv r.x. portabil în zona urinară şi am observat totodată că becurile care aşa cum am
precizat mai sus le-au „ţăcănit” cu lampa r.x. erau câte două dulii la fiecare senzor la fiecare etaj la care
ne-au lăsat în beznă ceea ce arată că s-au ars întâmplător şi precizez căci cu ajutorul mamei mele
Telepoczki Elvira am reuşit să cumpăr şi să înlocuiesc becurile atât în două camere şi în hol ş.a. Până la
sfârşitul lunii Februarie. Aşa cum am prezentat mai sus când am urcat pe Facebook poze am observat
acea poză în care aveam lovitură dublă cu fascicol LASER sub urechea dreaptă şi totodată am mai găsit
pe una din pozele făcute  din greşeală cu mâna stângă, deoarece trebuia cu mâna dreptă având în
vedere direcţia de scriere în limbile semitice, şi era, dar, făcută pentru a X-a consoană arameică care

este ܟܟܟ  „caf” (a apuca) Dsc00983.jpg (11.02.2020) aceleaşi urme de la  acelaşi fascicol dublu pe

mână exact în locul unde pielea se întinde când apuci ceva în mână însă poza poate să fie relevantă la
o curte de judecată. 
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Vă aduc la cunoştinţă că am formulat deja petiţii distincte pentru diferite ministere care le puteţi
accesa în ultima legătură de mai jos cât şi petiţii cu grad de confidenţialitate secret care nu se pot
accesa online prin internet. 
Menţionez că nu am fost contactat prin e-mail sau la domiciliu până la data prezentei de un asistent
social care să-mi pună în vedere căci sunt oficial persoană restricţionată. 

Mai menţionez şi că m-am mai adresat de două ori ministerului care îl conduceţi însă ministrul
s-a schimbat şi am considerat necesar din multe motive că este necesar să mă adresez pe care nu le
pot menţiona în prezenta ci probabil veţi fi informat s-au le veţi constata când citiţi prezenta.
Aştept răspuns şi recomandări fie prin e-mail la orynider@gmail.com ori fie prin poştă la adresa de pe
prima pagină.  

Legat de iradierea care am lua-to în anul 2019 de Postul Esterei vă prezint ca probă o poză
recentă cu cavitatea bucală din 2020 pentru comparare, care demonstrează căci nu postul avea acel
efect asupra cavităţii ci mijloacele de supraveghere:

Precizez căci  am primit  confirmare legat de Cardul de Asigurări  de Sănătate căci  fetele din divizia
socială şi de la jandarmi au minţit sau s-au referit la o altă persoană cu ar fi Varga Remus atunci când
au susţinut că am consultaţii trecute din burtă de medicul de familie de la „Soterie” Arad unde încă am
dosar medical şi căci acesta ar fi fost imposibil deoarece acel card de sănătate la care s-au referit este
conform răspunsului la sesizarea mea blocat şi nu putea fi utilizat pentru a-mi scrie consultaţii sau
internări fictive în spitale sau clinici mentale.
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Urmează proba în care am cenzurat numărul de card din cauza căci prezenta nu este secretă:
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Precizez căci în urma mai multor drumuri prin ţară în Februarie 2013 am pus de la 47 kg la 51 kg
şi având în vedere căci aveam testele psihologice luate în 2011 şi anume Testul lui Leopod Szondi şi am
renunţat să mă încadrez în grad de handicap, însă fiind sfătuit de medicul chirurg C.C. Şi de medicul de
familie de la „Soretie” Arad P.E. Să mai fac un „an terminal” de la „aceiaşi specializare” am încercat să
stau pe parcusul verii departe de sistemele informatice pe care făceam muncă de birou pentru a nu
ajunge  la  „grad  de  subnutriţie  sever”  din  cauza  mijloacelor  de  supraveghere  aşa  cum  am  fost
diagnosticat de dl. C.I. în anul 2000 la mai multe internări în „Spitalul Clinic Municipal” Arad. Precizez
însă căci nu am reuşit şi am apelat la medicul specialist fără ai cere să-mi faseze testul în speranţa că-i
va comunica mamei mele care va accepta să stau un an fără ajutor social găsind o metodă să-mi revin
la greutate normală şi să-mi continui proiectele de arheologie biblică şi cartea la care lucram şi care
acum se pot urmării pe situl meu beitdina.net care este ăn construcţie.

Precizez căci în 4 Martie 2020 m-am adresat oficial la DGASPC legat de un asistent social care 
să-mi pună în vedere căci sunt oficial persoană restricţionată şi căci aştept răspuns legat de implicarea 
direcţiei care o conduce în cazul meu şi recomandări pe care mi le poate face.   

În urma petiţiei ma contactat în 10 Martie 2020 un asistent social de la DGASPC care nu mi-a
pus în vedere căci sunt persoană restricţionată conform CP ci a reprezentat medicul specialist O.D.M.
Cu care nu am dorit să mă întâlnesc la un cabinet să nu mă includă prietenii în glume dar motivul real
este familia acesteia care are Clinică de sănătate Mentală Privată cu care nu am fost şi nici nu doresc să
fiu asociat în viitor deoarece sunt persoană religioasă şi încerc să evit sistemul medical după cum se
vede din petiţia adresată CASMN.   

Din episodul din anul 2013 am apelat aşadar la medicul specialist cu chestionarul completat în
formularul de la M.S. deoarece nu m-am putut încadra răspunzând sincer la întrebări în mai mult de 15
puncte şi am sperat ca medicul specialist să comunice mamei mele că mi-am luat iar testul psihologic
însă ei ia fost milă de mine şi atunci i-am cerut să mă încadreze ca „an terminal” în gradul III (uşor) şi ea
a falsat câteva pucte acoperind cu soluţie albă de corector şi  pensula dintr-un tub ca de ojă albă
punctele pe care apoi le-am mutat pe chestionarul semnat de mine din Nu în Da şi eu am insistat că nu
am avut nici odată halucinaţii. Însă menţionez că medicul specialist s-a consulatat cu medicul psiholog
în cabinetul acestei din urmă şi când s-a întors mi-a falsat puctul unde scria că „Aţi avut senzaţia de
dureri  intestinale?”  deoarece  am cele  două  ocluzii  intestinale  operate  chirurgical  care  ar  fi  scăzut
puctele şi a bifat fără acordul meu „Aţi avut halucinaţii?” de la Nu la Da.
Acestea le-am explicat într-o petiţie scrisă Brigadei Pentru Combaterea Criminalităţii care a avut ca
urmare schimbarea agentului sau agentei care făcea abuzuri.

 Mai includ probe pentru episodul din 30 Ianuarie 2019 când la ora 10:20 am surprins un băiat cam de
20 ani cu jachetă maro şi sac albastru în spate că coboară scările de la etajul IV şi apoi cum traversează
drumul în pas alergător, şi am inclus poza la probă dacă demonstrează că a vizitat o altă persoană
aflată în bloc ca agent. Băiatul care a coborât de a etajul IV în poza originală este în paginile de mai sus
şi  prezint  o altă  poză din 14.11.2019 în  care băiatul  se întâlneşte  cu această agentă care lucra în
Noiembrie în acest job.
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Iclud şi o poză cu cea denumită „Simona” împreună cu un bărbat mai tânăr şi maşina lui Domokos:

Poză găurire dublă cu LASER ochi atât în retină cât şi în iris.
11.10.2015
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Ca urmare a ultimelor petiţii adresate diferitelor instituţii abilitate cum este DGASPC, mi-au introdus un
alt agent în bloc care a luat măsuri mai drastice czum ar fi să mă defileze în sabat şi de luni noi.

Sâmbătă 21 Martie 2020, la ora 1PM am terminat citirea săptămânală din Moise şi Profeţi şi aşa 
numitul Noul Testament şi am continuat prin a mânca deşi eram transpirat. Apoi la ora 2:29PM am 
pozat familia Domokos cum plecau cu maşina şi la ora 4PM crezând că la ei nu mai este nimeni în 
apartament mi-am schimbat hainele şi am fost defilat în timp ce analizam nivelul de umiditate al 
potavului chilotului şi înloc să am maxim hormonaţie cum mă aşteptam am avut direct trei feluri de 
lichide după ce am scos tamponul de discontinuitate urinară. Apoi m-am rugat ca Mesia să aducă apă 
de curăţire şi în timp ce am aşteptat să vină ploaia la ora 4:57PM am pozat două persoane care au 
coborât din apartamentul 17 şi locul gol din parcare. Astfel ţinând seama de starea de carantină am 
ieşit la capătul străzii Pionierilor unde locuiesc plantând o ramură de pom conform poruncii de sabat şi
m-am depărtat maxim 400 m în prelungirea străzii până spre asfinţit şi acolo la ora 5:18PM am făcut o 
poză cu oraşul ca să justific depărtarea mică care permitea să o fac pentru rugăciune starea de urgenţă.
Ultima poză din acastă zi pe care o prezint mai jos arată maşina unui preot sau credincios creştin 
ortodox, un Ford Focus cu număr AR10NVR, care ataţiona exact la ora 6PM în faţa blocului.  Ajuns 
înapoi la ora 7:35PM am făcut Hadalah (Despărţire) de Sabat.
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Luni 23 Martie 2020 la ora 10AM în timp ce am pus apă şi arpacaş opţinut din grâu expandat la 
fiert am fost defilat în timp ce aşteptam să de-a în clocot însă nu am avut decât o mică hormonaţie 
care s-a pierdut în tampon. Astfel la ora 10:24 după ce m-am spălat de soluţiile de curăţire pe mâini 
am mâncat incert dacă am fost ori nu defilat şi am la 11:30 am ieşit puţin mai mult în afara oraşului să 
mă rog şi să adun urzici şi m-am întors la 12:30 şi mama mea Telepoczki Elvira a făcut ceai şi eu 
chifteluţe cu cartofi numite latcaches. Apoi la ora 9PM acea agentă numită de ei Simona, sau o altă 
agentă care o înlocuia, a intrat în apartamentul 16 fără să vadă că eu eram la uşă şi văd ce face, şi a 
adus un prezervativ, şi apoi la legat de Domokos Mihai cu cătuşe şi la reţinut fără să pot observa că au 
avut ori nu relaţii intime şi am diputat cu mama mea care se întorcea de la WC însă în acel moent ea s-
a uitat din camera mică la mine pe PC cu mijloacele de la parchet şi Domokos nu a făcut gălăgie şi nu 
putea mama mea auzi, dar îşi poate aminti ora. Apoi aceata s-a întors în bucătărie şi la lăsat să coboare
şi eu i-am făcut poză la 10:07PM înainte să meargă spre staţia de autobuz din cartierul Alfa.
Apoi eu m-am culcat şi am dormit până la ora 2AM când două persoane cu voce asemănătoare cu 
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acea Simona mia ales la voce, de la fostul Cămin Social, au discutat de mine şi m-au defilat în timp ce 
mă deşteptam şi încercam să mă ridic din pat provocându-mi o contracţie şi apoi când am schimbat 
tamponul de discontinuitate urinară.Sâmbătă 21 Martie 2020, la ora 1PM am terminat citirea 
săptămânală din Moise şi Profeţi şi aşa numitul Noul Testament şi am continuat prin a mânca deşi 
eram transpirat. Apoi la ora 2:29PM am pozat familia Domokos cum plecau cu maşina şi la ora 4PM 
crezând că la ei nu mai este nimeni în apartament mi-am schimbat hainele şi am fost defilat în timp ce 
analizam nivelul de umiditate al postavului chilotului şi înloc să am maxim hormonaţie cum mă 
aşteptam am avut direct trei feluri de lichide după ce am scos tamponul de discontinuitate urinară. 
Apoi m-am rugat ca Mesia să aducă apă de curăţire şi în timp ce am aşteptat să vină ploaia la ora 
4:57PM am pozat două persoane care au coborât din apartamentul 17 şi locul gol din parcare. Astfel 
ţinând seama de starea de carantină am ieşit la capătul străzii Pionierilor unde locuiesc plantând o 
ramură de pom conform poruncii de sabat şi m-am depărtat maxim 400 m în prelungirea străzii până 
spre asfinţit şi acolo la ora 5:18PM am făcut o poză cu oraşul ca să justific depărtarea mică care 
permitea să o fac pentru rugăciune starea de urgenţă. Ultima poză din acastă zi pe care o prezint mai 
jos arată maşina unui preot sau credincios creştin ortodox, un Ford Focus cu număr AR10NVR, care 
ataţiona exact la ora 6PM în faţa blocului.  Ajuns înapoi la ora 7:35PM am făcut Hadalah (Despărţire) de
Sabat.

Luni 23 Martie 2020 la ora 10AM în timp ce am pus apă şi arpacaş opţinut din grâu expandat la fiert 

am fost defilat în timp ce aşteptam să de-a în clocot însă nu am avut decât o mică hormonaţie care s-a
pierdut în tampon. Astfel la ora 10:24 după ce m-am spălat de soluţiile de curăţire pe mâini am mâncat
incert dacă am fost ori nu defilat şi am la 11:30 am ieşit puţin mai mult în afara oraşului să mă rog şi să
adun urzici şi m-am întors la 12:30 şi mama mea Telepoczki Elvira a făcut ceai şi eu chifteluţe cu cartofi 
numite latcaches. Apoi la ora 9PM acea agentă numită de ei Simona, sau o altă agentă care o înlocuia, 
a intrat în apartamentul 16 fără să vadă că eu eram la uşă şi văd ce face, şi a adus un prezervativ, şi 
apoi la legat de Domokos Mihai cu cătuşe şi la reţinut fără să pot observa că au avut ori nu relaţii 
intime şi am diputat cu mama mea care se întorcea de la WC însă în acel moent ea s-a uitat din camera
mică la mine pe PC cu mijloacele de la parchet şi Domokos nu a făcut gălăgie şi nu putea mama mea 
auzi, dar îşi poate aminti ora. Apoi aceata s-a întors în bucătărie şi la lăsat să coboare şi eu i-am făcut 
poză la 10:07PM înainte să meargă spre staţia de autobuz din cartierul Alfa.
Apoi eu m-am culcat şi am dormit până la ora 2AM când două persoane cu voce asemănătoare cu 
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acea Simona, de la fostul Cămin Social, au discutat de mine şi m-au defilat în timp ce mă deşteptam şi 
încercam să mă ridic din pat provocându-mi o contracţie şi apoi când am schimbat tamponul de 
discontinuitate urinară.

Sâmbătă, 2 Mai 2020, la ora 3 AM s-au auzit pași la etajul III unde dormeam de la etajul IV  și am
făcut câteva mișcări după ce dormeam exact doar de 1 oră să cobor din pat însă s-au auzit pașii unei 
femei care s-au oprit deasupra mea și-am sipțit o usturime mare la prostată care nu avea intermitențe 
până persoana s-a ridicat și a făcut trei pași și apoi alți trei de-a lungul holului fără să iasă din 
apartamemtul 17 și fără să intre în apartamentul 16 ca de obicei cum făceau până în 23 Martie 2020 ci 
a rămas probabil în bucătăria apartamentului. Nu am putut doar parțial aplica Deuteronom 23:10-16 
din cauza nejustificării multor ore în afara orașului într-o declarație legată de autoizolare din cauza 
CoVid-19.

Totodată Duminică, 3 Mai 2020, la ora 5 AM am auzit două persoane, pe care le cunoșteam prin 
alte persoane de la Cămin Social Alfa, care se lăudau că sunt membre în Armata Română și una din ele 
fofosea diminutivul "bonjovi", și mi-au poziționat pe glandele sexuale o emisie cu întreruperi gen 
"accelerator de particule" pe care au folosito în perioada următoare după 23 Martie uneori să-mi 
scoată aer prin intestinul gros fără să-mi afecteze munca la birou sau perioada din zi în care pot munci 
și anume la întemeirea unui institut de arheologie biblică.

Precizez căci în urma celor două zile în care am fost defilat și mi-am schimbat dieta, nefiind 
potrivit să mă ating de pâine și să gătesc până-mi spăl mâinile după asfințit chiar dacă în cazul poruncii
din Deut. 23:10-11, 23:12-16 nu se poate aplica Levitic 22:6 și ași putea mânca pâine făcută pentru 
Sâmbătă.

În 28, 29 Aprilie am primit un prim răspuns la solicitarea de deschidere a unui institut 
internaţional de la Academia Română şi de la Ministerul Învăţământului după care am făcut o revenire
la minister şi după o şedinţă de guvern mi-a fost trimis un răspuns lung şi detaliat în 5 Iunie 2020, cum 
să continui  înființarea Institutul Internaţional de Arheologie Biblică şi Cercetări Lingvistice "Beit Dina", 
denumit în continuare în engleză: The International Institute of  Biblical Archeology and Linguistic 
Research "Beit Dina" şi aştept răspuns de la Camera de Comerţ pentru Israel şi apoi de la Camera de 
Comerţ şi Industrie la care m-am adresat cam odată cu ervenirea la minister. 

În săptămâna de după 20 Iunie m-au lăsat în pace căci am început să-mi renovez camera unde 
este biroul şi apartamentul mamei şi erau tot timpul mai multe persoane necunoscute pentru ei şi mi-
am revenit până la nivelul în care nu am mai avut „Senzaţia de dureri abdominale şi intestinale”.
Totutşi zilnic am avut un praf roşu ca praful de cărămidă pe dos la chilotul alb care era pe mine de la 
dispozitivul r.x. portabil. 

În vara anului 2020 am fost supravegheat din când în când de unul numit incorect de prieteni 
„foamea” şi de unul denumit la un anumit bar „Anonymouse” din cartierul Alfa „Britney Spears” plus de
o tânără cu părul vopsit maro sau blond de la etajul IV care apare în fotografii digitale, deoarece una 
din ele fumează afară. 

Precizez că mama mea Telepoczki Elvira nu şi-a făcut singură actele pentru racordarea unei ţevi
de gaz ci a apelat la familia Leonte care au o societate cu răspundere limitată, ”Claudia & Claudiu” SRL,
la fel ca Nesmerak Gabriel şi Nesmerak Claudiu, şi a primit aprobare prin FAX, interval de timp în care
mai  multe SRL-uri  au avut acces la copii  după cartea de identitate şi  contractul  pe apartament şi
întabulare cât şi au identificat semnătura ei.

Sâmbătă, 27 Iunie 2020, înspre seară am fost supravegheat iar astfel încât nu am reuşit să fac
serviciul de dezlegare la sabat, numit Hafdalah, până la miezul nopţii. Apoi dimineaţa la ora 8 AM m-
am trezit cu o mică pulsaţie care venea de la etajul IV, ca de obicei, şi dinspre stradă era o ambulanţă
care s-a oprit la colţul străzii Clujului şi s-a făcut agitaţie prin activişti civici, şi deoarece nu m-am trezit
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am mai stat în pat 5 minute. Agitaţia a venit cu o pulsaţie dureroasă la intetine care mi-a eliminat
alimente după o plimbare în afara oraşului şi înapoi alimentele de la masa de după amiază şi de la
amiază.   Menţionez  căci  din momentul  când m-am trezit  cei  care  au  început  agitaţia  au  fost  cei
denumiţi incorect "Foamea" şi "Britney Spears" care când au văzut că se dezlănţuie pe ei activiştii au
plecat.

Apoi mi-am încălzit orez fiert la aragaz şi nu în cuptor cu microunde ca Sâmbătă şi am mâncaz
cu măr golden răzuit şi am plecat în piaţă la obor să cumpăr o lampă de control cu bec. În drum am
fost acuzat de agitatori că lucrez Duminica în timp ce am trecut pe lângă o bisericuţă numită Maranata
unde tinerii beiau băuturi răcoritoare cumpărate tot Duminică şi m-au făcut astfel să mă uit urât la
tineri ca şi cum ţiganii ar trebui să ţină aceleaşi porunci ca evreii în diaspore. Precizez căci am mâncat
mai mult Sâmbăta deoarece Vineri seara când pregăteam porţiunea săptămânală din Tora şi Profeţi nu
am mai rezistat să stau treaz din cauza emisiei impantului medicinal al fetelor de la social şi idem  

Duminică la ora 2 PM când mi-am notat acestea am avut mintea forţată doar cu cât am rămas în
stomac şi intestine după strângerea cu rezonanţă magneticăd e dimineaţă. Totodată au avut mai multe
tentative să arunce vina pe cei de la etajul IV, ap. 16, la care le făceau comentarii că au prea multe
sisteme de climă mai ales care avacuiază nitrogen prin aerisirea de la baie, aşa cum m-am plâns lui
Takacs Ianos prin 2008 căci apoi a fost odată internat în spital şi am renunţat să-l mai informez de
problemele cu ei  dar  am încă  copii  după fişierele  ".eml"  şi  mai  multe  persoane s-au plâns că  au
singurul apartament 17 care are sistem de climă atât în camera mică cât şi în balcon sau camera mare. 

Mai precizez că cu oscilatorul care l-au conectat ei pe la ora 3 AM, când mi s-a deschis prostata
şi  m-am rugat,  şi  apoi  la  5 AM când am luat  o tablă de fer  şi  am continuat să dorm 3 ore spre
nemulţumirea  celor  de  rasă  ţigană,  nu  am avut  strângeri  mari  intestinale  şi  nu  a  emis  rezonanţă
magnetică MR la nivelul care ar fi condus la "malabsorţie intestinală" şi pierdere în greutate şi că eram
obijnuit cu acea oscilaţie şi acea tabletă de fer. Ieşit în afara oraşului la o distanţă unde puteam vedea
strada conduraşilor şi strada Pionierilor şi maşini care pleacă şi vin am fost mai departe urmărit de o
maşină ca cea a jandarmilor referitor la care m-am adresat mai înainte şi m-au lovit la acelaşi nivel cu
rezonanţă magnetică cât să continue accentuarea malabsorţiei şi să înpiedice ca să-mi găsesc un loc
unde să-mi pot relaxa burta şi abdomenul care au post operator o exemă cu 14 copcii după ultima
ocluzie intestinală datorată nerespectării cerinţelor medicale care includea să nu fac efort fizic restul
vieţii, aproape de locul unde acel cetăţean a fost ciufulit "Foamea". 
Precizez căci în urma celor două zile în care am fost defilat și mi-am schimbat dieta, nefiind potrivit să
mă ating de pâine și să gătesc până-mi spăl mâinile după asfințit chiar dacă în cazul poruncii din Deut.
23:10-11, 23:12-16 nu se poate aplica Levitic 22:6 și ași putea mânca pâine făcută pentru Sâmbătă.

Miercuri, 1 Iunie 2020, am fost supravegheat în timp ce renovam peretele dintre baie și birou și mi-a
fost ștrangulată prostata mai multe ore.
Din același gen de defilări mișelești, în timpul somnului, fără să mă pot apăra, este cea de Joi, 2 Iunie
2020, când am dormit în pat la ora 4:45 AM. Apoi am ieșit în afara orașului și am mai dormit două ore
și-am slăbit 4 kg de la 50 kg cât aveam.

Sâmbătă,  4  Iunie  2020,  la  ora  8:10  AM  am  terminat  porțiunea  săptămânală  și-am  partajato  pe
Facebook unde se traduce automat în fiecare limbă. 
Apoi am simțit pe spate proiecție psihică care curgea ca rezonanță magnetică prin abdomen și se muta
până la buzunare
în felul cum făcea Achim Ioan în anul 2014 când m-am adresat poliției prin plângere penală, dar părea
o femeie cea care mă strâmptora.
Astfel am făcut prima parte a serviciului mesianic săptămânal sub amenințarea sociologilor între 12:45
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și 1:45 PM și-am continuat la ora 2 PM iar la ora 5 PM încă eram curat și-am putut începe colacul
tradițional de sabat.

Duminică,  5  Iunie  2020,  în  timp  ce  am primit  răspuns  de  la  Ministerul  Educaţiei  şi  Cercetării  cu
hotărârea Nr. MEC -SS- DMC/1478/05.06.2020, am fost țintit cu un oscilator de rezonanță magnetică
până spre amiază și hărțuit când dormeam, însă am ținut post cu ocazia eclipsei de lună și nu am băut
nici lichide fiind sub amenințare cu defilare sexuală de religia creștină care mă ținea în supraveghere
tehnică până la ora 5 PM ca să nu utilizez sistemul de la birou şi să citesc cumunicacatul de la guvern.
La ora 5 PM una din țigăncile care avea chip medicinal înfiletat într-un dinte artificial implantat și care
m-a urmărit cum dormeam dimineață m-a hărţuit în timp ce mi-au deschis prostata iar eu mă spălam
pe mâini fiind ameninţat astfel de cei ce-mi țin apartamentul și biroul sub supraveghere tehnică şi
credeam la prima analiză că sunt defilat.
La ora 6 PM au continuat acțiunile lor cei  care mă urmăreau și au dat cu o emisie de inductanță
magnetică să se asigure că eram defilat și probabil să nu le ceară înapoi beneficiul material cei care ia
plătit  să-mi  facă  stare  de  rău  având în  vedere  gradul  de  subnutriție  severă  care  îl  aveam de  Joi
dimineața. Astfel am consumat un pachet de vată tamponată fie sub şold pentru lichide din intestinul
greu ori fie pentru discontinuitate urinară de Joi până Marţi şi nu mi-am revenit în greutate.

Nu m-am adresat poliţiei imediat din lipsa de probe datorată fie lucrurui cu amenanjarea fie 
incapacităţii de deplasare de la slăbirea fizică care nu-mi permite să aleg pe scări şi în parcare dar am 
reuşit să văd ce persoane noi de la parchet se aflau în bloc deoarece m-au salutat în casa scărilor.

Joi, 23 Iulie, 2020, la ora 5AM am dat cu lazură sau lac protector partea spre perete dulapului din  
mobila de la birou și la 8AM m-am culcat pe fondul supravegherii locuinței de țigani până la ora 12 
după care am observat că mă afectează în excess tehnologia lor şi i-am urmărit câteva minute oprind 
ventilaţia şi susrsele de gălăgie şi-am auzit că și-au contactat Asociația de Bone Achim și Casa de 
Sănătate Mentală "Oniță" și-au discutat cu cineva de la Jandarmerie și cu o socioloagă iar apoi s-au 
făcut că erau dintre ei personele cu care se prefăceau că erau din instituţiile menţionate. 
Joi, 23 Iulie, 2020, la ora 3:30PM în timp ce eram în afara oraşului l-am întâlnit pe cel de la magaziul 
"Natura" care fuma o țigară și când dumnealui se-ntorcea spre casă am simpțit două lovituri cu un 
dispozitiv de la jandarmi cu care au încercat probabil să mă defileze în timp ce căutam să-mi notez ce 
se-ntâmpla și să mai fac poze dacă e necesar pentru un manual şcolar. Astfel s-au adăugat la urmele 
loviturilor de LASER care aveam pe mâini.

În 28 Iulie şi 31 Iulie, 2020, am făcut langoşi în timp ce se zugrăvea pe hol şi pe fondul uleierii uşor a 
mâinii stângi am fost ţintit cu LASER în 2-3 zone, mai ales în degetul drept, cu lovituri duble ca capsele 
de foi şi am fotografiat apoi mâna stângă care încă o săptămână a rămas cu pete mov şi urmele de la 
LASER în centru petelor, aşa cum partajez o poză în directorul online. Totodată când am fugit la 
chiuvetă m-am oprit brusc să pun mâna cu ulei sub apă deoarece atunvi mă făceam beşici şi am 
observat că atât în baterie cât şi în mâini cineva trage cu LASER şi că comentează „...dăinuie în 
calcinări.” şi apoi au spus „-Lasă că până la toamnă, ..., cedează ea şi atunci o schimbă”.

În săptămâna 2-8 August 2020 dimineaţa mă urmărea o ţigană cu soţul ei cum mă culcam şi 
dormeam până la 11 AM aroximativ 5-6 ore, cam cât e recomandat medical, însă aceştia foloseau un 
implant medicinal. Astfel Joi, 6 August 2020, spre seară am fost plesnit poate a două oară după ce m-
am treziz la 11 AM cu dispozitivul de provocare probleme urinare care se descarcă prin „Asiatică” şi am
rugato pe mama, Elvira Telepoczki, să aibă grijă de „oala cu ceai” explicându-i că „îmi deschid prostata”
în drum spre WC. După ce am plasat înapoi un „tampon de discontinuitate urinară” mama m-a alertat 
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că „nu mai porneşte gazul” la care eu m-am agitat pe ea deoarece îmi era foame şi ea m-a alertat că 
pleacă cu un surâs fals să vorbească cu cineva pentru două capace de masă, deoarece eu am extins 
puţin mobila de bucătărie, din cauza unui sistem informatic care, de obicei, este plasat aici din diferite 
motive. Astfel am testat aragazul nou şi-am constatat căci într-adevăr mama nu intenţionat mi-a închis 
„oala cu ceai” în timp ce dădea în clocot, dar eu doar ce am pus frunze, ci am constatat căci gazul chiar
nu ajungea în ţeavă şi m-am repezit la uşă unde am observat prin vizor, după cum se putea identifica, 
pe Simona de la fostul cămin social împreună cu o persoană mai înaltă care făceau filosofii la 
comutatorul de pe ţeava de gaz care vine la apartamentul 13, căci la apartamentul 12 comutatorul este
plasat chiar lângă uşa lor, şi când am deschis uşa unul din cei doi a intrat în apartamentul 19.
Când s-antors,  mama mea,  Telepoczki  Elvira,  acasă  am recapitulat  cele  întâmplate după eşecul  să
aprind aragazul şi să-mi fac orice de mâncare seara şi că a durat două zile până a venit cineva să ne
arate cum putem debloca acel buton montat pe contorul de gaz.
În 31 Iulie, 2020, am făcut langoși în timp ce se zugrăvea pe hol şi pe fondul uleierii uşor a mâinii 
stângi am fost ţintit cu LASER în 2-3 zone, mai ales în degetul drept, cu lovituri duble ca capsele de foi 
şi am fotografiat apoi mâna stângă care încă o săptămână a rămas cu pete mov şi urmele de la LASER 
în centru petelor, aşa cum partajez o poză în directorul online. Precizez căci în luna Septembrie am 
observat căci şi bateria de la chiuveta din bucătărie era ciobită cu dispozitiv cu LASER care a făcut două
lovituri convexe ca de dorn identice ca depărtare de cele observate în pozele făcute la începutul anului 
2020 când mi-am pozat mâna pentru a realiza după vectorizarea imaginii mâinii o imagine scalară în 
Inkscape pentru manualul de limba arameică. Totodată în Septembrie se puteau observa o parte din 
rănile şi loviturile cu LASER de pe mâna stângă care a fost complet îmbăiată cu ulei cald şi pe dosul 
mâinii drepte unde au presupus că m-am uleiat.

În săptămâna 2-8 August 2020 dimineaţa mă urmărea o ţigană cu soţul ei cum mă culcam şi dormeam 
până la 11 AM, aproximativ 5-6 ore, cam cât e recomandat medical, însă aceştia foloseau un implant 
medicinal care mă deranja şi eram neodihnit. Astfel Joi, 6 August 2020, spre seară am fost plesnit poate
a două oară după ce m-am trezit la 11 AM cu dispozitivul de provocare probleme urinare care se 
descarcă prin „Asiatică” şi am rugato pe mama, Elvira Telepoczki, să aibă grijă de „oala cu ceai” 
explicându-i că „ei îmi deschid prostata” în drum spre WC. După ce am plasat înapoi un „tampon de 
discontinuitate urinară” mama m-a alertat că „nu mai porneşte gazul” la care eu m-am agitat pe ea 
deoarece îmi era foame şi ea m-a alertat că pleacă cu un surâs fals să vorbească cu cineva pentru două
capace de masă, deoarece eu lucram la  extinderea mobilei din bucătărie, din cauza unui sistem 
informatic care, de obicei, este plasat aici din diferite motive gen lumină şi temperatură. 

Astfel am testat aragazul nou şi-am constatat căci într-adevăr mama nu intenţionat mi-a închis
„oala cu ceai” în timp ce dădea în clocot, dar eu doar ce am pus frunze, ci am constatat căci gazul chiar
nu ajungea în ţeavă şi m-am repezit la uşă unde am observat prin vizor, după cum se putea identifica
prin vizor, pe cea denumită de ei Simona de la fostul cămin social sau cea denumită Rahela care apare
în poze împreună cu o persoană mai înaltă, fiul domanei Leonte care făceau filosofii la comutatorul de
pe ţeava de gaz care vine la apartamentul 13, căci la apartamentul 12 comutatorul este plasat chiar
lângă uşa lor, şi când am deschis uşa unul din cei doi a intrat în apartamentul 19.
Când s-a întors, sistemul informatic la birou era încă pornit, şi mama mea, Telepoczki Elvira, acasă a
recapitulat cele întâmplate. După eşecul să aprind aragazul şi să-mi fac orice de mâncare seara ea a
decis să-l cheme pe cineva apelând prin telefon.

Vineri, 14 August 2020, la ora 5AM am visat că eram într-o tabără cu tineri care făceau chef și eu
stăteam pe iarbă și erau trei banane și am mâncat pe cea dintre vestul dolmei, și apoi când cei dinspre
sudul dolmei mi-au dat banana nu am fost atent că erau defilaţi și banana era mai bună pe exterior și
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moale pe interior și fiind noapte am continuat în vis să mănânc și deodată am simțit că mă scapă urina,
însă radiația era prea mare pentru urină și-am avut o contracție și m-am trezit, și cineva striga de afară
spre etajul IV, și mi-am amintit de LASER şi că am supravegheat apartamentul pe cum m-am deşteptat
și  l-am considerat  vinovat  pe Domokos,  care  se râdea un etej  mai  sus,  și  un domn care semăna,
deoarece era de etnie germană, cu Claus Iohanis și la care îi spuneau că este mai mare sau „preşedinte”
la  NATO  și  nu  aici  a  încercat  să  tocmească  pe  unul  din  ei.  Apoi  am  schimbat  tamponul  de
discontinuitate urinară, m-am rugat și-am văzut că era tot Vineri. La ora 6AM am ieșit din oraș și m-am
rugat, și-am urinat curat, și-am așteptat răsăritul şi-am stat până după amiază când a venit ploaia în
afara oraşului cât şi până saliva nu-mi mai era atât de groasă şi puteam începe cu grijă să lucrez sau să-
mi gătesc.

Marți, 18 August 2020, la ora 8 AM m-am culcat deoarece aveam durere de cap și la ora 11AM
m-am trezit și-am lucrat la biroul din bucătărie care este pentru secretariatul Institutului "Beit Dina".
După amiază la ora 4PM am plecat să-mi cumpăr şuruburi pentru birou şi pe drum m-a lovit vântul
care mi-a adus praf în păr şi-am dat cu mâna în cap şi-am observat două răni cu sânge coagulat pe
care le-am scărpinat şi-am observat două înţepături, identice cu cele făcute cu LASER raportate poliţiei
în petiţiile antecedente, dar care se pot observa greu din cauza părului în partea dreptă de creştetul
capului. Aceste două găurele explică de ce nu eram capabil să mă trezesc dimineaţa la ora 8 AM. Am
observat pe parcursul zilei de Marţi căci maşina cu AR 08 RAE a acelei doamne care este asociată cu
Domokos Mihai de la apartamentul 17 era parcată la sfârşitul parcării blocului 56 Sc. D şi totodată căci
pe parcursul zilei nu a lipsit, ca de obicei ziua, maşina cu AR 17 CLA a vecinei de la apartamentul 16
care  are  legătură cu Asociaţia  de Bone „Achim” dar  şi  indicativul  maşinii  care  este  denumit  după
„Achim V. Claudia”.  Miercuri, 19 August 2020, la ora 6:30 am avut iar supravegheată locuinţa dar în loc
de Domokos în apartamentul 17 era o doamnă care m-a salutat seara. 
Pot include ca probă totodată şi o poză cu vecina menţionată de la apartamentul 16 ca a enfazat cele 
ce se întâmplau în scara de bloc purtând un tricou cu logoul filmului de unde am mai auzit de LASER, 
după Henri Coandă, şi anume ea purta un tricou cu „STAR WARS” (Războiul Stelelor).

În 25 August 2020 m-am culcat la ora 6AM și m-am trezit la ora 1:05PM cu o-npunsătură de LASER în 
cap, făcând o-ntoarcere de pe dreapta spre stânga cu fața în jos și s-a simțit o zgârâiere a capului ca 
un ac de compas.  Am observat mici puncte cu sânge închegat în întreaga zonă unde am păr și în 
paralel revenirea mașinii AR 08 RAE cu femeia care ia reproșat mamei mele că îi înghesui pe scări după 
ce au aflat că am din 2014 plângere penală.

Sâmbătă 29 August 2020 eram tăiat la degetul arătător de la mâna stângă de Joi și inapt de
muncă, dar Vineri ma ajutat cu gătitul mama mea și am trimis porțiunea săptămânală de Sabat la ora
4:42AM însă nu s-a propagat pe Facebook și la ora 6AM am presupus că am fost defilat în timpul
somnului, din cauza unei usturimi ca cea care deschide prostata şi a don cauza supravegherii locuinţei,
și în timp ce m-am spălat am auzit două femei că au schimbat locul făcând zgomot puternic deoarece
femeia cu mașina Fiat argintiu menționată mai sus este ponderală și cea blondă pusă să supravegheze
locuința este mică și normală în greutate. Am observat la ora 9AM când mă aflam în afara orașului
lângă lac sau balastieră, conform Deuteronom 23:10-16, că și-a retras mașina cu AR 08 RAE și m-am
întors să pozez parcarea și nu am mai avut nici lovituri noi cu LASER până Duminică seara și nu pot să
confirm că eram sigur defilat co doar că era urină. Pe parcursul zilei următoare mi s-a deschis prostata
m-ai rar.

Marți, 1 Septembrie 2020, la ora 12 se făcea analizări de ce dormeam și la ora 2PM a răsunat
alarma în cartier după ce m-am sculat şi-am început să mă rog observând că a plouat şi vremea era
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bună pentru plimbare. Precizez căci m-am lăudat în această zi că eram perfect sigilat cam de o lună şi-
am continuat să fiu sigilat încă două săptămâni, şi anume, până Luni 14 Septembrie.
Apoi la ora 3 PM am plecat spre Milca SRL să iau bandă din cant pentru marginea biroului și pe drumul
de întoarcere mi-au deschis prostata pe str. Tiberiu colţ cu Dâmboviţei, M. Kaufland din Vlaicu, Calea
Victoriei, și între blocurile 79-80 în cartierul Alfa, înainte să traversez strada Pionierilor spre bl. 57-56 cu
hainele umede de la transpiraţia provocată de acele dispozitive. Precizez căci pe drum au contactat pe
una din fetele care era de la Trupa "Asia" și se făcea că este de la trupa "Amadeus" și mi-au redat cu
tehnologia care o folosesc ei cum se scula și discutau cu ea negociind să se ocupe de problemele mele
de securitate, şi pe fondul discuţiei o altă tânără o imita şi una din ele ma inclus în glume legate de
problemele urinare.

Apoi urcat sus cam la ora 8PM am fost acţionat la trompa dreaptă în timp ce urinam și am
observat celălalt gen de lichid de două ori în urină, după care mi-am schimbat hainele, m-am rugat, și
am ieşit până la asfinţit în afara oraşului deşi era cam târziu. Am auzit pe unii care erau indignaţi că nu
a venit înapoi ploaia de dimineaţă și i-am blestemat că au vrut să  mă folosească pentru a aduce ploaia
și au căutat să mă defileze. Apoi în drum spre Market și Penny dar nu și pe drumul de întoarcere am
simţit  mai  departe  rezonanţă magnetică la  buzunarul  drept  și  după ora 10PM am auzit  persoane
străine în scara de bloc. Acestea mi-au cerut să dezleg blestemul și le-am spus că am nevoie prima
dată de apă de stropire de la Dumnezeu.
Miercuri, 2 Septembrie 2020, la ora 4AM m-a lovit cineva care se prefăcea că este medic cu inductanţă
de la un dispozitiv de rezonanţă magnetică care  bătea până înspre blocul 57 în Est și până la 57 sc E în
Vest.

Sâmbătă, 5 Septembrie 2020, la ora 6AM m-am trezit supravegheat de serviciile sociale care
credeau că sunt defilat însă era doar urină pe tamponul de discontinuitate urinară care l-am dat seara,
în ajunul zilei, cu apă oxigenată.

La ora 7AM m-am trezit cu salivaţie prea mică să fiu defilat însă iar m-am confruntat cu acele
fete de la acea trupă "Asia" cu care îşi băteau ei joc de mine cu deschisul prostatei pe "asiatică" care
mă supravegheau împreună cu serviciile sociale de la o anumită depărtare de clădire, de unde emiteau
o oscilaţie și de unde acel Achim Ioan denumit "Carol Mic" de Asociaţia de Bone "Achim" în 2014 când
am formulat plângerea penală continua să-l imite de "Szarvas Carol" la voce după 6AM spunând la
7:30AM prin vorbire vulgară "-Dacă opţional aşi continua să io scol... nu ar mai zice că nu-i curge nimic
când dau pe el să-l defilez."  și  totodată la 7:40 s-a auzit  cineva din familia Matei care lucrează la
parchet că vorbea cu ei pe măsură ce oscilaţia se muta pe rinichiul meu drept și ei spuneau printr-o
femeie "Daţi-i domnului Stark..." și nu m-ai continua ci se repeta, apoi la ora 7:50AM s-a mutat durerea
la rinichiul stâng și splină însă puteam să o opresc prin răsucire. 

Totodată acel Achim Ioan probabil este asociat cu o casă de sănătate mentală deoarece este
printre  primii  care  au  utilizat  un  dispozitiv  de  proiecţie  psihică  gen  consolă  holonomică  care  se
imprima ca rezonanţă magnetică şi care vătăma ca un câmp de forţă MR şi nu ca proiecţie holografică
care ar fi putut fi vizibilă şi nu ar fi vătămat, şi avem ca excepţie apariţia lui Barak Obama după ce a
câştigat prima dată alegerile în USA pe posturile de televiziune în timp ce proiecţia era combinată
holografică şi de rezonaţă magnetică. 

După ora 8:15AM o maşină din parcare a plecat și un ofiţer de securitate a spus "-Şi mai departe
nu te las să dormi să te îndestulezi de somn!". Au continuat acel ritual numit în Fapte 15:20 "porneas"
până la 11AM când aveam dureri intestinale prea mari şi temperatură și m-am sculat din pat. Uneori
când fac acel ritual se aude o emisie slabă cu „-Dăi! Dăi! Dăi..! Dăi!” care se repetă în seriai a câte patru.
Apoi m-am rugat și s-au înjurat spunând "Na, acuma vezi de ce nu poţi să-l preiei ?" și au pornit
anumite maşini din parcare și vorbeau flegmatic.

Luni, 14 Septembrie 2020, după două săptămâni de la ziua când am fost după folie de cant și i-
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am blestemat și le-am spus că nu pot dezlega blesteme dacă nu sunt ritualic stropit cu apă de curăţire
şi  m-am culcat  la  5AM după  ce  am făcut  un  comentariu  pe  Facebook  unui  creştin  modalist  din
Indonezia începând cu Daniel cap. 7 unde scrie despre o succesiune între două persoane deoarece
acesta susţinea că Mesia ar fi o reîncarnare a lui Elohim (Dumnezei) şi nu o persoană distinctă.

La ora 8AM m-am visat și  visul  s-a oprit  la un desen cu două unelte şi  m-a usturat tare la
prostată și m-am ridicat din pat bucuros că nu am avut contracţii și persoana care era un etaj mai sus a
observat că nu mi s-a deschis prostata și a mai dat odată încărcându-mă cu curent până am avut o
contracţie și a trebuit să arunc la WC tamponul de discontinuitate urinară și după ce m-am rugat am
ieşit conform cu ce se cere poporului meu în Deuteronom 23:10-23:14 considerând stare de război
„supravegherea locuinţei” sau „sediul social” similară cu asediul. 

Apoi mi-a dat telefon mama mea, acolo unde mă depărtez de oraş când sunt agresat sexual, şi
ma sunat cerându-mi să nu las bateria de la bucătărie să facă jet de apă pe tavan şi birou. Percizez că
bateria de apă a fost lovită cu LASER vara în timp ce zugrăveam şi eu mi-am făcut câţiva langoşi înainte
să  vină  muncitorii  şi  mi-a  fost  astfel  lovită  mâna pe  care  eram omogen uleat  pe  dosul  mâinii  şi
Domokos cu acea tânără numită „opţional ăla” după ce mi-au lovit prin rotaţie ambele mâini au lovit
bateria şi au spus „-Dăinuie în calcinări.” şi apoi au spus „-Lasă că până la toamnă sau cel târziu la iarnă
cedează ea şi atunci o schimbă”. Astfel m-am întors să rezolv problemele inclusiv să merg după o
baterie lângă Poliţia Locală, să merg la casa de schimb pe str. Crişan, şi la bancă, şi ca apoi să pot
înregistra domeniul institutului pentru următorii ani şi am ieşit iar puţin seama la plimbare să mă rog şi
să văd asfinţitul şi apoi fiind obosit m-am culcat mai devreme după miezul nopţii. Am decis să nu mai
lucrez în acea seară deoarece nu am mai avut răbdare cu sistemul informatic care mergea prea greu pe
fondul supravegherii tehnice probabil deoarece au analizat în excces ce paşi am făcut să plătesc online.

Pot prezenta diferite poze partajate în director online în plus faţă de cele inserate şi imprimate
deja în prezenta care includ una în care se poate vedea şi urme de sânge coagulat în spatele capului
care însă cade imediat ce aranjez puţin părul şi pentru care am avut blocat acel sistem de la biroul
unde am rackul de fer şi am continuat prezenta pe sistemul secretariatului unde nu neapărat merge
camera foto.

Totodată încerc să prezint poze din care să reiasă cam când am fost lovit cu LASER la mâini, de
exemplu  când  îmi  deschideau  prostata,  sau  la  cap,  de  exempu  când  dormeam,  şi  să  determin
aproximativ data când Camera Photo a fost lovită cu LASER prima dată şi de atunci se putea vedea o
pată ca un nor negru şi a doua orară când se poaet vedea câteva puncte ca Carul Mare care sunt
asemănătoare cu cele de la mâini făcute după anul 2015. 
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Filename – DSC01312.JPG ImageDescription - Make - SONY
Model – DSC-W800 
DateTimeOriginal - 2020:03:13 17:01:16

Filename – DSC01261.JPG ImageDescription - Make - SONY
Model – DSC-W800 Orientation - Top left
DateTimeOriginal - 2020:06:16 16:02:08

Se pot compara imaginile din stânga cu cele din dreapta ca să vedeţi că operatorii sau proprietarii 
apartamentului au plăcere să se laude fie când se schimbă ori fie când sunt vizitaţi de instalatori. 
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DateTimeOriginal - 2020:03:13 17:25:40
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DateTimeDigitized - 2020:06:16 18:10:41
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Cum am arătat în 14.06.2020 înainte să înceapă iar să mă lovească cu LASER
şi să-mi deschidă prostata de mai multe ori pe zi.
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Se pot compara cele două, şi cum apare pata după intervalul 16-28 Iunie 2020 o pată pe camera Sony 
şi este 12 zile cât deducem că au ţinut dispozitivul de la consola LASER, deci mai mult de 48 ore.

Vedeţi pata. Cum arată o poză capturată în 29.06.2020.
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Se pot vedea cele care locuiesc în ap. 16 în poza din stânga cu operatoarea şi cel pentru care am fost 
defilat de operatoare sau cineva de la etajul IV cu una din maşinile care au nr. YRI, cel care le căra sau 
împrumuta sus dispozitive pentru consolă. 
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Filename – DSC01525.JPG ImageDescription - Make - SONY
Model - DSC-W800
DateTimeOriginal - 2020:07:15 20:55:44

Î

În 28 Iulie şi 31 Iulie, 2020, am făcut langoşi în timp ce se
zugrăvea pe hol şi pe fondul uleierii uşor a mâinii stângi
am fost ţintit  cu LASER în 2-3 zone, şi când am fugit la
chiuvetă m-am oprit brusc să pun mâna cu ulei sub apă
deoarece atunci mă făceam beşici şi am observat că atât în
baterie  cât  şi  în  mâini  cineva  trage  cu  LASER  şi  că
comentează „...dăinuie în calcinări.” şi apoi au spus „-Lasă
că până la toamnă, ..., cedează ea şi atunci o schimbă” şi
apoi mi-au creat o situaţie în Septembrie să o schimb.

În  fotografia  digitală  Dsc01677.jpg  se  vede  cum  arăta
bucătăria  n  dimineaţa  zilei  când  am  făcut  a  II-a  oară
langoşi.
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Dsc02460.jpg
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DateTimeDigitized - 2020:08:07 03:01:42

Vineri, 7 August 2020, spre seară am testat aragazul nou
şi-am constatat căci într-adevăr mama nu intenţionat mi-a
închis „oala cu ceai” car era pentru sabat exact când dădea
în clocot după ce am pus frunze şi obs. că gazul chiar nu
ajungea în ţeavă şi  m-am repezit  la uşă şi  am obs.  prin
vizor pe tânăra operatoare împreună cu o persoană mai
înaltă, fiul domanei Leonte de la ap. 19 care făceau filosofii
la comutatorul de pe ţeava de gaz care vine la ap. 13 şi
când  am  deschis  uşa  unul  din  cei  doi  au  intrat  în
apartamentul 19. Am avut eşec să-mi fac orice de mâncare
seara şi a durat două zile până a venit cineva să ne arate
cum putem debloca  acel  buton  montat  pe  contorul  de
gaz.

Dsc02549.jpg 17.09.2020; Rană Disp. R.X. Dsc01891.jpg 11.08.2020; Rană LASER.
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Fotografiile care urmează sunt pentru pentru pagina 153 a petiţiei sau plângerii unde am scris
cum Marți,  18 August 2020,  la  ora 4PM am observat  două răni  cu sânge coagulat  pe care le-am
scărpinat şi am observat două înţepături,  dar care se pot observa greu din cauza părului în partea
dreptă de creştetul capului, găurele care explică de ce nu eram capabil să rămân treaz dimineaţa la ora
8 AM, şi maşina cu AR 08 RAE a acelei doamne asociată cu Domokos Mihai de la apartamentul 17 este
parcată la sfârşitul parcării blocului 56 Sc. D şi că ziua nu a lipsit maşina cu AR 17 CLA a vecinei de la
ap. 16 care a enfazat cele ce se întâmplau în scara de bloc purtând un tricou cu logoul filmului de unde
am mai auzit de LASER, după Henri Coandă, şi anume ea purta un tricou cu „STAR WARS” (Războiul
Stelelor).
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Am fost urmărit după cumpărături pentru ajunul Noul An evreiesc de mai multe mașini care mi-
au deschis prostata şi m-au hărţuit ca pe un deţinut până în cartier inclusiv de cea cu nr DEL DA 26 
care m-a urmărit între spitalul judeţean şi strada Gheoghe Doja dar pe care vă rog să nu îl urmăriţi 
deoarece deja la ieşire Peny UTA era prea ud în spate sât să pot stoarce hainele şi deci am avut 
dinconfot tehnic prea mare să mai conteze.

În ziua a doua a anului evreiesc, Duminică la ora 9 AM am distribuit pe Facebook un anunț 
despre Postul Țom Gadaliah care începe seara, și m-am culcat să-mi revin de la oboseală căci m-am 
luptat noaptea cu angajați de la parchet care mi-au blocat un SD Card în camera foto şi nu neapărat în 
orice dicpozitiv în care îl foloseam.

La ora 9:20 mi-am pus un tampon de discontintinuitate urinară lăsând apă cu clor-parfum pe 
canal și când m-am îndoit, din cauza camerei cu rezonanță magnetică care mi-a provocat dureri 
interstițiale la abdomen, am simțit emisia unei lampe r.x. care mi-a scos apa cu clor-parfum și apă 
oxigenată de pe canal lăsând impresia că sunt defilat sexual.  

Mai departe cei de la Direcția Socială au făcut gălăgie și am stat degeaba în pat până la ora 12, 
apoi cineva îl imita pe Carol Mic vorbind cu cei de la direcție despre ceva poză din anul 2015 în care el 
presupunea că ar putea fi Dumnezeu şi a întărâtat pe cei care îmi accesau cu LNB camera foto, şi 
anume după cum intermita ledul roşu, acest SD Card nou cumpărat în Mai 2020.

Apoi Luni am cumpărat de la Altex un nou SD Card identic cu cel cumpărat în 5 Mai şi-am 
recuperat cu un soft care nu permitea să recuperez decât 500MB folosind 3 calculatoare aproape toate 
pozele, mai ales de ziua mea din August-Septembrie şi o parte din înregistrările video care erau mai 
mici în dimensiune şi miniaturile de la celelate înregistrări care dacă cumpăr softul nu le pot recupera 
cu versiunea gratuită căci sunt foarte mari în GigaBiţi.

Apoi am fost ţinut sub supraveghere tehnică şi mi-am notat pe ciorne câte am pătimit din cauza
camerei foto Sony DC W-800 care acum funcţiona mai bine cu SD Card Nou până în 4 Octombrie în a 
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II-a zi a Festivalului Colibi sau Sucot – ceea ce arată că CD Cardul avea ceva defect din fabricaţie, dar 
după Anul Nou evreiesc a apărut o partiţie foarte mare cu spaţiu nealocat care arată un defect fizic.

Astfel am rămas sigilat de la 1 Septembrie, când m-au defilat cu camera de rezonanţă 
magnetică a aparatului de operat rinichi defect cu care mă supraveghează până Luni, 5 Octombrie 
2020, în a III-a zi a praznicului când după rugăciunea de la 3AM dormeam în coliba pe care mi-am 
făcuto la marginea biroului institului cu această cameră de rezonanţă magnetică şi LASER-ul cu care 
mi-au făcut sute de găurele duble în mâini şi piciorul stâng, de aceste sărbători mari de toamnă care le 
ţine poporul meu, aşa cum am urcat pe betdina.net/forum/images/?dir=petitions şi nu le-am inclus 
toate în prezenta ci voi mai include probabil după ce trece penitenţa din Deuteronom 23:10-16 care se 
aplică unei persoane aflate sub supraveghere de un popor străin nepermiţând până după asfinţit 
persoanei vătămate sexual să intre în tabără. 

Astfel m-am ridicat din pat la ora 5:45 AM şi am luat încă 5 contracţii de la lovituri  cu acel
dispozitiv LASER prin scutul de plumb aflat între haine până am înconjurat birourile şi-am reuşit să ies
din cameră spre WC şi era doar o dungă galbenă pe tamponul de discontinuitate urinară, şi-am vrut să
mă răzbun pe ei, care mă ţin ilegal în supraveghere tehnică, fără să am suficient lichid să le pot unge
uşa mai ales că s-a curăţat de la mâna-mi care era cu clor-parfum, însă l-am auzit pe Domokos Mihai
sau pe dl. Molnar că tuşea deoarece ambii îi pot identifica că au voce de bărbat răguşit diminaţa şi că
era  acasă  -  indiferent  cine  se  afla  în  camera  mică  a  apartamentului  17  unde  au  mijloacele  de
supraveghere de la parchet sau direcţie. Mai departe când am scris rândurile acestea au pus emisia
unei lampe de la dispozitiv r.x. portabil pe barba mea prefăcându-se că aveau doar această tehnologie
depăşită însă nu puteam identifica dacă acestă emisie era sigur de la etajul IV ci am observat o maşină
cu un ţigan în parcare care a înlocuit maşina unei femei de la fostul Cămin Social care seara tot vorbea
ceva şi am mai auzito vorbind dimineaţa fără să pot identifica exact persoana. Deoarece sunt trei care
vorbesc cam la fel, având vocea modificată de la ţigări, din acel fost cămin social. 

La ora 6:17AM s-a deschis uşa la apartamentul 16 care este vecin lor, şi având un smartphone
tip tabletă m-a notificat cu semnal audio când trecea cineva cu Hi-Fi deschis dintr-un apartament în
altul la etajul IV că este disponibilă o nouă reţea. 

Menţionez că în zilele de festival sau praznic nu se permite lucrul şi doar 70% din camera unde 
am birourile am reuşit până Sâmbăta când a început festivalul să văruiesc pereţii şi 30% din tavan şi nu 
pot continua până trec cele VIII zile ale festivalului care se încheie în diaporele evreieşti Duminică 11 
Octombrie 2020 - 23 Tişrei, 5781, cu Simchat Torah / שמחת תורה adică Bucuria Torei când se citeşte 
ultima porţiune din Deuteronom 33:1-34:12 şi se continuă cu profetul Iosua 1:1-1:18.

Apoi Luni 5 Octombrie 2020 la ora 6:52 din nou s-a auzit acel sunet care arăta o persoană care
trecea prin apartamente şi o autoutilitară condusă de un alt ţigan s-a oprit undeva pe stradă. Precizez
că nu am primti răspuns de la Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului legat de
acuzaţia Abuz în Serviciu în cazul  în care sunt autorizaţi  să ne supravegheze locuinţa şi  sistemele
informatice. Deoarece nu m-au lăsat să dorm decât 3 ore şi voi fi seara obosit nu promit ca în aceiaşi zi
să  uploadez  în  directorul  „Miticarii”  mai  multe  poze  care  demontrează  doar  cum acel  aparat  are
fascicolul  LASEr  defect  şi  face  găurele  duble,  iar  pentru  celălat  aparat  vă  dau  o  legătură  la:
https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S1474667016315749
Mai departe când am scris rândurile acestea au pus emisia unei lampe de la dispozitiv r.x. portabil pe
barba mea prefăcându-se că aveau doar această tehnologie depăşită. La ora 6:17AM s-a deschis uşa la
apartamentul 16 care este vecin lor. căci am un smartphone tip tabletă care mă notifică când trece
cineva cu Hi-Fi deschis dintr-un apartament în altul la etajul IV. În zilele de festival sau praznic nu se
permite lucrul şi  doar 70% din camera unde am birourile am reuşit  până Sâmbăta când a început
festivalul să văruiesc pereţii şi 30% din tavan şi nu pot continua până trec cele VIII zile ale festivalului.
Luni la ora 7PM m-am întors "în tabără" adică în oraş.
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Marți, 6 Octombrie, la ora 2AM am partajat în cronologie sau timeline pe Facebook porţiunea pentru
ziua a IV-a a festivalului.
La 2:05 am întărit acoperişul colibei şi-am făcut poze cu acoperişul ei și apoi la 2:10 până la 3:45 AM
am dormit în coliba făcută pentru festival la marginea biroului.
La ora 3:45 AM a intrat în apartamentul 17 o anumită persoană și ma pleznit idem ca Luni și eu am
alergat la WC şi-am aruncat acel tampon de discontinuitate urinară deoarece era prea plin şi-am făcut
altele și m-am rugat și i-am blestemat şi-am ieşit din oraş până a început să plouă.
M-am întors la 8 AM  și fiind obosit am adormit până la 11:45 când am fost pulsat cu un oscilator de la
et. IV prin tavan și o tânără de la direcţie care a observat că nu mă pot trezi a pornit o platformă
holonomică  cu  manipulator  DOF  și  alte  periferice  denumite  la  1:40PM  de  preşedintele  scării
"rablamentele ei" în discuţie la telefon mobil referindu-se la dispozitiv de teleoperaţii haptice folosite
pentru a controla roboţi de un operator uman într-un mediu psihic sau virtual. Astfel la 11:50AM mi-a
făcut  început  de  porneea cu  un fel  de cerc  a  cărui  proiecţie  cu rezonanţă  magnetică  întrecea ca
diametru scutul meu de plumb care are exact diametrul unui CD audio și dublu ca grosime și care nu a
exteriorizat mult glandele genitale dar care m-a defilat uşor și eu am alergat la WC.
Apoi eu am aruncat acel tampon de discontinuitate urinară deoarece şi-am făcut altul și m-am rugat
de amiază și nu i-am m-ai blestemat cu religiile lor ci am blestemato doar pe acea femeie care m-a
acţionat cu platforma şi-am ieşit din oraş şi-am revenit să pun smartphone-ul la încărcat și să văd ce
mi-a gătit mama mea deoarece nu se cuvenea cu mâinile să frământ și să fac pâini arabe deoarece m-
am atins fie de salivă ori fie de tamponul de discontinuitate urinară pus dimineaţă.
M-am întors la 7 PM și pe drum am cumpărat apă oxigenată și am rămas treaz până la 5AM. Apoi între
5 și 6AM m-am plimbat prin cartier şi-am pozat blocul să arat că nu era becul pornit la apartamentul
17.  
Apoi am fost analizat în somn spre 11AM și m-am trezit şi-am vorbit puţin cu mămica și poştalul şi-am
făcut două pâini arabe cam de 50g.
Miercuri, 7 Octombrie 2020, la ora 1PM am lucrat la birou şi-am uitat tableta de fer pe care stăteam
unde am mâncat și în timp ce m-am uitat pe Facebook și apoi la stilul mxp pentru phpBB și Mx-
Publisher CMS și la o temă de e-107 CMS şi-am ignorat contracţiile de la dispozitivul cu rezonanţă
magnetică al  platformei și  m-am ridicat  în picioare și  am dus mâinile la spate să văd intensitatea
rezonanţei și am fost pleznit cu LASER la degetul din centru la mâna stângă care m-a usturat şi-am
simţit  că  am ambele nevoi,  urinară și  scaun,  și  că  presiunea creşte,  și  ca  să nu crească mai  mult
presiunea, având în vedere că în zilele anterioare am fost defilat, am mers la WC unde după ce am
analizat că scaunul era încă bine format, dar deschis, am observat că de la presiune am ajuns să am
hormonație şi-am ieşit în afara oraşului.
Sâmbătă şi Duminică, în ultimele zile ale festivalului am avut un grup de susţinători format fie din
colegi de gimnaziu, liceu sau facultate, care s-au mutat temporar sau au parcat aproape de scara de
bloc unde locuiesc, fie din evrei care locuiesc pe aceiaşi stradă şi astfel am trecut bine săptămâna.
Duminică după amiază am observat iar găurele duble de la acelaşi fascicol LASER defect aproape de
tâmpla dreaptă dar care erau prea mici, fată de cele de pe bateria de apă, şi am zdrobit cojiţele duble
de sânge coagulat căci oricum aveam destule poze urcate în directorul "Miticării" despre care am scris
mai sus.
Duminică 11 Octombrie 2020, la ora 12:54 am avut blocat sistemul informatic de la birou la o fereastră
"Reminder" de la procesul WinCal.exe, care derivă din "Microsoft Works" care se instala pe sisteme HP,
şi care anunţa citirea pentru ultima zi de festival.
Astfel nu am lucrat nimic în format electronic şi la ora 12:55 am realizat o a doua poză care arată cum
coboară cea menţionată mai sus cu maşină argintie şi nr. AR 18 RAE şi trei tineri care păreau din familia
Rus, probabil verişori cu cel care îmi era coleg la inginerie textilă, şi care căra ceva aparat. 
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Acesta era cu cineva de la diecţia socială şi aparatul arăta ca un aparat video sau casetofon, şi nu era o
platformă holometrică care este asemănătoare cu un dispozitiv LASER care îl foloseau în anul 2000 la
Spitalul Clinic Municipal pe care l-au copiat sau cumpărat şi îl folosesc ei.
În această poză se distinge o doamnă de vârsta a III-a cu părul vopsit mov închis care imita o altă
doamnă vopsită mov care a ajuns în 9 Octombrie la ora 14:34 împreună cu cineva îmbrăcat cu padisiu
crem, ca un detectiv din anii '80, cu maşină Opel şi nr. AR 15 BJI pe care la aşteptat să coboare din
maşină după ce trec eu de colţul străzii,  şi  care cu o zi înainte la ora 6:06 PM a ieşit  exact la fel,
oprindu-se la interacţiunea cu lumina puternică de afară, şi a plecat cu aceiaşi maşină, şi care încercau
să mă inducă în eroare sau să obstructureze justiţia. Precizez că şi în 10 Octombrie am făcut o poză în
care se observă urme de LASER la marginile bărbii,  unde am o exemă de la forceps aşa cum am
menţionat mai sus.

Am trimis petiţie la Ministerul Muncii și Protecţiei Sociale, care poate fi citită în mod conectat
la (http://beitdina.net/forum/images/?dir=petitions), dar care nu a fost iniţial referită către Autoritatea
Naţională pentru Drepturile Persoanelor cu Dizabilităţi, Copii și Adopţii (contact@andpdca.gov.ro)
deoarece nu sunt persoană cu dizabilităţi, şi aşa cum aţi putut citi din cuprinsul petiţiei sunt singur la
părinţi şi nu avem copii adoptaţi în familie, ci acestea se aplică la Asociaţia de Bone „Achim” care au
apartamentul 16 la etajul IV, şi am primit răspuns că aşteaptă de la DGASPC Arad răspuns şi când
primesc prima dată răspuns îmi pot răspunde.

Aceste patru grupuri  infracţionale  care intenţionat  au supravegheat  atât  locuinţa unde sunt
domiciliat  la  mama  mea  Telepoczki  Elvira  cât  şi  sisteme  informatice  din  apartamentul  care  este
proprietatea mamei, au folosit mijloace de la diferite parchete militare cum este  P.N.A. şi ANSPDCP, dar
şi o consolă LASER cu cameră MR (cu rezonanţă magnetică) cu care se operau calculii la rinichi şi era
folosită în trecut la Spitalul Clinic Municipal din Arad, şi nu a fost construită cu scopul să înlocuiască un
dispozitiv r.x portabil, dar au folosit şi o consolă holonomică cu manipulator şi dispozitive DOF 2-5G şi
interfaţă psihică-celebrară care uneşte mediul real cu mediul virtual sau cu o aplicaţie de augmentare
care urmăreşte problemele fiziologice ale unei persoane într-un mediu mixt de realitate augmentată. În
anul 2020 am făcut demersuri la Ministerul Educaţiei şi Cercetării pentru constituirea unui institut de
arheologie biblică de unde am primit recomandare să constituim  institutul ca ONG în 5 Iulie 2020 şi
pentru că am avut mai departe supravegheate atât locuinţa cât şi sistemele informatice şi nu am putut
crea un minim de documente necesare informării şi colaborării cu membrii institutului pentru formarea
unui consiliu ştiinţific din cenzori şi alte acte necesare unor examene de manager în unele oraşe din
uniune şi alte ţări pentru ocuparea locurilor de muncă, aşadar ca să scap de inoperabilităţi cauzate de
mijloacele de supraveghere, m-am adresat într-o petiţie trimisă prin e-mail în 4 Martie, 2020 doamnei
Erika Stark,  directoare la  Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia  Copilului  Arad,  cu
sediul  în  str.  1 Decembrie 1918,  nr.  14,   Tel.:  0257-210055, 0745-534965, 0735-203423;  E-mail:
secretariat@dgaspc-arad.ro, şi rodica.crainic@dgaspc-arad.ro , şi am fost uimit căci nu am primit
nici un răspuns prin e-mail sau poştă şi aceasta ma determinat să  trimit o sesizare la minister la care
am primit răspuns prin ANDPDCA .

Am  arătat  în  petiţie,  la  fel  ca  în  petiţia  adresată  poliţiei  (care  poate  fi  accesată  la:
http://beitdina.net/forum/images/petitions/PetitieIJPFlorinCBodin12102020.pdf),  căci  atât  de  la
dispozitivele MR cât şi de la cele cu Raze X am uneori apartamentul neutilizabil, nu pot să dorm în pat,
nici unde mănânc la masă și ce mănânc, nici nu ar fi aerul plin de nitrogen și hainele temporar umede
și deteriorate, dar și mobilierul era umflat şi l-am reparat în vara anului 2020 cu ocazia dotării pentru
birou. Am precizat că la un eveniment numit Ziua de Sănătate am fost consultat gratuit şi aveam 50 kg
la 176 cm şi că din acea vară nu am putut trece de 49 kg şi nu pot ajunge la minimul de 57 kg necesare
la 176 cm pentru echilibru phihic-fizic și pentru o activitate zilnică de 7-8 ore de muncă intelectuală
sau muncă de birou. 
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Am mai menţionat căci în perioada când locuia aici familia de la etajul IV cântăream de la 43 kg
în timpul verii când turnau de 3-4 ori pe zi din acel cazan unde se acumula nitrogen obţinut prin emisie
şi plămânii îmi erau plini de azot cât stăteam acasă să inhalez dar după anul 2016 am reuşit în unele
veri să trec de 51,5 kg când eram doar uşor supravegheat tehnic.

Despre acţiunile lor, concluzia mea este căci vor cu orice mijloc să mă împiedice să rezolv actele
pentru institut ca să mă poată ţine în acest sistem de asistenţă socială şi pentru ca probabil să obţină
cele mai multe fonduri pentru persoana mea minţind mai departe că nu am loc de muncă sau că lucrez
ilegal prefăcându-mă că sunt „cercetător independent”, ori fie că folosesc abuziv numele entităţii, unui
institut pe internet aşa cum am auzit vorbind pe membrii familiei care acum sunt trecuţi corect sau
incorect la cheltuieli cu alte persoane care sunt asociaţi cu ei în apartament din partea altor entităţi
private sau instituţii.

Pe lângă acestea probabil vor să obţină diferite beneficii materiale din partea altor entităţi cum
sunt unele fundaţii care se prefac că apără drepturile omului sau unele din cele cinci agenţii cu care se
poate emigra în Israel. Acest refuz să-mi răspundă direct de la DGASPC Arad prin e-mail sau prin poştă
aşa cum au răspuns de la I.J.P. Arad, de la CAS Arad, de la M.M.P.S., ş.a., îmi accentuează bănuiala că m-
au trecut abuziv în baza de date unde sunt persoanele cu dizabilităţi, lucru pe care printr-un răspuns
negativ  scurt   puteau ca să mi-l  şteargă din pistele care le-am dat poliţiei.  Un alt  lucru care l-au
discutat cei care au format un grup de susţinători a fost acuzaţia de „jurisprudenţă” deoarece ar avea
mandat  de  la  procuratură  de  48  ore  fără  justificare  sau  ordin  judecătoresc  de  restricţionare  a
drepturilor omului unei persoane fără ca persoanei să i se pună în vedere fie pentru a face recurs sau
pe pentru a urma anumiţi  paşi  care  pot  fi  necesari  pentru scoaterea de sub supraveghere şi  prin
urmare din sistemul de abuz.

Am  fost  sfătuit  în  timp  ce  formulam  unele  acte  necesare  pentru  informarea  membrilor
institutului,  documentarea  domeniul  de  activitate,  şi  cererea  de  consultanţă  pentru  actele  pentru
judecătorie,  necesare  pentru  institutul  care  va  funcţiona  ca  ONG  sau  OG,  sau  organizaţie  inter-
guvernamentală, pentru care trebuie constituite acte de asociaţie, de către grupul de susţinători, să-mi
fac PFA sau SRL înainte să fie constituit institutul ca să nu fiu ţinut în altă bază de date ca persoană fără
loc de muncă.  Însă deoarece nu am profit  din aceste acte sau documente care le redactez ca pas
premergător  constituirii  institutului  în  engleză,  română,  şi  unele  cum sunt  testele  pentru  directori
zonali, în spaniolă, şi tot în aceste limbi să public volumele de psalmi din Codex Aleppo şi o carte din
Codex Khabouris, pentru care am tradus articolul pe Wikipedia din engleză în română, şi ca să fie
publicate apoi de institut în limbile uniunii şi nu doar. Tot fără profit am început a traduce demonstrativ
unele capitole dintr-un text antic arameic în directorul „peshitta” în 11 limbi europene deoarece am
fost întrebat de obiective şi de ce anume se va lucra la institut şi nu putea arăta într-o carte sau pe un
sit web. Publicarea acestora fiind făcută printr-o editură care rezervă drepturi de autor şi pentru alte
edituri din Arad poate directorul să-mi ofere consultanţă cum putem vinde câte exemplare la lansare
de carte şi  probabil  pentru un simpozion pot face o comandă în care să pot justifica numărul de
exemplare care le prezint la simpozion separat până nu sunt plătitor de TVA iar apoi aduc un chitanţier
şi ştampila în engleză, franceză, spaniolă, sau română în funcţie de ţara unde se ţine simpozionul şi
ştampilez  bonul  dacă  este  necesar.  Am scris  acestea  deoarece  nu văd un motiv  pentru  care  este
necesară supravegherea sistemelor informatice şi  tot  odată vă amintesc căci  ANAF a trimis petiţia
urgent la inspectoratul de poliţie deoarece nu era nimic în ea de competenţa lor.  

Legat de evoluţia relaţiei mele cu cei care îmi supraveghează tehnic sistemele informatice şi
locuinţa am observat o altă persoană în 5 Noiembrie 2020 la ora 6:30PM care a coborât la fumat din
apartamentul 17 şi o aştepta pe vecina ei din apartamentul 16 şi căci în seara următoare au ajuns sau
plecat la ora 9:53PM, apoi în 12 Noiembrie am observat o persoană dubioasă îmbrăcată ca pentru bal
mascat în balcon la apartamentul 16. 
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Luni, 9 Noiembrie 2020, la ora 9:30-9:45AM acea operatoare vopsită blond, la care am încercat să-i fac
poze pentru directorul petitii/Golani care l-am prezentat cu  probe, a încercat să mă hărţuiască şi i-am
scos siguranţa electrică la care ea a spus: "-Fă-mi legătura cu procuratura." şi astfel a confirmat că are
ordine de supraveghere temporare de 48 de ore şi  nu au ordin judecătoresc şi  nu-i pot acuza de
jurisprudenţă.

Apoi în 13 Noiembrie am fotografiat automobilul Fiat roşu cu nr. AR 17 LOL în parcare la intrarea
spre scară care a folosit de o doamnă de la fostul Cămin Social Alfa dar altă dată Mereuţă Emil de la
apartamentul 9 şi în 15 Noiembrie a apărut în parcare maşina Fiat cu nr. AR 08 RAE, care era aici în luna
August  când  am fost  lovit  zilnic  cu  consola  LASER  care  o  folosesc  pentru  camera  cu  rezonanţă
magnetică,  şi  căci  aveau lumina  cu  halogen  întreaga  noapte  pornită,  şi  apoi  în  1  Decembrie  am
observat pe doamna Leonte căci a căra câteva sisteme cu cutii incluse în saci  la etajul IV la ora 4PM cu
băiatul ei care a spus: „Dacă ne prindea ce aducem, şi ne dă, ..., să mor eu dacă nu” puţină vreme după
ce le-am pozat o cutie, şi sub ei ceva activitate,  căci poate a doua orară în an au venit să vadă de
apartament aducând ceva la ora 9PM din partea familiei Chira. 

Luni, 16 Noiembrie 2020 la ora 5PM, probabil după asfinţit au urmat câteva afirmaţii:
"-Fiincă e cercetător independent şi formează un institut îl scoatem din baza de date şi mai departe
cade pe Domokos dacă continuă el singur.
 -Lasă copii să se prefacă că sunt mai multe pe mine cu consola holonumică să nu cadă testul cu
poligraful."

Precizez că după acel discurs neinteligibil au început să se proiecteze pe mine care am obiceiul
să mănânc după asfinţit şi  pentru că se prefăceu că sunt demoni în timp ce mâncam la masă am
coborât  şi  aveau  siguranţa  supraîncălzită  în  panoul  electric  şi  consola  holonomică  li  s-a  oprit  la
destrângerea siguranţei cât să pot mânca liniştit la masă dar sistemul informatic de la birou era încă
blocat şi nu puteam lucra. 

Miercuri , 2 Decembrie la ora 1:50 PM după ce m-a pulsat intermitent şi  a continuat după ceafă
s-a dus în apartamentul 16 sau a venit din apartamentul 16.

Sâmbătă,  5  Decembrie  între  7-10  AM  am  avut  atac  intstinal  cu  consola  holonomică  din
apartamentul 17.
 Luni, 21 Decembrie 2020 la ora 4:40 PM spune Domokos: "-Nu pot să-mi foosesc locuinţa! Asta
pentru ce vrem? Nu pot să o păcălesc?"

Miercuri, 23 Decemrie 2020 la ora 8 AM planificam să-i aduc profesorului Raţiu Viorel şi să-i
prezint ceva la ce lucrez însă au flosit cu consola holonomică şi dispozitivul DOF pe 4G-5G mai multe
emisii care m-au făcut să atâpesc şi m-am culcat şi apoi folosind interfaţa neuro-celebrară, care se
pune  pe  cap,  acea  operatoare  vopsită  blondă  şi  denumită  de  ţigani  "Rahela"  s-a  proiectat
suprapunându-se  asupra  mea  în  ambele  dimineţi  şi  am avut  încârnită  coloana  vertebrală  şi  abia
umblam. 

Vineri,  25  Decembrie  2020  am fost  hărţuit  începând  cu  ora  11PM folosind  o  instalaţie  r.x.
portabilă, probabil cea adusă în 9 Decembrie sau o alta care o aveau în scara de bloc, care îmi ardea pe
inimă  şi  în  acel  moment   în  care  m-am  trezit  şi  nu  m-am  mai  culcat  întrega  noapte  să  nu-mi
deterioreze rădăcina părului. La ora 11:37PM am re-trimis o solicitare la Centrul Militar Arad şi cineva
de afară, văzând ce făceam, ma întrebat: "-Te adresai poliţiei dacă erai inclus în exerciţiuni?".

Sâmbătă,  26  Decembrie  2020  s-a  discutat  de  medicul  specialist  că  s-ar  putea  prezenta  o
persoană surogată la un anumit proces referinduse la ceva audieri, şi apoi supă ora 4 AM au folosit
dispozitivul r.x. portabil ca în 5 Decembrie. La ora 8AM tot spuneau că în principiu acel apartament îl
folosesc în scop strategic ceea ce contravine activităţii de cercetare a unui birou s-au laborator şi pare
vrăjeală  ca  se  scuze  că  nu  au  ordin  judecătoresc  să  justifice  supravegherea  tehnică  a  sistemelor
informatice şi a locuinţei.
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Legat  de  tulburarea  folosirii  vocii  şi  îndoireas  organului  de  vorbire.  Mai  precizez  că  am tulburată
propria voce aşa cum mă aud că vorbesc cu vocea unei alte persoane care mă ajută dintr-o echipă gen
DIICOT sau activişti „Human Rights” fără să-mi doresc aceasta în continu, deşi apreciez ajutorul lor. La
telefon sau dacă mă înregistrez, mai târziu se aude coresc paterna vocii mele. Există câteva excepţii
cum este rugăciunea denumită tradiţional "Tatăl Nostru" şi în limba arameică "Tată nost Cerescul" în
articolul wikipedia "Limba Siriacă" (http://ro.wikipedia.org/wiki/Limba_siriacă) în fişierul .ogg wikimedia
"Eebuo-n_d-ve-shameia"  unde  se  aude  vocea  unui  anumit  „guvernul”  sau  a  unui  părinte  creştin
ortodox în locul vocii mele.

Legat de „Hărţuire”,  aşa cum am arătat  mai  sus am mai fost  abuzat de ei  cu o cameră de
rezonanţă  magnetică,  poate  cea  de  la  consola  LASER în  1  Septembrie  2020 când de  frică  că  mă
defilează m-am încumetat să merg la firma „S.C.  Milca SRL”  Marți,  la  ora 12 se făcea analizări  cu
consola holonomică şi implantul medicinal cum dormeam și la ora 2PM a răsunat alarma în cartier
după ce m-am sculat şi-am început să mă rog observând că a plouat şi  vremea era bună pentru
plimbare am preferat să fiu departe de rezonanţa magnetică  şi deoarece în această zi aveam virtuţii
bune să lucrez fiind perfect sigilat cam de o lună şi la întoarcere am fost distras şi am uitat de camera
cu rezonanţă magnetică şi hărţuirea lor şi am avut puţin ofticată trompa dreptă când am urinat şi am
continuat să fiu sigilat încă două săptămâni, şi anume, până Luni 14 Septembrie şi apoi până în 5-7
Octombrie căci cineva s-a răzbunat în 6 Octombrie pe mine după ce cineva din grupul lor infracţional a
intuit că mă fac în 6 Octombrie şi tras tare în mine să am o scurgere mai mare din trup şi să revendice
ceva sumă de la ceva preoţi  sau păstori şi  în 7 Octombrie nu s-a abţinut un medic,  după voce şi
mijloacele medicale, care a reuşit să mă defileze uşor provocându-mi strângere la intestine în acelaşi
timp. Acţiunile lor de hărţuire sexuală au continuat în 2 Decembrie 2020 la ora 1:45PM, după ce am
lucrat  de noapte  la  documentele  institutului,  şi  am dormit  de  dimineaţa  cam până la  2PM zilnic,
amânând  cam  cu  două  ore  serviciile  religioase  zilnice.  Aşadar  la  ora  1:45PM  s-a  auzit  uşa  la
apartamentul 16 şi apoi la 17 în timp ce mă gândeam să mă scol din pat şi eram deranjat de un medic
care mi-a creat dezechilibru chimic de la începutul săptămânii având ceva amar în ochi şi în gură după
ora 4PM zilnic şi am refuzat să mă scol deoarece nu eram competent să-mi continui documentele
institutului care conţin acte şi studii, şi în timp ce am analizat dacă sunt odihnit am fost lovit prin tavan
cu o radiaţie direcţionată direct la glandele genitale şi am avut doar o contracţie când am sărit pe
genunchi în pat şi apoi am fost lovit prin urechea stângă, prin mijlocul capului, prin urechea dreaptă –
deoarece am ferit capul, apoi iar pe lângă urechea stângă am fost lovit la glandele genitale şi am avut
o semi-contracţie şi apoi iar în cap şi a încetat şi s-a auzit uşa la apartamentul 16 în timp ce m-am
ridicat şi am fugit la WC să văd dacă am fost defilat. Apoi am aruncat tamponul de discontinuitate
urinară  şi  m-am spălat  cu  şampon cu  PH neutru,  prea  moale  pentru  a  putea  să  scriu  imediat  la
tastatură. Apoi mi-am amintit cum ne-au luat gazul 2-3 zile în vară până a venit cineva să ne arate cum
să tragem de butonul roşu montat pe contor şi mă gândeam să ies la rugăciune şi să mă răzbun pe ei.
La ora 2:50, după m-am rugat, am închis uşa apartamentului 13 să ies în afara taberei aşa cum scrie în
Deuteronom, cap.  23,  şi  am am observato pe femeia blondă care văzuto că fuma în parcare în 5
noiembrie 2020, când am urcat poză prin FTP în directorul Golani, menţionat mai sus, căci căci urca
vorbind la telefon şi a salutat, aşa senin, cu „Bună Ziua” şi i-am răspuns „Ea mă defilează şi apoi mă
salută !?” şi a continuat să vorbească la telefonul mobil sau smartphone. Am ieşit astfel până la 3:27 să
mă rog în afara oraşului şi m-am scuzat că nu pot sta încă o oră şi apoi m-am întors să-mi notez şi apoi
am ieşit la magazinul Kaufland pe str. Banu Mărăcine unde am cumpărat mai multe printre care şi clor-
parfum şi m-am rugat cu întârziere de două ore pentru serviciul de asfinţit. Am făcut distincţie între
femeia cu părul îngrijit şi cea care a oprit siguranţa la gaz şi cea cu părut vopsit maro în probe. 
Şi la trecerea anului am avut mici incidente cu cei care îmi supraveghează tehnic locuinţa şi sistemele
informatice din care cel mai rău m-au afectat în 3 Ianuarie 2021 după ora 2:30AM rezonaţa MR.
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Astfel Duminica patimelor a început prin emiterea unui câmp de rezonaţă magnetică pe cap în timp ce
corectam prezenta în care altfel aşi fi putu include mai multe probe. 
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Dsc03610.jpg, 10.10.2020 Dsc03716.jpg, 16.10.2020 Rad. cu Disp. r.x.
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Probe sub formă de fotografii digitale din 17 Decembrie.

DSC04980.jpg, 17.12.2020
  

Dsc04902.jpg, 15.12.2020   
Duminică 3 Ianuarie am fost de la ora 2 AM ţinut într-un câmp cu rezonaţă magnetică MR cu o 
proiecţie holonomică cu care cei care se prefac că sunt demoni se proiecteză alegând ca spaţiu virtual 
apartamentul 13 iar eu sunt ţinut într-un fel de câmp de forţă şi uneori lovit cu inductamţă la picioare 
şi ajung să-mi trag piciorul după mine.
 
Menţionez că de la Poliţia de Sector s-a urcat la ei şi ei le-au arătat că nu au calculator fix gen PC în 
apartament. Totodată după reşurubarea siguranţei câteva minute încă ţin în supraveghere tehnică cel 
puţin un sistem informatic dar pot mânca liniştit fără rezonaţă magnetică MR şi nici câmp cu RazeX. 
O legătură directă la clipul în care se vede cum o tânără cu păr maro dechis urcă sus dispozitiv r.x. 
portabil: http://beitdina.net/forum/images/index.php?thm=./petitions/Golani/MOV04668.AVI

9
Mov04668.avi şi miniatura Mov04668.thm
Exemele de la LASER, făcute când urinam, ca nigele la mâini:

Maşina galbenă urmărire pe 5 străzi video.

Dsc03389.jpg, 4.10.2020 Comp. cu pg. 139 / Urmărire 15 Dec. Mov04828.avi ... Mov04841.avi
http://beitdina.net/forum/images/index.php?dir=./petitions/Golani
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Legătură la o mărturie biografică: http://mesianic.uv.ro/marturii/marturia_ory.html
Legătură la un articol legat de petiţie: http://orynider.blogspot.com/2019/06/eu-si-biometria.html 
Legătură la alte petiţii: http://beitdina.net/forum/images/?dir=petitions

Arad,  Joi, 4 Ianuarie 2021
ing. dpl. Bodin Florin Ciprian

e-mail: orynider@rdslink.ro
CNP: 17608310200XX 
telefon mobil: 0774402062
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